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Co byste v GALANTERII ne ekali?
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ÚJEZD 2
Prostejov Otevreno: PO - PÁ 8:00 - 18:00, SO 8:00 - 12:00

KOVODÍLY
Co byste v galanterii necekali?
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SVÁŽU TĚ A ZNÁSILNÍM!SVÁŽU TĚ A ZNÁSILNÍM!
Prostějovsko zasáhly 

DVA OTŘESNÉ  
sexuální případy... 

PROSTĚJOV Z toho až mrazí v zádech! Prostějovská kriminálka řešila během uplynulého období 
hned dva otřesné delikty se sexuálním motivem. Jednání agresivních násilníků vůči ženám jsou 
těžko popsatelná a není divu, že kriminalisté nechtěli podrobnosti ani 
zveřejňovat. Večerník se ale přesto některá fakta dozvěděl...

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Michal KA DLEC
ĚJOVSTĚPROS  Z toho až mrazí v zádech! ProstějovV
va otřesné delikty se sexuálním motivemd dvhned
opsatelnáanenídivu žekriminalisténecopotěžko

al KA DLEChaMich

➢čtěte na straně 5
V obou brutálních přípa-
dech šlo ženám doslova 
o život!   Ilustrační foto
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Zachovali se, jak mají. Zdaleka ne 
všichni lidé jsou nesvědomití. Opi-
lého vandala, který při návratu z hos-
pody v podroušeném stavu ukopnul 
ze zaparkovaného automobilu zpětné 
zrcátko, zadrželi jeho dva kamarádi. A 
nejenom to. Společně s ním počkali 
na příjezd policejní hlídky. A tak je to 
správné!

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Děda si dovolil dost! Sedmaosm-
desátiletý muž spáchal dopravní 
přestupek. Na tom by nebylo nic 
divného. Jenomže když ho strážní-
ci řešili, přišli na to, že děda nemá 
lékařskou prohlídku, která je v jeho 
věku k řízení auta povinná. Senior 
ale chtěl policistům ujet, zastavila 
ho až nasazená botička!

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

19
Tradiční cyklistickou akci v Hač-
kách, kterou vloni navštívilo přes 
tři sta padesát nadšenců na kolech, 
absolvovalo uplynulou sobotu pouze 
devatenáct odvážných cyklistů. Fi-
asko v podobě menší účasti bylo po-
chopitelné, panovalo deštivé a chlad-
né počasí, že by ani psa nevyhnal!

ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

JIØÍ VESELÝ

Prostějovský tenista absolvoval 
konečně vydařený turnaj. V  ma-
rockém Marrákeši jej zastavil až 
těsně před branami finále Chorvat 
Borna Čorič, který českého davis-
cupového reprezentanta porazil 
ve dvou setech v nejtěsnějším po-
měru 7:6 a 7:6.  

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

„MÁM PRÁCI, 
MUSÍM SE
JÍT UMÝT

A OHOLIT!“
Bezdomovec z místního nádraží 
se Večerníku svěřil, že od prvního 
dubna získal zaměstnání. Snad 

to nebyl apríl a dlouho mu to vydrží...

•• Pondělí ••
Strážníci lepší antického hrdiny. Starověký paradox o Achillovi a želvě měl 
dokázat, že Achilles, ač velmi zdatný běžec, nikdy nedohoní želvu. Můžeme si 
o tom myslet své, každopádně z tohoto pohledu byli prostějovští strážníci lep-
ší než samotný Achilles. Nejenže želvu na ulici Přemyslovka dohonili, navíc ji 
i odchytili a převezli do zverimexu.

•• Úterý ••
Ministr útoku. Ministr obrany České republiky Martin Stropnický navštívil 
kasárna 102. průzkumného praporu generála Karla Palečka v Prostějově. Ar-
máda je přitom v takovém stavu, že je dobré, že máme ministra obrany a niko-
liv útoku. A jelikož Stropnický dosud na ministerstvu nedostal padáka, mohl si 
vojenský padák sám v Prostějově vyzkoušet.  

•• Středa ••
Ustaraný, nebo zamilovaný? Dělat si starosti je jako mít nad hlavou deštník 
a čekat až začne pršet. Někdy si však nemůžeme pomoci a pak se dějí věci. 
Řidič Fiatu na „benzínce“ v Kostelci na Hané načerpal a odjel, aniž by zaplatil. 
Když si to uvědomil, tak se vrátil a vše uhradil. Otázkou zůstává, zda měl hlavu 
plnou starostí, nebo byl „jen“ zamilovaný...   

•• Čtvrtek ••
O řidičích a primátorech. Lidé, kteří se jen vezou, nikdy nezpůsobí žádnou 
nehodu... Pro Alenu Raškovou to platí jen částečně, ve služebním Superbu leh-
ce havarovala při cestě do Olomouce. Ještě štěstí, že na řízení magistrátu je coby 
primátorka sama. Jde přitom nepochybně o těžší úkol, než je běžné kroucení 
volantem.

•• Pátek ••
Půjdeme do divadla, i kdyby berani padali. Z nebe může prý spadnout leda-
cos. Ve filmu Magnolia jsou to žáby, jedno z našich přísloví počítá s tím, že by to 
mohly být třeba i trakaře. Děti v prostějovském divadle si mohly užít hravé před-
stavení O beránkovi, který spadl z nebe. 

•• Sobota ••
Vodní cyklistika. O víkendu pršelo tak, že člověk mohl vyrazit s rybičkami 
na výlet... Počasí, které vítali zemědělci, rozhodně nenadchlo jezdce na kolech. 
Obzvláště ty, kteří se chystali na otvírání cyklistické sezóny do Haček. I proto 
jich tentokrát dorazilo výrazně méně než loni.

•• Neděle •• 
Člověk, který netančí, nežije. „Pokud je ti méně než pětatřicet let, nemáš 
vcelku o čem tančit,“ napsal Bert Balladine. Vzájemně si povyprávět příběhy 
svých těl mohli všichni tanečníci, kteří se sešli na Odpoledních tanečních ča-
jích v prostějovském Národním domě.

pohledem Martina Zaorala

Přestože prezident republiky Mi-
louš Zemák dělá všechno pro to, aby 
nový šikmooký strategický partner 
investoval slibované miliardy korun 
do oblasti Vysočina, vůbec se mu 
to nedaří. Prezident Čínské lidové 
republiky Čim Bum San se minulý 
pátek u piva na Kosíři nechal slyšet, 
že všechny asijské peníze poputují 
do Prostějova! 
„Už jsem našeho českého zástup-
ce Jaroslava Luftjardu informoval 
o tom, že do tohoto města na střední 
Moravě chceme investovat. Finanč-
ně podpoříme zdejší fotbal i ho-

kej, postavíme nové fabriky, silnice 
a letiště. Pomůžeme i s výstavbou 
metra,“ odpověděl na písemný do-
taz Agentury Hóser prezident Číny. 
Jeho dopis jsme samozřejmě museli 
nechat přeložit, proto zveřejňujeme 
tuto šokující novinku s několikatý-
denním zpožděním. „Mně už to vo-
lal na konci března premiér Neděl-
ka, že se budeme v Prostějově topit 
v čínských penězích. Já proti tomu 
nic nemám, naopak se těším na ob-
rovské investice. Myslím, že bychom 
Číňanům mohli prodat obě prů-
myslové zóny. Ať si v nich vyrábějí 
ty levné šmejdy nebo falzifikáty,“ 
prozradila primátorka Prostějova 
Alena Rašáková. 
Podle dalších informací naší slo-
vutné agentury litují Číňané pouze 

faktu, že pozemky po bývalém OP 
Prostějov jsou již prodány a Rusové 
tu plánují postavit jadernou elek-
trárnu. „Je to obrovská škoda, právě 
tady jsme chtěli založit obrovský lán 
rýže. Ale co už, rýžová pole mohou 
být například místo Kolářových 
sadů,“ nenechává se zviklat čínský 
ministr zemědělství Čun Pše Nice. 
V přepočtu miliardy korun hodlají 
Číňané investovat rovněž do sportu 
v Prostějově. „Druhým fotbalovým 
klubem po SK Sešívaní Praha bude 
1.KS Prostějov, do kterého hodláme 
vstoupit majetkově a připravíme ho 
na důstojnou reprezentaci v Evropě. 
Samozřejmě to bude chtít postavit 
nový stadion minimálně pro pa-
desát tisíc fanoušků,“ zamyslel se 
Jaroslav Luftjarda. „Dalším naším 

prioritním sportem v Prostějově 
bude lední hokej. Jistě taky posta-
víme nový zimák! S budováním ex-
traligového kádru ale počkáme do 
doby, než Jarda Jágr skončí v NHL,“ 
nechává si otevřená zadní vrátka 
Jarda Luftjarda. 
Čínští investoři slibují ale hlavně 
nové továrny v Prostějově, kde na-
jdou uplatnění tisíce nových zaměst-
nanců. Kde je ale v Prostějově vzít? 
„Nějaké pracanty dovezeme z Číny, 
Vietnamu a Laosu,“ ubezpečuje mi-
nistr práce Čínské lidové republiky 
Ne Ma Kačenko. 
 Za Agenturu Hóser Majkl

k

Text v této rubrice je smyšlený, 
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Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  14/5 °C
Izabela

Úterý 19/8 °C
Julius

Støeda 21/8 °C
Aleš

Ètvrtek 16/10 °C
Vincenc

Pátek 20/7 °C
Anastázie

Sobota 23/8 °C
Irena

Nedìle 22/10 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Rudolf
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Vrah to má spoèítané
Olomouc (mik) - Za brutální vraždu 
svých prarodičů v Tovačově si čtyřia-
dvacetiletý Tomáš Francl z Prostějova 
definitivně odpyká výjimečný trest 
čtyřiadvacet let! Minulé úterý mu 
dlouholetý kriminál potvrdil Vrchní 
soud v Olomouci. Mladík se k vraž-
dám babičky a dědy přiznal, trest ale 
považoval za přísný. Podle odvolacího 
soudu je však s ohledem na okolnosti 
přiměřený. Franclův brutální čin ohod-
notily soudy jako vraždu s rozmyslem, 
kterou spáchal zvlášť surovým způso-
bem, kdy oba prarodiče, kteří mu po-
skytovali zázemí, zavraždil ve spánku. 
„Na místě je ochrana společnosti před 
pachateli, vrahy, kteří vraždí bez příči-
ny své nejbližší. Ti se v tomto případě 
o odsouzeného starali a projevovali mu 
náklonnost. Jeho pobyt na svobodě je 
nebezpečný. Represivní účinek v jeho 
případě by měl být drastický,“ uvedl 
státní zástupce Marián Kollár. 

Zase na velodromu
Prostějov (mik) - Vloni se tradiční 
akce Den s integrovaným záchranným 
systémem konala kvůli rekonstrukci 
náměstí T. G. Masaryka nouzově na 
prostějovském velodromu. Zdá se 
ale, že toto místo se osvědčilo! „Také 
letos jsme přikročili k tomu, že pře-
hlídka záchranářských složek bude na 
velodromu. Návštěvníci si toto místo 
vloni pochvalovali. A co si budeme 
povídat, je tu více místa pro atraktivní 
ukázky,“ svěřil se Večerníku Jan Nagy, 
velitel Městské policie Prostějov. Akce 
se uskuteční v pátek 29. dubna.  
 

Nejvíce v Žešovì
Prostějov (mik) - Skutečnost, že se 
v Prostějově rodí čím dál tím méně 
dětí, je známá věc. A projevilo se to 
plně právě letos. „Aktuálně máme 
v prostějovských mateřinkách vol-
né kapacity, chybí třiačtyřicet dětí. 
Nejvíce prázdná je školka v Žešově,“ 
podotkla Ivana Hemerková, ná-
městkyně primátorky.

Foto: internet

Číňané investují své miliardy v ProstějověČíňané investují své miliardy v Prostějově

Právě dnes, tj. pondělí 11. dubna, je na pořadu další jednání Zastupitelstva města 
Prostějova. Jak Večerník již informoval, radní na něm předloží návrh na mezní hra-
nici ukončení jednání nejpozději ve 22.00 hodin. Mají tak odpadnout maratónské 
diskuze trvající často i do dvou hodin po půlnoci.

PROSTĚJOV Nevídaný snímek po-
slala do redakce Barbora Křečková 
z Prostějova. Šiknout se zrovna v pravý 
čas k tomu, kdy za volantem zaparkova-
ného vozidla sedí pes, to se jen tak něko-
mu nepovede! Stalo se tak jedno březno-
vé dopoledne.
„Vycházela jsem ze Zlaté brány směrem 
k finančnímu úřadu a ze zde zaparko-
vaného auta na mě zíral pes. Snad ne-
řídil,“ smála se Barbora Křečková, která 
pohotově pořízenou fotografii poskytla 
Večerníku. Z policejních zpráv jsme na-
štěstí nikde nevyčetli, že by strážci záko-
na přistihli při jízdě čtyřnohého šoféra...

FOTO
Michal KADLEC
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Foto: Barbora Křečková

POZOR, POZOR, 
øíDí PES!øíDí PES!



HLUCHOV Je to smutné, ale je to tak. Provozovat 
větší hospodu na vesnici je pořádná dřina. A navíc 
není vůbec snadné se něčím podobným uživit. Své by 
o tom mohli vyprávět v Hluchově, kde již osm let fun-
guje stylová restaurace „Na sépce“. Tu koncem března 
navštívili inspektoři Státní zemědělské a potravinář-
ské inspekce (SZPI). A co zde spatřili, je rozhodně 
nepotěšilo. Rozhodli se proto provozovnu uzavřít!  
Hospoda Na sépce v Hluchově byla mezi lidmi ze širokého 
okolí vždy známá zejména díky svým tradičním zvěřino-
vým hodům. Ty zatím poslední se tu konaly od 16. do 20. 
března. Nedlouho po nich restauraci navštívili inspektoři 
SZPI. Neodcházeli však vůbec spokojeni. Tradiční restaura-
ce podle nich nevyhověla hned v několika ohledech. 
„Některé stěny byly pokryty plísní. Byl zde výrazně 
zanedbaný úklid, znečištěné byly všechny prosto-
ry. Nečistoty byly jak na podlaze, tak i na regálech 
či zařízeních. Navíc se zde vyskytoval myší trus 
a provozovna nebyla zabezpečená před pronikáním 
škůdců,“ píše ve své správě SZPI, která se rozhodla 
restauraci ve čtvrtek 31. března uzavřít. 
Přesně po týdne byl hostinec opět otevřen. „Měli jsme tu 
deratizátora. Také jsme vše vymalovali a vyměnili digestoř,“ 
popsala velké gruntování Jitka Krajíčková, která restauraci 
v Hluchově provozuje už osmým rokem. Na jejím hlase 
bylo přitom jednoznačně patrné, že návštěva inspekce pro 

ni byla těžkou ranou. „Popravdě řečeno, už se mi ani moc 
nechtělo otvírat... Bojím se, že za těchto okolností je to pro 
mě poslední sezóna. Hospodu se snažíme udržet ve dvou 
až třech lidech, jsme tu sedm dní v týdnu, domů se chodíme 
jen vyspat. Přesto se tu nedá vše stále udržovat v takovém 
stavu, v jakém by si nejrůznější kontroloři představovali. 
Už jsem z toho unavená, přemýšlím, že raději půjdu na 
´pracák ,́“ svěřila se Večerníku se svými pocity Krajíčková. 
Podle jejího dalšího vyjádření v hospodě před nedávnem 
dokončili výmalbu nekuřáckých prostor a před návštěvou 
inspektorů se chystali zaměřit i na kuchyň...

Hospoda NA SÉPCE kvůli špíněkvůli špíně
 ZAVŘELA

Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.cz zpravodajství 3

Foto: www.supermiss.cz

PROSTĚJOV Už na konci ledna to-
hoto roku Večerník informoval o ne-
bývalém podvodu, kdy podnikatel 
z Táborska vylákal od Prostějovana 
tři a půl milionu korun, načež dluh 
se mu snažil splatit falešným zlatem. 
Nyní policie po důkladném vyšetřo-
vání případ uzavřela. 
„Oddělením hospodářské kriminality 
byl z trestného činu podvodu obviněn 
muž z Prostějovska, který v roce 2013 
přislíbil poškozenému pomoc při vy-
možení pohledávky a pod nepravdivou 
záminkou koupě podhodnocených po-
zemků věřitele vylákal od poškozeného 
finanční prostředky v celkové výši 3 460 
000 korun. Přitom částku ve výši dvou 
milionů korun obviněný převzal oproti 
zástavě v podobě dvou cihliček ze žluté-
ho kovu, o kterých tvrdil, že jsou zlaté. 
Svým jednáním se tak obviněný neo-
právněně obohatil o shora uvedenou 
částku, kdy odborným vyjádřením bylo 
v průběhu prověřování zjištěno, že ´zla-
té  ́cihličky jsou bezcenné,“ vyjádřil se 
k úplnému vyšetření podvodu Pavel 
Novák, vedoucí Policie ČR, územního 
odboru Prostějov.    (mik)

„ZLATÝ“
PODVOD

16
03

24
11

77
4

SOUTĚŽ O LÍSTKY ZDARMA NAJDETE NA STRANĚ 24

Saskie Olašáková z Vrahovic už v minulosti obsadila druhé místo v soutěži Miss léto, která se před osmi lety 
konala před hotelem Flora v Olomouci. V roce 2013 se pak dostala do semifinále soutěže Česká miss, nyní 
tedy slaví další úspěch. Kromě ní se do letošního finále Supermiss probojovala i další Prostějovanka, student-
ka olomoucké univerzity Pavlína Ryšková. Na slavnostním večeru v Hiltonu, který moderoval osvědčený Jan 
Čenský, byly kromě Miss Tourism Czech postupně vyhlášeny také Miss Motorsport, Miss Praha a Supermiss 
Média, ve které hlasovali čtenáři Blesku. Hlavní cenu pro Supermiss nakonec získala čtyřiadvacetiletá Lenka 
Čepáková z Dolních Bojanovic.  (mls)

SE STALASE STALA

MISS MISS 
TOURISMTOURISM

CZECH
PRAHA, PROSTĚJOV Pětadvacetiletá 
prostějovská studentka Vysoké školy 
Sting Saskie Olašáková (druhá zleva) se 
stala novou Miss Tourism Czech. Cenu 
získala první dubnovou sobotu v kon-
gresovém sále pražského hotelu Hilton.

DÍVKA Z PROSTĚJOVA

PROSTĚJOV Okolí Mozartovy a Krokovy 
ulice je v posledních letech doslova po-
věstné zoufalými činy různých sebevrahů. 
Naposledy si chtěla vzít život třiatřicetiletá 
žena, kterou obyvatelé panelového domu 
na „Mozartce“ našli ve středu ráno ležet 
v bolestech na zemi. Skočila z balkónu ze 
třetího patra! 
„Mohu potvrdit, že ve středu šestého dub-
na po šesté hodině ranní došlo k pádu třia-
třicetileté ženy z balkónu ve třetím poscho-
dí v prostějovské ulici Mozartova. Co bylo 
příčinou pádu, je v současné době předmě-
tem dalšího šetření,“ uvedla Miluše Zajíco-
vá, zastupující tisková mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Sousedé okamžitě zavolali lékařskou po-
moc. „Lékaři prostějovské záchranky vy-
jeli ve středu časně ráno k nahlášenému 
případu do Mozartovy ulice, kde pod okny 
nízkého panelového domu byla nalezena 
sténající mladá žena. Těžce zraněnou paci-
entku stabilizovali a při vědomí byla převe-
zena do Fakultní nemocnice Olomouc. Po 
pádu z výšky utrpěla mnohačetná zraně-
ní, například komplikovanou zlomeninu 

stehenní kosti,“ prozradil Večerníku Pavel 
Vysloužil, tiskový mluvčí Zdravotnické zá-
chranné služby Olomouckého kraje.
„Vůbec nechápu, proč to udělala. Je to nor-
mální slušná ženská, nevím, co řešila za 
problémy. Teď bude do konce života zmr-
začená,“ svěřil se Večerníku šokovaný muž 
ze sousedství. Jak se nám podařilo zjistit, 
zmíněná žena, jejíž identitu Večerník zná, 
si vybrala pořádný kopec smůly už před 
několika lety. „V jednom prostějovském 
parku na ni při silném větru spadla z mo-
hutného stromu velká větev. Byla tenkrát 
hodně dlouho v nemocnici,“ překvapila 
další ze sousedek. 
V  závěru uplynulého týdne nás pochopi-
telně zajímalo, jak je na tom po zdravotní 
stránce nyní. „Žena utrpěla těžká mnoho-
četná zranění v oblasti pánve, hrudníku, 
nohou a obličeje. Podstoupila zatím jednu 
operaci, ale další ji ještě čekají. V tuto chví-
li je na úrazové jednotce intenzivní péče, je 
při vědomí a její stav je stabilizovaný,“ od-
pověděl v  pátek na dotaz Večerníku Egon 
Havrlant, tiskový mluvčí Fakultní nemoc-
nice Olomouc.  (mik)

Mladá žena se zmrzačila skokem ze třetího patra! 
TRAGEDIE NA MOZARTCETRAGEDIE NA MOZARTCE

Skokem z balkónu ve třetím patře nízkého paneláku v 
Mozartově ulici chtěla mladá žena ukončit svůj život. Se-
bevražedný pád naštěstí přežila. Foto: Michal Kadlec 

,,

PROSTĚJOV Tak to je už oprav-
du moc! S podivným oznámením 
se prostřednictvím linky 158 ob-
rátil na Policii ČR desetiletý klu-
čina z Prostějova, který požadoval 
okamžitý příjezd hlídky. Co mu 
vadilo? Jeho vlastní matka!
„Desetiletý chlapec zavolal v úte-
rý pátého dubna ve večerních ho-
dinách na linku tísňového volání 
s tím, že jej maminka šikanuje 
a mlátí. Na místo okamžitě vyjela 
hlídka a policisté začali prověřovat, 
co se v domácnosti vlastně stalo,“ 
informoval Večerník Pavel Novák, 
vedoucí Územního odboru Policie 

ČR Prostějov. „Záhy se přišlo na 
to, že milý klučina nešel ten den do 
školy, na což matka po příchodu ze 
zaměstnání přišla a synátorovi dala 
jednu přes zadek. Hoch to vyřešil 
oznámením na linku 158..,“ pokrčil 
rameny Pavel Novák. „Samozřejmě 
proběhlo šetření, zda se žena nedo-
pouští týrání syna, ale nic závadného 
zjištěno nebylo. Matka se o své dítě 
řádně stará, za jeho záškoláctví ho 
prostě jen plácla přes zadek,“ dodal 
šéf prostějovské policie.
Inu, jiná doba. Dovolíme si tvrdit, 
že dříve by se něco podobného ne-
stalo...  (mik)

ZÁŠKOLÁK 
zavolal na matku 
policii: „Mlátí mě 
A ŠIKANUJE!“

OLOMOUC, PROSTĚJOV Pří-
mo hrůza šla z prvotní zprávy, 
kterou ve čtvrtek 7. dubna ráno 
obdržel Večerník: „Primátorka 
Prostějova havarovala!“ Teprve 
až následné horečné shánění 
dalších informací přineslo klid 
a úlevu. Alena Rašková je po bou-
račce v pořádku!
„Jela jsem na jednání Rady Olo-
mouckého kraje. Už jsme byli 
v Olomouci a chtěli z levého pruhu 
přejet do pravého, stejný nápad měl 
ale jiný šofér, který to samé udělal 
opačně. Došlo tak k menší srážce,“ 
prozradila Večerníku sled nepří-
jemné kolize Alena Rašková, pri-
mátorka Statutárního Prostějova. 
„Já i řidič služebního auta magistrá-
tu jsme v pořádku, naštěstí to od-
nesly jen plechy. Rána to ale byla, 
služební Superb má poškozenou 

přední masku, spíše pravou přední 
část kapoty,“ přiblížila škody první 
žena Prostějova. 
Dopravní nehodu samozřejmě ře-
šili i olomoučtí policisté. „Ke stře-
tu dvou osobních vozidel došlo ve 
čtvrtek sedmého dubna těsně po půl 
osmé ráno ve Velkomoravské ulici v 
Olomouci. Oba řidiči byli podro-

beni dechové zkoušce na alkohol 
s negativním výsledkem. Ke zraně-
ní osob nedošlo, oběma řidičům 
byla udělena bloková pokuta za ne-
ohleduplnost v silničním provozu,“ 
informovala Večerník Marie Štrbá-
ková, tisková mluvčí Krajského ře-
ditelství Policie ČR Olomouckého 
kraje.  (mik)

První žena Prostějova naštěstí z nehody vyvázla bez jediného šrámu, má tedy 
důvod k úsměvu! Magistrátní Superb si ale musí nechat spravit „čumák“. 
 Foto: Policie ČR a archiv Večerníku

KA PRIMÁTORKA HAVAROVALAHAVAROVALA!!Po velkém úklidu bylo 
ve čtvrtek opět otevřeno 

2x foto: SZPI
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zjistili jsme



PROSTĚJOV Nejrůznějších podi-
vínů najdeme v Prostějově více než 
dost. Nepochybně k nim patří i čty-
řiašedesátiletá Ludmila R. žijící 
v domě v ulici Emila Králíka číslo 
4. S ženou, která si do svého bytu 
pravidelně vodí bezdomovce a ostat-
ním nájemníkům sprostě nadává, 
je těžké pořízení. Domovní správa 
Prostějov se ji už přes dva roky snaží 
z bytu dostat pryč. Není to však ze zá-
konných důvodů vůbec jednoduché. 
Nyní to ale vypadá, že by se lidem 
přece jen mohlo ulevit...

Martin ZAORA L
Smrad v prvním patře domu v pro-
stějovské ulici Emila Králíka vás 
okamžitě praští do nosu. Jeho pů-
vodcem je už několik let byt Ludmily 
R. „Nedá se tu s ní žít. Neustále křičí, 
sprostě nadává a uráží všechny kolem. 
Situace se zhoršila asi před čtyřmi 
roky, kdy jí zemřel tatínek. Začala si 
sem tahat bezdomovce, které posbírá 
na lavičkách před Penny marketem. 
Když se u ní v bytě opijí, dělají hroz-
ný bordel,“ popsala Večerníku jedna 
z nájemnic domu, kterou nejvíce 

štval fakt, že se s problémovou sou-
sedkou stále nedaří nic dělat. 
Domovní správa Prostějov, jakožto 
správce nemovitosti, se problém sna-
ží řešit už téměř dva roky. „Koncem 
března předloňského roku jsme této 
nájemnici neprodloužili smlouvu. 
Důvodem byl fakt, že zvlášť závažným 
způsobem narušovala soužití v domě. 
Navzdory tomu se však stále odmítá 
vystěhovat. Prostějovský soud již ale 
v této věci rozhodl v náš prospěch, 
nicméně jsme museli další více jak rok 
čekat na potvrzení rozsudku od Kraj-
ského soudu v Brně. K tomu došlo 
před pár dny,“ prozradila nám Marie 
Hájková z Domovní správy. 
Paní Ludmila byla přitom v minulosti 
už několikrát upozorněna na to, co jí 

hrozí. „Této ženě jsme nabídli možnost 
přestěhovat se jinam, kde by byla pod 
dohledem rodiny i specialistů. Ani to 
však celou situaci nezměnilo. Stále si 
do bytu vodila bezdomovce a řvala na 
ostatní nájemníky,“ potvrdila Hájková 
s tím, že k podobným krokům musí 
Domovní správa přistupovat přibližně 
třikrát až čtyřikrát do roka. 
Večerník se pokusil kontaktovat sa-
motnou paní Ludmilu. O tom, že 
jsou na ni opakované stížnosti ze 
strany ostatních nájemníků, dobře 
ví, celou záležitost však odmítla dále 
jakkoliv komentovat. V  každém 
případě po vynesení pravomocného 
rozsudku by v dohledné době mělo 
následovat vyklizení bytu, který pro-
vede exekutor.

pohled zpátky4 Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.cz

PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

PROSTĚJOV Tohle dopadlo 
dobře. Před rokem budovy výrob-
ního družstva Cíl v Olomoucké 
ulici připomínaly torzo Oděvní-
ho podniku Prostějov krátce před 
odstřelem. Důvodem však ne-
byla připravovaná demolice, ale 
kompletní rekonstrukce objektu. 
Jak se Večerníku podařilo zjistit, 
k opravám mohlo dojít i díky 
tomu, že družstvo objekt prodalo. 
Z katastru nemovitostí vyplývá, že 
celý areál výrobního družstva Cíl 
v současnosti patří společnosti GLO-
BE SERVIS CZ s.r.o., jejímž jednate-
lem je Marek Pořízka z Prostějova. Ten 
mimo jiné vlastní i zchátralý fotbalový 
stadion ve Sportovní ulici. Zatímco 
jeho znovuoživení je v nedohlednu, 
budovy Cílu prošly a stále procházejí 
rozsáhlou a zdařilou rekonstrukcí. 
Objekt byl kompletně zateplen, došlo 
k výměně oken, instalaci plynu, obno-
veno bylo zastaralé osvětlení, topení, 
elektroinstalace i vzduchotechnika. 
Výrobní družstvo Cíl se zabývá již 
od roku 1953 výrobou vycházkové 

a pracovní obuvi. V jeho někdejším 
areálu v Olomoucké ulici kromě něj 
nyní sídlí také slibně se rozvíjející 
společnost MB TOOL produkující 
nástroje a komponenty pro auto-
mobilový průmysl. Ordinaci zde má 
i několik lékařů. 
„Je pravdou, že areál změnil vlast-
níka a my jsme nyní v pronájmu. 

Výroba však nikdy nebyla zastave-
na. Několik měsíců už jede v opra-
vených prostorách. Probíhající re-
konstrukce dalšího z objektů se nás 
nijak netýká. Nic dalšího se u nás 
nezměnilo, zaměstnanců máme po-
řád stejně,“ potvrdil exkluzivně pro 
Večerník Vladimír Čépe, šéf výrob-
ního družstva Cíl.     (mls)

Hliníky
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: KojetínskáPříště: Kojetínská

Stával tu pivovar. Název byl pro tento prostor používán již v devatenáctém 
století, oficiální pojmenování se datuje od května 1881 podle jílové půdy, která 
se zde v minulosti těžila. Do roku 1892 a v období nacistické okupace v letech 
1940 až 1945 byla ulice zvána německy Lehm-Gasse. Původně pod Hliníky 
patřilo i Floriánské náměstí až k bývalé střelnici. V roce 1875 zde byl založen 
český pivovar R. Dvořák a A. Binko, od konce padesátých let minulého století 
v areálu sídlila Starorežná Prostějov.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Hrozba ptačí chřipky, která byla 
v minulých dnech potvrzena už na 
několika místech České republiky, 
aktuálně visí i nad Prostějovem! 
Uplynulý týden byly v okolí mlýnské-
ho náhonu i přímo v drozdovickém 
rybníku nalezeny dvě uhynulé kach-
ny. Možná šlo o náhodu či přirozený 
úhyn těchto vodních ptáků, ale...
Pravdou je, že nyní jsou v pohotovosti 
pracovníci specializovaného oddělení 
Veterinární správy v Olomouci, kam 

byly vzorky mrtvých kachen odeslány. 
Aniž bychom chtěli celou situaci pře-
ceňovat a vyvolávat zbytečnou paniku, 
možnost potvrzení viru ptačí chřipky tu 
přece jen existuje! 
První případ nálezu uhynulé kachny 
oznámila Večerníku čtenářka, kte-
rá v pondělí večer venčila svého psa 
v parku u hvězdárny. „Procházela jsem 
se psem Kolářovými sady a najednou 
vidím, jak ke mně míří auto městských 
strážníků. Nejdřív jsem se lekla, že je 

to kvůli psovi, kterého jsem měla na 
volno, ale nevšímali si mě. Pak jsem 
viděla, jak asi padesát metrů od mlýn-
ského náhonu strážníci sbírají mrtvou 
kachnu. Snad už není ptačí chřipka 
i u nás,“ uvedla svědkyně nálezu mrt-
vého ptáka. Ke druhému případu 
o dva dny později se k rybníku sjely 
hlídky městské i státní policie. „Ve stře-
du 5. dubna 2006 byl nahlášen nález 
uhynulého ptáka. Na místo vyjela hlíd-
ka, která zjistila, že u břehu městského 

rybníka v Drozdovicích se nachází 
mrtvá kachna. Na místo byl povolán 
pracovník Okresní veterinární stanice 
v Prostějově, který si uhynulého ptá-
ka převzal k dalšímu šetření,“ uvedla 
oficiální zprávu zastupující tisková 
mluvčí Policie ČR Prostějov Marcela 
Nadymáčková. „Všechny vzorky ode-
brané z mrtvých kachen nalezených 
v Prostějově jsme odeslali na rozbor 
do Olomouce. Výsledky zatím ještě 
nejsou k dispozici. Nejsou to samo-

zřejmě jediné případy nálezu mrtvých 
ptáků na Prostějovsku. Průběžně jsou 
nám hlášeny další a další, virus H5 
jsme však naštěstí zatím u žádného 
případu nediagnostikovali,“ uvedl pro 
Večerník MVDr. Kučera z Okresní ve-
terinární správy v Prostějově.   

Napsáno
predˇ

10. 4. 2006
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Ptačí chřipka? MRTVÉ KACHNY U RYBNÍKA!

Cíl už není ve svém, 
VYRÁBÍ však dále

Dům v ulici Emila Králíka má na podivné nájemníky smůlu. Své staré rodiče zde trvale 
obtěžoval bezdomovec, kterého odmítali pustit k sobě domů. Ludmila R. si naopak lidi 
bez domova do svého bytu zve sama. A to nedělá obrotu... Foto: archiv Večerníku

Nájemníci èekali
Nájemníci èekali

na rozhodnutí soudu 
na rozhodnutí soudu 

pøes dva roky...
pøes dva roky...

Budovy bývalého Cílu patřící společnosti GLOBE SERVIS CZ prošly a stále prochá-
zí rozsáhlou a potřebnou rekonstrukcí.     Foto: Martin Zaoral
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Tyto případy nálezů mrtvých 
kachen v roce 2006 skutečně vyvola-
ly určité obavy, zda se i Prostějov ne-
zapíše na mapu s pozitivním výsky-
tem ptačí chřipky. Ani uvedená dvě 
zvířata však nakonec nebyla pozi-
tivní na virus H5, který se v tu dobu 
celou Evropou šířil jako mor ve stře-
dověku. Ostatně také v současnosti 
se v okolí drozdovického rybníka 
tu a tam znovu objeví mrtvá kach-
na. Za jejich častou smrt ale mohou 
především řidiči, případně nezod-
povědní občané. Z důvodů přemno-
žení těchto ptáků a jejich výskytu 
i v okolí vodní nádrže je totiž jed-
nak šoféři kosí svými auty přímo na 
silnici, případně se překrmí sami...
 (mik)

AKTUÁLNÍ 
KOMENTÁŘ 
VEČERNÍKU

Psychicky narušenou ženu
vyhodí z bytu. bytu. KONEČNĚKONEČNĚ



Michal Kadlec
„V neděli třetího dubna v době od 
17:30 do 17:50 hodin došlo u zadního 
vchodu na Městský hřbitov v Prostějo-
vě ke vloupání do zaparkovaného 
osobního automobilu značky Renault. 
Pachatel do vozidla vnikl po rozbití 

skleněné výplně pátých dveří a ze zava-
zadlového prostoru následně odcizil 
pánskou tašku s peněženkou s finanční 
hotovostí čtyř tisíc korun a osobními 
doklady osmasedmdesátiletého muže. 
Celkem byla škoda na odcizených vě-
cech vyčíslena na 5 600 korun. Na další 
tři tisíce korun byla vyčíslena škoda na 
poškozeném automobilu,“ popsala 
první případ Miluše Zajícová, zastupu-
jící tisková mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. 
Přibližně o dvě hodiny později na pol-
ní cestě jižně od hřbitova došlo k dal-
šímu vloupání. „Tentokrát se jednalo 
o vozidlo značky BMW, do kterého 
pachatel vnikl po násilném překonání 
dveří. Poté zloděj ze zadního sedadla 
odcizil plastovou přepravku na ovoce 
s notebookem, tiskárnou a množstvím 
firemních dokumentů, čímž poško-
zenému jednačtyřicetiletému muži 

způsobil škodu za patnáct tisíc korun 
na odcizených věcech a dalších sedm 
tisíc korun na poškozeném automo-
bilu,“ uvedla Miluše Zajícová s tím, že 

pachatelům obou vloupání do vozidel 
v případě dopadení a odsouzení hrozí 
za přečin krádeže trest odnětí svobody 
až na dva roky.

Pondělí 11. dubna 2016
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Opilý děda na kole
Nejen záchranná služba, ale i po-
licisté vyjížděli v úterý 5. dubna 
k případu cyklisty, který spadl z kola 
na ulici Rejskova. Šestasedmdesáti-
letý muž nezvládl jízdu a z kola sle-
těl, pak je chvíli vedl a nakonec opět 
upadl. Svědek celé události přivolal 
na místo rychlou záchrannou služ-
bu, která muže s lehkým zraněním 
převezla do nemocnice k ošetření. 
U cyklisty byla ještě na místě ne-
hody provedena dechová zkouška 
s pozitivním výsledkem a hodnotou 
1,5 promile alkoholu. Přiznal se, že 
během hodiny vypil tři „dvoudec-
ky“ červeného vína, načež se po asi 
dvou hodinách usedl na kolo a jel... 
Díky zásahu policistů už ale nepo-
kračoval. 

Vykradený dům
Neznámý pachatel „navštívil“ 
rodinný dům v Prostějově, kam 
se dostal v noci z pondělí 4. na 
úterý 5. dubna po přelezení plotu 
a rozbití okna. Okno si pak otevřel 
a dostal se do přízemního bytu, 
kde ukradl LCD televizor i se sto-
janem, čtyři křišťálové vázy a sady 
vrtáků. Škoda nebyla doposud 
vyčíslena, ale jistě přesáhne pět ti-
síc korun. Případ policie šetří pro 
trestné činy krádeže a porušování 
domovní svobody. 

Extáze na apríla
Minulé úterý 5. dubna pár mi-
nut po půlnoci policisté zastavili 
v rámci běžného výkonu služby 
osobní vozidlo v Konečné ulici. 
Za volantem seděla šestadvaceti-
letá řidička, u které byla provede-
na dechová zkouška na alkohol 
s negativním výsledkem. Mladá 
žena se podrobila i druhé zkoušce, 
tentokrát na přítomnost drog, kte-
rá byla v tomto případě pozitivní 
na amfetaminy, metamfetaminy 
a extázi. Podezřelá se podrobila 
lékařskému vyšetření spojeného 
s odběrem biologického mate-
riálu. Řidička uvedla, že první 
dubnový den požila jednu tabletu 
extáze. Další jízda jí byla zakázána.    

Sebral i monitor
Neznámý pachatel se v noci 
z úterý 5. na středu 6. dubna 
vloupal do vozidla Peugeot, které 
bylo odstavené v ulici Krokova. 
Dovnitř se dostal přes otevření 
zámku u předních dveří a ukra-
dl z auta autorádio a monitor 
k zadní parkovací kameře. Ma-
jiteli vznikla škoda jeden tisíc 
korun. Případ policie šetří pro 
trestný čin krádeže.

Hříšník v Brněnské
Dalšího hříšníka, jenž před 
jízdou pil alkohol, odhalili po-
licisté v ulici Brněnská. Ve čtvr-
tek 7. Dubna deset minut před 
sedmnáctou hodinou zastavili 
vozidlo Audi, které řídil třiapa-
desátiletý muž a provedli u něho 
dechovou zkoušku,  a ta byla po-
zitivní s hodnotou 1,67 promile 
alkoholu.   Podezřelému poli-
cisté zadrželi řidičský průkaz 
a samozřejmě mu byla zakázána 
další jízda. Ve zkráceném pří-
pravném řízení bylo řidiči sdě-
leno podezření z trestného činu 
ohrožení pod vlivem návykové 
látky, za který mu hrozí zákaz 
činnosti, peněžitý trest případně 
odnětí svobody až na jeden rok.

ČERNÁ
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Komu utekla želva?

Uplynulou středu 6. dubna po šestnác-
té hodině byl nahlášen pohyb sucho-
zemské želvy po komunikaci na ulici 
Přemyslovka. Strážníci želvu odchytili 
a následovalo její umístění do nedale-
kého zverimexu. Čip u ní nebyl zjištěn. 
Majitel má možnost se dostavit na 
služebnu městské policie v Havlíčkově 
ulici, kde mu budou předány potřebné 
informace k převzetí želvy.

Naštvaně je udal!
„Když jsem byl řešen já za stání 
v křižovatce, budu teď oznamovat pře-
stupky ostatních řidičů!“ Tato slova 
zazněla z úst muže, který předminulý 
pátek 1. dubna ve večerních hodinách 
nahlásil na linku 156 stojící vozidla, 
která podle něj na vozovce nedodrže-
la volnou třímetrovou šířku pro každý 
směr jízdy. Hlídka na místě přeměřila 
vzdálenost, a jelikož k uvedeným me-
trům chybělo jen několik centimetrů, 
stání vozidel strážníci nijak neřešili. 

Nalezence vykoupala
Žena nalezla v pondělí 4. dubna 
toulavého psíka. Vzala si ho domů, 
vykoupala ho a na druhý den po-
žádala o příjezd hlídky pro zjištění, 
zda pes nemá čip. Strážníci čip zjistili 
a snažili se vyrozumět chovatele. Ten 
na uvedené adrese již nebydlel, ale po-
dařilo se zkontaktovat správce domu, 
který nové bydliště znal. Zakrátko se 
pes ocitl v rukou páníčka. Přestupek 
pro porušení zákona na ochranu zvířat 
proti týrání byl vyřešen s mužem v blo-
kovém řízení.

Řidiče dohonili 
Řidič minulé pondělí 4. dubna 
poškodil při parkování vůz a ujel. 
Tímto místem ale zrovna projížděla 
autohlídka. Strážníci si jeho počínání 
všimli, vydali se za ním a řidiče ná-
sledně zastavili. Zkouška na alkohol 
byla u motoristy negativní. 

Divil se zadržení
Celostátně hledaný chlapík vůbec 
netušil, že je v policejním pátrání. 
Strážník okrskové služby při kontrole 
svého okrsku spatřil v úterý 5. dubna 
muže, po kterém vydali policisté pát-
rání. Dotyčný byl o této skutečnosti 
poučen. Následovalo jeho předvede-
ní na policejní služebnu. Opět tento 
případ potvrdil, jak je důležitá osobní 
a místní znalost. Poctivá práce stráž-
níků se nejednou vyplatila.

Manželka měla radost...
Bezdomovec to nebyl, takže skon-
čil v rukou manželky! Minulé úterý 
5. dubna v odpoledních hodinách 
bylo přijato sdělení o ležícím muži 
bez domova v trávě poblíž centra 
města. Strážníci opilého probrali. Le-
žel nedaleko svého bydliště, takže ho 
hlídka dopravila před dům a předala 
jeho ženě, která se o něj postarala.

Roztržití šoféři
Během uplynulého týdne se stráž-
níci téměř denně setkávali s vozidly, 
která řidiči při odchodu nezkontro-
lovali. Ve čtyřech případech se jed-
nalo o otevřená okénka a jedenkrát 
ponechal roztržitý řidič dokonce 
klíče přímo ve dveřích. Konkrét-
ně tento případ spatřila ve čtvrtek 
7. dubna projíždějící hlídka. Majite-
le se nepodařilo vyrozumět. Za stě-
račem byl ponechán vzkaz a klíčky 
na krátkou dobu skončily na služeb-
ně, neboť si řidič pro ně zanedlouho 
dorazil.

PROSTĚJOV Okolí Městského 
hřbitova v Prostějově je po-
slední dobou lukrativní desti-
nací pro zloděje. Policisté nyní 
řeší další dva případy vykra-
dených aut a pátrají po zatím 
neznámých pachatelích. Opět 
se ale ukázalo, co všechno ma-
jitelé vozidel nechávají zby-
tečně ve svých vozidlech za 
cennosti a zloděje tím přímo 
vybízejí...

Ilustrační foto: internet

Foto: MP Prostějov

U hřbitova opět udeřili VYKRADAČI AUT!
„Zmizely peníze i fi remní dokumenty,“ konstatuje mluvčí policie

Zloději stačilo málo, aby se do tohoto vozidla zaparkovaného u hřbitova dostal. 
Zevnitř pak ukradl i peněženku.     Foto: Policie ČR

PROSTĚJOV Příkladným způso-
bem se zachovali dva muži, kteří ne-
nechali svého známého beztrestně 
ničit cizí zaparkované auto. Vandala 
zadrželi až do příjezdu strážníků.  
„V pondělí čtvrtého dubna v podvečer 
bylo na linku 156 nahlášeno vandal-
ství. Hlídka při příjezdu na udané mís-
to zastihla trojici mužů. Vyšlo najevo, 
že jeden z nich ukopnul zpětné zrcátko 
zaparkovaného vozu a v kopání nadále 
pokračoval. V tomto jednání mu za-
bránili jeho známí a společně vyčkali 

příjezdu hlídky. Opilý vandal se k činu 
doznal. Proč to ale udělal, vysvětlit 
nedokázal...,“ pokrčila rameny Jana 
Adámková, tisková mluvčí Městské 
policie Prostějov. 
Na místo se dostavil také muž, který 
vandalství nahlásil. „Majitel poško-
zeného automobilu vyčíslil škodu na 
padesát tisíc korun. K události tak byli 
s podezřením na spáchání trestného 
činu přivoláni policisté, kteří si celý 
případ převzali,“ dodala Adámková. 
 (mik)

Vandala zadrželi
jeho kamarádi

PROSTĚJOV Sama přiznala, že 
tady krade vždycky, když projde 
okolo. Minulou středu se ale no-
torickou zlodějku ovoce a zeleniny 
konečně podařilo chytit. I když 
- strážníci ženě prokázali pouze 
krádež mandarinek a jarní cibulky 
za stovku... 
„Hlídka ve středu šestého dub-
na spatřila ženu, jak si z beden 
předsunutého prodeje bere zele-
ninu a ovoce, které vkládá do tašky 
a odchází bez zaplacení. Zakrátko 
byla strážníky zadržena. K činu se 
přiznala a strážníkům sdělila, že když 
jde okolo této prodejny, vždy si něco 
vezme! Zřejmě si k srdci nevzala 
známé české přísloví, že tak se dlouho 
chodí se džbánem pro vodu, až se 

ucho utrhne,“ zhodnotila notorickou 
nenechavost pachatelky Jana Adám-
ková, tisková mluvčí Městské policie 
Prostějov. 
Prodavačka z obchodu ovocem 
a zeleninou poblíž centra Prostějova 
rovněž potvrdila slova neplatící 
zákaznice. „Ženu hned několikrát 
viděla, jak bere zboží, ale nikdy 
se jí nepodařilo dotyčnou chytit. 
Způsobená škoda jen při středeční 
krádeži byla vyčíslena na sto korun. 
Jednalo se o odcizené mandarinky, 
hroznové víno a jarní cibulku,“ pop-
sala Adámková s tím, že čin klepto-
manky byl předán správnímu orgánu 
pro podezření z přestupku proti ma-
jetku. „Nyní ženě hrozí pokuta až do 
výše patnácti tisíc korun.“   (mik)

Kleptomanku chytili 
s mandarinkami a cibulkou...

PROSTĚJOV Drsný to dědek! Po 
spáchání dopravního přestupku 
řešili strážníci městské policie sed-
maosmdesátiletého řidiče. Při tom ale 
přišli na skutečnost, že senior nemá za 
volantem co pohledávat, neboť nemá 
platnou lékařskou prohlídku, což 
zákon přísně vyžaduje. Děda ovšem 
i přesto chtěl neustále odjet, muselo 
tak přijít na řadu drsnější opatření.
„Při řešení oznámeného dopravního 
přestupku zjistila hlídka v pátek prvního 
dubna u sedmaosmdesátiletého 
řidiče absenci potvrzení o zdravotní 
způsobilosti, a to více jak dva roky. Jelikož 
důchodce nemínil akceptovat, že za 
dané situace nesmí řídit, a neustále trval 
na svém, že s vozidlem odjede, byla na 
místo přivolána hlídka Policie ČR. Ta 
seniorovi zakázala další jízdu,“ sdělila Jana 
Adámková, tisková mluvčí Městské poli-
cie Prostějov. 
Ovšem nejenom ze strážníků, ale 
rovněž ze státních policistů si stařík 

nechtěl nijak lámat hlavu 
a stále trval na tom, že se 
svým autem odjede! 
„Proto strážníci na žádost 
policistů nasadili na kolo 
vozidla uvedeného muže 
„botičku“, tedy technický 
prostředek k zabránění odjezdu vo-
zidla. Řidič byl seznámen s nutností 
si zavolat na místo osobu s platným 
řidičským oprávněním. Pro podezření 
z přestupku byla událost postoupena 
správnímu orgánu, kde muži hrozí 
pokuta od pěti do deseti tisíc korun 
a zákaz řízení vozidla až na jeden rok. 
Do karty mu navíc přibude pět trest-
ných bodů. Kdyby lékařské potvrzení 
o způsobilosti řídit motorová vozidla jen 
zapomněl doma, což nebyl tento případ, 
může mu být policisty udělena bloková 
pokuta až do částky dvou tisíc korun,“ 
zkonstatovala Jana Adámková.  
Senioři by neměli zapomínat do-
držovat povinné lékařské prohlídky. 

„Ty jsou ze zákona povinné v 65, 68, 
70 letech a pak vždy po dalších dvou 
letech. Tím chrání nejen sebe, ale 
i ostatní účastníky silničního provozu, 
neboť věkem přibývá zdravotních potíží, 
snižuje se schopnost rychle zareagovat, 

zhoršuje se zrak i sluch. Tito motoristé 
by si měli uvědomit, že při zavinění do-
pravní nehody může pojišťovna po nich 
vymáhat finanční částku proplacenou 
poškozenému,“ zdůrazňuje tisková 
mluvčí prostějovských strážníků.  (mik)

Seniora zastavila až „botička!
hlavu 
e 

Stařík bez prohlídky 
Stařík bez prohlídky 
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Senior byl natolik vzpurný a chtěl mermomocí s vozidlem odjet, že strážníkům 
nezbývalo nic jiného, než ho zastavit „botičkou“. Foto: MP Prostějov

PROSTĚJOVSKO Oba případy 
brutálního sexuálního napadení se 
odehrály v menších obcích na Pros-
tějovsku. Nejprve policisté spěchali 
za zoufalou ženou, která se před 
časem rozešla se svým partnerem. 
Ten se ovšem s ukončením vztahu 
nechtěl smířit a řešil to po svém! Bo-
hužel nebyl jediný...

„Z trestného činu vydírání a porušování 
domovní svobody byl komisařem od-
dělení obecné kriminality obviněn muž 
z Prostějovska, který násilím zaútočil na 
svoji bývalou přítelkyni. Při odemykání 
dveří ženu, proti její vůli, natlačil do její-
ho bytu a pod pohrůžkou svázání, para-
lyzování léky a opakovaného znásilnění 
přinutil poškozenou k obnovení jejich 
ukončeného vztahu,“ vylíčil exkluzivně 
Večerníku Pavel Novák, vedoucí Územ-

ního odboru Policie ČR Prostějov. Jak 
dodal, na hrubý pytel byla okamžitě při-
šita hrubá záplata. „Muž byl neprodle-
ně zadržen a soudce souhlasil s naším 
návrhem uvalit na něho vazbu. Trestní 
stíhání je vedeno vazebně.“ 
O pár dnů později museli policisté řešit 
další podobný případ. „Z trestného 
činu znásilnění byl komisařem oddělení 
obecné kriminality obviněn také muž 
z Prostějovska, který v místě svého byd-

liště násilím spočívajícím v kopání a škr-
cení strhl přes aktivní odpor manželky 
její oděv a následně se pokusil o znásilně-
ní. V tomto případě je obviněný stíhán na 
svobodě,“ prozradil Pavel Novák. 
Více informací už ale zůstalo pod po-
kličkou policejního vyšetřování, stejně 
jako jakákoliv bližší identita místa 
událostí či samotných obětí. V každém 
případě oběma sexuálním agresorům 
teď hrozí mnohaletý kriminál. 

Chtěli si vynutit SEX po bývalé přítelkyni
i vlastní manželce

➢ z titulní strany



Vydìlával na marihuanì

Ve velkém pěstoval a následně prodá-
val marihuanu muž z Prostějovska. Až 
spadla klec a kriminalisté jej během 
uplynulého týdne obvinili. „Ze spáchání 
zločinu nedovoleného pěstování rostlin 
obsahujících omamnou a psychotrop-

ní látku i z přečinu krádeže byl obviněn 
muž z obce na Prostějovsku, který od 
dubna do října loňského roku vypěstoval 
v místě svého bydliště 1 235 kusů rostlin 
konopí setého. Měl v úmyslu takzvaným 
indoorovým způsobem je následně usu-
šit a zpracovat na toxikologicky využitel-
nou hmotu. Z vypěstovaných tří stovek 
rostlin konopí setého stačil prodat nezná-
mé osobě za částku více jak čtvrt milionu 
korun. Nyní ho naši kriminalisté obvinili, 
když navíc muž neoprávněně odebíral 
elektrickou energii a jejímu distributoro-
vi tak způsobil škodu ve výši sto pětade-
vadesát tisíc korun,“ popsal Pavel Novák.

Podnikatel šidil na daních

Vykutáleného stavebního podnikatele 
mají nyní v „prádle“ policisté z hospodář-
ské kriminálky. „Z trestného činu zkráce-
ní daně, poplatku a podobné dávky byl 
oddělením hospodářské kriminalisty 
obviněn podnikatel z Prostějovska, který 
v úmyslu zkrátit svoji daňovou povinnost 
na dani z přidané hodnoty za zdaňovací 
období roku 2012 a 2013 do své daňové 
evidence záměrně a neoprávněně za-

účtoval stavební a jiný materiál, neuvedl 
fakturu za provedenou službu, čímž vě-
domě zkrátil svoji daňovou povinnost 
zhruba o sto tisíc korun,“ uvedl šéf pros-
tějovských policistů.

Rybáø ztopil peníze
Místo ryb „vylovil“ chlápek pokladnu 
rybářského svazu! „Oddělením hospo-
dářské kriminality byl získán a následně 
realizován poznatek o spáchání trestné-
ho činu zpronevěry pokladníka prostě-
jovského rybářského svazu, který opako-
vanými výběry z bankovního účtu svazu 
prostřednictvím platební karty neopráv-
něně odčerpal částku ve výši sto šest tisíc 
korun,“ informoval Pavel Novák. 

Zabavené miliony

Při vyšetřování trestné činnosti se pro-
stějovským policistům podařilo zajistit 
ukradené či podvodem získané finanční 
prostředky. A jednalo se o pořádný ba-
lík peněz! „Za poslední měsíc policisté 
Územního odboru Policie ČR Prostě-
jov jako výnos z trestné činnosti zajistili 

finanční prostředky a hodnoty v celkové 
výši zhruba pěti milionů korun. A nejed-
nalo se pouze o peníze z hospodářských 
deliktů,“ sdělil jejich první muž.

Šrajtofli našel v autì

Dobře dopadl případ údajné krádeže pe-
něženky. „Ve čtyři hodiny ráno volal na tís-
ňovou linku muž, že mu neznámý pacha-
tel na jedné z benzínek ukradl peněženku 
z odloženého kabátu. Z onoho zloděje 
se ale vyklubala nepozornost oznamo-
vatele. Vzápětí totiž volal znovu, že peně-
ženku našel vypadnutou ve svém autě,“ 
popsal kuriózní událost Pavel Novák.

Za uplynulé období řešili prostějovští 
policisté také další případy domácího 
násilí. „Během března bylo provedeno 
hned pět vykázání násilníků ze společ-
ného obydlí na dobu deseti dnů. Od 
začátku roku jsme už tohoto institutu 
využili ve dvanácti případech,“ prozradil 
Večerníku Pavel Novák. K dispozici je už 
i statistika nehodovosti za první čtvrtletí. 
Na Prostějovsku za toto období došlo ke 
106 nehodám, což je o třiadvacet přípa-

dů méně než za stejný časový úsek loň-
ského roku. „Je to poměrně optimistický 
výsledek, ale nechtěl bych ho zakřiknout. 
Velmi nás ale těší nejen úbytek počtu do-
pravních nehod, ale rovněž nižší počet 
zraněných osob a co je hlavní, ani jeden 
účastník nehod nebyl usmrcen. Prostě-
jovská policie dělá celou řadu preventiv-
ních akcí. Už skutečnost, že jsme zadrželi 
tak vysoké množství řidičů pod vlivem 
alkoholu nebo drog, svědčí o tom, že 
chceme s bezpečností na silnicích něco 
dělat a snažíme se pro to udělat maxi-
mum. V tomto ohledu je ale naprosto 
neuvěřitelné, když častokrát přistihneme 
za volantem vozidla řidiče pod vlivem 
alkoholu v naměřené hodnotě dvě nebo 
dokonce tři promile. Když to shrnu, 
v březnu bylo celkem zadrženo šestaše-
desát řidičů pod vlivem alkoholu nebo 
omamných a psychotropních látek. Za 
celé první čtvrtletí to bylo celkem 175 
hříšníků! J́ubilejního  ́ dvoustého řidi-
če zadrženého pod vlivem očekáváme 
o víkendu, neboť jen od 1. do 7. dubna už 
bylo zadrženo dalších osmnáct šoférů,“ 
zkonstatoval vedoucí Policie ČR, územ-
ního odboru Prostějov.  (mik)

Čtyřiatřicetiletý Filip Vrána z Brod-
ku u Prostějova byl v úterý u prostě-
jovského soudu obžalován z toho, 
že v prostějovské ulici Dr. Uhra, kde 
tehdy bydlel, přechovával v jednom 
z  domů nelegálně drženou pistoli 
a dvě stě nábojů. Navíc měl ze zbraně 
podle obžaloby odstranit její výrob-

ní číslo. On sám svoji vinu uznal jen 
částečně. „Pistoli a náboje jsem dostal 
od osoby, kterou nechci uvádět. Roz-
hodně jsem však na ní nic neupravo-
val. Přesto uznávám, že jsem udělal 
chybu,“ vypověděl krátce Filip Vrána, 
který se očividně bál jakýchkoliv otá-
zek na muže, který mu zbraň předal.  
V pozici svědka předstoupil také 
muž, jemuž byla zbraň ukrade-
na. „Stalo se tak při ozbrojeném 
přepadení v olomoucké kavárně. 
V jejím zásobníku tehdy bylo pat-
náct ostrých nábojů,“ vypověděl 
urostlý chlapík z Rýmařova. K udá-
losti došlo už před přibližně třemi 

roky za hodně drsných okolností. 
Muže přímo v podniku přepadlo 
a uneslo falešné policejní komando. 
„Stál za tím Ferko a další. Teď případ 
řeší jiný soud,“ dodal muž.  
Za trestný čin nedovoleného 
ozbrojování byl Filip Vrána žijící 
nyní v Nerudově ulici odsouzen 
k deseti měsícům podmíněně 
a propadnutí věci. „Polehčující okol-
ností je skutečnost, že obžalovaný 
nebyl delší dobu trestaný, poslední 

odsouzení zahladila prezidentská 
amnestie. V jeho prospěch svědčí 
také to, že při domovní prohlídce 
policistům zbraň sám dobrovolně 
vydal.  Rovněž jej nelze uznat vin-
ným z toho, že on sám z ní odstranil 
výrobní číslo, protože tento skutek 
nebyl prokázán,“ odůvodnila druh 
a výši trestu soudkyně Šárka Dušková. 
Rozsudek dosud není pravomocný, 
obě procesní strany si ponechaly 
právo na možnost odvolání.

sta milionů korun. To ale není jediný pro-
blém, se kterým se potýkáme, a brání nám 
v rychlejší realizaci tohoto projektu. Bohu-
žel stále váznou ona jednání se soukromý-
mi majiteli potřebných pozemků o jejich 
odkoupení,“ prozradil Jaroslav Šlambor. 
„Pokud se nedomluvíme, může vstoupit 
do hry vyvlastnění pozemků, ale to by byla 
až ta nejzazší varianta. Dohoda o prodeji je 
pro nás i pro Olomoucký kraj prioritou,“ 
ujišťuje uvolněný radní za KSČM.
Večerník bude ve čtvrtek pochopi-
telně u jednání s majiteli pozemků 
a v příštím čísle vám přineseme po-
drobnou reportáž.

Pondělí 11. dubna 2016
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 Jak moc je pro radu města a za-
stupitelstvo důležitý finanční výbor?  
„Dost. Pracují v něm totiž různí lidé 
na základě svých znalostí a zkušeností. 
Podle své odbornosti by měli posuzo-
vat všechny výdaje a někdy dokonce 
i příjmy města. A to z pohledu potřeb-
nosti. Co se týká výdajů, kontroluje se, 
zda byly zaplaceny podle schváleného 
rozpočtu města. Pokud jde o nějaké 
částky nad rámec rozpočtu, v těchto 
případech je už pak zapotřebí souhla-
su zastupitelstva. A toto všechno by 
měl právě finanční výbor hlídat.“

 Je tedy takzvaným hlídacím 
psem nebo spíše poradním orgá-
nem rady města a zastupitelstva? 

„Hlídacím psem bych to přímo nena-
zval. Jistě hlídáme, zda město vyna-
kládá finanční prostředky v souladu 
s  rozpočtem i stávajícími účetními 
a jinými předpisy. Jakýkoliv výdaj pak 
tento výbor buď doporučí ke schvále-
ní, nebo nedoporučí. Ale svým způso-
bem jsme také poradní orgán. Tak by 
to mělo být.“

 Vy osobně jste si po letech pro-
hodil role. Jako primátor jste záro-
veň držel městskou pokladnu a byl 
kontrolován, nyní naopak jako člen 
finančního výboru kontrolujete 
správce městských peněz vy. Jaký je 
to rozdíl?
„V současnosti už se nikterak nepo-
dílím na rozhodování rady města, 
přičemž coby primátor jsem se přímo 
podílel nejen na schvalování jakých-
koliv výdajů, ale hlavně jsem vytvářel 
rozpočet města. Pochopitelně jsem se 
často obracel i na finanční výbor. Teď 
naopak z pozice člena zastupitelstva 

a člena finančního výboru je moje role 
trochu jiná. Zas až tak moc se toho ale 
pro mě nezměnilo. Já totiž své součas-
né postavení vnímám tak, že záleži-
tosti dokážu posoudit z pozice člově-
ka, který má trošičku více informací 
a zkušeností. Jinak jsem ale 
pouze jedním ze členů 
výboru a mám jeden 
jediný hlas z patnác-
ti.“ (úsměv)

 Váš kolega 
Václav Šmíd ne-
dávno v rozho-
voru pro Ve-
černík zmínil, 
že by rád více 
otevřel měšec 
peněz, který 
vy jako primá-
tor jste dlouhá léta 
držel pevně svázaný. 
Nebál by se ani úvěru. 
Co vy na to? 
„Ještě jako primátor jsem 
několikrát veřejně řekl, 
že být rozumně zadluže-
ný není nic špatného. A také bych nic 
nenamítal, v případě prokázání velké 
vůle zastupitelstva, aby si město vzalo 
na nějaký smysluplný a potřebný pro-
jekt úvěr. Pochopitelně by ale pro tuto 
záležitost nemohlo hlasovat jen pěta-
padesát procent zastupitelů, muselo 
by se jednat o shodu drtivé většiny 
členů zastupitelstva napříč politickým 
spektrem...“

 V jaké výši by se podle vás mělo 
pohybovat slovní spojení rozumný 
úvěr?
„Město disponuje materiálem zpraco-
vaným renomovanou finanční pora-

denskou společností, který po prove-
deném auditu konstatuje, že finanční 
´zdraví´ Prostějova je natolik dobré, 
že by rozpočet unesl úvěrové zatížení 
až do výše devíti set milionů korun! 
Já bych pochopitelně jako člen zastu-
pitelstva a finančního výboru nikdy 
nezvedl ruku pro tak velké dluhové 
zatížení, ale živě si dovedu představit 
například úvěr ve výši dvou až tří set 
milionů korun. Nechci tady házet mi-
liony, ale vím, že s tak velkým úvěrem 
na potřebnou investiční akci by se 
město Prostějov ve svém hospodaření 
dokázalo vyrovnat.“

››› ZASTUPITELÉ, K VÌCI! ‹‹‹  NOVÁ SÉRIE

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC

PROSTĚJOV Stejně jako Milada Sokolová a Václav Šmíd byl 
na únorovém jednání zastupitelstva zvolen za člena finanč-
ního výboru i bývalý prostějovský primátor. Miroslav Pišťák 
(na snímku) tak nyní může zhusta uplatnit své bohaté zkuše-
nosti z dlouholetého řízení městské pokladny, když ekono-
miku magistrátu měl na starosti už před lety jako místosta-
rosta. Dlouhé roky tak držel pevně v rukou otěže finančního 
hospodaření města a Prostějov dovedl k absolutní prosperitě 
potvrzené uděleným nejvyšším možným ratingem.
A právě někdejší první muž radnice byl dalším hostem 
exkluzivního povídání se zástupci prostějovské veřejnosti 
v nejvyšším politickém orgánu, kteří přitom zastávají různé 
funkce v komisích. V rámci nového seriálu projektu MILUJEME 
VEČERNÍK se tak po tématice řízení Městské policie děje již 
podruhé. V součtu se Pišťák stal již devátým respondentem 
této rubriky.

PROSTĚJOV Už na konci loňského 
roku kritizoval Večerník velmi chabou 
úpravu asfaltového povrchu po něko-
likaměsíční rekonstrukci kanalizace. 
Četné výkopy byly sice zapraveny 
a následně zality asfaltem, nerovnosti 
ale na mnoha místech v Kostelecké ulici 
zůstaly. To by se mělo ještě letos změnit. 
„Odsouhlasili jsme v radě města další 
kroky vedoucí k opravě komunikace 
v Kostelecké ulici,“ přisvědčil Zdeněk Fi-
šer (ČSSD), první náměstek primátorky 
Prostějova. Do hry se totiž významně 
zapojil Olomoucký kraj. „Pro opravu je 
třeba zpracovat projektovou dokumentaci 
na výměnu obrubníků v Kostelecké ulici. 
Podle informací pracovníků společnosti 
Správy silnic Olomouckého kraje se bude 
provádět celoplošná oprava povrchu ko-
munikace této ulice. Konkrétně v trase 
mezi okružní křižovatkou na Přikrylově 

náměstí a rondelem u ulice Martinákovy. 
V rámci této prováděné opravy město 
Prostějov provede zmíněnou výměnu 
obrubníků na levé straně při jízdě směrem 
z města,“ vysvětlil důvod projektové doku-
mentace Zdeněk Fišer. Na její vypracování 

vytáhli radní z městské pokladny padesát 
tisíc korun. 
O přesném termínu rekonstrukce sil-
niční komunikace v Kostelecké ulici 
a s tím související uzavírce bude 
Večerník své čtenáře informovat.  (mik)

Kostelecká bude mít novou silnici

Od rondelu na P ikrylov  nám stí až po kruhovou k ižovatku s Martinákovou ulicí se 
kompletn  opraví silnice na Kostelecké.  Foto: Michal Kadlec

OBCHVAT!
Alena Rašková

PROSTĚJOV Již na začátku února 
tohoto roku Večerník informoval 
veřejnost o celé sérii vandalských 
činů, kdy přímo ve městě byly zni-
čeny desítky odpadkových košů. 
Nejvíce jich neznámí pachatelé 
rozkopali během novoročních 
oslav, další pak v průběhu ledna. 
Magistrát teď koupí nové koše, 
ale...
„Mobiliář města je zapotřebí doplnit, 
protože během silvestrovské noci 
a v průběhu ledna bylo v Prostějově 
zničeno zhruba devadesát umělo-

hmotných nádob na odpadky. Aktu-
álně jsme z rozpočtu vyčlenili padesát 
tisíc korun na nákup padesáti košů,“ 
prozradil Jiří Pospíšil (PéVéčko), ná-
městek primátorky Statutárního měs-
ta Prostějova. 
Na otázku, zda se policii podařilo 
vypátrat alespoň jednoho vandala, 
který má zničené koše na svědomí, 
náměstek jen pokrčil rameny. „Zatím 
o žádném takovém případu bohužel 
nevíme. Město má ale svůj mobiliář 
pojištěn, část škody tedy uhradí po-
jišťovna,“ dodal Pospíšil.  (mik)

Co vandalové ZNI ILI,
m sto znovu nakoupí...

„Finan ní výbor hlídá hlavn  výdaje m sta,“
konstatuje bývalý primátor Miroslav Piš ák
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PROSTĚJOV Minulé pondělí se 
uskutečnilo mimořádné jednání 
Zastupitelstva statutárního města 
Prostějova. Pokud radní očekávali 
pouze velmi krátké setkání nad 
jediným bodem programu, opět se 
zmýlili...
„Mimořádné zastupitelstvo nařídila 
paní primátorka pouze z důvodu 
změny termínu valné hromady 
společnosti Vodovody a Kanalizace. 
Kvůli právní jistotě bylo zapotřebí 
opětovně odsouhlasit účast zástupců 
magistrátu na této schůzi. Rada města 
zmíněné navrhovala jako jediný 
bod programu s tím, že volnou dis-
kuzi a různé připomínky zastupitelů 
ponecháme na pondělí jedenáctého 
dubna, kdy se koná řádné jednání 

zastupitelstva,“ nastínil Večerníku Jiří 
Pospíšil (PéVéčko), náměstek primá-
torky Statutárního města Prostějova. 
„Mělo se jednat o zhruba patnác-
timinutové setkání zastupitelstva, 
bohužel se protáhlo na více než 
hodinu... Někteří opoziční zastup-
itelé totiž nesouhlasili se zrušením 
diskuzního bodu a různými obstruk-
cemi se snažili jednání znovu co 
nejvíce protáhnout,“ konstatoval Jiří 
Pospíšil. 
Nakonec se jim to ale nepovedlo, ko-
alice si, jak umožňuje litera zákona, 
odhlasovala zrušení druhého bodu 
a pokračovat v diskuzích se tak bude 
až dnes... Samotná valná hromada 
společnosti VaK je naplánována na 
10. června.   (mik)  

PROSTĚJOV Budou dnes prostějovští 
zastupitelé opět „ponocovat“ nebo 
schválí změnu jednacího řádu s povin-
ným koncem jednání ve dvaadvacet 
hodin? Nejen o tom ale bude řádné jed-
nání Zastupitelstva statutárního města 
Prostějova. Na pořadu budou i další 
horká témata, jako například záležitosti 
okolo výstavby Galerie Prostějov a sou-
du s Manthellanem…
Řádné zastupitelstvo začne dnes, tj. 
v pondělí 11. dubna, hodinu po poledni. 
„Ráda bych věřila ve věcnou diskuzi 
k bodům programu, a snad se tomu tak 
stane. Každopádně jsme připraveni dis-
kutovat na jakékoliv téma, které bude ku 
prospěchu tohoto města,“ konstatovala 
Alena Rašková, prostějovská primátorky.  

O změně jednacího řádu, kdy rada města 
navrhuje ukončit každé jednání zastupi-
telstva nejpozději ve 22.00 hodin, se bude 
hovořit hned po zahájení pondělní schůze. 
„Není už možné protahovat jednání do 
pozdních nočních hodin. Jak z hlediska 
zákoníku práce, tak i z faktu, že zaměstnanci 
magistrátu, kteří se účastní jednání, mají ze 
zákona nárok na odpočinek. Pokud ale 
jednání skončí o půl druhé v noci, jde to 
těžko, když ráno musí brzy opět do práce... 
Navrhujeme proto ukončení jednání ve 
dvaadvacet hodin. Co se nestihne pro-
jednat, odložíme na druhý den, kdy bude 
přerušené zasedání pokračovat,“ nastínila 
návrh koalice primátorka Rašková. 
Zastupitelé budou také projednávat 
dotace do sportu, rozpočtová patření na 

investiční akce, majetkoprávní záležitosti 
a bouřlivá diskuze se dá očekávat i u často 
vyhrocených bodů programu. „Budeme 
také řešit písemné podněty členů ANO 
2011 i TOP09 a Nezávislí Prostějované, 
jsme připraveni vysvětlit některé ne-
soulady v usneseních okolo Jezdeckých 
kasáren a samozřejmě očekávám dotazy 
opozičních zastupitelů ohledně vývoje 
soudního sporu o neplatnosti smlouvy 
v kauze Manthellan a plánované výstavby 
Galerie Prostějov,“ dodala ještě Rašková. 
Není už ani zapotřebí dodávat, že jed-
nání zastupitelstva je veřejnosti přístupné 
a v přímém přenosu jej můžete sledovat 
i prostřednictvím webových stránek proste-
jov.eu. Chybět u toho pochopitelně nebude 
ani PROSTĚJOVSKÝ Večerník.  (mik)

Jednak nejde o majetek a za druhé by 
pak vznikl precedens, kdy bychom mu-
seli nechat opravit každou ´polňačku´ 
v Prostějově a blízkém okolí,“ nastínil 
problém Jiří Pospíšil (PéVéčko), ná-
městek primátorky pro majetkové zá-
ležitosti. 
Jak vzápětí přesto přiznal, rada města ak-
tuálně jedná o možnosti výkupu pozem-
ků, na kterých cesta vytvořená tehdejším 
JZD Domamyslice vznikla. „Snažíme se 
alespoň narovnat majetkové vztahy. Ten-
to materiál o možném odkupu pozemků 
nebyl sice schválen, ale ani zamítnout. 
V radě města jsme jej odložili na příští jed-
nání,“ podotkl Jiří Pospíšil. 

Večerník logicky zajímalo, jak si město 
pomůže tím, že pozemky pod cestou 
odkoupí. „Vyhovíme jejich majitelům... 
Za minulého režimu byla na jejich po-
zemcích postavena tato komunikace, 
přičemž se jich nikdo neptal, zda s tím 
souhlasí. Po roce 1989 jim pozemky byly 
vráceny, ale kvůli této cestě byly prakticky 
nepoužitelné. Proto nás nyní majitelé žá-
dají, zda bychom neměli zájem, je koupit, 
nebo ještě lépe vyměnit s nimi za jiné, pro 
ně vhodnější. Jde ale o neuvěřitelně složi-
tou záležitost, kterou budeme muset hod-
ně dlouho projednávat. Naše rozhodnutí 
určitě nepadne hned,“ vysvětlil náměstek 
primátorky.  (mik)

PROSTĚJOV Celoplošný zákaz použí-
vání pyrotechniky ve vybraných lokali-
tách města se nekoná. Podle radních to 
neumožňuje zákon! Navíc Evropská 
unie vydala nové přísnější normy, které 
se nyní budou muset sladit s aktualizo-
vanou vyhláškou. Bude to ale stačit? 
Zřejmě si tak i nadále bude každý pořá-
dat ohňostroje, kde se mu zlíbí…
„Vloni jsme skutečně plánovali vydat no-
vou vyhlášku, ve které bychom v někte-
rých městských lokalitách zakázali použí-
vání zábavní pyrotechniky. Jednali jsme na 
základě četných stížností obyvatel různých 
částí Prostějova, kteří poukazovali na pro-
blém, že jsou různými ohňostroji rušeni 
i v době nočního klidu, a to nejenom na 
Silvestra, ale několikrát do roka. Nyní jsme 
ale od tohoto záměru upustili,“ prozradila 
Alena Rašková (ČSSD), primátorka Sta-
tutárního města Prostějova. Proč? „Byly 
vydány nové normy na základě předpisů 
Evropské unie, které regulují pravidla pro 
používání pyrotechniky. Ta je rozdělena 
velmi přísně do několika kategorií, a záro-

veň je jasně určeno, za jakých okolností a na 
kterých místech může být použita. Na zá-
kladě nových norem jsme tedy zaúkolovali 
naše právní oddělení, aby novou vyhlášku 
města o používání pyrotechniky dalo do 
souladu s požadavky Evropské unie,“ řekla 
primátorka Rašková. 
„Podle zákona nemůžeme plošně v jaké-
koliv lokalitě Prostějova zakázat používání 
pyrotechniky. Dalo by se uvažovat o urči-
tém omezení, ale o zákazu v žádném přípa-
dě,“ dodal na vysvětlenou první náměstek 
primátorky Zdeněk Fišer.
Prostějovští radní ale nejsou v tomto roz-
hodnutí jednotní. „Co se mě osobně týká, 
já bych kromě pár vybraných míst použí-
vání pyrotechniky v Prostějově zakázal úpl-
ně. Zákon nám to sice bohužel neumožňu-
je, ale je hrůza, kde všude si dnes kdokoliv 
dovolí pořádat ohňostroje. A to, že kolikrát 
nějací mladí darebáci házejí petardy po 
cyklistech nebo pod nohy maminkám 
s kočárky, o tom raději ani nemluvím,“ 
rozčílil se Jiří Pospíšil (PéVéčko), náměstek 
primátorky.  (mik)

Zastupitelé budou dnes jednat 
také o změně jednacího řádu

Místo patnácti minut
CELÁ HODINA! 

 NEBO NÁM JE VYMĚŇTE,“ 
majitelé pozemků na Záhoří

Celoplošný zákaz používání 
pyrotechniky radní ODMÍTLI 

ČERNÁ
KRONIKA
Slečna pod marihuanou
Minulé pondělí 4. dubna v odpo-
ledních hodinách jela jednadva-
cetiletá žena s vozidlem Škoda 
Felicia Tylovou ulicí, kde byla 
zastavena a kontrolována policej-
ní hlídkou. Po předložení všech 
dokladů provedli policisté u dív-
ky zkoušku na omamné, psycho-
tropní a jiné návykové látky, která 
byla pozitivní na přítomnost ma-
rihuany v těle. Žena se podrobila 
lékařskému vyšetření spojeného 
s odběrem biologického materi-
álu a další jízda jí byla zakázána. 
Řidičský průkaz jí odebrán nebyl. 

Špatně se domluvili...
V úterý 5. dubna po druhé hodi-
ně ranní volal na linku 158 muž, 
že bylo odcizeno vozidlo značky 
Mazda, které patří jeho přítelkyni. 
Mělo se jednat o auto fialové barvy 
a odjelo prý ve směru k Rejskové 
ulici k místnímu nádraží. O něko-
lik minut později oznamovatel vo-
lal, že uvedené vozidlo našel u ben-
zinové pumpy na ulici Plumlovská. 
Hlídce sdělil, že se s přítelkyní, 
která je majitelkou vozidla, špatně 
domluvili a ona s autem odjela na 
místo, kde jej oznamovatel nalezl... 
Vzhledem k tomu, že šlo o nedoro-
zumění, nepožadoval od policistů 
žádná další opatření.  

s městskou policií
168 ho

di
n

Zachráněná poštolka
Ne všichni opeřenci měli štěstí. Před-
minulou neděli 3. dubna žena objevila 
na Floriánském náměstí poštolku, 
která se však pohybovala pouze po 
zemi. Oznamovatelce se zvíře poda-
řilo chytit do bundy. Poté přivolala 
strážníky, kteří si dravce převzali a vzá-
pětí předali pracovníkům Českého 
svazu ochránců přírody IRIS.  Den 
před touto událostí nalezl občan v Že-
šově u hřbitova uhynulého dravého 
ptáka a další se měl nacházet u sloupu 
na oploceném pozemku na ulici Br-
něnská. Nález byl nahlášen pracovní-
kovi technických služeb, který má na 
starosti odklizení kadáveru.

Řidič - bordelář
Na základě telefonického oznámení 
vyjížděla v sobotu 2. dubna hlíd-
ka na místo, kde řidič autobusu po 
vystoupení dětí vyhodil odpadky 
z vozu, a poté odjel. Jeho jednání 
ovšem spatřil svědek, který muže 
na nepořádek upozornil a požado-
val nápravu. Oslovený odklizení 
přislíbil, avšak nedodržel. Naopak 
nstartoval, a z místa odjel. Strážní-
ci řidiče telefonicky zkontaktovali. 
Ten se v daném čase nacházel již 
mimo město a vše popřel. Celá zále-
žitost se všemi získanými poznatky 
byla postoupena správnímu orgánu 
k dořešení pro podezření z přestup-
ku proti veřejnému pořádku.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 27. srpna 1994 a trvalé byd-
liště má hlášeno v  okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 6. dub-
na 2016. Jeho zdánlivé stáří je v roz-
mezí od 21 do 22 let a měří 175 cen-
timetrů. Bližší údaje k hledané osobě 
nejsou v databázi uvedeny. 

TOMÁŠ VESELÝ

se narodil 12. září 1971 a trvalé bydliš-
tě má hlášeno v okrese Prostějov. Na 
hledaného vyhlásila prostějovská po-
licie celostátní pátrání dne 7. dubna 
2016. Jeho zdánlivé stáří je v rozmezí 
od 44 do 50 let, měří mezi 175 až 178 
centimetry a má střední postavu. Bliž-
ší údaje nejsou známy.  

MILAN DOSTÁL

se narodila 1. května 1998 a trvalé 
bydliště má hlášeno v  okrese Pros-
tějov. Na hledanou vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
8. března 2016. Její zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 17 do 18 let a měří mezi 
152 až 153 centimetry. Bližší údaje 
k hledané nejsou známy. 

se narodil 24. srpna 1984 a trvalé byd-
liště má hlášeno v  okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 4. dub-
na 2016. Jeho zdánlivé stáří je v roz-
mezí od 30 do 35 let, měří mezi 180 až 
185 centimetry, má hubenou posta-
vu, modré oči a hnědé vlasy.

krimi6 Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.cz
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NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Večerník pravidelně informuje 
o snaze městské i státní policie 
konečně dopadnout vandaly, 
kteří v průběhu posledních dvou 
let ve velkém měřítku ničí vzrost-
lé stromy v  Prostějově. Přestože 
jsou na dosud neznámé pachate-
le nalíčeny i fotopasti, velké ryby 
zatím strážcům zákona unikají. 

I když... První vlaštovka v hon-
bě za ničiteli veřejné zeleně se 
přece jen už objevila. Policie za-
držela muže, který cvičil své psy 
bojového plemene tím způso-
bem, že je nechával zakousávat 
se do mladých stromků. Za svůj 
čin byl potrestán v  přestupko-
vém řízení, o žádného masové-
ho vandala ale nejde. Tak snad 
až příště...

1

Policejní případy pod drobnohledemPolicejní případy pod drobnohledem

PROSTĚJOV Hodně perné, 
ale úspěšné období mají za se-
bou prostějovští policisté. Jak 
Večerníku popsal vedoucí Policie 
ČR, územního odboru Prostějov 
Pavel Novák, strážcům záko-
na se podařilo objasnit četné 
hospodářské delikty, trestnou 
činnost na úseku drog, krádeže 
i podvody. Za zmínku ale určitě 
stojí i celkem příznivá statistika 
dopravní nehodovosti. A právě 
první muž místní policie byl dal-
ším hostem pravidelného seri-
álu Večerníku se šéfy jednotek 
Integrovaného záchranářského 
systému Olomouckého kraje.  

PROSTĚJOV Mlčel jako hrob. Zřejmě se bál, že jinak by v něm ta-
ké mohl skončit. Ze životního příběhu servisního technika Filipa 
Vrány až zamrazí. U tohoto muže policisté loni v létě provedli 
domovní prohlídku, při které našli podezřelou pistoli. Filip Vrána 
kvůli tomu skončil před soudem a nakonec byl i odsouzen. Do 
výrazně větších problémů by se však zřejmě dostal, pokud by 
prozradil jméno gangstera, od něhož pistoli převzal! Ten byl totiž 
zřejmě jedním z „ostrých hochů“ provádějících ozbrojená přepa-
dení za bílého dne... 

Foto: archív Večerníku

FALEŠNÉ KOMANDO UNESLO MUŽE Z KAVÁRNY

Podobná pistole sehrála hlavní roli v úterním hlav-
ním líčení u prostějovského soudu.     
 Foto: archiv Večerníku

Filip Vrána přechovával pistoli, o níž 
majitel přišel při drsném přepadení...

Prodané drogy za čtvrt milionu i selhání rybáře...

“ Je naprosto 
neuvěřitelné, když 

přistihneme 
za volantem řidiče 

pod vlivem alkoholu 
v naměřené 

hodnotě dvě nebo tři 
promile...



Počet psů v Prostějově rapidně stou-
pá, naopak narozených dětí je nao-
pak po hříchu stále méně. Nevím, jak 
se na to tváří ostatní Prostějované, 
ale mně tady něco nehraje. Nedávno 
se mi známá, kterou jsem v parku 
potkal se třemi čoklíky různých ras, 
svěřila, že děti nikdy nechtěla, pejs-
ci jí prý dají zabrat až až. Spadla mi 
brada. Posléze mi povyprávěla, že 
Bobíček, Rexík i fenečka Asta mají 
doma každý svoji postýlku, peřinku 

a polštářek. Výjimka, řekl jsem si, 
takhle přece nemohou přemýšlet 
všechny ženy. Bohužel o výjimku 
ale nejde. V mnoha rodinách si dnes 
jako prvního pořídí psa. Děti? Až 
někdy později... 
Čtyřnohé miláčky ostatně začíná 
upřednostňovat i magistrát. Vymys-
let v parku nějaké prolézačky pro 
děti? Kdepak! Místo toho budou do 
Smetanových sadů nakoupeny čtyři 
psí záchody. Teď už snad jen zbývá, 
aby vláda rodinám schválila zvláštní 
přídavky na chov psů. Nemám nic 
proti těmto zvířatům, naopak. Ale 
čeho je moc, toho bývá příliš!

Příběh nyní čtyřiadvacetileté 
Miriam Marčišinové z Pěn-

čína je čtenářům Večerníku už 
dobře znám. Pohledná dívka plná 
života a plánů před více jak rokem 
zjistila, že má rakovinové nádory 
na mozku. A že jeden z nich nelze 
operovat. Už přes rok se zákeřnou 
nemocí bojuje všemi možnými 
prostředky. Oporou jsou jí zejmé-
na členové rodiny. Přesto se stav 
díky neustále zhoršuje. Miriam již 
v tuto chvíli nějaké maličkosti 
nezajímají. Netouží po ničem 
jiném než přežít. I proto se po 
zralé úvaze rozhodla svůj příběh 
zveřejnit a požádat touto formou 
o jakoukoliv pomoc. 

Jisté je jedno. Kdo to nezažil, ne-
dokáže si představit, co takový 

člověk skutečně prožívá. A co víc: 
nikomu z nás se jakákoliv těžká 
nemoc do života prostě nehodí. 
Už vůbec ne, když jsme mladí. 
Vždyť v takovém případě se stejně 

jako ostatní chceme hlavně bavit, 
cestovat, sportovat, užívat si na 
všech frontách...  Žijeme, jako by-
chom byli nesmrtelní. Na rakovinu 
a podobné ošklivé věci nemyslíme. 
Ostatně bychom na ně přece ani 
neměli čas!  

Jenže vše, čím jsme až doposud 
žili a co nám přišlo „smrtel-

ně“ důležité, se jednoho nepříliš 
pěkného dne může ukázat jako 
jedna zcela nepodstatná a prázdná 
iluze. Rakovina stejně jako další 
zásadní rány osudu se totiž na 
naše sny, plány a nabité diáře 
rozhodně neptá... Takové mali-
chernosti jsou najednou vedlejší 
a znamenají méně než pampeliš-
kové chmýří pro tovární komín. 
Ostatně nikoliv nadarmo se říká, 
že když si člověk dělá plány, Bůh 
se směje...  

Dostaneme-li podobnou ránu 
osudu, pak nám nijak zásad-

něji nepomohou ani moudré citáty 

z tlustých knih, které ve vydestilo-
vané podobě kolují po internetu. 
Například rada „žij, jako by dne-
šek byl tvým posledním dnem“, 
může v tomto ohledu dostat hod-
ně ironické zabarvení. Výzva, 
abychom si života „užívali pl-
nými doušky“, představuje pří-
jemné povzbuzení pro každé-
ho z nás, nicméně se naprosto 
nehodí pro vážně nemocného 
člověka. V takové situaci roz-
hodně nemáme síly a často ani 
chuť k tomu, abychom se pustili 
do nějakých velkých dobrodruž-
ství.  To však ještě neznamená, že 
ani za takových podmínek nelze 
mít minimálně jednou za čas ra-
dost ze života. Důležité ovšem je, 
jakou má kdo povahu. Skromní 
a pokorní lidé se vždy mohou 
obrátit ke každodenním malič-
kostem, které by jiným normálně 
nestály ani za povšimnutí. Pro 
ně však mohou být zdrojem vel-
ké vděčnosti za to, že je mohou 
i nadále prožívat.  

První setkání s vážnou nemocí 
v jistém ohledu připomíná 

chvíle, kdy se poprvé zamilujete. 
Můžete zhlédnout stovky roman-
tických filmů, probírat vše stále 
dokola s kamarády, stejně se ze 
zkušenosti ostatních nikdy nepo-
učíte. A když to přijde, zůstane-
te na vše sami a zcela zaskočeni 

tím, co se ve vás a kolem vás děje. 
Srovnávat nemoc s láskou může 
někomu připadat zvláštní, jis-
té je, že obojí je zásadní život-
ní zkušenost. Jen to první bývá 
vnímáno jako veskrze pozitivní 
(chceme to), a to druhé jako nega-
tivní (snažíme se tomu vyhnout). 
Obojí se však kdykoliv může stát 
součástí nás samých. Dostane-li se 
do podobné situace někdo z našich 
známých, je naprosto normální, že 
najednou nevíme, jak se zachovat 
a co tomu druhému říct. 
Přitom obvykle pomůže prosté: 
Držím palce!

PROSTĚJOV Prostoru kolem řeky 
Hloučely od Olomoucké po Vra-
hovickou ulici se říká Močidýlka. 
Jedná se o jednu ze zapomenutých 
a nepříliš udržovaných částí Prostě-
jova. Tato nemilá skutečnost by se 
v budoucnu měla změnit... 
Jak Večerník zjistil, v Močidýlkách se 
opraví stávající komunikace a vznik-
ne i jedna nová cesta, dále se zde do-
dají lavičky, přibude veřejné osvětle-
ní a také se v tomto prostoru obnoví 
zeleň. Součástí úprav bude i stavba 
protipovodňové hráze, která povede 
na pravém břehu řeky Hloučely ve 
směru od Olomoucké ulice. Hráz 
bude dlouhá téměř půl kilometru 

a navazovat na ni bude železobeto-
nová zeď o délce přes dvě stě metrů. 
Vysoká bude něco málo přes jeden 
metr. Projekt počítá i s novou lávkou 
s nerezovým zábradlím, která nahra-
dí tu stávající. Sloužit by měla pro 
chodce i cyklisty. 
„Nový most by měl v Močidýlkách 
vyrůst ještě letos. Co se týče proti-
povodňových opatření, tak v tomto 
případě proběhne jednání se společ-
ností E.ON a zřejmě k nim přistoupí-
me až příští rok. Rozhodli jsme se tak 
vzhledem k tomu, že okolní zahrady 
byly při větších deštích pod vodou,“ 
uvedl Zdeněk Fišer (ČSSD), náměs-
tek prostějovské primátorky.   
Uprostřed Močidýlek má také vznik-
nout odpočinková plocha s poseze-
ním a odpadkovými koši. Součástí 
rozsáhlých úprav bude i kácení vzrost-

lých dřevin, které však následně nahra-
dí nové. Podobnou obnovou už prošel 
i biokoridor Hloučela. „Záměrem 

je, aby se z Močidýlek stal lesopark, 
kam budou lidé rádi chodit relaxovat,“ 
nastínil záměry města Fišer.  (mls)

Výkupy pozemků nutných pro stavbu 
takzvaného severního obchvatu. To bude 
hlavní jednací bod schůzky vlastní-
ků pozemků, zástupců města a kraje, 
která je naplánována na tento čtvrtek 
14. dubna ve Společenském domě a pro-
jednávat by se měl další postup s více než 
stovkou majitelů parcel. Výjimkou nejsou 
ani pozemky, které mají několik vlastníků. 
„Investorem stavby bude Olomoucký kraj 
s dotační podporou Evropských struktu-
rálních a investičních fondů. Kraj i město 
jsou připraveny vytvořit společnou pra-
covní skupinu, která bude koordinovat 
zajištění majetkoprávní přípravy investiční 
akce. Pracovní skupina bude vedení kraje 
a města podávat zprávu o své činnosti. 
Předsedu skupiny jmenuje hejtman, mís-
topředsedu pak primátorka Prostějova,“ 
oznámil Večerníku uvolněný radní Jaroslav 
Šlambor (KSČM), který se touto proble-
matikou v rámci ITI Olomoucké aglo-
merace zabývá. Takzvaný severní obchvat 

by ulehčil dopravě a částečně ji odkláněl 
z centra mimo město. „Jak už bylo řečeno, 
pozemky bude hlavně vykupovat Olo-
moucký kraj. Magistrát zase ty části, které 
budou, co se týče údržby, v naší kompeten-
ci,“ doplnil Zdeněk Fišer (ČSSD), první 
náměstek primátorky Statutárního města 
Prostějova.
Každý si je nyní v Prostějově vědom, že 
bez vnějšího severního obchvatu bude 

doprava i nadále v centru města houst-
nout. „Jistě v posledních letech se díky 
výstavbě severní obslužné cesty i jižního 
kvadrantu podařilo dopravu v centru od-
lehčit, pomohl i nový rondel na Přikrylově 
náměstí. V posledních měsících ale čím dál 
častěji registrujeme, že přes vnitřní okruh 
města jezdí také vozidla, která by jej přitom 
mohla v pohodě minout. Olomouckou 
ulicí a Vápenicí míří velmi i ti řidiči, kteří 
přijedou od Olomouce a mají cestu na-
příklad do Kostelce na Hané,“ uvědomuje 
si prostějovská primátorka Alena Rašková 
(ČSSD). 
Jak Večerník informoval už v minulém 
vydání, na podzim tohoto roku se bude 
provádět sčítání dopravy na těch nej-
rušnějších komunikacích města. „I přes 
vybudování severní obslužné komunika-
ce a jižního kvadrantu je městský vnitřní 
okruh stále přetížen hustou intenzitou 
dopravy. Vždyť například jen Wolkerovou 
ulicí projede každý den přes patnáct a půl 
tisíce vozidel. Vybudování vnějšího měst-

ského okruhu by tedy určitě pomohlo,“ 
konstatuje náměstek primátorky pro do-
pravu Pavel Smetana. Ovšem nejenom 
Wolkerova, ale i ostatní prostějovské ulice 
trpí přetížeností. Dalšími v pořadí jsou 
například Blahoslavova ulice a Vápenice. 
„Na druhé straně se díky jižnímu kvadran-
tu rapidně snížila dopravní přehuštěnost 
v Brněnské a Žeranovské ulici. Je pravdou, 
že nutně potřebujeme vnější obchvat Pro-
stějova, ale to je bohužel ještě běh na hod-
ně dlouhou trať. Uděláme však všechno 
pro to, abychom se příští čtvrtek s majiteli 
pozemků, po kterých chceme vést severní 
obchvat, domluvili,“ konstatovala Alena 

Rašková s tím, že do Společenského domu 
přijede s majiteli jednat také hejtman Olo-
mouckého kraje Jiří Rozbořil. „Společně 
chceme lidem vysvětlit, jak moc jejich po-
zemky potřebujeme pro dobrou a veřejně 
prospěšnou věc.“ 
Realizace vnějšího obchvatu ve smě-
ru od Držovic přes Smržice na Kos-
teleckou ulici je prioritou magistrátu 
pro příští roky. „Hodně tomuto plánu 
může pomoci účast Prostějova v takzva-
né Olomoucké aglomeraci, kdy bychom 
z fondů ITI mohli získat potřebné finanční 
prostředky. Náklady na výstavbu vnějšího 
obchvatu se totiž odhadují zhruba na čtyři 

Zahradní se zmìní
Prostějov (mik) - Do bezprostřed-
ního okolí krasického rybníka se už 
brzy pustí dělníci. Proběhne totiž 
jeho nákladná revitalizace. „Cílem 
záměru je úprava dosud nevyuží-
vané plochy v ulici Zahradní poblíž 
rybníku v Krasicích. Plocha bude 
zatravněna i osázena zelení, načež 
zde vznikne odpočinkový kout 
a menší dětské hřiště. Stávající vy-
šlapaná stezka pro pěší ovšem bude 
respektována a provedena v novém 
povrchu. Výsadbou zeleně bychom 
chtěli také vizuálně zamaskovat vel-
ké množství sloupů elektrického 
vedení, které celou lokalitu značně 
zatěžují,“ uvedl Zdeněk Fišer, první 
náměstek primátorky Prostějova. 

Hlouèela se rozroste
Prostějov (mik) - Vedení magist-
rátu připravuje plány na první eta-
pu rozšíření biokoridoru Hloučela. 
„Rada města navrhuje rozšíření 
ploch zeleně sloužících k rekreač-
ním účelům, a to v návaznosti na 
biokoridor Hloučela. Celkem se 
bude jednat o zhruba 2,7 hektaru, 
na nichž bude založen luční trávník 
a vysázeno 211 stromů a 690 metrů 
čtverečních keřů. Celou plochu do-
plní mlatové cesty a lavičky,“ popi-
suje Ivana Hemerková, náměstkyně 
primátorky pro životní prostředí. 

Semafory už letos 
Prostějov (mik) - Večerník už 
v nedávné minulosti informoval 
o rozhodnutí rady města upravit 
křižovatku E. Valenty a ulice Olo-
moucká. Podle aktuálního sdělení 
bude křižovatka osazena semafory 
už letos! „V současné době není pro-
voz na křižovatce řízen světelným 
signalizačním zařízením, pouze na 
jejím severním rameni se nachází sa-
mostatný poptávkový přechod pro 
chodce. Projektová dokumentace se 
zabývá potřebou zkapacitnění této 
křižovatky, které řeší zejména pro-
střednictvím instalace semaforů na 
celou křižovatku a rozšířením Olo-
moucké ulice ve směru od centra 
města a ulice E. Valenty o samostat-
ný řadicí pruh pro odbočení vlevo,“ 
popsal Pavel Smetana, náměstek 
primátorky, který je zodpovědný 
za dopravu v Prostějově. „Ano, tato 
investiční akce je naplánována již na 
tento rok,“ potvrdil.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter 

PROSTĚJOV Táhne se to už přes osm let. V roce 2008 měli 
prostějovští radní na stole předběžný plán, jak ještě více ulehčit 
dopravně přetíženému centru města. Vnější severní obchvat 
vedoucí od rondelu u čerpací stanice v Olomoucké ulici kolem 
bývalých Dopravních staveb a ústící až u veterinární stanice v 
Kostelecké ulici měl být hotov během nejbližšího období. Jenomže 
majitelé pozemků potřebných pro tuto investici Olomouckého 
kraje za zhruba čtyři sta milionů korun je nechtějí prodat. Teď si je 
ale všechny pozvali prostějovští radní, aby s nimi celou záležitost 
ještě jednou projednali. A nebude to lehké, do sálu Společenského 
domu má podle výpisu z katastru nemovitostí přijít sto dvacet lidí... 
A přemlouvat je přijede i sám hejtman Olomouckého kraje!

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

www.
vecernikpv.cz

REVOLUČNÍ POSTUP VE SNAZE URYCHLIT SEVERNÍ  
„Pozveme všechny majitele pozemků, je jich přes sto dvacet,“ prozradila primátorka   

denní intenzita dopravy v prostìjovì

Zdroj: editelství silnic a dálnic R

Nikdo snad nepochybuje o tom, že severní obchvat je jediným ešením, jak ulevit dopra-
vou p etíženému centru Prost jova.  Koláž Ve erníku

PROSTĚJOV V minulém vydání 
Večerník upozornil na změnu v plá-
nu oprav chodníků pro letošní rok. 
Vedení magistrátu totiž z důvodu 
zjištěné investiční akce společnosti 
E.ON odložilo minimálně o jeden 
rok rekonstrukci komunikace pro 
pěší v Západní ulici, náhradním 
plánem je rozsáhlá oprava chodní-
ku v ulici Vojtěcha Outraty. S tím, 
že obyvatelé Západní ulice mají 
smůlu, však nesouhlasí zástupce sa-
motné společnosti E.ON! 
„Podle mého názoru titulek tohoto 
článku znamenal dezinformaci smě-
rem k občanům našeho města, pře-
devším k obyvatelům Západní ulice. 
Měl by být spíše nazván titulkem, 
že v Západní ulici mají štěstí,“ napsal do 

redakční pošty Jiří Jančík, který je podle 
svých slov již dvě desítky let zaměstnan-
cem společnosti E.ON. „Zástupci statu-
tárního města Prostějov vyvíjí v novém 
volebním období poměrně velkou ak-
tivitu směrem k majitelům a správcům 
jednotlivých inženýrských sítí. Děje se 
tak v oblasti oprav i investic do stávají-
cích respektive nových zařízení či ko-
munikací směřující v koordinaci prací 
v jednotlivých lokalitách a ulicích se 
zájmy města při opravách komunikací 
a chodníků v jejich majetku. Důvodem 
je, aby nedocházelo k opětovnému roz-
kopávání rekonstruovaných povrchů. 
Výsledkem těchto poměrně složitých 
jednání jsou již konkrétní výstupy 
v podobě realizovaných nebo plánova-
ných investic, kdy dochází k nemalým 

úsporám jak na straně správců inženýr-
ských sítí, tak i na straně města,“ vysvět-
luje Jiří Jančík. 
„Jsem přesvědčen, že rekonstrukce 
chodníků v Západní ulici v Prostějově 
v roce 2016 by byla naprosto zbytečná 
s ohledem na skutečnost, že distribuč-
ní společnost E.ON plánuje v daném 
území provádět kabelizaci sítě nízkého 
napětí, a s tím spojené výkopové práce 
v předmětných površích určených do 
budoucna k výměně za novou dlažbu. 
Díky dobré komunikaci zástupců pro-
stějovského magistrátu a distribuční 
společnosti E.ON se tak nestane, plá-
nované práce se podaří koordinovat 
tak, aby finanční prostředky obou 
subjektů byly účelně proinvestovány,“ 
dodává Jiří Jančík.  (mik)

„SMŮLA? Naopak, lidé ze Západní ulice
mají štěstí,“ ozval se zástupce společnosti E.ONPROSTĚJOV Během uplynulých 

tří let rozdal magistrát mezi pro-
stějovské občany již stovky ná-
dob na bioodpad, který se nesmí 
míchat s tradičním komunálním 
odpadem. Zájem Prostějovanů je 
ale tak obrovský, že radní nakoupí 
dalších dvě stě padesát kusů těchto 
popelnic. 
„V posledních měsících jsme proved-
li rozsáhlý průzkum mezi obyvateli 
města ohledně jejich potřeb a žádostí 
o nákup bionádob. Informace byly 
zveřejněny v Prostějovských radnič-
ních listech a v místním tisku. Cílem 
průzkumu bylo zjistit zájem obyvatel, 
především rodinných domů, na po-
řízení nádob na bioodpad o objemu 
240 litrů k dalšímu rozšíření systému 
svozu a sběru bioodpadu a podle toho 
se rozhodnout, zda nádoby pořídit 
s využitím dotace nebo na náklady 

města,“ vysvětlil Večerníku náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil. Jak dodal, 
výsledek průzkumu jasně ukázal na 
zájem obyvatel. Odbor správy a údrž-
by majetku města proto nakoupí 250 
kusů nádob na bioodpad o objemu 
240 litrů. 
„Na poradě primátorky bylo schvá-
leno, že další nádoby na bioodpad 
budou pořízeny na náklady města. 
Stát totiž dotuje nákup až od pěti set 
popelnic, tento počet bychom však 
zřejmě neudali,“ uvedl Jiří Pospíšil. 
Nejnižší cenovou nabídku na pořízení 
250 kusů popelnic na bioodpad, včet-
ně dopravy na sběrný dvůr, předložila 
společnost .A.S.A. Technické služby 
Prostějov. Městskou kasu to bude stát 
přes 327 tisíc korun.  (mik) 

O bionádoby se Prostějované perou

Sotva se tyto nádoby na biodopad nakou-
pí, okamžit  si je rozeberou již evidovaní 
zájemci.  Foto: Magistrát m sta Prost jova

Vyroste zde i půlkilometrová hráz 
MOČIDÝLKA SE ZMĚNÍ k nepoznání 

zjistili jsme

Biokoridor Mo idýlka se táhne kolem eky Hlou ely v prostoru mezi ulicemi Olomouc-
ká a Vrahovická. Ješt  letos zde vznikne nový most.  Foto: Martin Zaoral

PROSTĚJOV Majetkovou křiv-
du, která se táhne od osmdesátých 
let minulého století, se nyní snaží 
napravit prostějovský magistrát. 
Ten jedná o vykoupení pozemků, 
na nichž v současnosti stojí nepří-
liš kvalitní cesta vedoucí od silnice 
v Domamyslicích směrem na Zá-
hoří. Majitelům, kterým byly tamní 
pozemky vráceny po roce 1989, jsou 
dodnes vlastně k ničemu... 
„Tento problém eviduje město už sku-
tečně desítky let. Několikrát jsme byli 
místními chataři požádáni, abychom 
polní cestu opravili, což naposledy 
zamítlo zastupitelstvo v roce 2011. 

„KUPTE JE,  
žádají město 

Pondělí 11. dubna 2016
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Michal
KADLEC

Ahoj všichni,
tak co, už máte přezuto? V dubnu 
pochopitelná otázka, jelikož, jak 
známo, už můžeme zase jezdit na 
letních gumách. I když jezdit na 
zimních trestné není, ale je to spí-
še hloupé, neboť se tím ty pneu-
matiky ničí. A konečně také auto 
se chová jinak, než by mělo. 
Přezouváme však i my, tedy mys-
lím naše boty. Ty zimní jdou 
v lepším případě nakrémované 
do skříní, ale někdy se stane, že 
míří na reklamaci. Nedávno jsem 
vyslechl příběh, nad kterým jsem 
se musel pozastavit a dokonce 
nahlédnout do reklamačního 
řádu. A přiznám se, nestačil jsem 
se divit... Opravdu jsem se tam 
dočetl, že je potřeba boty rekla-
movat třikrát na stejnou závadu, 
aby byly uznány jako neopravi-
telné a tudíž vyměnitelné. Nad 
tím mi zůstal doslova rozum stát, 
jelikož obuv nepovažuji za zboží, 
se kterým by se měly dělat takové 
cavyky. Ano, buď si je poškodím 
sám, že se k nim chovám jako 
zvíře, pak mám ovšem smůlu, 
případně pokud kupuji boty od 
našich milých malých usměva-
vých přátel, nečekám zázraky 
a jdu si koupit boty další. Ale 
jestliže se rozpadne zip na znač-
kové obuvi a po opravě udělá 
do týdne to samé, pak by se 
měl zastydět spíše obchodník 
a boty promptně vyměnit, nikoliv 
s úsměvem psát další reklamační 
blanket a čekat až na třetí zipu 
rozpadnutí. Zajímalo by mě, co 
by na to řekl pan Baťa, tedy člo-
věk, který nás proslavil po celém 
světě právě díky obuvi... 
A jen tak mimochodem mám 
řadu bot od našich milých malých 
usměvavých přátel a drží již něko-
likátou sezónu, takže ono to asi 
bude celé o něčem jiném. Zřejmě 
se nám tady zase projevuje fušeřina 
při výrobě a snaha se zákazníkem 
co nejrychleji vyběhnout při rekla-
macích. Asi by se na to někdo měl 
řádně podívat. Tak ať vám to běhá 
bez reklamací. Marty

MARTYHO
SLOUPEK

O
KKKKKKKKKKKKKKKKKKKKFEJETON PETRY HEŽOVÉ

Ten, kdo si vyzkoušel, jak těžké je 
vydělat si nějakou tu korunu vlast-
ním přičiněním, jistě dobře ví, že 
to není nic jednoduchého. Leckdo 
si možná s nostalgií vzpomene na 
dobu svého dětství, kdy stačilo umýt 
nádobí, posekat trávník před do-
mem nebo rovnou požádat rodiče 
o zvýšení kapesného a v peněžence 
to hned vypadalo o něco veseleji. 
Většina dospělé populace si ale 
na výplatu musí měsíc počkat 
a mnohdy si i pořádně máknout. 
A když už tu těžce vydřenou al-

mužnu konečně držíte v rukou, 
zřejmě nemáte chuť ji po všech těch 
zprávách o tunelování odevzdat 
do banky nebo spořitelny, ale radě-
ji chcete mít peníze pěkně na očích, 
pro všechny případy je raději rov-
nou utratit. Pokud se rozhodnete 
pro domácí uskladnění finančních 
částek, bezesporu stále oblíbené je 
uložit bankovky do matrace, tajné-
ho trezoru za obrazem nebo kasič-
ky ve tvaru prasátka (v případě 
zvlášť vysokého obnosu doporuču-
ji kasičku ve tvaru jiného zvířete). 

V tom případě se sice nemusíte bát 
poplatků za vedení účtu, výběru 
z bankomatu ani tunelářů, ale 
hrozí riziko ztráty vašich úspor 
v důsledku živelné katastrofy či ná-
vštěvy zlodějů, kteří se finančního 
obnosu nalezeného ve vašem bytě 
jistě rádi ujmou. 
Jestli ono opravdu nebude lepší 
všechny vydělané peníze pokud 
možno co nejdřív utratit, konec-
konců nová pračka a lednička se 
budou krást o dost obtížněji než 
pár balíčků bankovek.

Naše společnost se chlubí tím, že nemá téměř žádná 
tabu. Jenže tak tomu prostě není. Nepochybně existují 
věci, o kterých se dnes mluví mnohem více a otevřeně-
ji než před sto lety. Například menstruace, masturbace 
či impotence stávající vlády a komunálních politiků. 
Na druhou stranu některá témata se nám z každoden-
ní reality vytratila. Bojíme se o nich hovořit, protože se 
nám do našich životů, ve kterých si přejeme být non-
stop šťastní, prostě nehodí. Navzdory tomu se každé-
mu z nás může stát, že se ozvou s krutou naléhavos-
tí, která nesnese odkladu. Jednou z takových věcí je 
i smrtelnost dítěte či mladého člověka.

Musely se kácet?
Nejsem člověk, který pořád jenom 
remcá, že je všechno špatně. Do-
konce jsem velmi rád, že město 
nechá stavět nové velké parkoviště 
U svaté Anny. Jenom mě mrzí, že 
kvůli tomuto projektu muselo být 
pokáceno asi osm velkých topolů, 
které tu rostly desítky let. Osob-
ně si myslím, i když nejsem žádný 
odborník, že ty stromy tu mohly 
zůstat. Podle mého názoru by par-
kovišti přece nijak nepřekážely. 
 Jindřich Čadek, Prostějov

Pozor na kachny
Pokud projíždíte autem Drozdovi-
cemi a míjíte zdejší rybník, musíte 
si dávat pozor nejenom na chodce 
přecházející přechod, ale vzápětí 
také na spoustu kačen, které pocho-
dují všude okolo. Některé chodí přes 
bílou zebru, ale spíše houfně přechá-
zejí silnici všude možně, kde se jim 
zamane. Je to kolikrát úsměvné, ale 
mnohokrát jsem už viděl spoustu 
těchto ptáků přejetých. Takže, řidiči, 
pozor, tady je to fakt nebezpečné!
 Petr Lenďák, Prostějov

ANALÝZA
MARTINA
ZAORALA

RAKOVINA SE DO ŽIVOTA MLADÝCH NEHODÍ. 

Finanční analfabetka
Víc psů
jak dětí

ALE TO JE JÍ JEDNO...

Kam budeme chodit?
Když nedávno v období Velikonoc byly dva svátky, dny volna jsem stejně 
jako stovky ostatních Prostějovanů využil k nákupu. Nestačil jsem se divit, 
jak jsou supermarkety přeplněné lidmi, a to jsem jich s manželkou projel 
na Velký pátek i během Velikonočního pondělí několik. Zajímalo by mě, 
jestli poslanci schválí zákon o tom, že během svátků budou velké prodejny 
uzavřeny, co si běžní občané počnou?! Vždyť naše supermarketová mánie 
je přímo nakažlivá! Ale co, třeba se zase jednou zastavíme a popřemýšlíme, 
jak lépe naložit se svým volným časem... 
 Ladislav Navrátil, Prostějov

Zbyteènì moc
Jestli si prostějovští zastupitelé 
schválí ukončení jednání do dva-
advaceti hodin, budu jedině pro. 
I tak je to zbytečně moc. Občas se 
podívám na internetu na přímý pře-
nos z tohoto „slavného“ diskuzního 
kroužku a zdá se mi, že na ty blbosti, 
co tam probírají, by stačila pouhá 
hodinka!
 Jiří Pokorný, Prostějov

Snad je to pravda
Prý se konečně dočkáme v Koste-
lecké ulici nové silnice. Je až s po-
divem, že tak vysoce frekventovaná 
ulice byla tolik let opomíjena a vždy 
se jen narychlo „zaflikovaly“ ty nej-
horší úseky. Vrcholem všeho byla 
loňská rekonstrukce kanalizační 
sítě, po které vodárny spravily asfalt 
jen tak naoko, aby se neřeklo. 
 Jaromír Sequens, Prostějov



PROSTĚJOV Kdo si hraje, ne-
zlobí. Minulé úterý se v pros-
tějovském Městském divadle 
uskutečnil již sedmnáctý ročník 
festivalu Mateřinka. „Ten je za-
řazen do seznamu akcí akredito-
vaných Ministerstvem školství, 
mládeže a tělovýchovy ČR a záro-
veň je vyhlášen metodickou akcí 
pro učitelky mateřských škol,“ 
informoval Tomáš Jachník, hlav-
ní organizátor prostějovské Ma-
teřinky.
Téměř do posledního místečka za-
plněný divadelní sál mohl sledovat 
hudební, dramatická, pohybová či 
taneční vystoupení mateřinek z ce-
lého regionu. „Celkově jich vystou-
pilo jedenáct - osm z Prostějova a tři 
z obcí regionu,“ prozradil Jachník. 
Konkrétně to byly prostějovské 
mateřské školy Smetanova, Rai-
sova, Husovo náměstí, Partyzán-
ská, Rumunská, Žešov, Libušinka 
a Melantrichova. Dále se představi-
ly i děti z Kostelce na Hané, Vrbátek 
a Němčic nad Hanou. „Celkově na 
letošní Mateřince vystoupilo dvě 
stě patnáct dětí za odborného do-

hledu téměř tří desítek pedagogic-
kých pracovnic,“ vypočítává Tomáš 
Jachník. „Na tomto místě je třeba 
vyjádřit poděkování a pochvalu 
všem předškolním pedagogům, 
kteří vystoupení s dětmi několik 
měsíců poctivě nacvičovali. Zvlášt-
ní poděkování patří zastupitelům 
statutárního města Prostějov, jenž 
festival podpořili finanční dotací,“ 
vzkázal.
Mateřinka má nejen v Prostějově, 
ale i celé České republice velkou 
tradici. Cílem projektu je přede-

vším přispívat k rozvoji osobnosti 
dítěte předškolního věku s důrazem 
na tvořivost, aktivitu, citlivost vůči 
druhým lidem i vůči životnímu pro-
středí. 
Finálové klání letošního ročníku 
se uskuteční tradičně v Nymburku 
6. a 7. května 2016. „Zda-li bude 
Prostějov reprezentovat nějaká ma-
teřská škola, o tom rozhodne od-
borná porota na základě zaslaného 
DVD,“ prozradil Tomáš Jachník, 
organizátor  z  prostějovské školy 
v Komenského ulici.     (zv)
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Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mai-
lovou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dárek 
- přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ANDY
je pětiletý představitel plemene labrador velkého vzrůstu. 
Je to velmi přátelský a klidný pejsek, který je vhodný pro 
pánečka se zahrádkou. Musí mít dobře oplocený pozemek 
s dostatečně vysokým plotem. S fenkou se bez problému 
snese, na vodítku chodí pěkně, trošku tahá.

LIBUŠKA
je kříženec středního vzrůstu ve věku cca čtyři až pět let. Je to 
vyrovnaná fenka, která je vděčná za jakýkoliv kontakt s člo-
věkem. Každý den je neustále pozitivně naladěná a ráda se 
mazlí. Šťastná bude v domečku se zahrádkou. Bez problému 
se snese s pejskem, na vodítku chodí pěkně, netahá.

KARČA
je desetiletý kříženec jezevčíka malého vzrůstu, jemuž umřel 
páneček. Je to velmi milá a přátelská fenečka, klidné po-
vahy. Pro svého pána bude oddanou a věrnou parťačkou, 
bude ho milovat celou svou duší. Bez problému se snese 
s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.

FIONA
je kříženec německého ovčáka středně velkého vzrůstu ve 
věku cca jeden až dva roky. Jde o velmi milou a klidnou fenku, 
která ze začátku potřebuje chvilku, než někomu začne důvě-
řovat. Šťastná bude v domečku se zahrádkou. Bez problému 
se snese s pejskem, na vodítku chodí pěkně, netahá.

Jakub Jan VALÍK
4. 4. 2016  48 cm 2,95 kg

Kobeřice

Stanislav KONUPKA
4. 4. 2016  52 cm 3,80 kg

Tištín

Martin KNAPEK
4. 4. 2016  51 cm 3,70 kg

Bedihošť

Max VARHALÍK
6. 4. 2016  51 cm 3,25 kg

Prostějov
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPPoPoPPPPPPoPoPPPPoPoPoPPPPPPPPPoPPPPPPPPPPPPPPoPPPoPPPoPoPPPPoPPoPooPPoPooPPPoooPPooPPPPPooPoPPP ndn ělí 11. du
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Vítejte na svìtì

Ella FRODLOVÁ
4. 4. 2016  52 cm 4,40 kg

Prostějov

Viktorie POPÁLENÁ
4. 4. 2016  49 cm 3,15 kg

Olomouc

Nela ŠEDIVÁ
5. 4. 2016  54 cm 3,90 kg

Prostějov

Pavlína KUTÁČKOVÁ
5. 4. 2016  48 cm 3,05 kg

Pivín

KOSTELEC NA HANÉ Pouta-
vou aprílovou noc prožily dvě 
desítky dětí ve věku od šesti do 
deseti let díky aktivitě knihovni-
ce Věry Vykoupilové a vychova-
telky místní základní školy Mar-
kéty Jehlářové. Od pěti hodin 
pátečního odpoledne do devíti 
v sobotu ráno se děti rozhodně 
nenudily.
„Tentokrát jsme využily sedmisté-
ho výročí od narození významné-
ho českého krále Karla IV., o jehož 
osobě jsme si všichni společně 
povídali a luštili jsme tematickou 
křížovku. Samozřejmě nešlo ne-
vzpomenout na samotného Han-
se Christiana Andersena, z jehož 
mnoha pohádek jsme si přečetli tu 
o Princezně na hrášku,“ přiblížila 
Večerníku letošní program Věra 
Vykoupilová.
Kdo by si myslel, že šlo jen o sezení 
nad knížkami, spletl by se. K dispo-
zici byly houpačky a prolézačky ve 
sportovním areálu pod knihovnou 
a hlavně - skupinová soutěž ve zna-
lostech pohádek. O co přesně šlo? 
„Skupinky po čtyřech dětech samo-
statně obcházely vyznačenou trasu 
po Kostelci, hledaly a řešily osm 

ukrytých pohádkových úkolů,“ ob-
jasnila Vykoupilová Po úspěšném 
absolvování samozřejmě nechybě-
lo vyhodnocení pořadí skupin.
Večer plný her, křížovek, kreslení 
a diskotéky uzavřelo promítání 
pohádky Kouzla králů na dobrou 
noc. I ráno bylo koncipované 

aktivně. Děti šly nakoupit potravi-
ny a společně posnídaly. „Rodiče 
si domů odváděli spokojené děti, 
které byly po celou dobu velmi 
hodné, takže akce se po všech 
stránkách vydařila,“ pochválily 
organizátorky své noční svěřence. 
 (tok)

Třetí noc s Andersenem
v kostelecké knihovně

Spokojené děti se po zdařilém večerním programu ukládají ke spánku.  
 Foto: Věra Vykoupilová

DIVADLO PRASKALO VE ŠVECH...

Na letošní Mateřince se bylo opravdu na co dívat... Foto: Petr Strasenský

Jedenáct školek na Mateřince



KRALICE NA HANÉ Prostějovská 
MHD v tuto chvíli končí v průmys-
lové zóně v Kralickém háji. Mnozí 
občané nedalekých Kralic na Hané 
by však uvítali, pokud by zajížděla 
až do jejich městyse. Bude něco ta-
kového v budoucnu možné?  

Martin ZAORA L
Lidí bydlících v Kralicích na Hané a do-
jíždějících za prací do prostějovské prů-
myslové zóny je relativně dost. „Pracuji 
ve třísměnném provozu a autobusové 
linky k nám zdaleka nejezdí tak často, jak 
bych potřeboval. Uvítal bych, pokud by 
se prodloužila linka MHD až do Kralic. 
Vždyť už je to jen kousek,“ svěřil se Večer-
níku jeden z našich čtenářů. 

Prostějovská radnice se tomuto nápadu 
nijak nebrání. „Určitě se jedná o zajíma-
vou myšlenku. Pokud by nás oslavil pan 
starosta, tak bychom to museli prodis-
kutovat společně se zástupci firem a sa-
mozřejmě i s autodopravcem,“ reagoval 
na dotaz Večerníku Pavel Smetana, ná-
městek primátorky Statutárního města 
Prostějova odpovědný za dopravu. 
Podle starosty městyse tato myšlenka 
není ničím novým. „Jsme si vědomi, že 
by lidé i zaměstnavatelé přivítali posílení 
příměstských spojů, a to zejména o ví-
kendech. Spíše než o prodloužení prostě-
jovské MHD jsme ale uvažovali o častější 
frekvenci některých spojů. Již jsme o tom 
dokonce jednali s bývalým náměstkem 
olomouckého hejtmana Aloisem Mačá-
kem. Nyní ovšem vše uvízlo na mrtvém 
bodě. Určitě by bylo dobré se k projed-

nání této myšlenky sejít, ale zřejmě s tím 
počkáme až po krajských volbách,“ sdělil 
Petr Neoral, starosta Kralic na Hané. 
Faktem je, že právě městys by ze 
svého rozpočtu zřejmě na posílení 
autobusové dopravy musel doplá-
cet, přispívat by mohly i samotné 
firmy, jejichž zaměstnanci by spo-
je využívali. Rovněž by Kralice na 
Hané musely zajistit vybudování nové 
točny pro autobusy, která by zřejmě 
vznikla u zdejšího hřbitova. „To vše 
má řešení. Nebylo by však účelné, 
kdyby k nám jezdily prázdné autobusy 
a my na ně museli platit. Proto je třeba 
vše řádně projednat,“ dodal Neoral 
s tím, že tato otázka je tedy otevřena. 
Chopí se myšlenky některá z politic-
kých stran? Vždyť volby do Zastupi-
telstva Olomouckého kraje se blíží... 

Pondělí 11. dubna 2016
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u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Husákovy záøivky 
zmizí ze Žárovic 

Žárovice (mls) - Legendární zářivky 
pamatující ještě Gustava Husáka v plné 
síle by po desítkách let měly zmizet ze 
stropu kulturáku v Žárovicích. Vedení 
Plumlova schválilo investici do opravy 
stropních podhledů a osvětlení v tom-
to objektu, ve kterém se pravidelně 
mimo jiné koná oblíbený „Ples Spolku 
Plumlovských nadšenců“. Právě zářiv-
ky a hodně opotřebované podhledy 
vybízely některé z jeho návštěvníků 
k myšlence, že by se tu měl spíše po-
řádat ples ve stylu retro vracející se do 
sedmdesátých či osmdesátých let. 

V Ladínì opraví
kaplièku 

Ladín (mls) - Už letos by mělo dojít 
na opravu kapličky sv. Libora v Ladíně. 
Nejenže město Konice v této souvis-
losti požádalo o dotace, navíc už uza-
vřelo smlouvu se společnosti STAMO. 

V Konici opìt 
bude ohòostroj 

Konice (mls) - Početní návštěvníci 
vánočních trhů v Konici, na které se 
sjíždí lidé z okolí, se ani letos nemusí 
bát, že by přišli o oblíbený ohňostroj. 
Ten už více jak dvacet let zajišťuje 
firma Flame In Stars. Nejinak tomu 
bude i tento rok. Městská rada schvá-
lila tohoto dodavatele ohňostroje 
a zároveň na produkci z městského 
rozpočtu vyčlenila čtyřicet tisíc korun. 
Zbytek peněz by se mělo podařit vy-
brat od četných sponzorů.

RYCHLÝ
VEČERNÍK
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BUDE JEZDIT prostějovská MHD

Prostějovská MHD zajišťuje v tuto chvíli dopravní spojení pouze na katastru měs-
ta. Nezajíždí tak například ani do Držovic. Foto: archiv Večerníku

NA VÁŠ NÁMÌT

PROSTĚJOV Přestože se volby do 
krajského zastupitelstva uskuteční 
už za pár měsíců, neznamená to, 
že by stávající vedení v citlivých 
záležitostech nechtělo konat. Jednou 
z nich je bezesporu osud Bezručova 
domku v Kostelci na Hané. Kromě 
iniciativy samotných občanů je 
domek objektem zájmu kulturní 
komise při Radě Olomouckého 
kraje.
Hned tři členové této komise, předseda 
Josef Augustin, ředitel prostějovského 
muzea Daniel Zádrapa a architekt Jiří 
Roubík, se koncem uplynulého týdne 
osobně přesvědčili o současném stavu 
Červeného i Bílého domku. „Ve čtvrtek 
odpoledne jednala Komise pro kulturu 

a památkovou péči a její členové si 
vyžádali podrobný materiál včetně foto-
grafií od ředitele Zádrapy,“ informoval 
exkluzivně Večerník Josef Augustin. Do 
středy pak mají členové komise sdělit je-
jímu předsedovi své stanovisko k jednot-
livým variantám řešení této problematiky.
A jaký bude další postup? „Hejtman 
Jiří Rozbořil si od komise vyžádal 
doporučující stanovisko pro jednání 
krajské rady. Téma Bezručova domku 
se proto dostane na program některého 
z nejbližších jednání, možná ještě 
v průběhu měsíce dubna,“ věří Augustin, 
který vidí budoucnost Bezručova dom-
ku optimisticky.
Večerník bude vývoj okolo Bezručova 
domku i nadále bedlivě sledovat.  (tok)

MOSTKOVICE Další ročník je 
tu. Stále větší popularitu si zís-
kává největší degustační akce na 
Prostějovsku „Mostkovické ka-
léšek“. Organizátoři z prostějov-
ského vodáckého oddílu Samí 
qualitní letos evidují dokonce re-
kordní počet vzorků! „Hodnotili 
jsme 891 soutěžních vzorků, což je 
v dosavadní historii nejvyšší počet,“ 
prozradil Večerníku Lubomír Kara-
fiát, šéf organizačního štábu koštu, 
jenž velel i předstartovní degustaci. 

Právě tam se hodnotily všechny při-
hlášené vzorky, složeno bylo hned 
čtyřiadvacet komisí. „Soutěžilo se ve 
čtrnácti samostatných kategoriích. 
Nejvyšší zastoupení měly slivovice, 
dále pak pálenky z ostatního ovoce, 
jako jsou hrušky, jablka a meruňky,“ 
vypočítával Karafiát. Samotní de-
gustátoři si pochvalovali zejména 
kvalitu hrušek. U letního ovoce to 
bylo o něco horší, loni bylo totiž 
tepla víc než dost, ale chyběla vláha, 
což se na kvalitě pálenek z letního 

ovoce podepsalo. „Platí to zejména 
pro meruňky. Mezi likéry tradičně 
bodovaly višňovky,“ konstatuje šéf 
organizačního štábu.
Samotný košt proběhne již tuto 
sobotu 16. dubna od 15:00 hodin 
v mostkovické sokolovně. Kromě 
pálenek a likérů si můžou ná-
vštěvníci pochutnat i na gulášku, 
který má tradičně špičkovou úro-
veň. Chybět nebude ani oblíbená 
tombola a také PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník.     (zv)

Rekordní kaléšek:
V sobotu na KOŠT!

O Bezručově domku se na kraji jedná

až do Kralic?



Při loňském třináctém ročníku za-
znamenali v Hačkách rekordních 354 
registrovaných cyklistů, díky čemuž 

se počet obyvatel této vesničky na 
Konicku přechodně zvýšil o 350 %! 
Přestože i letos měli organizátoři 

z řad místních hasičů vše pečlivě 
připravené a vůně jejich makrel se 
rozlévala po širokém okolí, kvůli 
hustému dešti do obce dorazilo 
přesně devatenáct nejnadšenějších 
cyklistů. „Letos dorazili jen ´skaloši´. 
Není se čemu divit, vždyť takové po-
časí, jako bylo dnes, za těch předcho-
zích třináct ročníků nepamatujeme,“ 
pokrčila rameny Zdeňka Kybová. 
Účastníci se zpočátku zrození této 
akce rekrutovali ryze z okruhu přátel 
Zdeňka Kyby zvaného Kybson, který 
přes čtyřicet let fungoval jako trenér 
olomouckých cyklistů. Za tu dobu 

vychoval několik generací výtečných 
závodníků, mezi které patřil například 
mistr světa v dráhové cyklistice Alois 
Kaňkovský. „V létě zde pořádáme pro 
děti sportovní tábor a manžel přímo 
v Hačkách objevil nyní patnáctileté-
ho kluka, který podle něj má doslova 
dynamit v  nohách. Je obrovským ta-
lentem a zanedlouho ho čeká první 
závod, na který se moc těší. Tak uvidí-
me, jak dlouho mu to vydrží,“ prozra-
dila Kybová. 

Podnikavá a srdečná žena společně se 
svým mužem každoročně zve všech-
ny cyklistické nadšence k prohlídce 
unikátního a krásně opraveného větr-
ného mlýna, kde pár žije. „Až do roku 
1953 se v mlýně mlely kroupy, poté 
chátral. Koncem šedesátých let jej 
coby ruinu objevil můj tatínek, který 
ho začal rekonstruovat nikoliv však 
jako mlýn, ale jako chalupu. My už to 
tady obýváme dvacet let a v jeho práci 
pokračujeme. Manžel se kvůli tomu 

musel naučit pracovat se dřevem, což 
nikdy předtím nedělal. A pokud se po-
díváte kolem, musíte uznat, že je na to 
moc šikovný,“ pochválila Zdeňka Ky-
bová svého muže.     
Pokud jste šanci vyrazit na kole do 
Haček v sobotu propásli, nemusíte 
zoufat. „Každého, kdo si k nám najde 
cestu, rádi kdykoliv uvítáme. Jen to 
nesmí být zloděj,” uzavřeli usměvaví 
manželé Kybovi, kterým v Hačkách 
všichni přezdívají „Větřáci”. 

HORNÍ ŠTĚPÁNOV Několik ha-
sičských jednotek zamířilo před-
minulou sobotu 2. dubna chvíli 
před čtrnáctou hodinou k požáru
 v Horním Štěpánově. Profesio-
nálové i dobrovolní hasiči dostali 
oheň pod kontrolu po dvou hodi-
nách.  
„Postupně k místu dorazili hasiči z pro-
fesionálních stanic v Konici a Prostějově 
a rovněž z řad hasičských dobrovolníků 
z Horního Štěpánova, Konice a Brodku 
u Konice. Následně obestoupili požářiš-
tě na ploše zhruba sto krát padesát metrů 
v lesním porostu. Z důvodu potřeby vět-
ší zásoby vody zajistili přepravu kyvadlo-
vě cisternami. Pomocí několika haseb-
ních proudů požárem zasažený porost 
postupně důkladně prolili, celkově pak 
požár zlikvidovali po zhruba dvou hodi-
nách,“ shrnul zásah Zdeněk Hošák, tis-
kový mluvčí Hasičského záchranného 
sboru Olomouckého kraje. 
Výše způsobené škody, stejně jako 
příčina požáru jsou zatím v šetře-
ní. „Během uvedené soboty došlo 
v Olomouckém kraji k více podob-
ným požárům. U většiny z nich máme 
podezření, že k zahoření došlo záslu-
hou nebezpečného vypalování trávy,“ 
podotkl Hošák.  (mik)

EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR
pro Večerník
Jiří MOŽNÝ
●● V čele Hluchova stojíte druhé 
období. V čem je odlišné od toho 
premiérového?
„Neřekl bych, že je odlišné, spíše je 
více zavazující. Pokud člověk dosta-
ne důvěru od voličů, a to opakovaně, 
chce toho pro občany i obec vyko-
nat co nejvíce a co nejlépe. Když se 
nějaká akce či projekt vydaří, mám 
radost. Je to pro mě odměna za vyko-
nanou práci.“
●● Jak se podařilo naplnit vaše 
představy, s nimiž jste se do komu-
nální politiky vracel?
„Důvod mého návratu jsem již na-
stínil. Představy jsou ale jedna věc, 

skutečnost druhá. Realita mé práce je 
někdy hodně ‚papírová‘...“
●● De facto potřetí v řadě jste zís-
kal nejvyšší počet hlasů. Vnímáte 
to jako ocenění dosavadní práce 
pro obec?
„Velice si vážím důvěry občanů, kteří 
mi dali možnost pokračovat v zapo-
čaté práci. Je to zavazující, inspira-
tivní a zároveň signálem, že spolu 
se zastupitelstvem obce směřujeme 
správným směrem.“
●● Co podstatného se v obci za 
poslední měsíce a roky podařilo 
uskutečnit?
„Velice důležitým krokem se stalo 
ustanovující zasedání v roce 2011, kdy 
byl schválen návrh, že funkce starosty 
bude uvolněná. Tím se úřad stabilizo-
val a vyšel vstříc požadavkům občanů 
i organizacím spolupracujících s obcí. 
Navíc vznikl prostor pro další aktivity. 
A tak o rok později jsme školní hřiště 
doplnili novou herní soustavou a celý 
areál oplotili. Následující léto jsme 
provedli celkovou rekonstrukci ma-
teřské školy, kterou jsme stihli o prázd-
ninách, tedy za velmi krátkou dobu, 
a nyní se můžeme pyšnit krásnou bu-
dovou, jíž navštěvují nejen místní děti 
v hojném počtu.“
●● To znamená i poměrně dost 
akcí...
„Celé první i druhé volební období 
je naší snahou zpestřit v obci kultur-
ní program. Pevně věřím, že veškeré 
nové akce, kterými jsme doplnili ty 
stávající, našly v životě obce své pev-
né místo. Nedílnou součástí plánova-
ných a údržbových akcí bylo rovněž 
rozšíření veřejného osvětlení smě-
rem k Běleckému Mlýnu, oprava kap-
ličky, rozšíření a zkvalitnění odpado-

vého hospodářství. Jednou z nových 
kulturních akcí, kterou jsme zavedli, 
je Vítání občánků. Tato událost se 
koná jednou do roka, vždy v červnu. 
Pokud v Hluchově i v letošním roce 
uvítáme osm nových občánků, bude 
to pro nás všechny velice dobrá 
zpráva.“ (úsměv)
●● Do čeho byste se během to-
hoto roku chtěli ještě pustit?
„Naším záměrem je zrealizovat 
rozšíření kolumbária na míst-
ním hřbitově, provést celko-
vou rekonstrukci veřejného 
osvětlení a rozhlasu a uskuteč-
nit opravu pomníku padlých. 
Největší investicí ovšem bude 
výstavba chodníků v Hlucho-
vě. Začali jsme žádostí o do-
taci, od tohoto kroku se bude 
odvíjet termín zahájení realiza-
ce. Neřekl bych ale, že nás vy-

loženě něco trápí. Chceme postupně 
realizovat věci dle našich možností jak 
finančních, tak i dotačních.“
●● Jak jste celkově spokojen se 
současným životem v obci?
„V Hluchově žiji od narození, a mohu 
říct, že jsem nyní spokojen. Mnohé 
zrealizovali již moji předchůdci a dou-
fám, že i následující roky budou stejně 
úspěšné. Jsem také rád, že v dnešní 
uspěchané době si občané jak formou 
spolků, tak pořádáním různých zábav-
ných a kulturních akcí najdou k sobě 

cestu. Patří jim velký dík za iniciativu 
a dobrovolnickou činnost. Mám také 
velkou radost, že se v obci začalo sta-
vět a mladá generace neodchází, na-
opak přicházejí noví obyvatelé.“
●● Co byste si naopak dokázal 
představit i trochu jinak?
„V Hluchově chybí obchod s potra-
vinami, což mě osobně v současné 
době nejvíce trápí. Tato situace je 
pro starší občany vždy velice složitá. 
Nechci ovšem rozhovor končit pesi-
misticky.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko
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Navzdory dešti místní hasiči připravili pro 
cyklisty výtečné makrely, jejichž libá vůně 
se šířila do širokého okolí. 

Otvírání sezóny v Hačkách původně vznik-
lo jako akce pro přátele bývalého cyklistic-
kého trenéra Václava Kyby. 

Sympatická Zdeňka Kybová na střeše krás-
ně opraveného větrného mlýna v Hačkách, 
který společně s manželem obývají.

sa jak se cyklisté potýkali s deštěm...jjakkk se cyykklisstéé poootýkkkalli s dddešttěmmm....

Nádobí i slivovici
Dosud neznámý pachatel se 
v období od 9. února do 2. dubna 
letošního roku vloupal násilným 
způsobem do neobydleného ro-
dinného domu v obci na Němčic-
ku. Celý dům následně prohledal, 
přičemž poškodil několik interi-
érových dveří a rovněž dveře do 
dvora. Z domu pachatel odcizil 
osmadvacet litrů slivovice, šest 
lahví vína, domácí spotřebiče 
a dvě sady nádobí. Celkem odci-
zením věcí majiteli způsobil ško-
du vyčíslenou na dvaasedmdesát 
tisíc korun. Na dalších 6 500 ko-
run byla spočtena škoda poško-
zením součástí domu. V případě 
dopadení a prokázání viny pacha-
teli tohoto skutku za přečin poru-
šování domovní svobody, přečin 
poškození cizí věci a přečin kráde-
že hrozí trest odnětí svobody na 
jeden rok až pět let. 

Opilý a „zablokovaný“
Předminulý pátek 1. dubna krát-
ce před třiadvacátou hodinou 
kontrolovali policisté v obci Ivaň 
řidiče osobního automobilu znač-
ky Renault. Třiatřicetiletý muž 
z Přerova během kontroly jevil 
známky ovlivnění alkoholem. 
Provedenou dechovou zkouškou 
se podezření potvrdilo. Policisté 
muži změřili hodnotu 1,83 ‰ al-
koholu v dechu. Muž přiznal kon-
zumaci šesti jedenáctistupňových 
piv krátce před jízdou. Dále po-
licisté zjistili, že muž má platnou 
blokaci řidičského oprávnění 
z důvodu jeho pozbytí. Další jíz-
du mu policisté zakázali. Pro své 
jednání je řidič podezřelý z pře-
činu ohrožení pod vlivem návy-
kové látky, za který mu v případě 
prokázání viny a odsouzení hrozí 
trest odnětí svobody až na jeden 
rok.

Kamera z auta je fuč
V noci z neděle 3. na pondělí 
4. dubna neznámý pachatel vnikl 
do vozidla Volkswagen Passat, 
které bylo zaparkované ve Vrano-
vicích, a prohledal ho. Z čelního 
skla odcizil autokameru a z při-
hrádky si vzal dva klíče od střeš-
ního nosiče. Majiteli tak způsobil 
škodu za 2 600 korun. Případ po-
licie šetří pro trestný čin krádeže.

Půl litru rumu a jel...
Minulé úterý 5. dubna krátce po 
půl páté ráno byl v Držovicích 
zastaven a kontrolován policejní 
hlídkou osmatřicetiletý muž, kte-
rý řídil osobní motorové vozidlo 
Alfa Romeo. Podrobil se dechové 
zkoušce, jež byla pozitivní a nej-
vyšší naměřená hodnota činila 
0,95 promile alkoholu. Řidič po-
licistům uvedl, že předešlý večer 
vypil půl litru rumu a vypil dvě 
dvanáctistupňová piva. Byl mu za-
držen řidičský průkaz a zakázána 
další jízda.

Jezdil i přes zákaz
Až do ledna roku 2017 má roz-
hodnutím okresního soudu ulo-
žen zákaz řízení motorových 
vozidel jednadvacetiletý řidič 
z Lutína. Jelikož se rozhodl naří-
zení nerespektovat, sedl do vozu 
Ford Fiesta a jel s ním po silnici 
mezi obcemi Prostějov a Olšany. 
Zde byl také zastaven policejní 
hlídkou, které předložil doklady, 
ale měl u sebe pouze občanský 
průkaz. Následnou lustrací bylo 
zjištěno, že za volantem nemá co 
dělat, protože od října loňského 
roku nesmí řídit. Nyní je podezře-
lý z trestného činu maření výkonu 
úředního rozhodnutí a hrozí mu 
až tříletý trest odnětí svobody.

ČERNÁ
KRONIKA
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HAČKY „Slunce nás potěší, déšť osvěží, vítr povzbudí a sníh rozra-
dostní. Neexistuje špatné počasí, jsou jen různé druhy toho dobré-
ho.“ Přesně tento přístup byl uplynulou sobotu potřeba k tomu, aby 
lidé z celého Prostějovska a Olomoucka v relativně hustém dešti 
vytáhli svá kola a vydali se na tradiční zahájení cyklistické sezóny do 
Haček. Večerník kapky neodradily a vše sledoval pěkně zblízka...

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

HLUCHOV Své první řád-
né čtyřleté období v čele 
Hluchova slouží od podzimu 
2014 Vladimír Dvorský (na 
snímku), kterému se podařilo 
obhájit pozici vzniklou z mimo-
řádných komunálních voleb na 
jaře 2011, po nichž se stal prv-
ním uvolněným starostou této 
obce za dlouhé roky. V bydlišti 
přibližně tří set padesáti lidí se 
od té doby podařilo uskutečnit 
několik významnějších akcí, 
další by na ně mohly navázat 
již letos. O tom všem jsme ho-
vořili s dalším hostem našeho 
pravidelného seriálu interview 
se starosty měst, městysů a ob-
cí prostějovského regionu...

Č

PŮVODNÍ REPORTÁŽ
pro Večerník

Martin ZAORAL

Loni tu trhli účastnický rekord, letos dorazili jen ti skalní...

Cyklisty z klubu Trisk i některé další odolné nadšence nemohla sobotní nepřízeň počasí od cesty do Haček odradit. 
 Foto: Martin Zaoral  

Možná by nikdo neřekl, že je aktuálně takové sucho a hrozí nebezpečí po-
žárů. Podle hasičů ale i v lese u Horního Štěpánova někdo vypaloval trávu 
či suchý porost.   Foto: HZS Olomouckého kraje
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DO HAČEK SE SJELI NEPROMOKAVÍ CYKLISTÉ
PLUMLOV, MOSTKOVICE Uply-
nulý pátek byl zahájen třetí ročník 
úklidové akce „My pro vodu - voda 
pro nás“. Úklid jako v předchozích 
letech odstartovali členové vedení 
Povodí Moravy, které celou akci 
pořádá. V regionu by se měly uklí-
zet břehy Hloučely, Podhradského 
rybníka a plumlovské přehrady. Leč 
zájem občanů není nikterak velký, ba 
právě naopak... 
Organizaci úklidu u Hloučely si vza-
li i tentokrát za úkol ochránci přírody 
z Ekocentra Iris. „Sejdeme se v sobo-
tu šestnáctého dubna v devět hodin 
´U Abrahámka .́ Každý účastník by si 
s sebou měl vzít pracovní rukavice 
a staré igelitky. Pro všechny bude připra-
veno občerstvení u ohýnku. Po úklidu 

si lze vyzkoušet zahrát tradiční jarní 
dětské hry našich předků. Zároveň zde 
bude slavnostně zahájen a představen 
celoroční projekt Hloučela plná života,“ 
vzkázala Eva Zatloukalová z Irisu. 
Zatímco úklidu u Hloučely se i díky 
organizátorům z Irisu každoroč-
ně účastní desítky dobrovolníků, 
v případě plumlovské přehrady je si-
tuace výrazně horší. O její úklid se 
v uplynulých dvou letech pravidelně 
starali pouze zimní plavci z TJ Haná. 
Další lidé se k nim obvykle nepřipo-
jili. „Termín úklidu břehů přehrady 
a Podhradského rybníka zatím není 
stanovený. Dosud se nám totiž nepři-
hlásila žádná skupina dobrovolníků,“ 
konstatoval pro Večerník Petr Chmelař, 
tiskový mluvčí Povodí Moravy.  (mls)

Starosta Hluchova Vladimír Dvorský:
„Chybí nám obchod s potravinami...“

Pokud i v letošním roce uvítáme 
osm nových občánků, bude to pro 
nás všechny velice dobrá zpráva!“

nou z nových 
jsme zavedli, 
o událost se 
ždy v červnu. 
etošním roce 
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Do úklidu přehrady
se nikdo nehrne...

SMRŽICE, KOSTELEC NA 
HANÉ Nebezpečná křižovatka si 
vybrala svoji další daň. Předminu-
lou sobotu 2. dubna dvacet minut 
před polednem došlo na křižovatce 
mezi obcemi Smržice, Mostkovi-
ce, Prostějov a Kostelec na Hané 
k dopravní nehodě dvou osobních 
automobilů. Jediné štěstí, že tvrdá 

srážka si vyžádala pouze lehké zra-
nění u jednoho z řidičů. 
„Dvaašedesátiletý řidič vozidla značky 
Ford jel od Smržic směrem na Most-
kovice. Při přejíždění hlavní pozemní 
komunikace došlo z prozatím přesně 
nezjištěných příčin ke srážce s osobním 
automobilem značky Renault, které ří-
dil osmapadesátiletý řidič ve směru od 

Kostelce na Hané na Prostějov. Při do-
pravní nehodě došlo k lehkému zranění 
řidiče Renaultu, se kterým byl převezen 
k ošetření do prostějovské nemocnice. 
Ke zranění dalších osob nedošlo. Hmot-
ná škoda na vozidlech byla předběžně 
vyčíslena na sto čtyřicet tisíc korun,“ po-
psala detailně havárii Miluše Zajícová, 

zastupující tisková mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Požití alkoholu před jízdou bylo u obou 
řidičů vyloučeno provedenými decho-
vými zkouškami. „Příčiny, okolnosti 
i míra zavinění dopravní nehody jsou 
předmětem dalšího policejního vyšetřo-
vání,“ dodala Zajícová.  (mik)

DALŠÍ SRÁŽKA VOZIDEL
na nebezpečné křižovatce

DĚTKOVICE Dva mrtvé srnce 
v hájení našli na poli u Dětkovic míst-
ní myslivci. Pochopitelně svůj nález 
oznámili policii, která nyní pátrá po 
pytlácích. Podivné je, že pachatel 
či pachatelé nechali zabitou zvěř na 
místě a utekli. 
„Trestným činem pytláctví se zabývají 
prostějovští policisté. Neznámý pacha-
tel v době od neděle třetího do středy 
šestého dubna na poli v místech zvaných 
´přední a zadní díly  ́ v katastrálním 

území obce Dětkovice ulovil a zastřelil 
v době hájení dva srnce. Usmrcenou 
zvěř zanechal na místě a honebnímu 
společenstvu Určice a Myslejovice tím 
způsobil škodu nejméně za deset tisíc 
korun,“ informovala Miluše Zajícová, 
zastupující tisková mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. Jak dodala, 
z nalezených srnců určitě guláš nebude! 
„Zvěř byla zajištěna a předána Státnímu 
veterinárnímu ústavu Olomouc,“ potvr-
dila mluvčí.  (mik)   

U Dětkovic stříleli pytláci, 
na poli to odnesli dva srnci KOSTELEC NA HANÉ Velmi 

kuriózní případ řešili policisté 
v Kostelci na Hané. Hlavu plnou 
starostí měl pravděpodobně řidič 
vozidla Fiat, který na zdejší ben-
zínce natankoval pohonné hmoty 
za dvě stě korun a bez zaplacení 
odjel... 
Vzápětí se ale přišlo na to, že se 
o žádného podvodníka nejednalo. 
Hlavní úlohu při jeho jednání hrála 
patrně skleróza. „Policisté zjistili 
majitele vozidla, nepodařilo se jim 
ho však kontaktovat. Následně 

hovořili s příbuznými, kteří uv-
edli, že mu informaci předají 
a pošlou ho útratu zaplatit. Po pár 
minutách majitel a řidič vozidla 
v jedné osobě sám kontaktoval 
policii s tím, že pohonné hmoty 
a způsobenou škodu jel už zaplatit. 
Vysvětlil, že po tankování nasedl 
do vozidla a aniž by si uvědomil, že 
nezaplatil, tak prostě odjel,“ pop-
sala s  úsměvem Miluše Zajícová, 
zastupující tisková mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
 (mik)

V Kostelci natankoval se sklerózou...

Odtahová služba naložila obě 
havarovaná vozidla pár desítek 
minut poté, co do sebe na nebez-
pečné křižovatce narazila.  
 2x foto: Policie ČR 

KONICE Před několika týdny navštívili zaměst-
nanci Státní zemědělské a potravinářské inspekce 
(SZPI) potraviny Folget fungující v ulici Chmelnice 
v Konici. A objevili zde zkaženou paštiku... 
Brusinková paštika by se mohla stát ozdobou každého 
svátečního stolu. Ne však ta, kterou již rozbalenou prodá-

vali v Konici. „Výrobek zapáchal po kažení. Jeho povrch 
byl oslizlý a lepkavý,“ píše se v této souvislosti ve zprávě 
SZPI. 
Paštika byla vyrobena v Kroměříži, proč se zkazila, není 
zcela jasné. Její skladování v potravinách Folget bylo v po-
řádku a ani datum spotřeby nebylo dosud prošlé.  (mls)

Brusinková paštika z Konice
u inspekce NEPROŠLA 

zjistili jsme

Už na první pohled bylo patrné, že na zkažené laskomi-
ně by si nikdo z nás nepochutnal...  Foto: SZPI

V Horním Štěpánově HOŘELO 
na půl hektaru lesa



PROSTĚJOV Kauza dnes již bývalého prvního náměstka Olomouckého 
kraje a současně prostějovského radního Aloise Mačáka (na snímku) je ve-
řejnosti dostatečně známá. Politik ČSSD na obě funkce rezignoval poté, co 
MF DNES, vlastněná lídrem hnutí ANO 2011 Andrejem Babišem, zveřej-
nila onu podivuhodnou záležitost kolem finančních darů. Přestože Policie 
ČR případ odložila a ze zákonného pohledu bylo vše v pořádku, do děje 
města se zapsala nesmazatelným písmem. A nejen oba muži si důsledky 
tohoto nekalého obvinění nesou dodnes. Před měsícem dvaapadesátiletý 
známý odborář, příznivec sportu a také básník totiž nebyl i přes svoji popu-
laritu u veřejnosti zařazen na kandidátku sociální demokracie pro blížící 
se krajské volby. Což je bezesporu škoda, neboť by bylo veskrze zajímavé 
sledovat, jak by sami občané rozhodli o jeho dalším osudu! V každém 
případě jak Alois Mačák slíbil, tak i konal. Po ukončení policejního še-
tření poskytl Večerníku exkluzivní rozhovor...

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

Petr
KOZÁK

k

●● Pane exnáměstku, poté co 
v únoru Policie ČR odložila vaši 
kauzu přijatých finančních darů, 
nemrzí vás, že jste odstoupil z funk-
ce prvního náměstka hejtmana 
a radního města Prostějova?
„Za více než dvacet roků v komu-
nální a krajské politice jsem neměl 
jediný problém, nikdy jsem se ničeho 
protiprávního nedopustil. Nechtěl 
jsem však jako zástupce hejtmana 
a radní, aby v té době někdo přes 
moji osobu špinil kraj, naše město 
a ČSSD, ke které jsem loajální. Ne-
můžete totiž vědět, jak dlouho bude 
prověřování probíhat. Život vám 
někdy namíchá takové okolnosti, že 
se nestačíte divit a musíte se k nim 
postavit čelem... Co mě však mrzí 
je, že tato pseudokauza mi znemož-
nila kandidovat v podzimních kraj-
ských volbách, neboť můj případný 
úspěch by byl nejen pro mě určitým 
zadostiučiněním. (kandidátní listina 
ČSSD se uzavírala počátkem ledna 
- pozn. redakce) Věřím, že bych tím-
to testem veřejnosti prošel úspěšně 
i vzhledem k tomu, že jsem dvanáct 
roků důsledně naplňoval svoje vo-
lební heslo: ‚V Olomouci pro region 
Prostějovsko .́“ (v krajských volbách 
z let 2008 a 2012 měl Alois Mačák ze 
všech politiků v okrese Prostějov nejvíce 
preferenčních hlasů - pozn. red.)
●● Jak podle vás tato kauza vznikla 
a připomeňte, co bylo jejím před-
mětem?
„Stručně řečeno Petr Ošťádal z hnutí 
ANO si na Magistrátu města Prostě-
jov prohlédl moje majetková přiznání, 
následně si je podle zákona vyžádal 
a kontaktoval svého redaktora MF 
Dnes Michala Šverdíka. Ten se velmi 

snažil, aby vyrobil svůj ‚případ stole-
tí́  a napsal různé lži a nesmysly jako 
například, že vlastním obchodní spo-
lečnost Horteza nebo jak jsem firmě 
sháněl zakázky... Jsem rád, že ostatní 
zástupci sdělovacích prostředků byli 
korektní a objektivní. Proto také s nimi 
i nadále komunikuji a chtěl bych jim 
touto cestou poděkovat. V minulých 
letech jsem pomocí darovacích smluv 
obdržel od čtyř firem částku 1,35 mili-
onu korun. Tyto společnosti nedodá-
valy pro kraj ani město jedinou zakázku 
a navíc to vylučuje i jejich výrobní pro-
gram. Poskytnutí těchto darů se usku-
tečnilo v souladu se všemi příslušnými 
právními předpisy včetně jejich zveřej-
nění v  mých majetkových přiznáních 
v takzvaném zákonu o střetu zájmů, 
která jsem každoročně odevzdával na 
Krajském úřadě Olomouckého kraje 
a Magistrátu města Prostějov. Samo-
zřejmě vše jsem řádně zdanil a odvedl 
finančnímu úřadu daň darovací. Výše 
uvedené skutečnosti ode mě redaktor 
Šverdík prokazatelně věděl. Začátkem 
září minulého roku jsem totiž inicioval 
naše setkání, po kterém mi písemně 
zaručil autorizaci mého vyjádření. To se 
ale nestalo! Potom co se však 
odehrálo včetně zajištění 
mojí kriminalizace, tak se 
mi snad nikdo nebude 
divit, že s tímto ANO 

novinářem již odmítám komunikovat. 
Jeho dlouhodobě neseriozní přístup 
se však týká i dalších témat. Otázkou 
přitom zůstává, zda-li by tento případ 
vůbec vznikl, pokud bychom byli 
s hnutím ANO 2011 v radniční koalici, 
z níž se sami vyautovali...“
●● Už při vašem odstoupení 
z funkcí v září minulého roku jste 
dal veřejný příslib, že peníze, které 
jste získal, vrátíte. Z jakého důvodu 
jste se tak rozhodl a stalo se už?
„Čekal jsem, až bude případ Poli-
cií ČR odložen. Zřejmě by se to-
tiž našli experti, kteří by tvrdili, že 
k odložení došlo právě proto, že 
peníze vracím. S vedením firmy 

DT-Výhybkárna a strojírna jsem již 
dohodnutý na transparentním splátko-
vém kalendáři, abych zamezil spekula-
cím, kde jsem peníze na splácení vzal. 
Částku 1,1 milionu korun začnu splácet 
od června po dobu deseti roků s tím, že 
ze svých úspor uhradím jednorázovou 
splátku ve výši půl milionu korun. Se 
zástupci ostatních firem jsem se na ře-
šení zbývající částky taktéž dohodnul. 
A proč? Nechci, aby si mě různí dobráci 
brali do pusy a mohli si vymýšlet, co 
jsem s těmi penězi udělal... Jde přede-
vším o můj dobrý pocit, že jsem je vě-
noval na užitečné účely. Je mi ale jasné, 
že ti co mě slušně řečeno nemusí, tak 
mě budou stejně dál pomlouvat a mo-

ralizovat. Chtěl bych ale říct, že tyto pro-
středky nevracím určitě proto, že bych 
se cítil jakkoliv vinen. V každém přípa-
dě ti, co nosí peníze v igelitkách, tak se 
mi pravděpodobně budou posmívat...“
●● Prozraďte, jak jste s penězi 
naložil?
„V souladu s darovacími smlouvami. 
Postupně jsem je použil na užitečné 
účely, tedy zejména sociální, kulturní, 
sportovní, charitativní a na podpo-

ru občanských sdružení nebo 
sportovních klubů. Sám 

jsem kontinuálně přes 
dvacet roků věno-

val mnoho svých 
finančních pro-

středků na různé akce, záštity a sou-
těže po celém kraji a také na podporu 
občanských sdružení, spolků, sportov-
ních klubů a oddílů. Vzhledem ke sku-
tečnosti, že jsem od roku 1990 rozve-
dený, tak jsem se nemusel ani nikomu 
zpovídat.“ (úsměv)
●● Proč vám tedy firmy tyto peníze 
darovaly?
„Zákonným a viditelným způsobem 
chtěly podpořit mě a moje aktivity, 
které jsem uvedl. Kdo mě zná, tak ví, 
že bych se nenechal ani v budoucnos-
ti ničím zavazovat. Proto jsem i po 
poradě s právníky zvolil tento legitim-
ní způsob, který měl smluvní strany 
chránit.“

●● Jak vidíte svoji další politickou 
budoucnost?
„Nejsem delfská věštírna, ale v rámci 
svých možností udělám maximum, 

abych zdárně opět prošel testem ve-
řejnosti, tedy volbami a reálně zjistil, 
jak je to s důvěrou lidí vůči mně. Život 
a sport mě naučily bojovat! Ve ve-
řejném životě jsem od roku 1989 
a věnoval jsem mu spoustu času, úsilí 
a energie. Nechci hodit jen tak za hlavu 
podstatnou část svého života.“
●● Co říkáte na případ vašeho stra-
nického kolegy  hejtmana Jiřího 
Rozbořila?
„Neznám a ani nemohu znát detaily 
tohoto případu. Věřím však, že svoji 
nevinu prokáže a držím mu pěsti! Jirka 
Rozbořil odvedl pro náš kraj velký kus 
skvělé práce.“
●● Kde nyní pracujete?
„Pro firmu DT-Výhybkárna a stro-
jírna v pozici ředitele pražské kance-
láře. V této společnosti jsem již před 
mnoha lety měl pracovní smlouvu 
jako technicko-hospodářský pra-
covník a byl dlouhodobě uvolňován 
pro výkon veřejné funkce. Vykoná-
vám také funkci předsedy odborové 
organizace působící u deseti firem.“
●● Na závěr, co vás v poslední době 
potěšilo a co si přejete do budoucna?
„Odložení mojí pseudokauzy a násled-
né pracovní nabídky, mnoho obdrže-
ných SMS zpráv a e-mailů, kde mi lidé 
vyjadřovali svoji podporu. To, co se 
stalo, je pro mě velká životní zkušenost. 
Proto si obzvlášť přeji štěstí na lidi a zdra-
ví. To si dovolím také popřát čtenářům 
Večerníku a všem našim občanům.“

rozhovor Večerníku12 Pondělí 11. dubna 2016
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vizitka
PHDR. ALOIS MAČÁK, MBA

✓ narodil se 10. března 1964 v Prostějově
✓ maturoval na Středním odborném učilišti 
Agrostroj Prostějov, dále studoval v Olomou-
ci a v Praze. Nejvyšší dosažené vzdělání získal 
v roce 2013, kdy úspěšně absolvoval státní 

rigorózní zkoušku na Univerzitě Palackého v Olomouci
✓ původním povoláním je technik, v Železárnách Prostějov praco-
val v různých funkcích například jako technolog, výrobní dispečer 
a následně v DT- Výhybkárna a strojírna
✓ dlouhodobě se věnuje oblasti dopravy a pracovněprávních vztahů
✓ vyrůstal ve sportovně založené rodině, kde dominoval zejména 
lední hokej, který aktivně hrával. K jeho zálibám patří kromě spor-
tu také hudba, literatura a poezie
✓ mnohostranné zájmy ho přivedly na politickou a odborovou 
dráhu, nejdříve se angažoval v Občanském fóru, v polistopadových 
odborech a následně v komunální politice
✓ v roce 1994 byl zvolen za ČSSD do Zastupitelstva města Prostě-
jov, jehož byl členem do září 2015, od roku 1998 působil přes deset 
let ve funkci místostarosty města Prostějov, v roce 2004 byl zvolen 
do Zastupitelstva Olomouckého kraje a o čtyři roky později se stal 
náměstkem hejtmana
✓ v současnosti pracuje v pozici ředitele pražské kanceláře ve firmě 
DT- Výhybkárna a strojírna
✓ dlouhodobě se aktivně podílí na společenském životě města
✓ je rozvedený a má dceru Anetu (28)
zajímavost: napsal knížku říkadel pro děti a tři básnické sbírky, které 
byly veřejností příznivě přijaty

„Peníze vracím. Nechci, aby si mě různí
dobráci  brali do pusy a mohli si vymýšlet,

co jsem s nimi udělal! V každém případě ti,
co nosí peníze v igelitkách, tak se mi
pravděpodobně budou posmívat...“

nění v  mých majetkových přiznáních 
v takzvaném zákonu o střetu zájmů, 
která jsem každoročně odevzdával na 
Krajském úřadě Olomouckého kraje 
a Magistrátu města Prostějov. Samo-
zřejmě vše jsem řádně zdanil a odvedl 
finančnímu úřadu daň darovací. Výše 
uvedené skutečnosti ode mě redaktor 
Šverdík prokazatelně věděl. Začátkem 
září minulého roku jsem totiž inicioval 
naše setkání, po kterém mi písemně 
zaručil autorizaci mého vyjádření. To se 
ale nestalo! Potom co se však 
odehrálo včetně zajištění 
mojí kriminalizace, tak se 
mi snad nikdo nebude 
divit, že s tímto ANO 

ralizovat. Chtěl bych ale říct, že tyto pro
středky nevracím určitě proto, že bych 
se cítil jakkoliv vinen. V každém přípa-
dě ti, co nosí peníze v igelitkách, tak se 
mi pravděpodobně budou posmívat...“
●● Prozraďte, jak jste s penězi 
naložil?
„V souladu s darovacími smlouvami. 
Postupně jsem je použil na užitečné 
účely, tedy zejména sociální, kulturní, 
sportovní, charitativní a na podpo-

ru občanských sdružení nebo 
sportovních klubů. Sám 

jsem kontinuálně přes 
dvacet roků věno-

val mnoho svých 
finančních pro-

Foto: archív Večerníku

Alois Mačák se nevzdává... 
Život a sport jej naučily bojovat  RŮZNÉ LŽI A NESMYSLY!“

„CHTĚLI VYROBIT PŘÍPAD STOLETÍ A PŘITOM NAPSALI
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Prostějov& BEZPEČNOST
Duben jakožto první jarní měsíc míval svou symboliku i na 
silnicích. Spolu s opětovným přezutím na letní pneumatiky 
totiž vyrážejí ze zazimovaných garáží auta, jejichž majitelé 
si nejsou za volantem v zimních měsících až tak příliš jistí. 
Bezpečí a klid naopak mohou mít ti, kdo neponechávají vě-
ci náhodě. Jestliže jste se tedy rozhodli zvýšit bezpečnost 
vašeho domova, poradíme vám čím začít a co si pořídit, 
abyste dosáhli co možná nejvyšší bezpeč-
nosti za vaši investovanou částku.
Pokud nemáte nyní žádný alarm, 
zabezpečovací zařízení ani požár-
ní hlásič a vrcholem zabezpečení 
vašeho domu je zámek na vašich 
dveřích, je opravdu čas se zamys-
let, zda-li se nevyplatí postupně 
investovat do bezpečnostní 
techniky a zvýšit tak bez-
pečnost vás i vašich 
blízkých. A pomoci 
ve výběru vám má 
i tato dnešní te-
matická strana 
Večerníku...
Texty připravil: 
Tomáš Kaláb

JAK VYBRAT TEN NEJLEPŠÍ
ZABEZPEČOVACÍ SYSTÉM
Oblast zabezpečovacích systémů 
je poměrně komplikovaná a v ně-
kterých případech je nutná kon-
zultace s odborníkem. K dosažení 
kvalitního návrhu zabezpečovacího 
systému je nutné posoudit několik 
aspektů. Nejprve se musí určit míst-
nosti, které chceme zabezpečit. 

Ve většině případů se nezabezpečuje 
celý objekt, ale pouze část. Za-

bezpečení celého objektu 
by bylo finančně ná-

kladné a v některých 
případech i zby-
tečné. Většinou se 
zabezpečují pouze 

místnosti, ve kterých 
jsou uloženy cenné předměty a drahá 
elektronika. Případně přístupové cesty 

k těmto místnostem.
Komplikovanější bývá zabezpeče-
ní bytu v  přízemí. Z důvodu polohy 
zde vzniká možnost vniknutí do bytu 
i nízce položenými okny. Je tudíž nutné 
zabezpečit i tyto cesty. V jednotlivých 
pokojích jsou umístěny detektory po-
hybu. Ty jsou schopny spolehlivě uhlí-
dat všechna okna. Hlavní vchod je zajiš-
těn magnetickým kontaktem. Všechny 
komponenty zabezpečovacího systé-
mu jsou rozmístěny tak, aby hlídaly co 
největší část bytu a zároveň jejich pro-
pojení nebylo zbytečně komplikované.
O něco jednodušší to je v bytě ve vyš-
ším patře panelového nebo cihlového 

domu. Okna v takovém bytě jsou výše 
jak tři metry nad úrovní terénu nebo 
případného přístřešku. V tomto přípa-
dě je nelze považovat za přístupovou 
cestu. Jediná přístupová cesta v tomto 
případě je možnost vniknutí do bytu 
vstupními dveřmi. Ty jsou zabezpe-
čeny magnetickým kontaktem a pod-
pořeny detektorem pohybu. Jakýkoliv 
narušitel, který bude chtít vniknout do 
ostatních místností, bude muset projít 
zabezpečenou předsíní.
Zabezpečovací systém pro rodinný 
dům bývá složitější, jelikož zde vzniká 
možnost vniknutí mnoha způsoby. 
Proto je vhodné dobře rozmyslet, kte-
ré místnosti obsahují cenné věci a zdali 
je opravdu nutné všechny zajišťovat za-
bezpečovacím systémem. Nejspoleh-
livějším a bezpečným způsobem, jak 
zabezpečit místnost s okny a několika 
vstupy, je detektor pohybu. Ten pokrý-
vá téměř celou místnost (zorný úhel je 
přes 150 stupňů). Hlavní vchod, jež 
bývá často místem vniknutí, je dobré 
zajistit magnetickým kontaktem.

Možné zpùsoby zabezpeèení
 pøístupových cest

Přístupové cesty lze zabezpečit růz-
nými typy detektorů. Záleží pouze na 
způsobu přístupové cesty a prostoru, 
který chceme zabezpečit zabezpečo-
vacím systémem.

Detekce otevøení 
dveøí a okna

touto metodou lze zabezpečit jakéko-
liv dveře či okna. Detektor reaguje na 
otevření. Bohužel musí být instalován 
na každé okno či dveře zvlášť, což zvy-
šuje náklady a komplikuje instalaci při 
větším množství oken nebo dveří.

Detekce pohybu osoby

touto metodou lze detekovat pohyb 
osoby v místnosti. Detektory pohy-
bu jsou schopny pokrýt místnosti až 

do 50 m2 (ve výjimečných případech 
i větší). Detektor je jednoduchý jak na 
instalaci, tak na údržbu. V takovémto 
případě již nemusíme zabezpečovat 
okna ani dveře. Celá místnost je po-
kryta detektorem pohybu.

Detekce rozbití skla

touto metodou lze detekovat rozbití skle-
něné výplně od 1 m2. Detektor je vhodný 
pro hlídání větších skleněných ploch jako 
jsou výlohy, prosklené stěny. Často bývá 
podpořen detektorem pohybu osob.
Z čeho se skládá zabezpečovací systém
Každý profesionální zabezpečovací 
systém má centrální ústřednu, která 
řídí všechny komponenty. K ovládání 
se používá kódové klávesnice nebo 
dálkového ovladače. K detekci naru-
šení objektu se používají různé typy 
detektorů.

Kam umístit
 centrální ústøednu...

centrální ústředna musí být umístěna 
tak, aby nemohlo dojít k jejímu naru-
šení. V běžném provozu k ní není třeba 
přistupovat. Často se umisťuje do růz-
ných komor nebo na WC. Je vhodné 
dbát na to, aby nedošlo k přehřátí cent-
rální ústředny při nevhodném umístění.

Kam umístit 
ovládací klávesnici...

ovládací klávesnice se umísťuje ke 
vchodu do zabezpečeného prostoru. 
Slouží k aktivaci a deaktivaci systé-
mu, a proto je k ní nutný jednoduchý 
a rychlý přístup. Nejvhodnější je umís-
tit klávesnici do hlídaného prostoru, 
ale není to podmínkou.

Kam umístit detektory...

infrapasivní detektor pohybu: umísťuje 
se nejlépe do rohu místnosti a to do výš-
ky okolo 2 metrů. Je nutné, aby detektor 
pohybu nebyl zakryt nějakým předmě-
tem. Také není vhodné, aby detektor 

pohybu přímo mířil na zdroje tepla 
(topení, klimatizace). Detektor tříštění 
skla: detektor se umísťuje naproti skle-
něné výplni, a to maximálně do vzdále-
nosti 9 metrů od skleněné výplně. Jeho 
výška instalace od podlahy by měla být 
přibližně 2 metry. Magnetický detektor 
otevření dveří a oken: detektor se mon-
tuje na dveře či okna tak, aby nedošlo 
k jeho poškození během manipulace. 
Má dvě části: magnet a detekční část. 
Magnet se montuje na pohyblivou část 
dveří či oken. Detekční část těsně vedle 
magnetu ale na nepohyblivou část. Po-
žární detektor: požární detektor reaguje 
na známky kouře. Proto se montuje na 
strop místnosti, a to nad místo předpo-
kládaného vzniku požáru nebo na střed 
místnosti. Požární detektor je schopen 
pokrýt místnost o rozloze okolo 30 m2. 

Kam umístit sirénu...

interiérová siréna se umísťuje do hlí-
daného objektu tak, aby nemohla být 
ovlivňována povětrnostními podmín-
kami a přitom byla hlídaná samotným 
bezpečnostním systémem. Exteriéro-
vou sirénu lze umístit kamkoliv na hlí-
daný objekt. Není nutné, aby byla uvnitř 
hlídaného objektu, protože obsahuje 
prvky proti zneškodnění. Základem 
úspěšného umístění sirény je její dobrá 
slyšitelnost při poplachu. Ve většině pří-
padů se umísťuje na štít domu. Působí 
tak odstrašujícím způsobem a jasně 
dává na zřetel, že je objekt zabezpečen.

Nastavení a instalace 
zabezpeèovacího systému

Zabezpečovací systém si můžete 
nechat nainstalovat a spravovat od-
bornou firmou. Nebo si pořídit před-
konfigurovaný zabezpečovací set. Ten 
je sestaven a připraven tak, abyste ho 
mohli nainstalovat bez odborných 
znalostí zabezpečovací techniky. 
K instalaci poté potřebujete základní 
nástroje pro údržbu bytu.

najdete nás
na

www.
vecernikpv.cz
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Galerie umění Prostějov vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy 
a starožitnosti. Neprodávejte překupní-
kům, ale odborníkům za nejvyšší ceny.
Jindřich  Skácel, tel.: 608 805 775, 
www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen sta-
rý nábytek a byt. doplňky, hodiny, 
obrazy, koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

Koupím zachovalou stavební buň-
ku, popřípadě obytný kontejner. 
Podmínkou jsou oka pro manipulaci 
a železná konstrukce. Vaše nabídky 
volejte na tel.: 775 118 411.

KOUPÍM
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Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

Prodej chaty 3+1, terasa, vlastní vrt. 
studna s  rozvodem vody do chaty, WC, sprcha, bojler, kamna na tuhá 
paliva. Zast. plocha 41 m2, zahrada 342 m2.  

Prodej 13 stavebních parcel v  návaznosti na 
2 – 740 m2

 
2

 

2 
 

Kompletní nabídku najdete na:
www.jhreality.cz

   
  
 

Rodinné domy:

   PV-Vrahovice - 
-

2 -
2

CENA: v RK

  -

-
CENA: v RK

  3+1 v 1.NP a 3+kk ve 
2.NP, -

2

Byty - prodej:

   -
2

CENA v RK

  2

   
 

   PV - dr. byt 2+1, Šár-
ka, 2

Pozemky:

  Mostkovice - 

 -

CENA v RK 

777 251 878777 251 878

Volejte: 739 322 895

3+1 Sidl. Svobody OV

Volejte: 739 322 895

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

také 
pro

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

VOLEJTE: 739 322 895

www.realitypolzer.cz

info@realitypolzer.cz

najdete nás na
www.vecernikpv.cz

Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.cznabídka realit a nemovitostí / řádková inzerce16

UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 15. DUBNA v 10.00 hodin

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů Volejte.: 
 777 551 492 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

Osobní bankrot – oddlužení. Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492

FINANCE
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SLUŽBY
STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Provádíme dokonalé stroj. čištění 
sed. souprav a koberců. M. Revay 
telefon 604 439 302, 582 382 325,
www. revay.cz

Půjčujeme pojízdné profi  lešení 
(věž).Vhodné pro údržbu, opravy i 
práce svépomocí. Tel: 603 859 314

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Stříhání pejsků Prostějov, 
tel.: 606 166 853

Antény Jiříček nabízí až 47 tv programů
bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Nabízím veškeré malířské
 a natěračské práce, možnost 

vystěhování i úklidu, 
tel.: 799 797 657

Provádím opravy šicích strojů, 
tel.: 608 462 346

ČIŠTĚNÍ HROBŮ z terasa, 
přebroušení přímo na místě. 

Tel.: 721 817 009
Pronajmu křeslo pro jednu kadeřni-
ci v zavedeném kadeř. v centu města, 
cena 4 000 Kč / včetně energie.  Ná-
stup ihned. Info na tel. 774 175 715

Střechy Klimeš provádí tesařské, 
klempířské, pokrývačské a zednic-
ké práce.  Výroba pergol a montáž 
střešních oken, tel.: 733 465 777
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Pila Otaslavice nabízí tvrdé pali-
vové dříví – krácené. AKCE! Cena 
500 Kč/prms., vč. DPH. Doprava 
zajištěna. Tel.: 582 371 493 nebo 
605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivové-
ho dříví. Cena 450  Kč/prms. Do-
prava zajištěna. Pila K+L Doloplazy 
u Nezamyslic. Tel.: 582 388 101

PRODÁ M
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Koupím byt 2+1 v OV, západní část 
města. 777 602 873

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, Plumlov 950.000 Kč
Chata Plumlov 905.000 Kč
RD Skřípov 990.000 Kč 
RD Držovice 1.575.000 Kč
Zahrada Držovice 170.000  Kč
Zahrada Plumlov 250.000  Kč
Zahrada Skřípov 170.000 Kč
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
RD 5+1, Bedihošť 1.415.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice cena k jednání
RD 2+6 Raková u Konice pozemek 
3000 m2, garáž 2.290.000Kč
Pronájem provozovny se soc. zař.,
18m2, vhodné např. pro masáže, 
Svatoplukova 2000Kč/měs.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.700.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1,  nebo 2+1. Peníze 
mám naspořené. Děkuji za nabídku.  
Tel.: 792 273 285

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Sháním ke koupi rodinný dům 
s alespoň  malou zahrádkou. Tel.: 
792 284 168 

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Koupím chatu. Mám peníze 
v hotovosti  Tel.: 773 545 092

Prodám rodinný dům se zahradou 
3000 m2, Držovice. Tel.: 606 467 
577, RK nevolat.

Pronajmu řadovou garáž na Brněn-
ské ul. Tel.: 725 426 884

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE
Pronajmu garáž na ul. Krasická 
u kruhového objezdu,  voda, elek-
třina. Tel.: 732 215 683

Autopark Francouzská ul. sídl. 
západ PV nabízí garážové stání. Akce 
800  Kč – měsíc. Tel.: 604 430 934

Hledám ke koupi dům se 
zahradou a sklepem. Spěchá. 
Tel.: 774 739 539

Pronajmu byt 1+1 ul. Krasická, 37 
m2, lodžie, volný nájem 5 000 Kč
 + inkaso. Tel.: 603 273 172

Hledáme ke koupi byt 3+1, i k rekon-
strukci, tel.: 774409430

Prodám družstevní byt 3+1 na Sidl. 
svobody, info na tel.: 723 613 787 

Prodám dům, okamžitě k bydlení
plus stavební parcelu. Výměr 
cca. 2000m2, 15 km od Pv. Cena 
dohodou. Tel.:731 658 360

Hledám 1+1 v PV, RK ne, Tel.: 
605 584 835

Koupíme byt 1+1 a 2+1, platba v ho-
tovosti. 774 409 430

Prodám družstevní byt 2+1 na 
sidl. Hloučela. Cena 1 025 000 Kč. 
Tel.: 608 840 114

Pronajmu 2+1. Tel.: 723 565 897 
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OLOMOUCKÝ KRAJ Uplynulý měsíc přinesl další 
optimistické zprávy ohledně vývoje nezaměstnanos-
ti. V březnu se celkový počet uchazečů o zaměstnání 
v Olomouckém kraji oproti minulému měsíci snížil 
o 1 733 osob na 30 127 lidí bez práce. Počet hlášených 
volných pracovních míst klesl o šedesát, podíl neza-
městnaných osob se snížil o 0,4 procentního bodu.
„K jedenatřicátému březnu evidoval Úřad práce ČR, kraj-
ská pobočka Olomouc, celkem 30 127 uchazečů o zaměst-
nání. Jedná se o nejnižší březnovou hodnotu nezaměst-
nanosti od roku 2008! Ve srovnání se stejným obdobím 
loňského roku je současný počet nezaměstnaných nižší 
o 7 515 osob, což znamená pokles o plných dvacet procent. 
V průběhu března bylo nově zaevidováno 2 652 uchazečů 
o zaměstnání, z toho sto čtrnáct osob, které přišly do evidence 
Úřadu práce z důvodu ukončení svého samostatného pod-
nikání na živnostenský list. Počet nově registrovaných byl 
o 56 osob nižší než v předchozím měsíci a zároveň o 227 
nižší než v březnu roku 2015,“ poskytl základní statistické 
údaje Jaroslav Mikšaník z odboru analýzy trhu práce Úřadu 
práce ČR, krajské pobočky Olomouc.  
Největší relativní meziroční pokles nezaměstnanosti vy-
kázal okres Prostějov. „Na Prostějovsku se počet nezaměst-
naných snížil o čtyřiadvacet procent. Aktuálně je tady bez prá-
ce 3 961 osob, což je o 206 nezaměstnaných méně, než tomu 
bylo o měsíc dříve k 29. únoru tohoto roku. Na Úřadu práce 
Prostějov je hlášeno 1 259 volných míst a podíl nezaměstna-
ných osob zde činí 4,6 procenta,“ přidal velmi dobré zprávy 
z prostějovského regionu Jaroslav Mikšaník. 
Na konci března bylo v evidenci Úřadu práce ČR, krajské 
pobočky Olomouc 14 342 žen, což je 48 procent celkového 
počtu nezaměstnaných. V evidenci bylo dále 3 887 osob se 

zdravotním postižením, 1 321 absolventů škol a mladistvých. 
Podporu v nezaměstnanosti pobíralo 7 791 klientů Úřadu 
práce, což představuje 26 procent všech uchazečů vedených 
v evidenci. „Předpokládáme, že během dubna bude neza-
městnanost v Prostějově a celém Olomouckém kraji ještě 
více klesat, začínají totiž sezónní práce,“ podotkl s výhledem 
do budoucna Mikšaník.  (mik)
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Rok za rokem ubíhá, Rok za rokem ubíhá, 
čas prý rány hojí, čas prý rány hojí, 

vzpomínky však stále bolí.vzpomínky však stále bolí.

Dne 13. dubna 2016 Dne 13. dubna 2016 
uplynou dva smutnéuplynou dva smutné

 roky od úmrtí  roky od úmrtí 
paní Marie RIEDLOVÉpaní Marie RIEDLOVÉ

 z Prostějova. z Prostějova.
S láskou v srdci vzpomínají S láskou v srdci vzpomínají 
manžel Rostislav, syn Petr manžel Rostislav, syn Petr 

s rodinou a dcera Jitka s rodinou.s rodinou a dcera Jitka s rodinou.

Rok za rokem ubíhá, Rok za rokem ubíhá, 
čas prý rány hojí, čas prý rány hojí, 

vzpomínky však stále bolí.vzpomínky však stále bolí.

Dne 16. dubna 2016Dne 16. dubna 2016
 uplyne první smutný rok ode uplyne první smutný rok ode
 dne, kdy nás opustil starostlivý  dne, kdy nás opustil starostlivý 

a obětavý manžel, tatínek a dědeček a obětavý manžel, tatínek a dědeček 
pan Miroslav POLÁKpan Miroslav POLÁK
 z Prostějova a zároveň  z Prostějova a zároveň 
dne 23. dubna 2016 dne 23. dubna 2016 

by se dožil 77 let.by se dožil 77 let.
Děkujeme všem, kdo vzpomenete Děkujeme všem, kdo vzpomenete 

s námi. Manželka Irena, s námi. Manželka Irena, 
a syn Miroslav s rodinou.a syn Miroslav s rodinou.

Dne 14. dubna 2016Dne 14. dubna 2016
 si připomeneme 17 roků,  si připomeneme 17 roků, 

kdy mě opustila moje milovaná kdy mě opustila moje milovaná 
manželka, manželka, 

paní Emílie KUBÁLKOVÁ.paní Emílie KUBÁLKOVÁ.
Kdo jste ji znali, vzpomeňte se mnou.Kdo jste ji znali, vzpomeňte se mnou.

Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 
děkuje  manželděkuje  manžel

Dnes, tj. 11. dubna 2016 Dnes, tj. 11. dubna 2016 
vzpomínáme vzpomínáme 

4. smutné výročí úmrtí 4. smutné výročí úmrtí 
paní Blanky GLOZAROVÉpaní Blanky GLOZAROVÉ

 ze Skalky.  ze Skalky. 
S láskou vzpomíná manžel, S láskou vzpomíná manžel, 
syn Miroslav a dcera Dagmarsyn Miroslav a dcera Dagmar

 s rodinou. s rodinou.

Za předobré srdce mateřské, Za předobré srdce mateřské, 
na světě náhrady není,na světě náhrady není,
proto je tolik bolestné proto je tolik bolestné 

s maminkou rozloučení.s maminkou rozloučení.

Dne 6. dubna 2016Dne 6. dubna 2016
 by oslavila  by oslavila 

paní Marie KORČÁKOVÁpaní Marie KORČÁKOVÁ
 roz. Burgetová roz. Burgetová
 78. narozeniny  78. narozeniny 

a 13. dubna 2016 a 13. dubna 2016 
vzpomeneme 7. výročí vzpomeneme 7. výročí 
od úmrtí naší milované od úmrtí naší milované 

maminky a babičky.maminky a babičky.
S bolestí v srdci vzpomíná dcera S bolestí v srdci vzpomíná dcera 

Marie a vnuci Petr a Pavel.Marie a vnuci Petr a Pavel.

Rok za rokem ubíhá, Rok za rokem ubíhá, 
čas prý rány hojí, čas prý rány hojí, 

vzpomínky však stále bolí.vzpomínky však stále bolí.

Dne 5. dubna 2016
 uplynulo 6 let od úmrtí  uplynulo 6 let od úmrtí 
pana Milana pana Milana BLAHYBLAHY

 z Čechovic z Čechovic

a zároveň dne 8. května 2016a zároveň dne 8. května 2016
 uplyne 8. výročí od úmrtí  uplyne 8. výročí od úmrtí 

paní Květoslavy paní Květoslavy BLAHOVÉBLAHOVÉ
 z Čechovic. z Čechovic.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
dcera Jitka s rodinou.dcera Jitka s rodinou.

Ruku už Ti nepodáme, Ruku už Ti nepodáme, 
abychom ti mohli přát, abychom ti mohli přát, 

jen kytičku na hrob dáme jen kytičku na hrob dáme 
a budeme vzpomínat.

Dnes, tj. 11. dubna 2016
 by se dožila 80 let  by se dožila 80 let 

paní Rozárie KULASOVÁpaní Rozárie KULASOVÁ
 z Mořic. z Mořic.

S láskou vzpomínají dcery S láskou vzpomínají dcery 
Jaromíra a Anna s rodinami.Jaromíra a Anna s rodinami.

Kdo žije v srdcích svých milých,Kdo žije v srdcích svých milých,
 není mrtev, je jen vzdálen.

Dne 16. dubna 2016Dne 16. dubna 2016
 to bude 30 roků, co nás náhle opustil  to bude 30 roků, co nás náhle opustil 

pan Milan  TRIBULA.pan Milan  TRIBULA.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka a dcery s rodinami.manželka a dcery s rodinami.

vzpomeòte na zesnulévzpomeòte na zesnulé  
novì v barevném provedení pouze za 200 Kè

tel.: 582 333 433 ** mob. 608 960 042              e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz
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Marie Petruščáková 1933  Prostějov
Václav Malina 1929  Prostějov
Bohuslav Jeřábek 1924  Prostějov
Marie Letochová 1936  Vrahovice
Ing. Josef Grepl 1931  Prostějov
Ferdinand Overbeck 1946  Dobrochov
Jaroslav Jelínek 1933  Prostějov
Blažena Chlupová 1931  Baldovec

Vlastimil Kotík 1953  Plumlov
Vlasta Vlčková 1936  Raková u Konice
Jindřich Krátký 1921  Klopotovice

Alois Ošlejšek 1926  Buková
Jaroslava Režná 1930  Bílovice
Věra Mezuliánková 1947  Prostějov

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Pondělí 11. dubna 2016
Věra Krybusová 1939 Němčice nad Hanou 12.30 Obřadní síň Prostějov
Sobota 16. dubna 2016
Hana Straková 1957 Určice  11.00 kaple Určice

Nejsou již mezi námi

Františka Míková 1924  Prostějov
Jaroslav Procházka 1943  Žárovice

Drahomíra Trunečková 1928  
 Čechovice

Jiřina Vybíralová 1926  Otonovice

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 
mobil: 602 581 098

Pohřební služba A.S.A. TS
Poslední rozlouèení

Stanislav Dostál 1962 Prostějov
Marie Kvapilová 1954 Prostějov

Poslední rozlouèení

Středa 13. dubna 2016
Iveta Steinerová 1988 Prostějov  11.00 Obřadní síň Prostějov
Ivo Blaha 1957 Hrdibořice  11.45 Obřadní síň Prostějov
Čtvrtek 14. dubna 2016
Věra Zacharová 1947 Určice  11.00 Obřadní síň Prostějov
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UZÁVÌRKA ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 15. DUBNA ve 12.00 hodin

Přijmeme pracovníka do studené 
kuchyně - pouze noční směna. Tel.: 
582 342 095

Přijmu cukrářku. Tel.: 582 342 095

Příjmeme servírku do restaurace 
- kavárny na HPP, na krátký a dlou-
hý týden. Praxe v restauraci nutná. 
Nástup možný ihned. Více info na 
telefonu 777011699.

Hledáme obsluhu do Občerstvení Bru-
tus Prostějov. Bližší informace na tel.: 
731 765 699

Bezpečnostní a úklidová agentura 
přijme do pracovního poměru ženu 
v invalidním důchodu na úklid kan-
celářských prostor v Prostějově. 
Zkrácený pracovní úvazek. Informa-
ce na tel. č.: 602 786 692

Přijmeme manipulační pracovníky na 
celý nebo zkrácený úvazek do zemědělské 
a potravinářské výroby. Info: Personální 
agentura Prostějov, Kravařova 9, Pv. Tel.: 
602 603 067, 9:00 - 15:00 hod.

Přijmu řidiče ŘP sk. C, jízdy po ČR, 
solo auto, možno i aktivní důchodce. 
Tel.: 605 248 001

Přijmu zedníka se ŽL pro dlouhodo-
bou spolupráci. Tel.: 774 695 674

Hledám důchodce - řidiče, sk B, 1-2 
dny v týdnu, cca. 200 km denně. Tel.: 
702 870 751

Nabízím brigádu -  pomocné práce 
ve stavebnictví v turnusech, prosím 
volejte mezi 8:00-17:00 hod. tel.: 
603 753 849

Hledáme pracovníka na údržbu v pro-
vozu kovovýroby a žárové zinkov-
ny Signum spol. v Pv. Nejlépe vy-
učen jako elektromechanik, popř. 
zámečník. Požadujeme ŘP sk.B, vyhl. 
50, svář. průk. Mzda 100 Kč-125 Kč/
hod. Tel.: 731 441 018

Přijmu řidiče, brigádu na sklápěcí 
vozidlo, tel.: 732 215 683

Stavební firma přijme pomocné dělní-
ky. Tel.: 582 334 259 v době od 7:30 – 
15:30 hod.

Hledáme pracovníka/-ci na obchod. 
a administrativní činnost. Náplň: ko-
munikace se zákazníky, zpracování 
objednávek, fakturace. Požadujeme SŠ 
(VŠ), práce na PC (MS Office), ŘP 
sk. B, organizační schopnosti, znalost 
AJ, nebo NJ. CV zasílejte na e-mail  
leantex@cleantex.cz, bližší info na 
tel.: 582 335 576

Přijmu kuchaře/-ku a servírku  
do restaurace v Pv, veškeré info 
obdržíte od vedoucího p. Belo

na tel.:  608 767 273

Přijmu administrativního pracovníka. 
Tel.: 582 342 095

Hledám obsluhu do pivnice, 
baru na plný úvazek, plat 15 500 Kč.

Nástup možný ihned, info.
na tel.: 608 767 273

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

STŘEDOŠKOLAČKA HLEDÁ PRÁCI 
V PV. TEL.: 731 876 198

PR ÁCI HLEDÁ

Pondělí 11. dubna 2016
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EXKLUSIV NABÍDKA 
PRACOVNÍCH MÍST

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Manipulant/- ka v lisovně 88-95 Kč/hod. třísměnný střední odborné KP-KOPRO Prostějov
Aranžér/-ka květin 12 100 Kč dvousměnný střední odborné Foltýnová Prostějov
Elektrikáři 86 Kč/hod. třísměnný zákl.+praktická ŽOLÍKOVÁ PRÁCE Prostějov
Krmivář v živ. výrobě 23-26 000 Kč jednosměnný střední odborné ZD Vrahovice 
Prodavač/-ka masa  10 900 Kč pružný střední odborné A. Švecová Držovice
Řidiči nákl. automobilu 16-23 000 Kč pružný střední odborné SEMOS Hluchov
Skladník + řidič 14 500-20000Kč jednosměnný střední odborné IVJ  Prostějov
Šička kožené konfekce 10-12 000 Kč jednosměnný střední odborné Gamsbart Prostějov
Účetní 17 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné PROFROST Prostějov
Zámečníci 90 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné AQUA-STYL Držovice
Zámečníci/ svářeči 95 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné Zámečnictví Bílý Prostějov

V dnešním vydání 
Večerníku najdete hned 

plný tucet pracovních 
nabídek, které jsou 

přístupny doslova všem... 
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Pondělí 11. dubna 2016
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

HODNĚ, NĚMEC, EKRAN, ČTIVO, RÁDIO, BREČET, ŽITNÁ, ŠKRTIČ, BRÁNA, 
KATAR, DEBTOR, MINOMET, POEZIE, DUBEČ, OTĚŽE, TŘMEN, RÁMCE, 
NITRO, NÁHON, DÁREK, KAKAO, OVĚŘIT, KTERÁ, POETI, VEČÍR, VÝKRUT

FOTOGRAF NA CESTÁCH - ....... ...

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́

Také v patnáctém čísle letošního roku vám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 14. dubna 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 14/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
roh Tovačovského  a Vrlovi ulice 

 Alena PLUHÁČKOVÁ, E. Beneše 8/14, Prostějov.
 Výherce získává: DVA Lístky na koncert HORKÝŽE SLÍŽE
                                          od U-klub Olomouc..

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Petr Kouřil Marie PÁLKOVÁ, Tylova 43, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč
                                           na služby od PRIMA LINQUA. 

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
VAŠENOŽKY Eduard DRTIL, Kepkova 3, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč od firmy Ponožky od MARUŠKY.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
3,2,6,7 Josef KOVÁŘÍK,  Hrdibořice 1

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč na konzumaci od Café Fantasia.

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Kvalitní a domácí med od firmy Jelínek lahůdky z Hané
 Anna SMÉKALOVÁ, Určická 49, Prostějov 
Výherce získal: POUKAZ na 3 kg medu od Včelařství Jelínek.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili
 do KULTURY a graficky lehce poupravili 

uzdraveného herce, který napodruhé
 přece jentuto neděli přijede do Městského

 divadla v Prostějově...

Výherce získá DVĚ vstupenky 
na přednášku Jiřího Kolbaby.

soutěž
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Výherce získá DVA LÍSTKY na koncert 
HORKÝŽE SLÍŽE od U-klub Olomouc.
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Výherce získává POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč na služby 

kosmetického salónu SOŠ Prostějov.

Výherce získá POUKAZ  v hodnotě
400 Kč na služby od RENOVACE DVEŘÍ.
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
od Zdravotnických potřeb VELEBOVÁ.
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 Kino METRO 70 
pondělí 11. dubna
17:30 Moje tlustá řecká svatba 2
americká komedie
20:00 Pád Londýna
americký akční film
úterý 12. dubna
17:30 Moje tlustá řecká svatba 2
20:00 Anomalisa
ART film - americké anim. drama
středa 13. dubna
17:30 Moje tlustá řecká svatba 2
20:00 Pád Londýna
čtvrtek 14. dubna
17:30 Ulice Cloverfield 10
americký sci-fi thriller
20:00 Jak básníci čekají na zázrak
česká komedie
pátek 15. dubna
17:30 Ulice Cloverfield 10
20:00 Jak básníci čekají na zázrak
sobota 16. dubna
17:30 Ulice Cloverfield 10
20:00 Jak básníci čekají na zázrak
neděle 17. dubna
17:30 Jak básníci čekají na zázrak
20:00 Ulice Cloverfield 10

Kino klub
DUHA
sobota 16. dubna
15:00 Krtek a weekend
pásmo pohádek ČR
17:30 V hlavě
americký animovaný film
20:00 Laputa
české milostné drama

 Apollo 13 
pátek 15. dubna
20:00 KRUCIPÜSK
česká hudební skupina, která hraje metal, 
thrash metal a hardcore. Jejími členy jsou 
Tomáš Hajíček, Jaroslav Gabriel, Jiří Zika 
a Vojtěch Douda. Více čtěte na straně 24

 ZUŠ V. Ambrose
čtvrtek 14. dubna
17:30 ABSOLVENTSKÉ KONCERTY
žáků ZUŠ Vladimíra Ambrose
do 31. května 
ŠKOLA SNU
výstava vítězných prací z okresní výt-
varné soutěže. (galerie Linka)

Národní dùm
neděle 17. dubna 
16:00 TANEČNÍ ČAJE
Hraje Romatica band (restaurace)

Kulturní klub
DUHA
Kulturní klub

pondělí 11. dubna
9:00 O HANÁCKYHO KOHÓTA
krajská postupová přehlídka dětí ve zpěvu 
lidových písní s postupem na celostátní 
přehlídku do Velkých Losin
do 30. dubna
JAKUB DLABAL - OBRAZY

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

DIVADLO 

pondělí 11. dubna 
LiStOVáNí č. 7: FOTBALOVÉ DENÍKY
LiStOVáNí vyráží znovu na turné s Jiřím 
Hájíčkem a jeho Fotbalovými deníky. 
účinkují: J. Hájíček, L. Hejlík a V. Hollá
neděle 17. dubna
19:00 Yasmina Reza:
        „ŽIVOT NA TRIKRÁT“
APLAUS 2015 (Štúdio L+S Bratislava)
hrají: M. Lasica, E. Vášáryová, M. Kňažko. 

Knihovna
čtvrtek  14. dubna 
17:00 Hudební kaleidoskop J. Rejžka
(podkrovní sál)
do 18. dubna
DRUHÁ LÁSKA NA PRVNÍ VĚTU
do 30. dubna:
JARO V BÁSNÍCH 
kdo vymyslí, napíše a pošle, nebo přinese do 
knihovny pro děti (Vápenice 9, Prostějov)

 GALERIE Kino
 METRO 70
do 17. dubna
Miroslav Wagner: Archiv&Nové práce
výstava prostějovského malíře

ŠPALÍÈEK
do 29. května
PŘÍBĚH OBRAZU
projekt je spojen se stejnojmennou 
literárně-výtvarnou soutěží pro děti 
a mládež ve věku 11 až 18 let. Je složen 
ze dvou částí literární a výtvarné. 

 Galerie U Hanáka Galerie U Hanáka
do 3. května
DALIBOR BEDNÁŘ
„OCELOVÉ MĚSTO“

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
 Muzeum a galerie

čtvrtek 14. dubna
17:00 KELTSKÁ POHŘEBIŠTĚ
                 A TAJEMNÁ KONVICE“
přednáška Jany Čižmárové v rámci vzdělá-
vacího programu s volným vstupem
do 5. června
ŽIVOT NA JANTAROVÉ 
STEZCE V ČASECH KELTU
do 5. června
POSTAVA VE VÝTVARNÉM
 UMĚNÍ

|DIVADLO POINT
úterý 12. dubna
19:00 TESTOSTERON
(Andrzej Saramonowicz, překlad To-
máš Svoboda). Hrají:V. Lužný, A. Pro-
cházka, J. Krejčí, L. Kameníček, J. Šprynar, 
M. Ondra. Režie: Jakub Hyndrich
čtvrtek 14. dubna
19:00 BASKERVILLSKÁ BESTIE
(Arthur C. Doyle, A. Procházka a kol.)
Restaurace KAPITOLKA, Olomouc
Hrají: M. Buriánek, D. Krchňavý, Alž-
běta Šimáčková, K. Hynková, F. Jirák, V. 
Korsová, L. Zatloukalová

Radnice Prostìjov
neděle 17. dubna
13:00, 14:00, 15:00 BRÁNY 
PAMÁTEK DOKOČÁN

Zámek Prostìjov
do 29. dubna
SRBSKÉ ETUDY HANÁCKÝCH
FOTOGRAFŮ
Josef Franc/Bob Pacholík/Dušan Věženský

Zámek Konice
do 29. dubna 
17:00 KRÁSY PŘÍRODY
výstava obrazů Ilony Strejčkové 
(zámecká galerie)

FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO A VÝSTAVY

aneb, co se kde děje…

Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...20
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Ve čtvrtek 14. dubna od 17:00 hodin si nenechte ujít po-
slechový pořad známého hudebního kritika a publicisty 
Jana Rejžka. Jeho klubové vystoupení volně navazuje na 
programy, které dříve připravoval po celé České republice. 
Tentokrát se představí v podkrovním sále Městské knihov-
ny v Prostějově.
„Jan Rejžek nám představí ukázky z domácí i zahraniční tvorby, 
upozorní nás na zajímavé tituly, interprety, styly i žánry. Zalistu-
jeme společně také v jeho nové knize ´Jak tohle vůbec můžete 

otisknout!´, sestavené z hudebních kritik a rozhovorů,“ prozra-
dil Aleš Procházka, ředitel Městské knihovny v Prostějově. 
Těšit se tento čtvrtek můžete i na hudební ukázky, které ve ve-
řejnoprávním, natož v komerčním rozhlase neuslyšíte. Připo-
meneme si také největší „perly“ normalizačního popu, které se 
kupodivu opět vracejí,“ dodal s úsměvem Procházka.

akce v regionu...

Mostkovické kaléšek 
Vodácký oddíl 
SQ Prostějov 

pořádá IX. ročník koštu ovocných pá-
lenek a domácích likérů Mostkovické 
kaléšek. Největší akce svého druhu 
v Olomouckém kraji se letos bude 
konat již tuto sobotu 16. dubna od 
15.00 hodin v sále sokolovny v Most-
kovicích. I tentokrát se její účastníci 
sejdou, aby společně naplnili heslo 
soutěže, které zní „Není důležité zvítě-
zit, ale vypálit!“

WWW.VECERNIKPV.CZ

KDY: ÈTVRTEK 14. DUBNA 2016,
          17:00 HODIN
KDE: Sál Mìstské knihovny
          v Prostìjovì

BASKETBAL

sobota 16. dubna
12:00: TJ OP Prostějov - Basket Slovanka 
(5. kolo play out extraligy juniorek, hala 
Sportcentra Pv).
neděle 17. dubna
10:00: TJ OP Prostějov - BK Žďár nad Sá-
zavou (6. kolo play out extraligy juniorek, 
hala Sportcentra Pv).

FLORBAL
sobota 16. dubna
12:45: 16. kolo Olomoucké ligy přípra-
vek (týmy K2 Sportcentrum Prostějov, 
Spartak Přerov, FBS Olomouc Lvíčata, 
FBS Olomouc Tygříci, FBŠ Teiwaz Lip-
ník nad Bečvou, SH v Kostelci na Hané).

LEDNÍ HOKEJ

středa 13. dubna
16:00: Prostějov - Kemijarvi (Fin.)
přípravné utkání st. dorost
čtvrtek 14. dubna
15:00: Kemijarvi (Fin.) - Prostějov
přípravné utkání U17
pátek 1. dubna až neděle 3.dubna
Turnaj st. dorostu , více na straně 35.
pátek 15.4., 13:45 - 21:00
sobota 16.4., 9:15 - 20:15
neděle 17.4., 9:15 - 16:15

MALÁ KOPANÁ

sobota 16. dubna
8:00: 1. turnaj 2. ligy (kluby SK Dřev-
novice, FC Juniors Semos Hluchov, FC 
Zavadilka Pv, TTC Graphic Pv, přírodní 
i umělá tráva Dřevnovice).
8:00: 3. turnaj 1. ligy (kluby 1.FC Laškov, 
MK Brodek u Prostějova, SK Chaloupka 
PV, Otinoves, umělá tráva Vrbátky).

NOHEJBAL

sobota 16. dubna
14:00: TJ Sokol I Prostějov - PKS okna 
Žďár nad Sázavou (2. kolo I. ligy mužů, 
dvorec u sokolovny na Skálově náměstí).

ŠACHY
středa 13. dubna
15:30: Prostějovská žákovská liga 
(5. turnaj, ZŠ Jana Železného, Prostějov).

VOLEJBAL
Pátek 15. dubna:
12.00: VK Agel Prostějov – SG LD Brno (Fi-
nal Four extraligy juniorek, hala SC Pv).
14.30: PVK Olymp Praha – VK ČEZ Čes-
ké Budějovice (Final Four extraligy junio-
rek, hala SC Pv).
Sobota 16. dubna:
15.00: SG LD Brno – VK ČEZ České Budějo-
vice (Final Four extraligy juniorek, hala SC Pv).
17.00: VK Agel Prostějov – PVK Olymp Pra-
ha (Final Four extraligy juniorek, hala SC Pv).
Neděle 17. dubna:
10.00: PVK Olymp Praha – SG LD Brno 
(Final Four extraligy juniorek, hala SC Pv).
12.00: VK Agel Prostějov – VK ČEZ České 
Budějovice (Final Four extraligy juniorek, 
hala SC Pv).

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

* Multikulturní klub rodičů a dětí se koná 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 do 
11:30 hodin. 
* V úterý 12. dubna se uskuteční beseda s 
V. Skalickou LÁZNĚ A SIROTČINCE 
ETIOPIE. Vyprávět bude o svém pobytu 
v Etiopii kde byla na praxi v organizaci, 
založené Člověkem v tísni a zaměřené na 
pomoc sirotkům a chudým ženám. 
* Ve čtvrtek 14. dubna je na programu 
přednáška Mgr. A. Bartouškové VÝZVY 
RODIČU MALÝCH DĚTÍ.

ICM 
* V pondělí 11. dubna od 15:00 hodin se 
bude tvořit jednoduchá jarní dekorace na 
stůl, za okno, nebo třeba do květináče s na-
šimi dobrovolnicemi Elenou a Marion.
* Na týden od 11. do 15. dubna v rámci 
Dne informací, který připadá na 17. du-
ben, máme připravenou tématickou sou-
těž, kterou najdete na našem webu, nebo 
na našem Facebooku.

RÙZNÉ...
Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SERVISU 
PV, Hacarova 2, zajišťuje ortopedické 
vozíky, WC křesla, chodítka - pevná, pojízd-
ná, podpažní, servírovací stolky a polohovací 
lůžka (mechanická, elektrická). Kontakt po 
telefonu pí. V. Zapletalová 776 054  299 

Svaz tělesně postižených v ČR, Kostelec-
ká 17, Prostějov zve své členy i nečleny na 
zájezd 16. dubna 2016 do Veĺkého Me-
deru - pobyt ve slovenských termálech. 
Bližší informace v kanceláři č. 106, nebo na 
tel.: 588 008 095, 724 706 773.

Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

Prostějovští vozíčkáři a zdravotně postižení 
pořádají 15. dubna Společenský večírek 
v restauraci U Tří bříz. Začátek v 16:00 
hodin. Vstupenky lze objednat na tel.: 
739 492 414 u pí. Křepelkové. 

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 
Svatoplukova 15, Prostějov

I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odborného 
sociálního poradenství také zajištění baterií 
do sluchadel a drobného příslušenství ke 
sluchadlům (hadičky, čistící tablety, či ušní 
tvarovky různých velikostí). Zároveň vás 
upozorňujeme na změnu telefonního čísla 
poradenského zařízení: 775 549 777. 

Lazariánský servis zve na OZDRAVNÝ 
POBYT v měsíci srpnu do Chorvatska. 
Pobyt je vhodný pro rodiče s dětmi, pro 
handicapované a seniory. Zájemci se mo-
hou přihlásit na tel.: 776 054 299 u paní 
Zapletalové. 

Moravsko-slezská křesťanská akade-
mie zve na přednášku MARIÁNSKÝ 
SLOUP V PRAZE, kterou prosloví 
PhDr. Karel Kavička historik a spisovatel. 
Uskuteční se 13. dubna od 17:30 hodin 
v budově Cyrilometodějského gymnázia.

Přibližně hodinová prezentace tradiční 
Usuiho REIKI - I. STUPEŇ - se koná 
v ART ECON, Střední škola, Husovo 
nám. 91, Prostějov v  sobotu 16. dubna 
od 10:00 hodin. Pokračuje se iniciace na 
REIKI, následuje seminář o práci s energií 
REIKI a průběžné procvičování jednotli-
vých technik.  

Divadelní spolek Historia a Okrašlova-
cí spolek města Prostějova zvou na další 
promenádu, která se uskuteční v  neděli 
17. dubna od 14:00 hodin. Sraz je před 
prostějovskou radnicí na nám. T. G.. Ma-
saryka, odkud se vydá průvod k jednomu 
z měšťanských domů...

Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. 
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí k za 
půjčení kompenzační pomůcky, např. 
polohovací lůžka, ortopedické vozíky, 
chodítka, WC křesla aj. Služby jsme 
rozšířili i o rozvoz pomůcek. Bližší info 
v kanceláři č. 106 nebo na tel. č. 588 008 
095, 724  706  773

CO, KDY, KDE aneb informace
 a události z vašeho okolí…   

HUDEBNÍ KALEIDOSKOP 
JANA REJŽKA

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Pondělí  11.4. 13:30 - 14:30
Úterý  12.4. 10:00 - 12:00
Pátek  15.4. 10:00 - 11:00

JANA REJŽKAJANA REJŽKA

Program reportáží zpravodajského bloku v období 12.4. – 18.4. 2016:
1. Nové odpadkové koše ve městě
2. Oprava zvedací plošiny – Kino Metro
3. Město pro byznys
    – Prostějov obsadil třetí příčku

4. Cibuloviny ve městě kvetou 
5. Kostel Cyrila a Metoděje – galerie
6. Krátké zprávy: - Cyklobus 
    – Prostějovské dny hudby

KULTURA:
1. Zámek – výstava – Srbské etudy 2. Propagační materiály města

Vysílání na satelitu a přes klasickou anténu probíhá v rámci celostátního 
regionálního televizního kanálu  Regionalnitelevize.cz, kdy premiéry vysílání 
z našeho regionu jsou vždy v 18:40, reprízy potom každé 4 hodiny.

SPORT:
Aktuální sportovní akce

Týdenní zpravodajské bloky z Prostìjova bìží na:
kabelové televizi (celý týden)
webových stránkách www.prostejov.eu (grafický odkaz PROSTĚJOVSKÝ 
INFOKANÁL) – celý týden, k dispozici archiv vysílání
digitálním satelitu – ASTRA 3B
pozemním vysílání – anténa nastavena na vysílač Radíkov (Olomouc) nebo 
Tlustá hora (Zlín).

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pátek 15. dubna od 16:00 do 18:00 
hodin je na programu společné sázení 
stromků a keřů v biokoridoru Hloučela 
pod názvem HLOUČELA PLNÁ 
ŽIVOTA. Pracovní nářadí na sázení 
zajištěno, po skončení akce připraveno 
občerstvení u ohýnku, všichni účastníci 
obdrží pamětní list. 
V sobotu 16. dubna od 9:00 do 13:00 
hodin se koná osvětová akce na pomoc 
přírodě UKLIĎME SVĚT, UKLIĎME 
ČESKO! Náplní je tradiční jarní úklid 
obou břehů říčky Hloučely. S sebou pra-
covní rukavice a staré igelitky. Po úklidu 
si mohou účastníci zahrát tradiční jarní 
dětské hry našich předků.
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Foto: Zdeněk Vysloužil
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navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

●● Hned trojice výstav uplynulý 
čtvrtek otevřela své brány v prostě-
jovském Muzeu a galerii  strana 24

ARIETE
VÍTĚZNĚ
●● Basketbalisté Prostějova zvládli 
vstup do play off a v sérii s Kolínem 
se ujali vedení
 strana 38

DEŠTIVÝ
FOTBAL

HATTRICK
V MUZEU

●● Ani nepřízeň počasí nezabránila 
v propuku jarní části sezony na všech 
úrovních  strany 28 až 33

➢EXKLUZIVNÍ ROZHOVOR S RICHAREDEM
BENEŠEM A SERVIS PŘED STARTEM NOHEJBALOVÉ 

SEZONY NAJDETE NA STRA NÁCH 34 a 35

Zveme na šlágr Večerníku – NOHEJBAL

PROSTĚJOV Historicky druhou prvoligovou sezónu 
odstartují nohejbalisté prostějovského TJ Sokol 
I na domácím kolbišti. Příští víkend sehrají na 
antukovém hřišti za sokolovnou hned dvě utká-
ní. V sobotu 16. dubna hostí v  rámci řádného 
druhého kola Žďár nad Sázavou, o den později 
pak v předehrávce osmého dějství „béčko“ extraligových Čakovic. 
„Byl bych rád alespoň za tři body,“ poznamenal trenér prostějovské-
ho výběru Richard Beneš. 
Výběr Sokola I doznal přes zimní posezónní pauzu velkých změn. Prostě-
jovští fanoušci byli dosud zvyklí na výhradně kmenové hráče, ale... „Ne-
čekaně skončili s aktivní kariérou zkušení harcovníci Husařík, Procházka 
nebo Klaudy. Museli jsme tak sestavu doplnit o posily zvenčí,“ vysvětluje 
Beneš. Nejznámější postavou z nově příchozích je tak bezesporu Petr Ze-
mánek, hráč se zkušenostmi z extraligy a přirozený vůdce. „Dále nás po-
sílí David Maršálek z Přerova a Michal Gubčo a Patrik Mittera, dva borci 
z Frýdku-Místku,“ informuje trenér Sokola I. 
Domácí jsou velkým favoritem prvního sobotního zápasu, jenž začíná od 
14:00 hodin. „Žďár patří k týmům, které by měly hrát o záchranu,“ potvr-
zuje Beneš a dodává: „V neděli pak přijede rezerva Čakovic, která se loni 
dostala do baráže o extraligu. Silný a kvalitní soupeř.“ 
Sobotní utkání se hraje od 14:00 hodin, v neděli vše vypukne již v 10:00 
hodin. Vstup na oba zápasy první ligy je zdarma!      (zv)

●● David Novák ze Skalky si za své 
vyloučení proti Brodku u Prostějo-
va nezahraje dva zápasy, nezamys-
lický dorostenec Petr Stejkora do-
stal z vyloučení proti Otaslavicím 
trest na jedno utkání.

●● Zdenička Kotyzová, jejíž pří-
pad je médii od vážné bouračky 
podrobně sledován, dělá další 
pokroky. Nyní už si sama sedne! 
Čtěte v příštím vydání Večerníku

●● Bývalý útočník prostějovských 
hokejistů z počátku devadesátých 
let minulého století Martin Sobot-
ka se stal novým sportovním mana-
žerem i hlavním trenérem Horácké 
Slavie Třebíč, jednačtyřicetiletý bý-
valý hráč HKC se přesouvá z lavičky 
druholigového Žďáru nad Sázavou.

●● Majitel Penzionu Lada v Re-
pechách Břetislav Usnul chce 
v prostředí Drahanské vrchoviny 
postavit novou rozhlednu.

●● Podzimní Jestřáb Aleš Sova za-
žívá vydařený závěr sezóny, po pře-
sunu z italského Asiaga do Hernin-
gu se dočkal až postupu do finále 
nejvyšší dánské soutěže, soupeřem 
mu jsou hráči Esbjergu.

JEDNOU
VĚTOU

Naleznete
uvnitř

16
03

24
11

77
2

PROSTĚJOV Vstupní kolo jarní části tipovačky Večerníku FOTBALOVÁ DEVÍTKA ovládl Josef Trubka. 
Dnes už fotbalový důchodce hájil dlouhá léta barvy Vícova a tak není divu, že regionální kopané bezpo-
chyby rozumí. „Trochu přehled mám, zajímám se o výsledky pravidelně. A samozřejmě že fandím Vícovu,“ 
usmál se při převzetí výhry Josef Trubka.    (zv)
 Výsledky druhého kola najdete na straně 23 dnešního vydání, vše potřebné pro třetí dějství pak hledejte na straně 28

Prostìjovský rodákProstìjovský rodák
Ladislav ŽupanièLadislav Županiè
získal svoji dalšízískal svoji další
Cenu ThálieCenu Thálie

sledky druhéhsledky druhéh

                boje na zelených trávnících aneb K A M  Z A  F   T B A L E M
KRAJSKÝ PØEBOR – 22. KOLO

FC KRALICE NA HANÉ
TJ TATRAN LITOVEL

SOBOTA 16.4. 16:00 HODIN
Fotbalový areál v Kralicích

KRAJSKÝ PØEBOR – 22. KOLO
TJ SOKOL URČICE

FC DOLANY
NEDĚLE 17.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál v Určicích

I.A TØÍDA, SK. „B“ – 16. KOLO
SK LIPOVÁ

TJ SOKOL MOSTKOVICE
NEDĚLE 17.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál v Lipové

I.B TØÍDA, SK. „A“ – 16. KOLO
TJ SOKOL VRCHOSLAVICE 1946

TJ HANÁ NEZAMYSLICE
NEDĚLE17.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál ve Vrchoslavicích

I.B TØÍDA, SK. „B“ – 16. KOLO
SK JESENEC-DZBEL

TJ OTINOVES
NEDĚLE17.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál ve Dzbelu

Premiéra v duo balení
Premiéra pro Trubku

Foto: internet

PROSTĚJOV Pod vysokou sítí je pořádně živo. A to nejen přímo na hřišti, ale i v zákulisí. Zatímco svěřen-
kyně trenéra Čady výborně zvládly vstup do semifinálové série play-off UNIQA extraligy, když vedou 
nad pražským Olympem 2:0 na zápasy, ve-
dení VK AGEL v těchto dnech horečně usiluje 
o setrvání kubánských legionářek na Hané. ➢ČTĚTE NA STRA NÁCH 36 a 37

Vzácná návštěva z Kuby 
jedná v Prostějově
o prodloužení smluv 
dua Vargas - Matienzo!

2x foto: archív Večerníku



INTERNATIONAL ICE HOCKEY TOURNAMENT U16:

Skupina „A“: 1. Sharks Brno 6 bodů/10:5 (- Uherské Hradiště 4:2, - Žďár 3:1, - 
Prostějov 3:2), 2. Uherské Hradiště 3/9:7 (- Žďár 3:3, - Prostějov 4:0), 3. Žďár nad 
Sázavou 3/8:9 (- Prostějov 4:3), 4. Jestřábi Prostějov 0/5:11.
Skupina „B“: 1. Spišská Nová Ves 5/8:2 (- Poruba 4:1, - Přerov 1:1, - Benátky 3:0), 
2. Poruba 4/13:7 (- Přerov 5:2, - Benátky 7:1), 3. Přerov 3/8:6 (- Benátky 5:0), 4. 
Benátky nad Jizerou 0/1:15.
O 5. až 8. místo: Žďár – Benátky 4:5 na nájezdy, Prostějov – Přerov 2:3 na nájezdy, 
Žďár – Přerov 4:3, Pristějov – Benátky 4:5. 
Semi� nále: Sharks Brno – Poruba 3:1, Uherské Hradiště – Spišská Nová Ves 2:5. 
O 3. místo: Uherské Hradiště – Poruba 2:5. 
Finále: Sharks Brno – Spišská Nová Ves 0:1.

Koneèné poøadí turnaje:
 1. HK Spišská Nová Ves (Slovensko)
 2. Sharks Brno
 3. HC RT Poruba
 4. Uherské Hradištì
 5. SKLH Žïár nad Sázavou
 6. HC ZUBR Pøerov
 7. HC Benátky nad Jizerou
 8. LHK Jestøábi Prostìjov

VÝSLEDKOVÝ SERVIS

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „C“, 21. kolo:
HKK Olomouc „B“ – TJ Sokol Bohumín 5:3, TJ Tatran Litovel – TJ Sokol Chvalíko-
vice 5:3, KK Šumperk – TJ Jiskra Rýmařov 6:2, TJ Sokol Sedlnice – TJ Sokol Přemyslovi-
ce 5:3 (13:11; 3227-3158; Koliba – Močár 3:1, Chvostek – Grulich 3:1, Stuchlík – Fraus 
2:2, Tobola – Šoupal 0:4, Skála – Sedláček 2:2, Janyška – Tomek 3:1), TJ Zbrojovka 
Vsetín – TJ Unie Hlubina 2:6, KK Zábřeh „B“ – TJ Sokol Rybník 5,5:2,5.

Průběžná tabulka:
1. Sokol Chvalíkovice 21 14 2 5 112,0:56,0 286,5:217,5 3220 30
2. TJ Unie Hlubina 21 13 4 4 104,0:64,0 281,5:222,5 3211 30
3. HKK Olomouc „B“ 21 13 2 6 94,0:74,0 262,5:241,5 3160 28
4. KK Zábřeh B 21 13 1 7 96,5:71,5 260,0:244,0 3173 27
5. TJ Zbrojovka Vsetín 21 11 1 9 91,0:77,0 263,5:240,5 3174 23
6. TJ Jiskra Rýmařov 21 11 1 9 88,0:80,0 254,5:249,5 3150 23
7. TJ Sokol Bohumín 21 10 1 10 89,0:79,0 261,0:243,0 3113 21
8. KK Šumperk 21 9 0 12 74,0:94,0 240,0:264,0 3128 18
9. TJ Tatran Litovel 21 7 2 12 66,5:101,5 232,5:271,5 3113 16
10. Sokol Přemyslovice 21 7 0 14 71,5:96,5 234,5:269,5 3162 14
11. TJ Sokol Rybník 21 5 1 15 61,0:107,0 228,5:275,5 3149 11
12. TJ Sokol Sedlnice 21 5 1 15 60,5:107,5 219,0:285,0 3083 11

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „D“, 21.kolo:
TJ Centropen Dačice „B“ – SK Kuželky Dubňany 2:6, TJ Prostějov – SK Baník Ratíš-
kovice 8:0 (16:8; 3266-3066; Diviš – Tomančák 3:1, Smejkal – Mráka 2:2, Rolenc – Josef 
Toman 3:1, Pernica – Něnička 4:0, Znojil – Čuřík 2:2, Plachý – Jakub Toman 2:2), TJ Sokol 
Mistřín – TJ Spartak Přerov 5:3, TJ BOPO Třebíč – TJ Sokol Slavonice 6:2, TJ Slovan 
Kamenice nad Lipou – TJ Lokomotiva Valtice 6:2, KC Zlín – TJ Podlužan Prušánky 6:2.

Průběžná tabulka:
1. Kamenice nad Lipou 21 16 1 4 109,0:59,0 281,0:223,0 3274 33
2. SK Kuželky Dubňany 21 16 0 5 109,5:58,5 290,5:213,5 3293 32
3. KC Zlín 21 12 2 7 99,0:69,0 265,5:238,5 3268 26
4. TJ Spartak Přerov 21 10 4 7 97,0:71,0 271,0:233,0 3234 24
5. Podlužan Prušánky 21 11 2 8 93,5:74,5 263,0:241,0 3239 24
6. TJ Prostějov 21 12 0 9 92,0:76,0 267,0:237,0 3215 24
7. TJ Sokol Mistřín 21 11 1 9 89,0:79,0 254,0:250,0 3206 23
8. TJ BOPO Třebíč 21 8 2 11 75,5:92,5 238,0:266,0 3190 18
9. TJ Sokol Slavonice 21 7 1 13 67,5:100,5 227,5:276,5 3188 15
10. Baník Ratíškovice 21 6 1 14 64,0:104,0 219,5:284,5 3180 13
11. Centropen Dačice „B“ 21 5 1 15 58,0:110,0 229,0:275,0 3143 11
12. Lokomotiva Valtice 21 4 1 16 54,0:114,0 218,0:286,0 3197 9
Poznámka:
Za názvem týmu následuje počet utkání, výher, remíz, proher, skóre, sety, průměr, body

KUŽELKY

ATP Tour - Marrákeš, muži
Dvouhra - 1. kolo: Veselý - Cervantes 
(Šp.) 6:1, 6:3. 2. kolo: Veselý - Mektič 
(Chorv.) 6:7, 6:3, 7:6. čtvrtfinále: Veselý 
- García-López (1-Šp.) 6:4, 7:6. Semifi-
nále: Veselý - Čorič (3-Chorv.) 6:7, 6:7.

WTA Tour - Charleston, ženy
Dvouhra ženy - 2. kolo: Šafářová (4) - 
Chiricová (USA) 3:6, 3:6.

tenis tenis tenis tenis tenis tenis tenis tenis tenis v číslechv číslechv číslechv číslechv číslechv číslechv číslechv číslechv číslechv číslech

Sportovní sumáø  * výsledky * statistiky * tabulky
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2. LIGA, SK. „E“ – 10. KOLO:
ŠK Duras BVK „B“ – ŠK Kuřim 5,5:2,5, 
A64 PROCLIENT Grygov „B“ – Silko Gam-
bit Jihlava 4:4, OREL Ořechov – Jezdci 
Jundrov 3,5:4,5, ŠK GORDIC – SK Pro-
stějov 6,5:1,5 (P. Hába – Závůrka 1:0, 
Píza – Matoušek 1:0, Kulovaná – Adamčík 
0,5:0,5, Z. Hába – Sýkora 1:0, Sedláček – 
Zvoníček 1:0, Žigo – Vláčil 0,5:0,5, Švanda 
– Fiala 0,5:0,5, Vincze – M. Londin 1:0), ŠK 
GARDE Lipovec – TJ Podlužan Prušánky 
5,5:2,5, ŠK Caissa Pivovar Dalešice – ŠK 
Lokomotiva Brno „B“ 3,5:4,5.

------------------------TABULKA-------------------------
1. ŠK GORDIC 9 0 1 27 50.0 32
2. ŠK Lokomotiva Brno „B“ 7 2 1 23 46.5 30
3. ŠK GARDE Lipovec 4 4 2 16 46.5 24
4. TJ Podlužan Prušánky 4 3 3 15 41.5 24
5. Jezdci Jundrov 4 3 3 15 39.0 19
6. ŠK Pivovar Dalešice 3 4 3 13 42.0 23
7. ŠK Duras BVK „B“ 4 1 5 13 37.0 19
8. ŠK Kuřim 3 3 4 12 37.5 17
9. Silko Gambit Jihlava 2 4 4 10 40.5 25
10. OREL Ořechov 2 3 5 9 36.5 16
11. PROCLIENT Grygov „B“ 2 3 5 9 36.0 17
12. SK Prostějov 1 0 9 3 27.0 10

KRAJSKÝ PØEBOR – 11. KOLO:
TJ Zlaté Hory – SK ROŠÁDA Prostějov 4,5:3,5 
(Banasik – Závůrka 0,5:0,5, Gnida – Dvořák 
0,5:0,5, Wrobel – Tichý 1:0, Kraus – Pavel 
0,5:0,5, Müller – Vaculka 1:0, Škovroň – Zvoní-
ček 0:1, Hudský – Gorba 0:1, Buksa – Snášel 
1:0), TJ Sokol Velké Losiny „B“ – ŠK Šumperk 
8:0 bez boje, TJ ŠK DUE POP Uničov – AŠK 
DA Olomouc „A“ 5,5:2,5, Sigmia Olomouc – 
ŠK Jeseník 4,5:3,5, AŠK DA Olomouc „B“ – TJ 
Sokol Šumperk 3:5, TJ Sokol Přemyslovice 
– TJ Sokol Skalička 6:2 (Matoušek – Sýkora 
0,5:0,5, Zapletal – Štverák 1:0, Kašparovský 
– Musil 0,5:0,5, Hájek – Přikryl 1:0, Vejmola 
– Vozák 0:1, štaffa – Jiříček 1:0, Trávníček – 
Bednář 1:0, Prucek – Jiříček 1:0).

------------------------TABULKA-------------------------
1. TJ ŠK DUE POP Uničov 9 1 1 28 56.0 36
2. Sokol Přemyslovice 9 0 2 27 60.5 45
3. Sokol Velké Losiny „B“ 8 0 3 24 58.5 46
4. TJ Zlaté Hory 7 3 1 24 52.5 37
5. AŠK DA Olomouc „A“ 7 0 4 21 49.0 33
6. TJ Sokol Šumperk 6 1 4 19 45.5 25
7. ROŠÁDA Prostějov 5 1 5 16 44.0 27
8. ŠK Šternberk 4 1 6 13 38.5 18
9. TJ Sokol Skalička 2 2 7 8 36.0 22
10. ŠK Jeseník 2 0 9 6 33.0 19
11. Sigmia Olomouc 2 0 9 6 32.5 19
12. DA Olomouc „B“ 0 1 10 1 22.0 9

OBLASTNÍ PØEBOR JIH – 10. KOLO:
A64 Př.F. UP Olomouc – TJ Sokol Tovačov 
6:2, SK Prostějov „B“ – TJ Sokol Konice 4:4 
(Hradský – Kašparovský 1:0, Král – Hajnyš 
0:1, Meissel – Pinkava 0:1, Š. Londin – Ku-
čera 1:0, Virgler – Zatloukal 1:0, Strejček 
– Fréhar 0:1, Urbanová – Nedomanský 
1:0, Kubina – Goroš 0:1), TJ Sokol Citov 
– Spartak Přerov 2:6, ŠK Vinary – SK RO-
ŠÁDA Prostějov „B“ 3,5:4,5 (Přikryl – Dvo-
řák 0,5:0,5, Lukša – Brácha 1:0, Přikrylová 
– Gorba 0,5:0,5, Šlapák – Smnášel 0:1, R. 
Potrok – Navrátil 1:0, P. Tobolík – Gorba 
0:1, J. Potrok – Krejsa 0,5:0,5, K. Tobolík – 
Kment 0:1), TJ Sokol Přemyslovice „B“ – TJ 
Sokol Skalička „B“ 2:6 (Zapletal – Nehyba 
0:1, Hájek – Vaculík 0,5:0,5, Prucek – L. 

Vozák 0:1, Vejmola – J. Vozák 0:1, Šubert 
– Jiříček 0:1, Ošťádal – Jiříček1:0, Brablec 
– Dragón 0,5:0,5, Böhm – Pospíšil 0:1), Sig-
mia Senior Olomouc „B“ volno.

------------------------TABULKA-------------------------
1. T.J. Sokol Skalička „B“ 9 0 1 27 56.5 43
2. Přemyslovice „B“ 7 1 1 22 47.0 37
3. Spartak Přerov 7 0 2 21 46.0 35
4. ROŠÁDA Prostějov „B“ 5 2 2 17 39.5 28
5. SK Prostějov „B“ 4 2 3 14 37.0 29
6. A64 Př.F UP Olomouc 4 1 4 13 37.0 24
7. Senior Olomouc „B“ 3 2 4 11 38.0 24
8. T.J. Sokol Konice 2 3 4 9 30.0 19
9. T.J. Sokol Citov 2 0 7 6 18.5 8
10. ŠK Vinary 1 0 8 3 28.0 19
11. T.J. Sokol Tovačov 0 1 8 1 22.5 12

OKRESNÍ PØEBOR – 10. KOLO:

SK Prostějov „C“ – SK ROŠÁDA Prostějov 
„C“ 5:0 (Š. Londin – Kment 1:0, Hradský 
– Vysloužil 1:0, Urbanová – Krejsa 1:0, Pis-
kovský – Navrátil 1:0, Urban – Jodl 1:0), SK 
Prostějov „D“ – SK Prostějov „E“ 1:4 (Tesař 
– Milan Londin 0:1, Strejček – Skládal 0,5:0,5, 
Martin Londin – Grbin 0:1, Vystavěl – Tábor-
ský 0,5:0,5, Moudrý – Šustr 0:1).

------------------------TABULKA-------------------------
1. SK Prostějov „C“ 10 0 0 27 38.0
2. SK Prostějov „E“ 4 0 6 12 19.5
3. ROŠÁDA Prostějov „C“ 4 0 6 9 24.0
4. SK Prostějov „D“ 2 0 8 6 18.5

Poznámka: Za názvem následuje počet
výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

ŠACHOVÉ PARTIE

„Během utkání jsme vedli o pár minut víc, 
výsledek tomu odpovídá.“
 kouč Ariete Zbyněk CHOLEVA
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Čtvrtfinále 1. zápas: Děčín - USK Praha 68:58 (8:14, 38:37, 53:45). Nejvíce bodů: Carter 13, 
Jelínek 11, Ježek, Landa a Vyoral po 9 - Feštr, Grunt a Josipovič po 9 * Opava - Pardubice 69:86 
(17:24, 36:37, 52:63). Nejvíce bodů: Šiřina 23, Blažek 12, Cvek 7 - Wall 23, Autrey 19, Pandula 14, 
Nečas 10 * Nymburk - Svitavy 102:57 (18:16, 44:29, 72:41). Nejvíce bodů: Hruban 19, Randle 
16, Welsch, Dixon a De Zeeuw po 10 - Teplý 16, Bašta a Bruinsma po 11, Barker 10.

DALŠÍ VÝSLEDKY PLAY-OFF 

2. čtvrtfinále, středa 13. dubna, 18.00 hodin: BOHEMILK Tuři Svitavy – ČEZ Bas-
ketball Nymburk, GEOSAN Kolín – Ariete Prostějov (úterý 12.4., 17.45), USK Praha 
– BK ARMEX Děčín, BK JIP Pardubice – BK Opava.
3. čtvrtfinále, sobota 16. dubna, 18.00 hodin: ČEZ Basketball Nymburk – BOHE-
MILK Tuři Svitavy (pátek 15.4., 18.30), Ariete Prostějov – GEOSAN Kolín (pátek 
15.4., 18.00), BK ARMEX Děčín – USK Praha, BK Opava – BK JIP Pardubice.

KAM PŘÍŠTĚ...

 Ariete 
 Prostějov
BC Geosan

 Kolín 

81
79

čtvrtiny skóre
 1. 25-27
 2. 22-20
 3. 18-16
 4. 16-16
  poločas:  47-47

Tomanec Jan 18, Palyza Lukáš 16, Dokoupil Petr 11, Rose-
boro Brett 11, Marko Roman 9, Šteffel David 9, Slezák Pavel 
5, Peterka Ondřej 2, Sehnal Marek 0, Novák Martin 0, Norwa 
Michal 0. Trenér: Zbyněk Choleva

Bakič 21, Skinner 18, Machač 13, Glover 7, Ličartovský 7, Vo-
cetka 5, Horák 5, Aušprunk 2, Mc Eachin 1, Bálek 0, Harčár 0, 
Hunt 0. Trenér: Predrag Benaček

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
KOLÍNA:

KOOPERATIVA NBL MUŽŮ ČR
Čtvrtfinále - PLAY OFF; 1. zápas

Střelba 2b.: 41/19:54/29
Trojky:  8:4
Trestné hody:  27/19:19/9
Doskoky: 56:40

Asistence: 19:15
Osobní chyby: 21:27
Získané míče:  5:7
Ztracené míče: 12:8

Rozhodčí: 
Dolinek, Hošek, 

Nejezchleb
Diváci: 1024.

Semifinále:
3. zápasy, středa 13. dubna, 17.00 hodin: Ostrava – Olomouc (18.00), Olymp Pra-
ha – Prostějov.
Případné 4. zápasy, čtvrtek 14. dubna, 17.00 hodin: Ostrava – Olomouc (18.00), 
Olymp Praha – Prostějov.
Případné 5. zápasy, sobota 16. dubna, 17.00 hodin: Olomouc – Ostrava, Prostějov 
– Olymp Praha.

KAM PŘÍŠTĚ NA VOLEJBAL...

Semifinále, 1. zápas: Olomouc - Ostrava 3:0 (18, 21, 23). Nejvíce bodů: Kubová 16, 
Dědíková 11, Košická 9 - Kojdová 14, Toufarová 12, Zedníková 9. 
Semifinále, 2. zápas: Olomouc - Ostrava 3:0 (19, 19, 18). Nejvíce bodů: Košická 
11, Dědíková 10, Dumančičová 10 - Kojdová 9, Zedníková 9, Toufarová 8.

DALŠÍ VÝSLEDKY PLAY-OFF

KRAJSKÝ PŘEBOR mladších žákyň 2015/16
10. kolo - skupina B: Prostějov A – Lanškroun 2:1 (13, -23, 9), Prostějov A – Olomouc 
C 2:0 (20, 16), Prostějov A – Olomouc A 2:0 (6, 18). Pořadí: 1. Prostějov A 6, 2. Lan-
škroun 5, 3. Olomouc C 4, 4. Olomouc A 3. Skupina C: Prostějov B – Přerov B 1:2 (21, 
-24, -13), Prostějov B – Moravská Třebová 0:2 (-22, -18), Prostějov B – Šternberk 0:2 
(-15, -10). Pořadí: 1. Moravská Třebová 6, 2. Šternberk 5, 3. Přerov B 4, 4. Prostějov B 3.
11. kolo - skupina A: Prostějov A – Uničov 2:1 (17, -23, 17), Prostějov A – Šumperk 
1:2 (17, -21, -13), Prostějov A – Česká Třebová 0:2 (-6, -17), Prostějov A – Přerov A 1:2 
(14, -19, -8). Pořadí: 1. Česká Třebová 8, 2. Šumperk 7, 3. Prostějov A 5, 4. Přerov A 5, 5. 
Uničov 5. Skupina C: Prostějov B – Olomouc A 0:2 (-24, -19), Prostějov B – Přerov B 0:2 
(-7, -9), Prostějov B – Šternberk 0:2 (-17, -10). Pořadí: 1. Šternberk 6, 2. Přerov B 5, 3. 
Olomouc A 4, 4. Prostějov B 3.
Konečné pořadí KP mladších žákyň
1. TJ Šumperk 151, 2. SK Geodézie Česká Třebová 147, 3. VK AGEL Prostějov A 108, 4. 
Volejbal Přerov A 99, 5. VK UP Olomouc C 93, 6. KRS Uničov 90, 7. VO TJ Lanškroun 89, 
8. TJ Slovan Moravská Třebová 78, 9. VK UP Olomouc A 58, 10. Volejbal Přerov B 46, 11. 
VK UP Olomouc B 45, 12. TJ Sokol Šternberk 28, 13. VK AGEL Prostějov B 13. 
Halové MČR „U18“ v beachvolejbalu 2016 - výsledky
1. kolo: Adamčíková, M. Dostálová – Vajsarová, Hejzlarová 2:0 (9, 6). 2. kolo: Adamčíková, 
M. Dostálová – Fauová, Šotkovská 2:0 (11, 13). 3. kolo: Adamčíková, M. Dostálová – Kotla-
sová, Resová 0:2 (-19, -15). Opravy: Adamčíková, M. Dostálová – Trojanová, Havlínová 2:1 
(16, -18, 9). Semifinále: Adamčíková, M. Dostálová – Sinisalo, Ahtiainen 0:2 (-18, -17). O 3. 
místo: Adamčíková, M. Dostálová – Kotlasová, Resová 1:2 (23, -11, -13).
Halové MČR U18 v beachvolejbalu 2016 – pořadí
1. Sinisalo, Ahtiainen, 2. Bendíková, N. Dostálová, 3. Kotlasová, Resová, 4. Adamčíko-
vá, M. Dostálová, 5. Trojanová, Havlínová a Fauová, Šotkovská, 7. Kepplová, Mezulián-
ková a Černíková, Machová 

VOLEJBALOVÉ VÝSLEDKY MLÁDEŽE

„Družstvo Tian Jin nebylo kompletní a 
nemělo takovou sílu.“
 kouč Prostějova MIROSLAV ČADA
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„V této sezóně odehrály holky proti 
Prostějovu nejlepší utkání...“
 trenér Olympu STANISLAV MITÁČ
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VK AGEL
  Prostějov
  Tian Jin Sports 

 Bureau 

4
0

set skóre
1. set: 25:13 19
2. set: 25:16 22
3. set: 25:13 17
4. set: 25:11 15

Weiss, Markevich, Herelová, Vargas, Gambová, 
Steenbergen, libero Kovářová. Střídaly: Soares, 
Matienzo, Tinklová. Připravena byla: Borovinšek.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

PŘÁTELSKÉ UTKÁNÍ

 Bureau  Bureau 

Rozhodčí: Dvořák. Čas: 1:13 minut. Diváků: 700.

VK AGEL
  Prostějov
TPVK Olymp

  Praha 

3
0

set skóre
1. set:  25:18 25
2. set: 25:13 18
3. set: 25:20 33

Weiss, Markevich, Herelová, Vargas, Gambová, 
Steenbergen, libero Kovářová. Střídaly: Soares, 
Matienzo. Připraveny byly: Tinklová, Borovinšek. 
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR
- semifinále play-off; 1. zápas:

Rozhodčí: Kovář a Grabovský. Čas: 1:16 minut. Diváků: 800.

Komárková, Vyklická, Nová, Hodanová, Šimáňová, 
Kurková, libero Dostálová. Střídaly: Kalhousová, Ko-
pecká, Bartošová, Šotkovská. Připravena byla: Melich-
arová.  Trenéři: Stanislav Mitáč a Jakub Brečka.

SESTAVA 
PRAHY:

„Bohužel vlastním lajdáctvím jsme soupeři 
umožnili dostat se do zápasu, krizi jsme na-
konec přestáli po příchodu Tinklové.“
 lodivod Agelek MIROSLAV ČADA
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VK AGEL
  Prostějov
TPVK Olymp

  Praha 

3
1

set skóre
1. set:  25:15 22
2. set: 20:25 26
3. set: 25:20 25
4. set 25:13 19

Markevich, Herelová, Vargas, Matienzo, Borovinšek, 
Weiss, libero Kovářová. Střídaly: Gambová, Steenber-
gen, Tinklová, Soares.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš. 

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR
- semifinále play-off; 2. zápas:

Rozhodčí: Zdeněk Grabovský, Jan Krtička Čas: 1:32 minut. Diváků: 700.

Kurková, Komárková, Vyklická, Nová, Hodanová, 
Šimáňová, libero Dostálová. Střídaly: Kopecká, Kal-
housová, Šotkovská. Připravena byla: Bartošová. 
 Trenéři: Stanislav Mitáč a Jakub Brečka.

SESTAVA 
PRAHY:



I.A SK. „A“ MUŽI:
17. kolo: Rapotín - Česká Ves 3:3, Maletín - Hlubočky 
3:2, Moravský Beroun - Bělkovice 5:2, TJ Štěpánov - 
Loštice 1:5, Černovír - Konice 0:3, Troubelice - Dubicko 
1:2, Bohuňovice - Haňovice odloženo.
1. TJ Rapotín 17 12 3 2 56:23 39
2. Sokol Konice 17 10 5 2 49:21 35
3. Doubrava Haňovice 17 9 3 5 51:28 30
4. FK Bohuňovice 17 9 3 5 33:19 30
5. TJ Maletín 17 9 2 6 41:42 29
6. SK Bělkovice-Lašťany 17 8 3 6 33:30 27
7. SK Řetězárna 17 6 5 6 33:34 23
8. FK Hlubočky 17 7 2 8 40:43 23
9. TJ Štěpánov 17 6 1 10 29:50 19
10. TJ Moravský Beroun 17 5 3 9 35:40 18
11. Slovan Černovír 17 5 2 10 25:32 17
12. TJ Sokol Troubelice 17 4 4 9 28:47 16
13. SK Loštice 17 5 1 11 35:56 16
14. FC Dubicko 17 5 1 11 26:49 16

I.A SK. „B“ MUŽI:
17. kolo: Plumlov - Opatovice 2:1, Lipník n. B - Beňov 
3:1, Klenovice - Slatinice 2:1, Všechovice - Náměšť n. 
H. 10:4, Mostkovice - Čechovice 3:2,  Lutín - SK Lipova 
odloženo, Bělotí - Brodek u Přerova 2:3.
1. TJ Sigma Lutín 16 13 1 2 51:10 40
2. SK Lipová 16 13 1 2 37:16 40
3. TJ Sokol Bělotín 17 8 3 6 37:30 27
4. FC Beňov 17 7 5 5 37:30 26
5. FK Lipník n. Bečvou 17 7 1 9 35:32 22
6. Náměšť na Hané 17 7 1 9 35:46 22
7. Klenovice na Hané 17 7 1 9 21:38 22
8. Sokol Plumlov 17 6 3 8 31:33 21
9. Tatran Všechovice 17 6 3 8 47:53 21
10.  SK Slatinice 17 6 3 8 24:35 21
11. Sokol Čechovice 17 6 2 9 25:37 20
12. Opatovice-Všechovice 17 5 4 8 33:31 19
13. Brodek u Přerova 17 4 5 8 24:32 17
14. Sokol Mostkovice 17 4 5 8 26:40 17

I.B SK. „A“ MUŽI:
17. kolo: Čekyně - Ústí 1:5, Nezamyslice - Přerov 
B 1:2, Dub n.Moravou - Vrchoslavice 2:1, Újezdec - 
Troubky 2:1, Kojetín B - FK Nemilany 2:1, Tovačov - 
Kostelec 3:2, Pivín - Horní Moštěnice 3:0.
1. Kojetín-Kovalovice B 17 12 2 3 44:22 38
2. TJ Sokol Tovačov 17 10 2 5 38:24 32
3. TJ Sokol v Pivíně 17 10 2 5 41:31 32
4. Dub nad Moravou 17 9 1 7 50:35 28
5. FK Nemilany 17 7 4 6 40:31 25
6. Viktorie Přerov B 17 8 1 8 24:25 25
7. Sokol Vrchoslavice 17 7 3 7 36:34 24
8. Sokol Ústí B 17 6 5 6 39:38 23
9. Haná Nezamyslice 17 6 4 7 24:29 22
10. FK Troubky 17 6 3 8 30:33 21
11. Kostelec na Hané 17 6 3 8 31:39 21
12. TJ Sokol Újezdec 17 5 2 10 25:38 17
13. Horní Moštěnice 17 5 1 11 27:47 16
14. TJ Sokol Čekyně 17 5 1 11 34:57 16
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Kroměříž – Slovácko B 1:7 (1:4). Branky: 12. Strašák – 11. Zajíc, 17. Hlúpik, 21. Ťok, 
33. Daníček, 62. Zajíc, 72. Hlúpik, 85. Chvátal. Diváci: 183 * Líšeň – HFK Olomouc 
4:1 (3:1). Branky: 2. Krška, 5. Vávra, 17. Krška, 61. Čampa – 18. Šteigl. Diváci: 150 * 
Vyškov – Vítkovice 3:0 (2:0). Branky: 3. Urbančok, 15. Lahodný, 67. Urbančok. Di-
váci: 196 * Mohelnice – Hulín 1:0 (0:0). Branka: 47. Weinlich. Diváci: Neuvedeno 
* Velké Meziříčí – Hlučín 1:1 (1:1). Branky: 13. Šimáček – 7. Heiník. Diváci: 284 * 
Uničov – Otrokovice 2:0 (2:0). Branky: 22. Binar, 42. Komenda. Diváci:Neuvedeno 
* Zlín B – Třebíč 2:1 (2:1). Branky: 29. Hradil, 33. Schwaszcz – 44. Dogui (pen.). 
Diváci: Neuvedeno.

DALŠÍ VÝSLEDKY 21. KOLA 

22. kolo, sobota 16. dubna, 15:30 hodin: HFK Olomouc - Zlín B (10:15), Hlučín 
- Mohelnice, Prostějov - Uničov, Hulín - Vyškov (16:00), Třebíč - Břeclav (16:00), Slo-
vácko B - Velké Meziříčí (17.4., 10:15), Otrokovice - Kroměříž (17.4.,15:30), Vítkovice 
- Líšeň (17.4., 15:30).

KAM PŘÍŠTĚ NA MSFL...

21. kolo: Litovel - Chválkovice 0:1 (0:0), Jeseník - Hněvotín 5:1 (2:1), Želatovice - Mohelnice B 1:2 (0:2), Medlov - HFK 
Olomouc B 0:1 (0:1), Dolany - Zábřeh odloženo, Velké Losiny - Kojetín 3:2 (2:0).

DALŠÍ VÝSLEDKY

22. kolo, sobota 16. dubna, 16:00 hodin: Hněvotín - Ústí, Kralice - Litovel, Chválkovice - Med-
lov, HFK Olomouc B - Želatovice (17.4., 10:00), Mohelnice B - Velké Losiny (17.4., 16:00), Ko-
jetín - Šternberk (17.4., 16:00), Určice - Dolany (17.4., 16:00),Zábřeh - Jeseník (17.4., 16:00).

KAM PŘÍŠTĚ NA PŘEBOR O KFS...

21. kolo - MSFL
MFK Břeclav - 1.SK Prostějov

0 3
Branky: 53. Petržela, 60., 74. Nekuda. 

Poločas: 0:0. Rozhodčí: Slabý - Sedláček, 
Líkař. Žluté karty: 42. Netopilík, 66. Sycha, 66. 
Diviš, 73. Lysoněk (všichni B). Červená karta: 
88. Dvořák (B). Diváci: 120. Rohové kopy: 
4:2. Střely na branku: 6:0. Střely mimo: 5:2. 
Nepřímé kopy: 3:2.

Kunický - Sycha, Svoboda, Lysoněk, Košut - 
Diviš, Simandl, Dvořák (63. Motyčka), Netopilík 
(63. Radkovič) - Světlík (77. Wallisch), Presl. 
 Trenér: Ivan Dvořák

Kofroň - Hirsch, Sus, Rus, Pančochář - T. 
Machálek (73. M. Machálek), Fládr, Petržela (83. 
Langer), Sečkář - Nekuda (90. Přikryl), Kroupa. 
 Trenér: František Jura

MFK Břeclav - 1.SK Prostějov

Sestava Břeclavi

Sestava Prostějova

„S výsledkem jsme spokojeni, 
ne tak s výkonem v první půli...“

asistent trenéra 
1.SK Prostějov 

ROMAN POPELKA
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„Soupeř naše taktické chyby 
třikrát potrestal.“

Smířeně okomentoval
porážku trenér 
Radek Tomšic
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„Udělali jsme obrovské hrubé 
chyby, které soupeř využil,“ 

kapitán Zdětína 
Lubomír KELUC
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„V první půli proti nám foukal 
silný protivítr a ve druhé půli 
se to změnilo na silný mistral.“

trenér Kralic 
IVO GOTTWALD
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FOTBAL

TABULKA PŘEBORU KFS PO 21. KOLE
1. FK Jeseník 21 16 4 1 63:23 52
2. Sokol Ústí 21 15 4 2 62:22 49
3. FK Šternberk 21 12 5 4 45:29 41
4. TJ Medlov 21 12 3 6 38:26 39
5. Sokol Lázně Velké Losiny 21 11 4 6 44:24 37
6. 1.HFK Olomouc B 21 10 2 9 30:34 32
7. FC Kralice na Hané 21 8 4 9 24:46 28
8. FC Dolany 20 7 6 7 34:31 27
9. FK Mohelnice B 21 7 4 10 27:33 25
10. FC Želatovice 21 6 4 11 31:43 22
11. FC Hněvotín 21 5 6 10 33:38 21
12. Sokol Určice 21 6 3 12 30:40 21
13. SK Chválkovice 21 6 3 12 29:47 21
14. SK Sulko-Zábřeh 20 5 5 10 21:32 20
15. FK Kojetín-Kovalovice 21 4 6 11 31:50 18
16. TJ Tatran Litovel 21 4 3 14 22:46 15

I.B SK. „B“ MUŽI:
17. kolo: Libina – Slavonín 1:4, Otinoves – Protivanov 
1:5, Babice – Jesenec 1:5, Leština – Zvole 4:1, Doloplazy 
– Velká Bystřice odloženo, Hvozd – Nové Sady „B“ 2:1, 
Paseka – Postřelmov odloženo.
11. Velká Bystřice 17 12 4 1 49:23 40
2. Slavonín 17 12 1 4 41:20 37
3. Jesenec 17 11 3 3 42:24 36
4. Paseka 16 11 1 4 48:27 34
5. Postřelmov 16 9 5 2 35:14 32
6. Nové Sady „B“ 17 8 1 8 50:42 25
7. Otinoves 17 8 0 9 25:47 24
8. Protivanov 17 6 3 8 30:32 21
9. Zvole 17 6 3 8 24:36 21
10. Doloplazy 17 5 3 9 42:34 18
11. Libina 17 6 0 11 37:44 18
12. Leština 17 4 3 10 30:42 15
13. Babice 17 3 1 13 29:68 10
14. Hvozd 17 2 2 13 17:46 8

MS LIGA DOROSTU U-19
19. kolo: Sparta Brno – Hodonín nehráno, Frýdek-
Místek - Šumperk 2 : 3, Vítkovice - Líšeň 0 : 1, 
Hlučín  - Třinec 3 : 1, HFK Olomouc - 1.SK Prostějov 
0 : 3, Vyškov – Znojmo 1 : 4, Kroměříž – volno.
1 HLUČÍN 16 12 1 3 37:13 37
2 Frýdek-Místek 16 11 3 2 36:10 36
3 Kroměříž 15 9 1 5 25:14 28
4 TŘINEC 16 9 1 6 27:20 28
5 Znojmo 16 7 4 5 29:22 25
6 PROSTĚJOV 15 7 1 7 36:19 22
7 Vítkovice 15 7 1 7 21:22 22
8 Líšeň 16 6 2 8 22:22 20
9 Hodonín 15 6 1 8 17:31 19
10 ŠUMPERK 16 6 1 9 17:34 19
11 HFK Olomouc 15 5 2 8 16:23 17
12 Sparta Brno 15 2 4 9 16:44 10
13 VYŠKOV 16 1 4 11 14:39 7

MS LIGA DOROSTU U-17
6. kolo:  Hodonín - HFK Olomouc 0 : 0, Kroměříž – 
Vyškov 2 : 0, 1.SK Prostějov - Znojmo 2 : 1, Hlučín 
 - volno, Vítkovice – Třinec nehráno.
1 Třinec 5 5 0 0 14:2 15
2 Kroměříž 5 3 1 1 9:7 10
3 Vítkovice 4 2 2 0 8:4 8
4 Hodonín 6 2 2 2 7:7 8
5 PROSTĚJOV 5 2 0 3 12:16 6
6 HLUČÍN 5 1 2 2 6:8 5
7 HFK Olomouc 5 0 4 1 5:6 4
8 VYŠKOV 6 1 1 4 6:11 4
9 Znojmo 5 0 2 3 3:9 2

II. TŘÍDA
17. kolo: Olšany – Zdětín 4:2, Otaslavice – Držovice 5:0, 
Vrahovice – Čechovice „B“ 0:3, Němčice – Přemyslovice 
3:0, Horní Štěpánov – Brodek u PV odloženo, Určice „B“ 
– Skalka 2:0, Smržice – Haná Prostějov 0:2..
1. Haná Prostějov 17 13 0 4 41:15 39 1
2. Němčice n. H. 17 12 0 5 27:12 37 2
3. Skalka 17 10 0 7 44:27 32 0
4. Horní Štěpánov 16 12 0 4 35:20 32 5
5. Otaslavice 17 11 0 6 38:31 31 4
6. Vrahovice 17 9 0 8 37:24 29 3
7. Čechovice „B“ 17 7 0 10 41:32 24 0
8. Smržice 17 8 0 9 25:30 23 3
9. Určice „B“ 17 7 0 10 30:43 22 1
10. Olšany 17 7 0 10 19:29 20 3
11. Držovice 17 7 0 10 36:48 19 2
12. Brodek u PV 16 6 0 10 28:46 18 1
13. Zdětín 17 5 0 12 23:49 16 2
14. Přemyslovice 17 4 0 13 12:30 12 3

III. TŘÍDA
13. kolo: Nezamyslice „B“ - Čechy pod Kosířem 1:2, 
Brodek u Konice – Kostelec „B“ 6:2, Výšovice – Bedihošť 
3:2, Dobromilice – Tištín 1:1, Kladky – Protivanov „B“ 3:4, 
Vícov – Ptení 1:2..
1. Ptení 13 12 0 1 31:15 34 2
2. Vícov 13 9 0 4 27:16 27 1
3. Brodek u Konice 13 9 0 4 34:16 26 2
4. Tištín 13 8 0 5 33:23 23 2
5. Výšovice 13 7 0 6 34:27 22 2
6. Bedihošť 13 8 0 5 41:40 22 2
7. Protivanov „B“ 13 6 0 7 34:27 19 0
8. Nezamyslice „B“ 13 5 0 8 17:32 16 1
9. Kostelec „B“ 13 4 0 9 24:29 15 0
10. Čechy pod Kosířem 13 5 0 8 21:34 14 2
11. Dobromilice 13 3 0 10 24:27 12 0
12. Kladky 13 2 0 11 18:52 4 2

SMOOS PŘEBOR O KFS, 21. KOLO
TJ Sokol Ústí - Kralice na Hané

07
Branky: 30. Šnejdrla, 52. a 63. Smolka, 66. 

Škařupa, 73. a 76. P. Sencovici, 90. Pančochář. 
Poločas: 1:0. Rozhodčí: Bartůněk – Slota, Kulička. 
ŽK: 35. Škařupa – 27. J. Gottwald, 66. Krejčí, 72. 
Dočkal. ČK: 60. Hlačík (K). Diváků: 150.

Krejčí – Novotný (46. Horváth), Hlačík, Dočkal, 
J. Gottwald (46. Neoral) – Martinka, Drexler – 
Dostál (79. Surala), Nečas, Lehký (84. Lexa) – 
Kováč.  Trenér: Ivo Gottwald.

Sestava Kralic:

SMOOS PŘEBOR O KFS, 21. KOLO
FK Šternberk - TJ Sokol Určice

13
Branky: 62. Lukášek, 82. Hlaváček, 85. 

Dušek – 50. Šnajdr. Poločas: 0:0.
Rozhodčí: Konečný – Křepský, Ehrenberger. 
ŽK: 13. Novosad, 74. Toman, 78. Lukášek – 23. 
Halouzka, 62. Holásek, 88. Zelina. Diváků: 105.

Holásek – Plajner, Lakomý Zelina, Hochman 
(84. Bureš) – Mariánek, Menšík, Cetkovský, 
Gottvald – Šnajdr, Halouzka.  
 Trenér: Radek Tomšic. 

Sestava Určic:

SPORTIKA – II. TŘÍDA, 17. KOLO
TJ Sokol Olšany
- TJ Sokol Zdětín

24
Branky: 15. a 59. Svoboda, 38. Abrahám, 58. 

Řezníček – 42. Řehulka, 80. Apalovič. Poločas: 
2:1. Rozhodčí: Milar – Duda, Weiser. ŽK: 54. 
Antoníček, 69. Řezníček – 20. Kučera, 41. Lan-
ger, 70. Zdráhal. Rohy: 4:4. Diváků: 42. 

Brhel – Hloušek, Míška, Hošák, L. Rokyta 
– Antoníček, Hemerka, Abrahám, Posker (49. 
Řezníček) – Svoboda, Hansl (15. Pospíšil). 
 Hrající trenér: Petr Hansl.

Sestava Olšan:

MFK Břeclav - 1.SK Prostějov

PRŮBĚŽNÁ TABULKA  MSFL
1. 1.SK Prostějov 20 14 4 2 45:18 46
2. Uničov 20 11 4 5 33:18 37
3. Vítkovice 20 11 4 5 36:26 37
4. Zlín B 20 9 5 6 30:27 32
5. Vyškov 20 8 7 5 37:22 31
6. Hulín 20 8 7 5 31:25 31
7. Hlučín 20 7 8 5 33:23 29
8. Otrokovice 20 8 4 8 28:31 28
9. Kroměříž 20 8 3 9 30:35 27
10. Velké Meziříčí 20 7 5 8 29:28 26
11. Mohelnice 20 5 10 5 26:27 25
12. Líšeň 20 7 3 10 24:36 24
13. Slovácko B 20 6 4 10 34:32 22
14. Třebíč 20 3 7 10 24:46 16
15. HFK Olomouc 20 3 5 12 15:38 14
16. Břeclav 20 2 6 12 21:44 12

Volf – Kučera, Lenďák, Zdráhal, Jiří Navrátil – 
Nováček, Kalvach, Keluc, Apalovič – Řehulka (80. Jar. 
Navrátil), Langer.  Hrající trenér: Lubomír Keluc.

Sestava Němčic:

Také druhé soutěžní kolo naší fotbalové tipovačky - DEVÍTKA VE-
ČERNÍKU, nepostrádalo dramatičnost. Vítězem se však může stát 
jen jeden a tím byl Miloslav Brázda, jenž nasbíral jako jediný dvanáct 
bodů. V čele celkového pořadí se pak usadila dvojice Martin Lužný a 
Antonín Glouzar. 
Vítězství přinesla Miloši Brázdovi sázka na dvojky a také závěrečná plichta 
Dobromilic s Tištínem. Minul se pouze v případě Mostkovic a Vrahovic. 
Miloslav Brázda se tak může těšit na odměnu v podobě multipacku výbě-
rových piv a k tomu i permanentní vstupenku na jarní duely prostějovské-
ho eskáčka. 

Jak jste tipovali? 

Opět jste vložili největší důvěru do eskáčka a vyplatilo se. U ostatních 
zápasů už jste tak jednotní nebyli. Druhou největší tutovkou byla výhra 
Olšan. Absolutně jste nečekali domácí zaváhání Vrahovic. 

Výsledky 1. kola:

Výsledky: 1. Břeclav - 1.SK Prostějov 0:3 (79 správných tipů), 2. Mostko-
vice – Čechovice 3:2 (11), 3. Lutín – Lipová – nehráno, nehodnoceno, 4. 
Otinoves – Protivanov 1:5 (34), 5. Olšany – Zdětín 4:2 (53), 6. Vrahovice 
- Čechovice B 0:3 (4), 7. Smržice - Haná Prostějov 0:2 (45), 8. Vícov – 
Ptení 1:2 (21), 9. Dobromilice – Tištín 1:1 (23). 
 

Pořadí 2. kola:

1. Miloslav Brázda 12 bodů. 2. Martin Lužný 11. 3.-6. Vladimír Kouřil, 
Bohumil Müller, František Smolka a František Sedlák, všichni 10. 7.-10. 
Roman Prokeš, Aleš Rus, Eva Mičková, Vladimír Staněk, všichni 9. 11.-
21. Zdeněk Pazdera2, Petra Nováková, Vladimír Kaštyl, Vladimír Krč, Petr 
Müller, Jaroslav Kouřil, Miroslav Slezák, Rudolf Trefený, Oldřich Lošťák, 
Radovan Vičar, Antonín Glouzar, všichni 8. 22.-31. Roman Ryba, Michal 
Petržela, Zbyněk Piňos, Richard Vaverka, Oldřich Trávníček, Alois Krátký, 
Ladislav Pírek, Pavel Novák, Stanislav Píchal, Lukáš Frys, všichni 7. 32.-41. 
Vladimír Franc, Josef Soldán, Radek Motal, David Blahák, Miloš Lošťák, 
Michal Lužný, Zbyněk Lošťák, František Patz, Jiří Horák, Magdaléna Vráno-
vá, všichni 6. 42.-60. Ladislav Šťastný, Eva Halousková, Petra Halousková, 
Jaroslav Karásek, Rostislav Spáčil, Jan Podhorný, František Vysloužil, Jitka 
Vlachová, Evžen Holub, Klára Knápková, Roxana Müllerová, Jaroslav Še-
bestík, Metoděj Hloušek, Eduard Drtil, Lukáš Antl, Lenka Karásková, Petr 
Látal, Stanislav Konupka a David Karhan, všichni 5. 61.-75. Miluše Musilo-
vá, Libor Nakládal, Roman Kaštyl, Karel Štěpánek, Květoslav Nejezchleba, 
Antonín Daněček, Josef Trubka, Jaromír Přecechtěl, Dušan Vrána, Tereza 
Kučerová, Zdeněk Halenka, Jaroslav Jordán, Petr Musil, Kamil Kohoutek a 
David Gryglák, všichni 4. 76.-82. Jakub Jamrich, Bob Hála, Renáta Bene-
šová, Tomáš Frňka, Jiří Paul, Zdeněk Možiš a Zdeněk Pazdera1, všichni 3. 
83.-85. Majka Lusková, Jan Vysloužil a David Mezuliánek, všichni 2.  

Celkové pořadí po 2. kolech:

1.-2. M. Lužný a A. Glouzar oba 18. 3.-8. F. Sedlák, V. Staněk, V. Kouřil, J. Kouřil, M. 
Brázda, A. Rus, všichni 17. 9.-12. M. Lošťák, P. Müller, M. Slezák a O. Lošťák, všichni 
16. 13.-20. M. Petržela, R. Trefený, R. Müllerová, J. Trubka, F. Smolka, S. Píchal, P. 
Novák a E. Mičková, všichni 15. 21.-31. L. Nakládal, V. Kaštyl, R. Motal, V. Krč, K. 
Knápková, M. Lužný, Z. Lošťák, F. Patz, R. Spáčil, J. Horák a M. Vránová, všichni 
14. 32.-38. R. Vičar, J. Vlachová, Z. Piňos, B. Müller, J. Přecechtěl, E. Drtil a L. Frys, 
všichni 13. 39.-47. S. Konupka, Z. Pazdera2, V. Franc, L. Pírek, L. Antl, R. Kaštyl, A. 
Daněček, E. Holub, P. Musil, všichni 12. 48.-56. J. Jamrich, J. Karásek, R. Ryba, T. Ku-
čerová, D. Blahák, O. Trávníček, K. Nejezchleba, L. Karásková, P. Nováková, všichni 
11. 57.-64. D. Karhan, K. Štěpánek, R. Vaverka, F. Vysloužil, B. Hála, Z. Halenka, J. 
Jordán, L. Šťastný, všichni 10. 65.-76. D. Gryglák, D. Mezuliánek, E. Halousková, P. 
Halousková, R. Prokeš, J. Podhorný, T. Frňka, J. Paul, J. Soldán, M. Musilová, Z. Mo-
žiš, Z. Pazdera1, všichni 9. 77.-81. P. Látal, R. Benešová, J. Vysloužil, K. Kohoutek, A. 
Petržela, všichni 8. 82.-88. P. Kucharčuk, K. Karhanová, A. Svobodníková, J. Kroupa, 
F. Svobodník, M. Vojkůvková, A. Krátký, všichni 7. 89. O. Nejezchleba 6. 90.-92. M. 
Hloušek, J. Šebestík, J. Svobodník, všichni 5. 93.-94. A. Lošťáková a D. Vrána obaa 4. 
95. M. Lusková 2 body.  (zv) 

Druhé kolo pro Miloše Brázdu

najdete nás také na:
www.vecernikpv.cz

„Kdybychom takto nastoupili 
i proti Vlkoši, tak nám dá desítku.“

kostelecký kouč 
Marek Jelínek
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„Líšeň byla ve všem lepší. 
Chybělo mi zejména nasazení.“ 

kouč Mostkovic
 Jaroslav Kara� át
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MSD ŽEN, 11. KOLO
TJ Sokol Mostkovice

- SK Líšeň

30
Branky: 16. Skálová, 20. a 61. Gruberová.

 Poločas: 0:2. 
 Rozhodčí: Popelák – Motal, I. Antoníček.

Mikešová – Hejcmanová, Ptačníková, Vaverko-
vá, Chytilová – Gorošová (65. Jančíková), Soares, 
B. Karafi átová (39. Ošťádalová), Holubová (70. 
Zatloukalová) – Domesová, Kraváková.  
 Trenér: Jaroslav Karafi át.

Sestava Mostkovic:

MSD ŽEN, 11. KOLO
TJ Sokol Velké Pavlovice
TJ FC Kostelec na Hané

43
Branky: 33. Mikulicová, 63. Rathouská, 87. 

Kalová – 2. a 20. Strouhalová, 6. Vykopalová, 
41. Zahradníčková. Poločas: 1:4. 
Rozhodčí: Ostrovský – Koráb, Strouhal. 

DSestava Kostelce na Hané: Drápalová – 
Hrazdilová, Smičková (68. Šimková), Tichá, Za-
pletalová – Urbanová (46. Adamová), Pitáková, 
Strouhalová, Knápková – Vykopalová, Marková 
(30. Zahradníčková).  Trenér: Marek Jelínek. 

Sestava Kostelce:

TJ FC Kostelec na Hané

NEZAMYSLICE V dolní polovi-
ně pořadí skončily všechny regi-
onální týmy na turnaji mladších 
žáků, který uspořádala Komise 
mládeže Okresního fotbalového 
svazu Prostějov v nezamyslické 
hale. Zatímco o stupně vítězů se 
podělily celky z Přerovska a Olo-
moucka, trio Brodek u Prostějo-
va, Němčice nad Hanou, Neza-
myslice se srovnalo od čtvrtého 
do šestého místa.
Vzhledem k pouze šesti účastníkům 
zvolili organizátoři model každý s 
každým. A vítězstvím nad všemi 

čtyřmi konkurenty si pro zasloužené 
prvenství dokráčely naděje Kozlo-
vic, které nepřipustily žádné po-
chybnosti a pouze Lipník zdolaly jen 
dvoubrankovým rozdílem, naopak 
třeba Němčice musely skousnout 
příděl 0:9.
S jediným zaváháním skončily dru-
hé Nové Sady, ty kromě porážky 1:5 
s Kozlovicemi inkasovaly jen třikrát 
a nastřílely vždy alespoň o tři góly víc 
než soupeř. Bronz pro sebe uzmuli 
mladí fotbalisté Lipníku, kteří zdolali 
všechny výběry pod sebou.
Mnohem napínavější tak byl souboj 

o čtvrté místo. Brodek i Němčice si 
dokázaly poradit s posledními Neza-
myslicemi a jejich vzájemný souboj 
skončil dělbou bodů po výsledku 
2:2. Jednalo se o otevírací duel celé-
ho klání. Nakonec rozhodlo skóre a 
v něm počet inkasovaných branek, 
protože oba celky z jihu okresu za-
tížily konto soupeřů osmi góly. Pev-
nější obranou se mohly pochlubit 
děti Brodku u Prostějova a „brambo-
rové“ medaile tak připadly právě jim. 
Postaral se o to i Jakub Přikryl, jenž 
byl vyhlášen nejlepším gólmanem 
turnaje.  (jim)

V Nezamyslicích se žákům nedařilo

najdete nás na
www.

vecernikpv.cz



PROSTĚJOVSKÝ Večerník pro vás v rámci projektu „MILUJEME VEČERNÍK“ připravil další SOUTĚŽ O 
VSTUPENKY. Tentokrát na skutečně exkluzivní záležitost, která se chystá na příští NEDĚLI 24. DUBNA 2016 
do Společenského domu v Prostějově. Právě v tento den přijede na Hanou stále více populárnější seskupení 
SLZA, které je na KATARZE TOUR 2016. A díky Večerníku máte šanci být u toho ZADARMO!
Soutěž probíhá ve dvou dějstvích od pondělí 11. do čtvrtku 21. dubna. A jestliže odpovíte správně na níže položenou 
otázku, může se hned DVACÍTKA Z VÁS těšit z jednoho kusu VOLNÉ VSTUPENKY.

SOUTÌŽNÍ OTÁZKA PRO 1. KOLO ZNÍ:
KTERÝM SONGEM SE V ROCE 2014 SKUPINA SLZA NEJVÍCE PROSLAVILA?

Své odpovědi, či tipy zasílejte na e-mailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ s heslem „SLZA“. Můžete 
nám ale ovšem také volat na známé telefonní číslo 582 333 433, zasílat SMS zprávu na mobil 608 960 042, 
případně se dostavit osobně do sídla redakce v Olomoucké ulici.
Na odpovědi čekáme v redakci do PÁTKU 15. DUBNA, 12.00 hodin. PRVNÍ DESÍTKU VÝHERCŮ 
zveřejníme v příštím čísle Večerníku, kde také najdete soutěžní otázku s číslem dvě.
Vstupenky pak budou následně připraveny k vyzvednutí přímo v redakci.

VYHRAJTE LÍSTKY NA... 

NA SLZU ZADARMO

KONICE Páteční podvečer patřil 
v zámecké galerii v Konici startu 
zajímavé výstavy. Za přítomnosti 
více než pěti desítek návštěvníků 
se konala vernisáž obrazů Ilony 
Strejčkové. Tato bývalá pedagož-
ka v sobě snoubí přírodovědnou 
praxi s výtvarnými vlohami, které 
rozvíjela už od mládí a dovedla 
k vlastní tvorbě za použití růz-
ných technik. Ve svých obrazech 
zachycuje krásy okolní přírody, 
nejčastějšími motivy jsou květiny, 
motýli, krajiny, ale i portréty.

Tomáš KALÁB
Přestože Ilona Strejčková tvoří 
v rámci výtvarné skupiny Olomouč-
tí, její ateliér se nachází v obci Dzbel, 
v jehož malebném okolí čerpá ná-
měty na kompozice. Tvorba talento-
vané malířky je ovšem o hodně pes-

třejší, kromě přírody pozemské se v 
ní objevují i motivy vpravdě nebes-
ké. „Ilona Strejčková, jejíž díla vidíte 
v této krásné galerii, se věnuje mal-
bě mlhovin, což není mezi výtvar-
nými umělci obvyklé,“ vysvětlila Ja-

roslava Olivová, proč byla pozvána 
představit ve své přednášce vesmír 
z pohledu Hubbleova teleskopu. 
A aby významných hostů nebylo 
málo, přednášku uvedl další olo-
moucký vědec Vítězslav Bičík. 

„Zájem o tuto pro někoho možná 
odtažitou tematiku mě mile překva-
pil,“ ocenila zájem veřejnosti Jiřina 
Novotná z Městského kulturního 
střediska Konice. O tom konečně 
svědčí i fakt, že vernisáž s přednáš-
kou se protáhla až k osmé hodině 
večerní.

Koho malířčino specifické zobraze-
ní přírody zaujalo nebo pro ty, kteří 
nestihnou výstavu do 29. dubna na-
vštívit, mají v Konici dobrou zprávu. 
„Příští rok plánujeme výstavu celé 
skupiny Olomoučtí a v jejím rámci 
se obrazy Ilony Strejčkové do Konice 
opět vrátí,“ přislíbila Novotná.

První z výstav se jmenuje Život na jan-
tarové stezce v časech Keltů. Zachycuje 
velké množství sošek, korálků či mincí 
a mnoha dalších artefaktů z dob, kdy 
Keltové na celé řadě míst obývali úrod-
nou Hanou. „V regionu fungovala dvě 
hlavní správní centra. Jedno se nacháze-
lo na Drahanské vrchovině u Malého 
Hradiska a druhé poblíž Němčic nad 
Hanou. Na výstavě jsou prezentovány 
exponáty, které zde byly nalezeny a které 
jsou v současnosti ve sbírkách hned tří 
muzeí. Kromě toho prostějovského také 
Moravského zemského muzea v Brně 
a Muzea regionu Boskovicka.  
Zatímco Staré Hradisko je všeobecně 
známé i proto, že výzkum zde probíhal 
už od třicátých let minulého století, tak 
o tom u Němčic toho lidé mnoho neví. 
Objeveno bylo teprve před třinácti lety, 
na této výstavě je veřejnosti prezentová-
no vůbec poprvé,“ sdělil Ivan Čižmář, 

archeolog a syn autorky výstavy Hany 
Čižmářové. 
Zatímco naleziště u Němčic nad Hanou 
se rozkládá fakticky na poli, tak oppi-
dum Staré Hradisko se nachází v krásné 
kopcovité a zalesněné krajině a láká jako 
jedinečný cíl toulek malebnou přírodou. 
Dostalo se i do povědomí místních, 
nedávno zde proběhl první ročník akce 
Keltský telegraf, kdy na několika kopcích 
hořely ohně. „Jelikož nedaleko Hradiska 
máme chatu, tak jsem se toho sám zú-
častnil. Byla to povedená věc,“ zhodnotil 
Čižmář.  

Superstars
výtvarného umìní 

Málokdy se poštěstí, aby člověk na pár 
metrech čtverečních spatřil ukázky 
z tvorby takových superstars českého 

i světového výtvarného umění, jakými 
byli Pablo Picasso, Salvador Dalí, Andy 
Warhol, Alfons Mucha, Max Švabinský 
či Josef Lada. Doplňují je i obrazy našich 
zajímavých současníků, mezi které patří 
například malířský mág Michael Ritt-
stein či experimentující klaun Jiří Surův-
ka, pro jehož tvorbu je charakteristický 
třeba otylý Batman. 
Všechna tato jména jsou zastoupena na 
výstavě „Postava ve výtvarnému umění“, 
která je umístěna ve druhé části hlavní 
budovy prostějovského muzea. „Na 
tomto obraze nazvaném Leda Atómica 
zachytil Salvador Dalí svoji manželku 
Galu,“ přiblížil mimo jiné kunsthistorik 
Jan Juřička při komentované prohlídce 
vystavených děl, jejichž vznik je datován 
od dob baroka až po současnost. „Vše 
jsme získali od jednoho soukromého 
majitele z Bílovce na severní Moravě. Stal 

se totiž pravidelným návštěvníkem ex-
kluzivních výstav, které pořádáme vždy 
ke konci roku. Díla ze své skvostné sbírky 
nám sám nabídl,“ vysvětlila vznik výsta-
vy zástupkyně ředitele muzea Kamila 
Husaříková. 

Prostor pro
zamyšlení a snìní  

Třetí výstavou zahájenou ve čtvrtek 
7. dubna je v galerii ve Špalíčku expozice 
„Příběh obrazu“. Vidět jsou na ní díla, kte-
rá se zúčastnila výtvarně literární soutěže 
pro děti. „Jejím cílem je rozvoj a podpo-
ra fantazie, tvořivého psaní, dovedností 
spojených s rozvojem českého jazyka, 
výtvarné výchovy a rozšíření všeobecné-
ho kulturního přehledu dětí i dospělých,“ 
představila projekt jeho autorka Irena 
Hudcová. 

„Musíme si přiznat, že minimálně 
polovinu druhého utkání jsme vlast-
ní vinou neodehráli vůbec dobře. 
Proto jsem po jeho skončení volil 
trochu ostřejší slova. Holky si musí 
uvědomit, pokud něco zvorají, 
umět přijmout oprávněnou kritiku. 
Jakmile s  českým celkem ztratíme 
set, je to vždycky problém. A právě 
v  takovém duchu jsem k  mančaftu 
promlouval s  jasným návodem, co 
konkrétně je do příštího střetnutí 
nezbytné zlepšit,“ důrazně konstato-
val kouč Prostějova Miroslav Čada.
O lecčem svědčí, že horké kaštany 
z  ohně musela vékáčku tahat ve-
dle tradiční opory Melissy Vargas 
i jiná, dost překvapivá hrdinka: dru-

há nahrávačka Veronika Tinklová! 
„Verča dlouho čekala na svou větší 
příležitost v  opravdu důležité bitvě 
a jakmile přišla, dokázala ji využít. 
Na hřiště přišla v  kritické chvíli, 
kdy jsme za stavu 1:1 na sety ztrá-
celi 12:15, ale já jsem jí přesto věřil, 
že těžkou situaci zvládne. Na tré-
nincích totiž vypadá hodně dobře 
a mám radost, že svou formu doká-
zala prodat. Podle mého názoru je 
momentálně nejlepší českou nahrá-
vačkou,“ pochválil Čada skromnou 
svěřenku.
Pořádný záběr teď očekává rovněž 
od všech ostatních členek družstva, 
aby semifinále pro Agelky skonči-
lo hned třetím dílem série. Ten je 
na programu ve středu 13. dubna 
od 17.00 hodin v  hlavním městě 
na palubovce málo prostorné haly 
v Přípotoční ulici. „Všechno z uply-
nulého víkendu si podrobně roze-
bereme, důkladně se připravíme 
a do dalšího utkání půjdeme na ma-
ximum. Očekávám precizní výkon 

s plnou koncentrací bez zbytečných 
komplikací,“ nastavil Čada laťku vy-
soko.
Nutnost zlepšení zdůraznila také 
kapitánka VK. „Proti Olympu jsme 
před play-off velice dlouho nehrály 
a on se za tu dobu opravdu výrazně 
zlepšil. Přesto bychom vzájemné 
zápasy měly zvládat přesvědčivě, 
což se nám zatím nedaří. Špatné 
je, že si problémy ze značné části 
způsobujeme samy vlastními zby-
tečnými chybami, které prostě ne-
smíme v  takové míře dělat. Aspoň 
víme, v  čem je nutné jít nahoru, a 
můžu garantovat, že na tom tvrdě 
zapracujeme. Abychom jednoznač-
ně zvládly třetí utkání série v Praze, 
budeme lepší výkon rozhodně po-
třebovat,“ pověděla Solange Soares.
Lodivod PVK si navzdory příznivé-
mu dojmu zanechanému na Hané 
nestavěl žádné vzdušné zámky. 
„Zejména druhý zápas v Prostějově 
je pro nás určitě povzbuzením, ale 
nedělám si přehnané iluze. Už v mi-
nulosti jsme tady dokázali jasného 
favorita nejednou potrápit, jenže 
s  tím větší koncentrací pak pokaž-
dé přijel k  nám a většinou nám ve 
třetím pokračování série nedal moc 
čuchnout. Proto zůstáváme noha-
ma pevně na zemi, neboť soupeř 
má skutečně silný a zkušený tým. 
Na druhou stranu předem nic ne-
balíme, naopak se na domácím hři-
šti porveme o co nejlepší výsledek. 
Chceme se totiž pozitivně naladit 
na souboje o bronz,“ vyložil Stani-
slav Mitáč. O něco smělejší plány 
vyslovila kapitánka Olympu. „Do-
kázaly jsme si, že s Prostějovem lze 
hrát vyrovnaně. Když zabereme 
všechny společně a budeme mít 
opravdovou chuť zvítězit, můžeme 
doma třeba ne přímo vyhrát, ale 
aspoň svést ještě vyrovnanější boj,“ 
toužila Eva Hodanová.

PROSTĚJOV Snad až překvapivě 
vyrovnaný byl dvě a půl sady druhý 
duel semifinále UNIQA extraligy 
žen ČR 2015/16 mezi VK AGEL 
a PVK Olymp. Prostějovské vo-
lejbalistky daly vlastním váháním 
pražským rivalkám šanci, kterou 
využily a ještě uprostřed setu číslo 
tři měly blízko minimálně tiebre-
akovou řežbu. Teprve za této pre-
kérní situace účastnice evropské 
Champions League pořádně za-
braly, aby nepříznivý průběh rázně 
otočily a zvýšily zápasové vedení 
v sérii na dva nula. Třetí měření sil 

je na programu ve středu 13. dub-
na od 17.00 hodin v hlavním měs-
tě, kde budou mít sedminásobné 
šampiónky Česka velkou motivaci 
vše završit podstatně lepším výko-
nem.
Úvodní vyrovnanost nevydržela 
dlouho, konkrétně do stavu 2:3. Vzá-
pětí Hanačky udeřily kvalitním servi-
sem, dobrou obranou i následnými 
protiútoky a tlačená děvčata PVK 
nestíhala. Komplexní výkon poslal 
favorita poměrně rychle do výrazné-
ho náskoku 15:7, který sice Olymp 
s pomocí vydařených podání a bloků 
zkorigoval (16:11), leč na větší vý-
padek si domácí mančaft dal pozor. 
Hezké ofenzivní kombinace bavily 
spokojené fanoušky, vstupní sada vy-
zněla naprosto jednostranně – 25:15.
Pohodově Agelky otevřely také dru-
hou část, jenže pevná jistota se náhle 
rozplynula jako pára nad vřícím hrn-
cem. Skóre 5:2 hostující celek zniče-
honic otočil pětibodovou šňůrou na 
5:7, když účinný servis Vyklické do-
plnily neprostupné bloky Pražanek. 
Stejnými zbraněmi Mitáčovy svě-
řenky odstup ještě zvýšily (10:15), 
nicméně papírově silnější tým nic 
nebalil. Zapnutím plných obrátek po-
stupně obrátil na 20:19 a vypadalo to 

na zažehnání hrozících potíží. Pak ale 
přišel dokonalý šok. Vyslankyně čes-
ké metropole při nepříjemném po-
dání Kurkové pětkrát v řadě bodově 
zablokovaly (!) a nečekaně srovnaly 
poměr setů – 20:25.
Z dílčí ztráty se Čadova zaskočená 
parta sesbírala zdánlivě bez větších 
následků, neboť do třetího dějství 
odstartovala s novým entuziasmem 
(7:4). Leč herní trable z předchozího 
průběhu evidentně nebyly náhodné. 
Obhájkyně ligového stříbra se moh-
ly kromě účinného servisu a kvalitní 
obrany v poli spolehnout především 
na super bloky, o něž si jindy útočně 
dominující ženy VK nezvykle často 
vylámaly zuby. Logicky se tedy do-
stavila další krize suverénních vítězek 
dlouhodobé fáze soutěže, za stavu 
12:15 se zvolna schylovalo k rození 
senzace. Prostějovský ansámbl ji ale 
odmítl a klíčovým krokem vedoucím 
k záchraně této sady bylo střídání na 
nahrávce, kam za neotřesitelnou jisto-
tu Weiss přišla Tinklová. Té se vynu-
cený záskok hned od prvních míčů da-
řil znamenitě a právě ona vyburcovala 
uvadlé mistryně republiky z hluboké-
ho útlumu (17:15, 18:18 – 21:18). 
Závěr návrat favorizované družiny do 
střetnutí jedině potvrdil – 25:20.

Psychickou výhodu navíc domácí 
plejerky dokázaly přenést do sady 
číslo čtyři, kde od prvních balónů 
nebylo jakýchkoliv pochyb o vítěz-
kách celé bitvy. AGEL v pozměně-
ném složení našel ztracenou jistotu, 
dobrou hrou systematicky zvyšoval 

svou převahu a záhy vedl rozdílem 
deseti bodů 14:4. Následně stačilo tr-
pělivým ztrátováním dovést duel do 
zdárného konce, což se bezezbytku 
povedlo s bonusem v podobě ještě 
zvýšeného rozdílu ve skóre – 25:13 
a 3:1.  (son)

PROSTĚJOV Aby se někdo dokázal 
v jakémkoliv střetnutí bodově vyrov-
nat úderné Kubánce Melisse Vargas, 
to už je událost. V sobotním semifiná-
le extraligy číslo jedna se to povedlo 
její spoluhráčce z VK AGEL, když slo-
venská blokařka Nina Herelová k de-
seti vítězným útokům při excelentní 
úspěšnosti 83 procent přidala ještě tři 
bloky a rozhodující měrou přispěla 
k  důležitému prvnímu triumfu v  sé-
rii. Cesta prostějovských volejbalistek 
k další obhajobě titulu tak zdárně po-
kračovala a Večerník sličnou tmavo-
vlásku krátce vyzpovídal.

Marek SONNEVEND
●● Byl to pro vás osobně nejlepší vý-
kon sezóny?
„Nevím, jestli se to dá přímo takhle říct, 
ale určitě jsem se dnes na hřišti cítila 
dobře. Byla jsem neustále ve hře, a po-

kud se člověk takto dostane do tempa, 
může se chytit. Neřešila bych ale tolik 
můj výkon, jako spíš fakt, že jsme vítězně 
zvládly úvodní semifinálový zápas. To je 
mnohem důležitější.“
●● Není však moc obvyklé, aby nej-
více bodující hráčkou utkání byla 
blokařka, ne?
„Je pravda, že skoro vždycky nejvíc bo-
dují univerzálky nebo smečařky, které 
většinou dostávají mnohem víc příleži-
tostí zakončovat. Tentokrát mi ale naše 
nahrávačka Katy Weiss balóny podávala 
opravdu hodně často a hlavní bylo, že se 
mi jich většinu podařilo složit na zem. 
Z toho mám samozřejmě radost, stejně 
jako z naší týmové výhry.“
●● Pražský soupeř vám místy dělal pro-
blémy. Čím především?
„Ne celou dobu, ale chvílemi Olymp 
dobře podával, tím jsme se dostávaly pod 
tlak na přihrávce a naše útoky se pak sou-

peři dařilo vybírat kvalitní obranou, hlav-
ně v poli. Ale jak říkám, naštěstí se tohle 
nedělo celý zápas, pouze v některých jeho 
částech. Jakmile jsme dostaly pod tlak my 
protivníka, bylo to docela jasné.“
●● Hosty zlomily zejména vaše dvě 
devítibodové šňůry ve druhé i třetí 
sadě. Tak dlouhé série v jednom posta-
vení asi nejsou pro semifinále nejvyšší 
národní soutěže příliš obvyklé, že?
„Úplně ne, ale může se to stát v podstatě 
v jakékoliv lize. Dneska bych viděla důvod 
v tom, že jsme většinu času ne moc dobře 
podávaly, a když se pak některé z nás začal 
servis víc dařit, vznikly z toho tak dlouhé 
šňůry bodů za sebou. Každopádně náš vý-
kon ještě nebyl úplně optimální, do dalších 
utkání rozhodně máme co zlepšovat.“
●● V posledních týdnech pravidelně 
nastupujete v  základní sestavě. Těší 
vás taková důvěra trenéra?
„Je pravda, že v  evropské Champions 

League jsem nehrála vlastně vůbec a teď 
jdu skoro pokaždé do základu, což je pro 
mě pochopitelně lepší. Mám v Prostějo-
vě smlouvu i na další sezónu a kouč asi 
chce, abych ukázala, co umím. (smích) 
V každém případě mě tahle důvěra těší 
a snažím se ji v každém zápase splatit co 
nejlepším výkonem. Na jednu stranu si 
současnou situaci užívám, na stranu dru-
hou je potřeba neustále makat. Abych 
dobrou formu udržela.“
●● Mohou v  sérii s  Olympem vznik-
nout vážnější problémy s  naplněním 
postupové normy 3:0 na střetnutí?
„Snad ne. Věřím, že v zítřejším druhém 
utkání doma (rozhovor vznikl v sobotu 
večer – poznámka autora) zahrajeme 
ještě lépe než dnes, nebudeme soupeře 
zbytečně pouštět do vedení a zvítězíme 
hladce. Ve středu do Prahy si pak jedno-
značně pojedeme pro postup, semifinále 
určitě nechceme nijak protahovat.“

PROSTĚJOV Týden od pátku 8. 
do pátku 15. dubna tráví v České re-
publice, potažmo v Prostějově, na 
oficiální návštěvě dvojice nejvyšších 
představitelů Kubánské volejbalové 
federace. Její prezident Ariel Sainz 
a hlavní trenér ženské reprezentace 
této země Roberto Garcia jsou vzác-

nými hosty oddílu VK AGEL, s nímž 
mimo jiné jednají o prodloužení kon-
traktů hráčské dvojice Melissa Vargas 
+ Sulian Matienzo v hanáckém klubu.
„Jak známo, obě jsou oporami národ-
ního týmu Kuby a staly se prvními 
oficiálně uvolněnými volejbalistkami 
tohoto státu do evropského angažmá 
po mnoha letech. U nás podepsaly Meli 
i Suli smlouvu na jeden rok s opcí, kte-
rou právě budeme řešit. Jak my, tak hosté 

z Kuby i samotná děvčata řekneme své 
představy a uvidí se, jestli holky zůsta-
nou, nebo ne,“ prozradil Večerníku kouč 
ženského výběru Agelek Miroslav Čada 
ještě před pátečním příletem dvoučlen-
né delegace do Prahy.
Pobyt vyslanců karibského ostrova v ČR 
se však pochopitelně neomezuje pouze 
na zmíněná rokování. „Zatímco Rober-
to už v Prostějově byl loni na podzim, 
Ariel sem zavítá poprvé a tím pádem si 

bude chtít všechno prohlédnout: trénin-
ky, zázemí, ubytování hráček, stravování, 
školu i veškeré další zabezpečení. Samo-
zřejmě pak oba pánové osobně zhléd-
nou všechny semifinálové zápasy extrali-
gy s Olympem, to znamená oba domácí 
v sobotu a v neděli plus venkovní třetí, 
věřím, že rozhodující ve středu,“ infor-
moval Čada s tím, že o Sainze i Garciu 
je ze strany vékáčka z veškerých hledisek 
dokonale postaráno.  (son)

PROSTĚJOV Zvědavost na atrak-
tivního soupeře a očekávání vy-
rovnané bitvy přilákaly do hlediště 
haly Sportcentra DDM Prostějov 
nebývale vysokou diváckou návště-
vu vzhledem k tomu, že volejbalové 
Agelky hrály ve středečním veče-
ru pouze přátelský duel. Nakonec 
z toho byla naprosto jednoznačná 
partie, neboť úřadující mistr Číny 
vyslal do České republiky pouze 
mládežnice pod dvacet let věku a ty 
na vékáčko nestačily.

Marek SONNEVEND
Už předchozí porážky Asiatek v pří-
pravných utkáních na Olympu Praha 
1:3 a v Olomouci 0:3 naznačily, že 
střet dvou klubových šampiónů svých 
zemí nebude žádná zápasová bomba. 
Což se potvrdilo. Za situace, kdy za-
hraniční protivník dorazil na evropské 
soustředění beze všech svých repre-
zentantek a nastoupil jen s mladými 
teenagerkami, nebylo v mezistátním 

střetnutí na prostějovské půdě abso-
lutně co řešit.
Domácí tým totiž pojal svůj posled-
ní test před extraligovým semifinále 
naprosto zodpovědně, od začátku až 
do konce šlapal na sto procent a kro-
mě dvou kratších pasáží zahraničního 
soka jasně přehrával. Děvčata z Tian 
Jinu se víc prosazovala pouze zkraje 
druhé i třetí sady, kdy Hanačky polevi-
ly v koncentraci. Tam Číňanky přidaly 
k solidnímu příjmu a obraně v poli 
také zlepšený servis, čímž se Čadovy 
svěřenky dostaly chvilkově do problé-
mů.
Jinak ovšem hegemonky ČR předved-
ly stabilně kvalitní výkon a meziná-
rodní přátelák ovládly výrazným roz-
dílem. Dominovaly zejména útokem 
(úspěšnost 58 % ku 24 %), navrch však 
měly též v dalších činnostech: bodové 
bloky 11:4, esa 6:3, úspěšnost při-
hrávky 53 % ku 47 %. Z jednotlivých 
plejerek excelovala Melissa Vargas 
nejen 29 dosaženými body a celkovou 
užitečností +21, ale rovněž nebývale 
dobrými polařskými zákroky. Dobře 

zahrály i všechny ostatní členky VK 
včetně střídajících, na hostující straně 
pak nejvíc zaujala teprve šestnáctiletá 
(stejně jako výše zmíněná kubánská 
univerzálka) levačka Yingying Li.
„Družstvo Tian Jin nebylo zdaleka 
kompletní a bez chybějících reprezen-
tantek nemělo takovou sílu. Přesto pro 
nás šlo o zajímavou zkušenost a kon-
frontaci s trochu jiným stylem volej-
balu, bereme to jako vítané zpestření 
přípravy před vyvrcholením sezóny. 
Soupeř složený z mladých hráček ne-
předváděl něco vyloženě atypického, 
největší problémy nám dělal jeho ve-
lice rychlý útok prvním sledem. My 
jsme však tenhle přátelský zápas cel-
kově zvládli dobře a myslím, že před 
semifinále extraligy s Olympem man-
čaft ukázal slušnou formu,“ spokojeně 
konstatoval kouč žen VK AGEL Mi-
roslav Čada se zdůrazněním na závěr: 
„Chceme moc poděkovat fanouškům 
za přízeň, že dorazili v tak hojném 
počtu a dokázali si utkání užít, ačkoliv 
protivník nebyl v daném složení nato-
lik kvalitní, jak se původně očekávalo.“ 

VK PV
OL PRA 3:1

VK PV
TJ SB 4:0
jak se utkání vyvíjelo...

Bodový vývoj - první set: 0:1, 2:1, 
3:3, 7:3, 9:6, 11:6, 13:9, 17:9, 
18:11, 22:11, 22:13, 25:13. Druhý 
set: 3:2, 3:5, 4:8, 5:9, 10:9, 11:11, 
15:11, 17:12, 19:13, 19:15, 22:15, 
25:16. Třetí set: 1:0, 1:2, 2:4, 3:6, 
5:6, 5:8, 8:8, 9:10, 14:10, 17:11, 
18:13, 25:13. Čtvrtý set: 1:1, 5:1, 
7:2, 10:3, 10:5, 11:8, 14:8, 14:10, 
21:10, 25:11.

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 2:1, 2:3, 4:3, 
8:4, 9:6, 12:6, 15:7, 15:9, 16:11, 18:11, 
20:12, 20:14, 25:15. Druhý set: 2:0, 
3:2, 5:2, 5:7, 8:9, 8:12, 10:13, 10:15, 
11:16, 14:16, 17:17, 18:19, 20:19, 
20:25. Třetí set: 1:2, 3:2, 5:3, 7:4, 7:7, 
8:9, 10:10, 10:13, 12:13, 12:15, 17:15, 
17:17, 18:18, 21:18, 24:19, 25:20. 
Čtvrtý set: 4:0, 6:1, 9:2, 11:3, 14:4, 
14:6, 16:8, 20:8, 22:9, 22:11, 25:13.

Fanoušky bavila
oslavná koleèka

Prostějov (son) - Nestává se často, aby 
na přípravné utkání v jakémkoliv týmo-
vém sportu dorazilo víc diváků než na 
soutěžní zápas. V případě prostějovských 
volejbalistek k tomu ve středu došlo 
a mělo to svou logiku. K přátelskému 
duelu totiž přicestoval mistrovský klub 
z volejbalově vynikající Číny, na což bylo 
zvědavých okolo sedmi stovek přízniv-
ců! Jen škoda, že Tian Jin Sports Bureau 
vyslal na soustředění do České republiky 
pouze své mladé hráčky do dvaceti let 
a všechny špičkové reprezentantky ne-
chal doma, aby se už chystaly na letní 
olympiádu. Z očekávaného dramatu 
vysoké mezistátní úrovně se tím pádem 
stala jednoznačná selanka, což natěšené 
fandy určitě muselo mrzet či dokonce 
zklamat. Naštěstí nedávali případné 
rozladění nijak znát a většina z nich si 
naopak užívala alespoň suverénní domi-
nanci Agelek občas proloženou hezkými 
výměnami delšího trvání. „Předpoklá-
dali jsme, že Číňanky nastoupí v silnější 
sestavě, což se ale bohužel nestalo. Přesto 
chci ocenit fanoušky, že když už přišli, tak 
si dokázali tohle zajímavé střetnutí přes 
jeho jednostrannost vychutnat,“ vzdal 
hold početnému obecenstvu hlavní tre-
nér žen VK Miroslav Čada. Současně si 
nemohl nevšimnout, jak přítomné poba-
vilo radostné pobíhání asijských plejerek 
kolem dokola hřiště po každém vítěz-
ném míči. „Tohle je v Asii běžná oslava 
dosaženého bodu tak, jako u nás vytvo-
ření hloučku a plácnutí si dlaněmi. Když 
však člověk vidí ta kolečka na vlastní oči, 
nutí ho to minimálně k úsměvu, než si na 
to zvykne,“ připustil Čada, že stejně jako 
většina diváků se ani on při pohledu na 
kroužící děvčata z Tian Jinu místy neu-
bránil roztaženým koutkům úst.

Brambory Adamèíkové

Prostějov (son) - Týden po skvělém 
stříbru z MČR žen přidala mladá člen-
ka VK AGEL Kristýna Adamčíková 
další velice dobré umístění na halovém 
šampionátu v beachvolejbalu. Ten-
tokrát šlo o Mistrovství republiky do 
22 let a byla z toho čtvrtá pozice. V Pra-
ze-Střešovicích nastoupila teprve sedm-
náctiletá Týna ve dvojici s Magdalenou 
Dostálovou a společně se jim podařilo 
postoupit až do semifinále. Poslední 
dva zápasy včetně závěrečného střetnutí 
o bronz, jež vyústilo v dramatickou bitvu, 
však už nezvládly. A braly tak bramboro-
vé medaile, byť i tenhle post stále má svou 
cenu a vysokou hodnotu. Zvlášť pokud 
zohledníme, že triumf slavilo finské duo 
Sinisalo, Ahtiainen a mezi českými páry 
tudíž Adamčíková s Dostálovou skonči-
ly vlastně třetí na bronzovém stupínku.
Výsledky najdete na straně 22
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Veronika TINKLOVÁ
Ze sedmi víkendových setů semifinálové sé-
rie extraligy mezi volejbalistkami Prostějova 
a Olympu sice odehrála pouze jeden a půl sady, 
přesto zanechala ze všech hráček VK asi nej-
lepší dojem. Hanačky totiž ani v jednom ze 
dvou střetnutí neodvedly zdaleka optimální 
týmový výkon, z jednotlivkyň například Nina 
Herelová zářila jen v prvním a Melissa Vargas pro 
změnu v druhém duelu, jejich parťačky zůstaly maxi-
málně v průměru. Druhá nahrávačka v dresu AGEL 
naskočila z lavičky až uprostřed třetího dějství neděl-
ní odvety, aby skvělým výkonem klíčově pozvedla do 
té doby utrápené družstvo favoritek. Nejenže Tinklová 
přesně i nápaditě nahrávala, navíc stihla přidat ještě čtyři 
body za tři úspěšné útoky a jeden vítězný blok. Díky, Verčo!

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„Už v prvním utkání soupeř potvrdil dobrou formu ze čtvrtfinále a dnes-
ka nás dokázal docela potrápit. Konečné skóre sice vypadá jasně, ale 
chvílemi jsme měly potíže se prosadit přes kvalitní obranu Olympu. Dů-
ležité je, že v rozhodujících okamžicích jsme pokaždé zabraly na plné 
obrátky a dostaly utkání pod kontrolu. Největší rozdíl mezi oběma týmy 
spočíval v útoku, navíc jsme si občas pomohly podáním a výpadky na při-
hrávce neměly příliš často. Druhý zápas? Po výborném úvodním setu jsme 
samy sebe dostaly zbytečně pod tlak nezvládáním jednoduchých situací, 
například nesloženými útoky na jednoblok, lacinými chybami v obraně 
a podobně. Olymp se tím chytil a od druhé sady hrál opravdu dobře, my 
jsme měly docela velké problémy. Pozitivní je, že jsme je dokázaly překo-
nat a nepříznivý vývoj otočit. V Praze však musíme předvést mnohem 
kvalitnější výkon bez tolika hrubek.“
 SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

KAPITÁNKY

PROSTĚJOV Volejbalistky VK AGEL chtěly úvodní dva zápa-
sy semifinálové série UNIQA extraligy žen ČR 2015/16 proti 
Olympu Praha ovládnout jasným způsobem a nedát mladým 
soupeřkám šanci na překvapení. Záměr prostějovských fa-
voritek se však stoprocentně naplnit nepodařilo. Sice doma 
dosáhly povinných vítězství 3:0 a 3:1, ale hlavně nedělní mač 
zanechal v táboře nejlepšího mančaftu republiky za uplynulá 
léta jisté rozpaky.
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Obchodní mediální partneři VK AGEL Prostějov

ZAZNĚLONA 
TISKOVCE...

Miroslav ÈADA - VK AGEL Prostìjov
„Utkání jsme rozjeli velice dobře, úvodní set získali hladce na patnáct bodů 
a nic nenasvědčovalo tomu, že přijde nějaké drama. Bohužel vlastním lajdác-
tvím jsme soupeři umožnili dostat se do zápasu, když vše začalo opakovaným 
nepoložením balónů na jednoblok, pokračovalo zhoršenou obranou a vyvr-
cholilo znejistěním celé naší hry, byť jsme díky solidní přihrávce nebyli pod 
nijak zásadním tlakem. Zaslouženě přišla facka v podobě ztracené sady, aspoň 
si holky uvědomily, že nic není dopředu samo vyhrané. Krizi jsme nakonec pře-
stáli zlepšením po příchodu druhé nahrávačky Verči Tinklové, která potvrdila, 
jaký kus práce tady od začátku sezóny udělala.“

Stanislav MITÁÈ - PVK Olymp Praha
„Musím konstatovat, že i přes porážku jsem s naším dnešním výkonem spo-
kojený. Dokázali jsme v Prostějově uhrát set a navíc třetí sada byla dlouho na 
vážkách, v podstatě až do střídání Veroniky Tinklové. O šanci vést 2:1 jsme se 
následně sami připravili trestuhodnými chybami, kdy nám tam dvakrát spadl 
míč zadarmo, k tomu se přidaly některé chytatelné ulívky domácích. Klíčovou 
koncovku jsme tak nezvládli a ve čtvrtém setu potom vyhořeli. I tak můžeme 
hodnotit vysoko, jak kvalitní volejbal dokážeme předvádět v  delších úsecích 
střetnutí. Díky tomu jsme tady odehráli své letošní maximum a potvrdili celo-
ročně stoupající formu týmu.“

edmi víkendových setů semifinálové sé-
rie extraligy mezi volejbalistkami Prostějova 
a Olympu sice odehrála pouze jeden a půl sady, 
přesto zanechala ze všech hráček VK asi nej-
lepší dojem. Hanačky totiž ani v jednom ze 
dvou střetnutí neodvedly zdaleka optimální 
týmový výkon, z jednotlivkyň například Nina 
Herelová zářila jen v prvním a Melissa Vargas pro 
změnu v druhém duelu, jejich parťačky zůstaly maxi-
málně v průměru. Druhá nahrávačka v dresu AGEL 
naskočila z lavičky až uprostřed třetího dějství neděl-
ní odvety, aby skvělým výkonem klíčově pozvedla do 
té doby utrápené družstvo favoritek. Nejenže Tinklová 
přesně i nápaditě nahrávala, navíc stihla přidat ještě čtyři 
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PROSTĚJOV
sy semifinálové série UNIQA extraligy žen ČR 2015/16 proti 
Olympu Praha ovládnout jasným způsobem a nedát mladým 
soupeřkám šanci na překvapení. Záměr prostějovských fa-
voritek se však stoprocentně naplnit nepodařilo. Sice doma 
dosáhly povinných vítězství 3:0 a 3:1, ale hlavně nedělní mač 
zanechal v táboře nejlepšího mančaftu republiky za uplynulá 
léta jisté rozpaky.

SEMIFINÁLE ČÍSLO DVA: NEČEKANÉ DRAMA,KTERÉ MUSEL PROSTĚJOV PRACNĚ OBRACET

OLYMP AŽ NEČEKANĚ TRÁPÍ

Kubánská opora prostějovských vole-
jbalistek Mellisa Vargas opět domino-
vala v útočné fázi.  Foto: Josef Popelka

Agelky sice dělí od postupu do extraligového � nále 
jediné vítězství, ale domácí výhry se rodily v bolestech

Z Číny dorazily jen mladice a dostaly nářez

PROSTĚJOV Na své starší oddí-
lové kamarádky výsledkově navá-
zaly mladší žákyně VK AGEL Pro-
stějov, když v krajském přeboru 
2015/16 věkové kategorie do 13 
let vybojovaly bronzové medaile.
Naše mladší volejbalistky však na 
rozdíl od těch starších zůstaly daleko 
za dvěma nejvyššími příčkami, jež 
obsadily vítězný Šumperk a druhá 
Česká Třebová. Třetí místo braly 
Agelky vedené trenérskou dvojicí 
Jindřich Němeček – Denisa Jurko-
vičová s bezpečným náskokem před 
kvartetem pronásledovatelů Přerov, 
Olomouc, Uničov a Lanškroun, pro-
stějovský B-tým pak obsadil posled-
ní třináctou pozici.
 Výsledkový servis najdete
  na straně 22

PROSTĚJOV Že mohou mít prostě-
jovské volejbalistky s těmi pražskými 
v semifinále play-off UNIQA extraligy 
starosti, to ukázalo hned úvodní semi-
finálové utkání vzájemné série. V hale 
Sportcentra DDM vzdoroval Olymp 
dost vyrovnaně, leč Agelky v klíčových 
momentech srazily méně zkušeného ri-
vala dlouhými sériemi bodů v jednom 
postavení, což především rozhodlo 
o jejich třísetovém triumfu.
V letošní sezóně měly svěřenkyně kouče 
Čady se vstupy do zápasů často problémy, 
ovšem start důležitého zahajovacího duelu 
semifinále zvládly v sobotním podvečeru 
dobře a ujaly se vedení 6:2. Trable však 
přišly hned vzápětí, neboť pražský výběr 
skvěle bránil v poli a nastalé dlouhé výmě-
ny mu svědčily - 7:6. Favoritovi se nedařilo 
více zatlačit servisem ani útokem, naopak 
chyboval. A průběh se nečekaně rychle 
překlopil na stranu PVK, jenž vedle výbor-
né defenzivy také účinně podával (9:11). 
Jeho nápor však domácí hráčky včas za-

stavily díky zlepšení všech činností, načež 
se hostující družstvo ocitlo pod zvýšeným 
tlakem, kterému hůř čelilo. Klíčový byl ob-
rat na 15:13, rozhodující pak odskočení ze 
stále vyrovnaných 17:16 na 20:16. Kon-
covka už vyzněla jasně - 25:18 a 1:0.
Úvod druhé sady rostoucí převahu „vékáč-
ka“ přibrzdil (3:3), leč brzy se její stavidla 
otevřela naplno. Děvčata Olympu totiž 
vyrobila během krátké doby sérii nevy-
nucených chyb a rázem se tak zrodil větší 
trhák na 10:4. Následovala oboustranně 
neurovnaná pasáž, kdy i Agelky polevily. 
A snížení manka dalo mančaftu z české 
metropole novou šanci - 14:11. Jenže tr-
vale eliminovat prostějovskou herní sílu 
představovalo pro Mitáčovy hráčky tvrdý 
oříšek k rozlousknutí, na němž si v závěru 
opět vylámaly zuby. Čadova parta vystup-
ňovala svůj výkon a suverénně domino-
vala drtivou šňůrou devíti bodů v řadě na 
sklonku tohoto setu - 25:13 a 2:0!

Taková facka musela s mladými Pražan-
kami otřást, avšak zkraje třetího dějství na 
sobě nedaly nic znát. S obhájkyněmi titu-
lů držely krok, dokonce šly po delší době 
do vedení (z 5:3 na 6:8). Jejich vzepětí 
spočívalo v návratu k dobrému bránění 
po nepříjemných servisech. Agelkám se 
podařilo bleskově otočit na 9:8, odhod-
lané protivnice okamžitě kontrovaly ještě 
důraznějším způsobem (9:11, 10:13). 
Zde dokazovaly, nakolik kvalitní volejbal 
umí předvádět. Špatně přijímající VK 
AGEL se najednou ocitl v nemalých 
potížích, ze kterých ale svedl elegantně 
vybruslit. Vydatně pomohlo skvělé po-
dání Markevich, při němž domácí ženy 
zaznamenaly již druhou devítibodo-
vou sérii během mače z 11:15 na 20:15 
a tím se znovu pevně chopily vypadnuté 
taktovky. Úplný konec jen stvrdil předpo-
kládaný hladký rezultát nerodící se ovšem 
nijak snadno - 25:20 a 3:0. 

PROSTĚJOV Týden po kadetkách 
čeká úvodní turnaj Final Four extrali-
gy ČR 2015/2016 také juniorky VK 
Prostějov. A rovněž volejbalové Agelky 
do 19 let budou mít v prvním ze dvou 
rozhodujících klání elitní republikové 
čtyřky výhodu domácího prostředí, 
neboť po dlouhodobé části obsadily 
druhé místo a zahajovací dostaveníčko 
bojů o medaile tak organizuje hanácký 
oddíl v prostějovské hale Sportcentra 
DDM.
Výběr vékáčka má následující zápasový 
program: v pátek 15. dubna proti Brnu 
(12.00 hodin), o den později s Olympem 
Praha (17.00) a v neděli 17. dubna proti 
Českým Budějovicím (12.00). „Chceme 
si vybudovat co nejvýhodnější pozici pro 
semifinále, což by logicky bylo prvenství. 
V takovém případě bychom pravděpo-
dobně narazili na Budějovice, které jsou 

obecně brány za papírově nejslabší tým 
z celé čtveřice, a věříme si na ně. Naopak 
největším favoritem je určitě silné Královo 
Pole coby vítěz po nadstavbě a Olymp zase 
zvýší svou kvalitu doplněním o členky žen-
ského áčka, navíc nám to na něj letos moc 
nejde,“ rozebral situaci Lukáš Miček, hlavní 
trenér juniorského kolektivu VK Agel.
Před začátkem soutěžního ročníku věřil, 
že se svými svěřenkami může směle po-
mýšlet i na mistrovský titul. „Celou sezónu 
nám však komplikuje početná marodka a 
též do Final Four bohužel půjdeme bez tří 
zraněných opor. Ze zdravotních důvodů 
chybí dlouhodobě vyřazená blokařka Eva 
Lakomá, další blokařka Aneta Chludová 
nadále laborující s bolavým kolenem a ješ-
tě univerzálka Sarah Cruz, u níž lékaři přišli 
na poškozené kloubní pouzdro v rameni. 
Kromě toho nemocná Kača Kociánová 
brala antibiotika, ale ta by se měla stihnout 

dát dohromady. Nastoupíme tedy v po-
dobném složení jako během dlouhodobé 
fáze s tím, že musíme vyřešit obsazení po-
stu univerzálky. V úvahu přicházejí Týna 
Adamčíková, Vendy Valášková nebo Ter-
ka Baláková,“ prozradil Miček.
Personální absence zlaté ambice poně-
kud relativizují. „Základním cílem určitě 
je získat cenný kov, v což pevně věřím. Já 
osobně bych si přitom strašně přál po-
stoupit do finále, neboť bychom tím měli 
jisté přinejhorším stříbro a v závěrečném 
utkání se pak teoreticky může stát coko-
liv. K tomu však nejdřív musíme vyhrát 
semifinále, pro což zase potřebujeme 
výborně zvládnout nadcházející první 
turnaj. V domácím prostředí pro to udě-
láme maximum, vedle herní kvality bude 
rozhodně nutné naplno bojovat a držet 
se týmového pojetí. Zveme fanoušky 
do hlediště, s jejich pomocí se toužíme 

poprat o co nejlepší výsledek prostějov-
ského mládežnického volejbalu,“ pravil 
Miček odhodlaně.    (son)

M. Čada: „O holky z Kuby máme zájem“

Semifinále číslo jedna: Olymp držel krok,
ale zlomily jej dvě devítibodové šňůry

VK Pv
Olp Prh
3:0 

VK PV
OL PRA 3:0

stav série: 1:0
jak se utkání vyvíjelo...

Bodový vývoj - první set: 2:0, 3:2, 
6:2, 7:6, 8:8, 9:11, 11:11, 12:13, 
15:13, 17:14, 17:16, 20:16, 20:18, 
25:18. Druhý set: 0:1, 2:1, 3:3, 
5:3, 10:4, 10:6, 14:9, 14:11, 16:13, 
25:13. Třetí set: 0:1, 3:1, 3:3, 5:3, 
5:5, 6:8, 9:8, 9:11, 10:14, 11:15, 
20:15, 22:16, 22:18, 23:20, 25:20.

ZAZNĚLONA 
TISKOVCE...

Miroslav ÈADA - VK AGEL Prostìjov
„Olymp nám byl hodně vyrovnaným protivníkem. Dobře podával a zejména bránil v poli, 
čímž jsme měli místy problémy s příjmem či bodovým dohráváním výměn. Podstatně lep-
ším útokem jsme však zápas nakonec zvládli bez výraznějších komplikací, když v posledním 
setu za nepříznivého vývoje pomohla vynikajícím servisem Táňa Markevich. Celkově nej-
lepší hráčkou byla jednoznačně Nina Herelová, která dominovala právě v útoku. Pozitivní je 
určitě výsledek 3:0, zatímco výkon budeme chtít zítra minimálně zopakovat či ještě zlepšit.“

Stanislav MITÁÈ - PVK Olymp Praha
„Prohráli jsme celkem snadno poměrem nula tři, nicméně holky musím pochválit, neboť 
v této sezóně odehrály proti Prostějovu nejlepší utkání. Vstoupili jsme do něj velice dob-
ře a ještě po druhém technickém timeoutu dotáhli na rozdíl jednoho bodu, ale dobrý vo-
lejbal jsme nevydrželi hrát pořád. Například druhý set nám vůbec nevyšel, naopak třetí 
byl dlouho výborný. Bohužel jsme se při vedení 15:11 zasekli v jednom postavení, přišla 
série chyb na přihrávce i v útoku a silný soupeř to nekompromisně otočil. “

Své Final Four hrají teď doma i prostějovské juniorky
program 1. Final Four extraligy

 juniorek ÈR 2015/2016
pátek 15. dubna: 12.00 hodin VK 
AGEL Prostějov – Královo Pole Brno, 
14.30 hodin PVK Olymp Praha – VK 
ČEZ České Budějovice.
sobota 16. dubna: 15.00 hodin 
Královo Pole Brno – VK ČEZ České 
Budějovice, 17.00 hodin VK AGEL 
Prostějov - PVK Olymp Praha.
neděle 17. dubna: 10.00 hodin Krá-
lovo Pole Brno – PVK Olymp Praha, 
12.00 hodin VK AGEL Prostějov - 
VK ČEZ České Budějovice.
Všechny zápasy se hrají v hale Sport-
centra DDM Prostějov a vstup pro 
diváky je zdarma. 

Mladší žákyně 
VK skončily

v KP 
TŘETÍ

Nina Herelová: „Důvěra mě těší a snažím se
ji splácet odváděním co nejlepších výkonů“

stav série: 2:0

FAVORITA
vs.

Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.czkultura v Prostějově a okolí...24

MUZEUM OBSADILI 
KELTOVÉ I PICASSO

PROSTĚJOV Stojí za to vyrazit do muzea? Jednoznačnou odpo-
věď na tuto otázku podala hned trojice zajímavých výstav, která 
byla uplynulý čtvrtek zahájena v Muzeu a galerii v Prostějově. 
Přestože jejich záběr je neobyčejně široký a pestrý, všechny 
spojuje téma člověka i projevů jeho fantazie v různých časo-
vých obdobích historie lidstva. První z výstav se vrací o stovky 
let nazpět do dob, kdy na našem území žili Keltové, druhá před-
stavuje výtvarná díla světoznámých autorů od baroka až po 
současnost a třetí je pak zaměřena zejména na představivost 
dnešních dětí. Večerník byl u všech tří významných kulturních 
událostí přítomen.  

Z VERNISÁŽE

Na jedné z výstav najdete i díla
Švabinského, Dalího, Lady či Warhola

BYLI  JSME

U TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Při čtvrtečním zahájení výstav se hlavní budova prostějovského muzea velmi solidně zaplnila desítkami návštěv-
níků. Foto: Martin Zaoral 

pro Večerník 

původní
reportáž

Martin
ZAORAL

PROSTĚJOV Pětadvacet a kou-
sek. Liberecká hudební smečka 
Krucipüsk, která na sklonku 
minulého roku oslavila čtvrt sto-
letí, se tento pátek představí na 
Hané. Konkrétně v prostějov-
ském klubu Apollo13 a budou 
u toho ještě domácí hvězdičky 
Kervežekson a Notion Deep. 
Hlavní hvězdou večera budou bez 
diskuzí Krucipüsk, kteří nahráli již 
svůj desátý studiový počin, jenž 
vyšel na CD pod názvem „TINTI-
LI VANTILI“, stejnojmenné tour 
liberečtí hudební tvrďáci podnikají 
napříč celou republikou. V pátek 
15. dubna pak svou návštěvou po-
ctí i nejvyhlášenější rockový klub 
našeho města. 
Kapela Krucipüsk vystupuje v pěti-
členném obsazení: Tomáš Hajíček 
(zpěv), Jarmut Gabriel (kytara, 
zpěv), Jiří Zika (zpěv, basa), Voj-
ta Douda (bicí), Standa Urban 
(zvuk, mix). Ve své dlouhé historii 
vydala jedenáct plnohodnotných 
alb a jedno DVD: Ratata (1992), 
Cirkus dneska nebude (1996), 
Bigada Bigada Baby (1998), ~4~ 
(2001), Druide!(2004), Ahoj 
(2007), Pardon – DVD (2007), 
Amen (2009), Kocour v troubě 
(2010), Rodinnej diktát (2012), 
Boombay (2013), Tintili vantili 
(2015). 
Začátek koncertu je stanoven na 
20:00 hodin, vstupenky lze za-
koupit v předprodeji v  hudebni-
nách Z. Tyla v  Kramářské ulici, 
nebo dojít přímo na místo! (zv)

LEGENDÁRNÍ
KRUCIPÜSK
PŘEDSTAVÍ
NOVINKY

Expozicí Postava ve výtvarném umění zasvěceně provedl kunsthistorik 
Jan Juřička, který návštěvníkům představil i dílo slavného Salvadora Dalí-
ho (na snímku vlevo). Foto: Martin Zaoral

Obě protagonistky zdařilé vernisáže: malířka Ilona Strejčková (vpravo) 
a přednášející Jaroslava Olivová.  Foto: Jiřina Novotná

Žánr malířčiných obrazů je opravdu široký.  Foto: Jiřina Novotná

NA KONICKÉM ZÁMKU ZAČALA NEVŠEDNÍ VÝSTAVA

PROSTĚJOV Dvě novinky hlá-
sí prostějovská divadelní scéna. 
Pro náhlé onemocnění Vilmy 
Cibulkové zrušené představení 
LENI Divadla v Řeznické Praha 
už zná nový termín. A již tuto 
neděli se v Městském divadle 
v Prostějově uskuteční poslední 
díl úspěšného festivalu APLAUS, 
které bylo původně odvoláno 
taktéž z  důvodu nemoci hlavní 
postavy. 
„Podařilo se nám vyjednat náhradní 
termín pro představení LENI praž-
ského Divadla v Řeznické, které se 
neuskutečnilo v úterý patnáctého 
března kvůli onemocnění hlavní 

představitelky. Inscenaci uvedeme
v náhradním termínu v úterý třetího 
května v devatenáct hodin,“ prozradi-
la ředitelka Městského divadla v Pro-
stějově Jana Maršálková. Vstupenky 
zakoupené v doprodeji zůstávají 
v platnosti, případně divadelní po-
kladna vrátí vstupné.
A v náhradním termínu se odehra-
je i poslední díl loňského ročníku 
festivalu APLAUS. „Představení Ži-
vot na trikrát bratislavského Štúdia 
L+ S, které bylo v říjnu zrušeno kvůli 
náhlému onemocnění Milana Lasici, 
odehrajeme v neděli sedmnáctého 
dubna v devatenáct hodin,“ potvrdila 
Maršálková.  (pk)

VILMA PŘIJEDE,
Aplaus už v neděli...



„První představení se jmenuje Kolum-
bus Rex pátrá, zasahuje a hrají ho žáci 
čtvrtého ročníku prvního cyklu literár-
ně-dramatického oboru naší Základní 
umělecké školy. Jde o dramatizaci bláz-
nivé pohádky Stanislavy Reschové. 
Následuje hra v podání divadelního 
souboru Freak Out s názvem Bereni-

ka stříhá vlasy. V tomto případě se o 
zábavu pro diváky postarají žáci třetí-
ho ročníku druhého cyklu, což jsou 
vlastně už středoškoláci. Jedná se o 
dramatizaci povídky Francise Scotta 
Fitzgeralda, kterou jsme tak trochu 
předělali pro naše účely a možnosti,“ 
prozradila Večerníku těsně před před-
stavením Hana Šprynarová, režisérka 
obou představení a učitelka literárně-
-dramatického oboru na Základní 
umělecké škola Vladimíra Ambrose 
v Prostějově. 
Než mladší herci nastoupili na pódium 
a strážník Pytlík začal ve Skrblíně řešit 
krádež šperků, Večerník se režisérky 

zeptal, zda je jednodušší nacvičovat 
divadelní hru s mladšími adepty herec-
kého umění nebo už s těmi pokročilej-
šími. „To máte těžké, každá věková ka-
tegorie našeho literárně-dramatického 
oboru má to svoje a každá potřebuje 
něco jiného. S těmi nejmenšími herci 
je to hraní možná zábavnější a veselej-
ší. Ti starší mají už k herectví a jednot-
livým rolím takový vážnější vztah a sa-
mozřejmě i svůj osobní názor. A dávají 
ho najevo, jak to chtějí dělat a co chtějí 
hrát. S těmi staršími žáky už hledáme 
společně témata, ke kterým by se chtěli 
vyjádřit i oni sami,“ odpověděla Hana 
Šprynarová. 
Dlužno dodat, že obě divadelní hry 
v podání žáků prostějovské „zu-
šky“ měly u zaplněného hlediště 
obrovský úspěch. A co víte, třeba 
se s některým z mladých herců 
potkáme za pár let na jevišti pro 
dospělé, nebo ho dokonce uvidí-
me na televizních obrazovkách.. 

„Vždycky máme ve svém středu talen-
ty, kteří se prosadí i po absolvování naší 
umělecké školy. Letos se například je-
den student našeho oboru dostal na Ja-

náčkovu akademii múzických umění. 
A není to první případ, kdy se naši žáci 
dostávají na konzervatoře,“ pochlubila 
se režisérka Šprynarová. 

PRAHA, PROSTĚJOV Poslední 
březnovou sobotu večer aplaudo-
valo vyprodané hlediště Národ-
ního divadla v Praze oceněným 
umělcům. Všechny Pros-
tějovany může těšit, že 
Cenu Thálie za rok 2015 
obdržel rovněž místní 
rodák a slavný herec 
Ladislav Županič. 
Populární „Laďa“ 
dostal prestižní oce-
nění za celoživotní 
herecko-pěvec-
ké mistrovství. 
A Večerníku po-
skytl exkluzivní 
vyjádření!

Michal � DLEC
Na jevišti Národního divadla v Praze 
se v sobotu 26. března večer předáva-
ly prestižní herecké Ceny Thálie za 
rok 2015. Trofej v podobě skleněné 

divadelní masky z autorské dílny Boř-
ka Šípka si odneslo celkem patnáct 
umělců. Thálii za celoživotní herec-
ko-pěvecké mistrovství získal herec, 
zpěvák a vynikající dabér Ladislav 
Županič. 

„Byl to pro mě neuvěřitelný záži-
tek, trošku jsem se na jevišti třepal. 
Vehnalo mi to do očí i slzy, když mi 

tleskalo zcela zaplněné hlediště 
Národního divadla,“ přiznal 

exkluzivně Večerníku 
Ladislav Žu-

panič. „Já 
už jednu 

Thálii 
m á m 

z roku 
1998 za 
herecký 
v ý k o n 

v divadelní hře 
Klec bláznů, 
ale to se rozho-

dovalo mezi mnou a kolegou z diva-
dla. Teď jsem ale toto ocenění vážně 
nečekal. Je to ocenění za moji celoži-
votní práci, takže si jej pochopitelně 
vážím víc,“ prozradil populární pros-
tějovský rodák „Laďa“ Županič. 

Herec si ještě v telefonickém rozhovoru 
s Večerníkem vzpomněl na své úplné 
začátky na prknech, která znamenají 
svět. „Až do své nejdelší
smrti budu v duchu děkovat paní učitel-
ce Hrubé z Prostějova, která v mém ro-
dišti zakládala divadelní kroužek a dala 
mi první herecké rady. Co nejdřív bych 
se chtěl na Hanou znovu vydat. S diva-
dlem bohužel zatím ne, ale určitě při-
jedu soukromě. Už proto, že drahnou 
dobu jsem nebyl na hřbitově za svými 
rodiči, což je ostuda. Snad se domů 
z Prahy brzy dostanu, i když dálnice 
D1 je pořád zasekaná,“ poznamenal 
s úsměvem Ladislav Županič. 
A co pro něho Cena Thálie za rok 2015
 znamená do budoucnosti. „Doufám, 
že touto cenou mi nechtěli říct, že už 
mě odepisují a mám definitivně odpís-
káno! Kdepak, já mám ještě spoustu he-
reckých plánů a naštěstí i nabídek,“ roz-
loučil se s Večerníkem populární herec 
a pozdravil všechny čtenáře.

„Musíme si přiznat, že minimálně 
polovinu druhého utkání jsme vlast-
ní vinou neodehráli vůbec dobře. 
Proto jsem po jeho skončení volil 
trochu ostřejší slova. Holky si musí 
uvědomit, pokud něco zvorají, 
umět přijmout oprávněnou kritiku. 
Jakmile s  českým celkem ztratíme 
set, je to vždycky problém. A právě 
v  takovém duchu jsem k  mančaftu 
promlouval s  jasným návodem, co 
konkrétně je do příštího střetnutí 
nezbytné zlepšit,“ důrazně konstato-
val kouč Prostějova Miroslav Čada.
O lecčem svědčí, že horké kaštany 
z  ohně musela vékáčku tahat ve-
dle tradiční opory Melissy Vargas 
i jiná, dost překvapivá hrdinka: dru-

há nahrávačka Veronika Tinklová! 
„Verča dlouho čekala na svou větší 
příležitost v  opravdu důležité bitvě 
a jakmile přišla, dokázala ji využít. 
Na hřiště přišla v  kritické chvíli, 
kdy jsme za stavu 1:1 na sety ztrá-
celi 12:15, ale já jsem jí přesto věřil, 
že těžkou situaci zvládne. Na tré-
nincích totiž vypadá hodně dobře 
a mám radost, že svou formu doká-
zala prodat. Podle mého názoru je 
momentálně nejlepší českou nahrá-
vačkou,“ pochválil Čada skromnou 
svěřenku.
Pořádný záběr teď očekává rovněž 
od všech ostatních členek družstva, 
aby semifinále pro Agelky skonči-
lo hned třetím dílem série. Ten je 
na programu ve středu 13. dubna 
od 17.00 hodin v  hlavním městě 
na palubovce málo prostorné haly 
v Přípotoční ulici. „Všechno z uply-
nulého víkendu si podrobně roze-
bereme, důkladně se připravíme 
a do dalšího utkání půjdeme na ma-
ximum. Očekávám precizní výkon 

s plnou koncentrací bez zbytečných 
komplikací,“ nastavil Čada laťku vy-
soko.
Nutnost zlepšení zdůraznila také 
kapitánka VK. „Proti Olympu jsme 
před play-off velice dlouho nehrály 
a on se za tu dobu opravdu výrazně 
zlepšil. Přesto bychom vzájemné 
zápasy měly zvládat přesvědčivě, 
což se nám zatím nedaří. Špatné 
je, že si problémy ze značné části 
způsobujeme samy vlastními zby-
tečnými chybami, které prostě ne-
smíme v  takové míře dělat. Aspoň 
víme, v  čem je nutné jít nahoru, a 
můžu garantovat, že na tom tvrdě 
zapracujeme. Abychom jednoznač-
ně zvládly třetí utkání série v Praze, 
budeme lepší výkon rozhodně po-
třebovat,“ pověděla Solange Soares.
Lodivod PVK si navzdory příznivé-
mu dojmu zanechanému na Hané 
nestavěl žádné vzdušné zámky. 
„Zejména druhý zápas v Prostějově 
je pro nás určitě povzbuzením, ale 
nedělám si přehnané iluze. Už v mi-
nulosti jsme tady dokázali jasného 
favorita nejednou potrápit, jenže 
s  tím větší koncentrací pak pokaž-
dé přijel k  nám a většinou nám ve 
třetím pokračování série nedal moc 
čuchnout. Proto zůstáváme noha-
ma pevně na zemi, neboť soupeř 
má skutečně silný a zkušený tým. 
Na druhou stranu předem nic ne-
balíme, naopak se na domácím hři-
šti porveme o co nejlepší výsledek. 
Chceme se totiž pozitivně naladit 
na souboje o bronz,“ vyložil Stani-
slav Mitáč. O něco smělejší plány 
vyslovila kapitánka Olympu. „Do-
kázaly jsme si, že s Prostějovem lze 
hrát vyrovnaně. Když zabereme 
všechny společně a budeme mít 
opravdovou chuť zvítězit, můžeme 
doma třeba ne přímo vyhrát, ale 
aspoň svést ještě vyrovnanější boj,“ 
toužila Eva Hodanová.

PROSTĚJOV Snad až překvapivě 
vyrovnaný byl dvě a půl sady druhý 
duel semifinále UNIQA extraligy 
žen ČR 2015/16 mezi VK AGEL 
a PVK Olymp. Prostějovské vo-
lejbalistky daly vlastním váháním 
pražským rivalkám šanci, kterou 
využily a ještě uprostřed setu číslo 
tři měly blízko minimálně tiebre-
akovou řežbu. Teprve za této pre-
kérní situace účastnice evropské 
Champions League pořádně za-
braly, aby nepříznivý průběh rázně 
otočily a zvýšily zápasové vedení 
v sérii na dva nula. Třetí měření sil 

je na programu ve středu 13. dub-
na od 17.00 hodin v hlavním měs-
tě, kde budou mít sedminásobné 
šampiónky Česka velkou motivaci 
vše završit podstatně lepším výko-
nem.
Úvodní vyrovnanost nevydržela 
dlouho, konkrétně do stavu 2:3. Vzá-
pětí Hanačky udeřily kvalitním servi-
sem, dobrou obranou i následnými 
protiútoky a tlačená děvčata PVK 
nestíhala. Komplexní výkon poslal 
favorita poměrně rychle do výrazné-
ho náskoku 15:7, který sice Olymp 
s pomocí vydařených podání a bloků 
zkorigoval (16:11), leč na větší vý-
padek si domácí mančaft dal pozor. 
Hezké ofenzivní kombinace bavily 
spokojené fanoušky, vstupní sada vy-
zněla naprosto jednostranně – 25:15.
Pohodově Agelky otevřely také dru-
hou část, jenže pevná jistota se náhle 
rozplynula jako pára nad vřícím hrn-
cem. Skóre 5:2 hostující celek zniče-
honic otočil pětibodovou šňůrou na 
5:7, když účinný servis Vyklické do-
plnily neprostupné bloky Pražanek. 
Stejnými zbraněmi Mitáčovy svě-
řenky odstup ještě zvýšily (10:15), 
nicméně papírově silnější tým nic 
nebalil. Zapnutím plných obrátek po-
stupně obrátil na 20:19 a vypadalo to 

na zažehnání hrozících potíží. Pak ale 
přišel dokonalý šok. Vyslankyně čes-
ké metropole při nepříjemném po-
dání Kurkové pětkrát v řadě bodově 
zablokovaly (!) a nečekaně srovnaly 
poměr setů – 20:25.
Z dílčí ztráty se Čadova zaskočená 
parta sesbírala zdánlivě bez větších 
následků, neboť do třetího dějství 
odstartovala s novým entuziasmem 
(7:4). Leč herní trable z předchozího 
průběhu evidentně nebyly náhodné. 
Obhájkyně ligového stříbra se moh-
ly kromě účinného servisu a kvalitní 
obrany v poli spolehnout především 
na super bloky, o něž si jindy útočně 
dominující ženy VK nezvykle často 
vylámaly zuby. Logicky se tedy do-
stavila další krize suverénních vítězek 
dlouhodobé fáze soutěže, za stavu 
12:15 se zvolna schylovalo k rození 
senzace. Prostějovský ansámbl ji ale 
odmítl a klíčovým krokem vedoucím 
k záchraně této sady bylo střídání na 
nahrávce, kam za neotřesitelnou jisto-
tu Weiss přišla Tinklová. Té se vynu-
cený záskok hned od prvních míčů da-
řil znamenitě a právě ona vyburcovala 
uvadlé mistryně republiky z hluboké-
ho útlumu (17:15, 18:18 – 21:18). 
Závěr návrat favorizované družiny do 
střetnutí jedině potvrdil – 25:20.

Psychickou výhodu navíc domácí 
plejerky dokázaly přenést do sady 
číslo čtyři, kde od prvních balónů 
nebylo jakýchkoliv pochyb o vítěz-
kách celé bitvy. AGEL v pozměně-
ném složení našel ztracenou jistotu, 
dobrou hrou systematicky zvyšoval 

svou převahu a záhy vedl rozdílem 
deseti bodů 14:4. Následně stačilo tr-
pělivým ztrátováním dovést duel do 
zdárného konce, což se bezezbytku 
povedlo s bonusem v podobě ještě 
zvýšeného rozdílu ve skóre – 25:13 
a 3:1.  (son)

PROSTĚJOV Aby se někdo dokázal 
v jakémkoliv střetnutí bodově vyrov-
nat úderné Kubánce Melisse Vargas, 
to už je událost. V sobotním semifiná-
le extraligy číslo jedna se to povedlo 
její spoluhráčce z VK AGEL, když slo-
venská blokařka Nina Herelová k de-
seti vítězným útokům při excelentní 
úspěšnosti 83 procent přidala ještě tři 
bloky a rozhodující měrou přispěla 
k  důležitému prvnímu triumfu v  sé-
rii. Cesta prostějovských volejbalistek 
k další obhajobě titulu tak zdárně po-
kračovala a Večerník sličnou tmavo-
vlásku krátce vyzpovídal.

Marek SONNEVEND
●● Byl to pro vás osobně nejlepší vý-
kon sezóny?
„Nevím, jestli se to dá přímo takhle říct, 
ale určitě jsem se dnes na hřišti cítila 
dobře. Byla jsem neustále ve hře, a po-

kud se člověk takto dostane do tempa, 
může se chytit. Neřešila bych ale tolik 
můj výkon, jako spíš fakt, že jsme vítězně 
zvládly úvodní semifinálový zápas. To je 
mnohem důležitější.“
●● Není však moc obvyklé, aby nej-
více bodující hráčkou utkání byla 
blokařka, ne?
„Je pravda, že skoro vždycky nejvíc bo-
dují univerzálky nebo smečařky, které 
většinou dostávají mnohem víc příleži-
tostí zakončovat. Tentokrát mi ale naše 
nahrávačka Katy Weiss balóny podávala 
opravdu hodně často a hlavní bylo, že se 
mi jich většinu podařilo složit na zem. 
Z toho mám samozřejmě radost, stejně 
jako z naší týmové výhry.“
●● Pražský soupeř vám místy dělal pro-
blémy. Čím především?
„Ne celou dobu, ale chvílemi Olymp 
dobře podával, tím jsme se dostávaly pod 
tlak na přihrávce a naše útoky se pak sou-

peři dařilo vybírat kvalitní obranou, hlav-
ně v poli. Ale jak říkám, naštěstí se tohle 
nedělo celý zápas, pouze v některých jeho 
částech. Jakmile jsme dostaly pod tlak my 
protivníka, bylo to docela jasné.“
●● Hosty zlomily zejména vaše dvě 
devítibodové šňůry ve druhé i třetí 
sadě. Tak dlouhé série v jednom posta-
vení asi nejsou pro semifinále nejvyšší 
národní soutěže příliš obvyklé, že?
„Úplně ne, ale může se to stát v podstatě 
v jakékoliv lize. Dneska bych viděla důvod 
v tom, že jsme většinu času ne moc dobře 
podávaly, a když se pak některé z nás začal 
servis víc dařit, vznikly z toho tak dlouhé 
šňůry bodů za sebou. Každopádně náš vý-
kon ještě nebyl úplně optimální, do dalších 
utkání rozhodně máme co zlepšovat.“
●● V posledních týdnech pravidelně 
nastupujete v  základní sestavě. Těší 
vás taková důvěra trenéra?
„Je pravda, že v  evropské Champions 

League jsem nehrála vlastně vůbec a teď 
jdu skoro pokaždé do základu, což je pro 
mě pochopitelně lepší. Mám v Prostějo-
vě smlouvu i na další sezónu a kouč asi 
chce, abych ukázala, co umím. (smích) 
V každém případě mě tahle důvěra těší 
a snažím se ji v každém zápase splatit co 
nejlepším výkonem. Na jednu stranu si 
současnou situaci užívám, na stranu dru-
hou je potřeba neustále makat. Abych 
dobrou formu udržela.“
●● Mohou v  sérii s  Olympem vznik-
nout vážnější problémy s  naplněním 
postupové normy 3:0 na střetnutí?
„Snad ne. Věřím, že v zítřejším druhém 
utkání doma (rozhovor vznikl v sobotu 
večer – poznámka autora) zahrajeme 
ještě lépe než dnes, nebudeme soupeře 
zbytečně pouštět do vedení a zvítězíme 
hladce. Ve středu do Prahy si pak jedno-
značně pojedeme pro postup, semifinále 
určitě nechceme nijak protahovat.“

PROSTĚJOV Týden od pátku 8. 
do pátku 15. dubna tráví v České re-
publice, potažmo v Prostějově, na 
oficiální návštěvě dvojice nejvyšších 
představitelů Kubánské volejbalové 
federace. Její prezident Ariel Sainz 
a hlavní trenér ženské reprezentace 
této země Roberto Garcia jsou vzác-

nými hosty oddílu VK AGEL, s nímž 
mimo jiné jednají o prodloužení kon-
traktů hráčské dvojice Melissa Vargas 
+ Sulian Matienzo v hanáckém klubu.
„Jak známo, obě jsou oporami národ-
ního týmu Kuby a staly se prvními 
oficiálně uvolněnými volejbalistkami 
tohoto státu do evropského angažmá 
po mnoha letech. U nás podepsaly Meli 
i Suli smlouvu na jeden rok s opcí, kte-
rou právě budeme řešit. Jak my, tak hosté 

z Kuby i samotná děvčata řekneme své 
představy a uvidí se, jestli holky zůsta-
nou, nebo ne,“ prozradil Večerníku kouč 
ženského výběru Agelek Miroslav Čada 
ještě před pátečním příletem dvoučlen-
né delegace do Prahy.
Pobyt vyslanců karibského ostrova v ČR 
se však pochopitelně neomezuje pouze 
na zmíněná rokování. „Zatímco Rober-
to už v Prostějově byl loni na podzim, 
Ariel sem zavítá poprvé a tím pádem si 

bude chtít všechno prohlédnout: trénin-
ky, zázemí, ubytování hráček, stravování, 
školu i veškeré další zabezpečení. Samo-
zřejmě pak oba pánové osobně zhléd-
nou všechny semifinálové zápasy extrali-
gy s Olympem, to znamená oba domácí 
v sobotu a v neděli plus venkovní třetí, 
věřím, že rozhodující ve středu,“ infor-
moval Čada s tím, že o Sainze i Garciu 
je ze strany vékáčka z veškerých hledisek 
dokonale postaráno.  (son)

PROSTĚJOV Zvědavost na atrak-
tivního soupeře a očekávání vy-
rovnané bitvy přilákaly do hlediště 
haly Sportcentra DDM Prostějov 
nebývale vysokou diváckou návště-
vu vzhledem k tomu, že volejbalové 
Agelky hrály ve středečním veče-
ru pouze přátelský duel. Nakonec 
z toho byla naprosto jednoznačná 
partie, neboť úřadující mistr Číny 
vyslal do České republiky pouze 
mládežnice pod dvacet let věku a ty 
na vékáčko nestačily.

Marek SONNEVEND
Už předchozí porážky Asiatek v pří-
pravných utkáních na Olympu Praha 
1:3 a v Olomouci 0:3 naznačily, že 
střet dvou klubových šampiónů svých 
zemí nebude žádná zápasová bomba. 
Což se potvrdilo. Za situace, kdy za-
hraniční protivník dorazil na evropské 
soustředění beze všech svých repre-
zentantek a nastoupil jen s mladými 
teenagerkami, nebylo v mezistátním 

střetnutí na prostějovské půdě abso-
lutně co řešit.
Domácí tým totiž pojal svůj posled-
ní test před extraligovým semifinále 
naprosto zodpovědně, od začátku až 
do konce šlapal na sto procent a kro-
mě dvou kratších pasáží zahraničního 
soka jasně přehrával. Děvčata z Tian 
Jinu se víc prosazovala pouze zkraje 
druhé i třetí sady, kdy Hanačky polevi-
ly v koncentraci. Tam Číňanky přidaly 
k solidnímu příjmu a obraně v poli 
také zlepšený servis, čímž se Čadovy 
svěřenky dostaly chvilkově do problé-
mů.
Jinak ovšem hegemonky ČR předved-
ly stabilně kvalitní výkon a meziná-
rodní přátelák ovládly výrazným roz-
dílem. Dominovaly zejména útokem 
(úspěšnost 58 % ku 24 %), navrch však 
měly též v dalších činnostech: bodové 
bloky 11:4, esa 6:3, úspěšnost při-
hrávky 53 % ku 47 %. Z jednotlivých 
plejerek excelovala Melissa Vargas 
nejen 29 dosaženými body a celkovou 
užitečností +21, ale rovněž nebývale 
dobrými polařskými zákroky. Dobře 

zahrály i všechny ostatní členky VK 
včetně střídajících, na hostující straně 
pak nejvíc zaujala teprve šestnáctiletá 
(stejně jako výše zmíněná kubánská 
univerzálka) levačka Yingying Li.
„Družstvo Tian Jin nebylo zdaleka 
kompletní a bez chybějících reprezen-
tantek nemělo takovou sílu. Přesto pro 
nás šlo o zajímavou zkušenost a kon-
frontaci s trochu jiným stylem volej-
balu, bereme to jako vítané zpestření 
přípravy před vyvrcholením sezóny. 
Soupeř složený z mladých hráček ne-
předváděl něco vyloženě atypického, 
největší problémy nám dělal jeho ve-
lice rychlý útok prvním sledem. My 
jsme však tenhle přátelský zápas cel-
kově zvládli dobře a myslím, že před 
semifinále extraligy s Olympem man-
čaft ukázal slušnou formu,“ spokojeně 
konstatoval kouč žen VK AGEL Mi-
roslav Čada se zdůrazněním na závěr: 
„Chceme moc poděkovat fanouškům 
za přízeň, že dorazili v tak hojném 
počtu a dokázali si utkání užít, ačkoliv 
protivník nebyl v daném složení nato-
lik kvalitní, jak se původně očekávalo.“ 

VK PV
OL PRA 3:1

VK PV
TJ SB 4:0
jak se utkání vyvíjelo...

Bodový vývoj - první set: 0:1, 2:1, 
3:3, 7:3, 9:6, 11:6, 13:9, 17:9, 
18:11, 22:11, 22:13, 25:13. Druhý 
set: 3:2, 3:5, 4:8, 5:9, 10:9, 11:11, 
15:11, 17:12, 19:13, 19:15, 22:15, 
25:16. Třetí set: 1:0, 1:2, 2:4, 3:6, 
5:6, 5:8, 8:8, 9:10, 14:10, 17:11, 
18:13, 25:13. Čtvrtý set: 1:1, 5:1, 
7:2, 10:3, 10:5, 11:8, 14:8, 14:10, 
21:10, 25:11.

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 2:1, 2:3, 4:3, 
8:4, 9:6, 12:6, 15:7, 15:9, 16:11, 18:11, 
20:12, 20:14, 25:15. Druhý set: 2:0, 
3:2, 5:2, 5:7, 8:9, 8:12, 10:13, 10:15, 
11:16, 14:16, 17:17, 18:19, 20:19, 
20:25. Třetí set: 1:2, 3:2, 5:3, 7:4, 7:7, 
8:9, 10:10, 10:13, 12:13, 12:15, 17:15, 
17:17, 18:18, 21:18, 24:19, 25:20. 
Čtvrtý set: 4:0, 6:1, 9:2, 11:3, 14:4, 
14:6, 16:8, 20:8, 22:9, 22:11, 25:13.

Fanoušky bavila
oslavná koleèka

Prostějov (son) - Nestává se často, aby 
na přípravné utkání v jakémkoliv týmo-
vém sportu dorazilo víc diváků než na 
soutěžní zápas. V případě prostějovských 
volejbalistek k tomu ve středu došlo 
a mělo to svou logiku. K přátelskému 
duelu totiž přicestoval mistrovský klub 
z volejbalově vynikající Číny, na což bylo 
zvědavých okolo sedmi stovek přízniv-
ců! Jen škoda, že Tian Jin Sports Bureau 
vyslal na soustředění do České republiky 
pouze své mladé hráčky do dvaceti let 
a všechny špičkové reprezentantky ne-
chal doma, aby se už chystaly na letní 
olympiádu. Z očekávaného dramatu 
vysoké mezistátní úrovně se tím pádem 
stala jednoznačná selanka, což natěšené 
fandy určitě muselo mrzet či dokonce 
zklamat. Naštěstí nedávali případné 
rozladění nijak znát a většina z nich si 
naopak užívala alespoň suverénní domi-
nanci Agelek občas proloženou hezkými 
výměnami delšího trvání. „Předpoklá-
dali jsme, že Číňanky nastoupí v silnější 
sestavě, což se ale bohužel nestalo. Přesto 
chci ocenit fanoušky, že když už přišli, tak 
si dokázali tohle zajímavé střetnutí přes 
jeho jednostrannost vychutnat,“ vzdal 
hold početnému obecenstvu hlavní tre-
nér žen VK Miroslav Čada. Současně si 
nemohl nevšimnout, jak přítomné poba-
vilo radostné pobíhání asijských plejerek 
kolem dokola hřiště po každém vítěz-
ném míči. „Tohle je v Asii běžná oslava 
dosaženého bodu tak, jako u nás vytvo-
ření hloučku a plácnutí si dlaněmi. Když 
však člověk vidí ta kolečka na vlastní oči, 
nutí ho to minimálně k úsměvu, než si na 
to zvykne,“ připustil Čada, že stejně jako 
většina diváků se ani on při pohledu na 
kroužící děvčata z Tian Jinu místy neu-
bránil roztaženým koutkům úst.

Brambory Adamèíkové

Prostějov (son) - Týden po skvělém 
stříbru z MČR žen přidala mladá člen-
ka VK AGEL Kristýna Adamčíková 
další velice dobré umístění na halovém 
šampionátu v beachvolejbalu. Ten-
tokrát šlo o Mistrovství republiky do 
22 let a byla z toho čtvrtá pozice. V Pra-
ze-Střešovicích nastoupila teprve sedm-
náctiletá Týna ve dvojici s Magdalenou 
Dostálovou a společně se jim podařilo 
postoupit až do semifinále. Poslední 
dva zápasy včetně závěrečného střetnutí 
o bronz, jež vyústilo v dramatickou bitvu, 
však už nezvládly. A braly tak bramboro-
vé medaile, byť i tenhle post stále má svou 
cenu a vysokou hodnotu. Zvlášť pokud 
zohledníme, že triumf slavilo finské duo 
Sinisalo, Ahtiainen a mezi českými páry 
tudíž Adamčíková s Dostálovou skonči-
ly vlastně třetí na bronzovém stupínku.
Výsledky najdete na straně 22
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Veronika TINKLOVÁ
Ze sedmi víkendových setů semifinálové sé-
rie extraligy mezi volejbalistkami Prostějova 
a Olympu sice odehrála pouze jeden a půl sady, 
přesto zanechala ze všech hráček VK asi nej-
lepší dojem. Hanačky totiž ani v jednom ze 
dvou střetnutí neodvedly zdaleka optimální 
týmový výkon, z jednotlivkyň například Nina 
Herelová zářila jen v prvním a Melissa Vargas pro 
změnu v druhém duelu, jejich parťačky zůstaly maxi-
málně v průměru. Druhá nahrávačka v dresu AGEL 
naskočila z lavičky až uprostřed třetího dějství neděl-
ní odvety, aby skvělým výkonem klíčově pozvedla do 
té doby utrápené družstvo favoritek. Nejenže Tinklová 
přesně i nápaditě nahrávala, navíc stihla přidat ještě čtyři 
body za tři úspěšné útoky a jeden vítězný blok. Díky, Verčo!

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„Už v prvním utkání soupeř potvrdil dobrou formu ze čtvrtfinále a dnes-
ka nás dokázal docela potrápit. Konečné skóre sice vypadá jasně, ale 
chvílemi jsme měly potíže se prosadit přes kvalitní obranu Olympu. Dů-
ležité je, že v rozhodujících okamžicích jsme pokaždé zabraly na plné 
obrátky a dostaly utkání pod kontrolu. Největší rozdíl mezi oběma týmy 
spočíval v útoku, navíc jsme si občas pomohly podáním a výpadky na při-
hrávce neměly příliš často. Druhý zápas? Po výborném úvodním setu jsme 
samy sebe dostaly zbytečně pod tlak nezvládáním jednoduchých situací, 
například nesloženými útoky na jednoblok, lacinými chybami v obraně 
a podobně. Olymp se tím chytil a od druhé sady hrál opravdu dobře, my 
jsme měly docela velké problémy. Pozitivní je, že jsme je dokázaly překo-
nat a nepříznivý vývoj otočit. V Praze však musíme předvést mnohem 
kvalitnější výkon bez tolika hrubek.“
 SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

KAPITÁNKY

PROSTĚJOV Volejbalistky VK AGEL chtěly úvodní dva zápa-
sy semifinálové série UNIQA extraligy žen ČR 2015/16 proti 
Olympu Praha ovládnout jasným způsobem a nedát mladým 
soupeřkám šanci na překvapení. Záměr prostějovských fa-
voritek se však stoprocentně naplnit nepodařilo. Sice doma 
dosáhly povinných vítězství 3:0 a 3:1, ale hlavně nedělní mač 
zanechal v táboře nejlepšího mančaftu republiky za uplynulá 
léta jisté rozpaky.

➢ze strany 23

Obchodní mediální partneři VK AGEL Prostějov

ZAZNĚLONA 
TISKOVCE...

Miroslav ÈADA - VK AGEL Prostìjov
„Utkání jsme rozjeli velice dobře, úvodní set získali hladce na patnáct bodů 
a nic nenasvědčovalo tomu, že přijde nějaké drama. Bohužel vlastním lajdác-
tvím jsme soupeři umožnili dostat se do zápasu, když vše začalo opakovaným 
nepoložením balónů na jednoblok, pokračovalo zhoršenou obranou a vyvr-
cholilo znejistěním celé naší hry, byť jsme díky solidní přihrávce nebyli pod 
nijak zásadním tlakem. Zaslouženě přišla facka v podobě ztracené sady, aspoň 
si holky uvědomily, že nic není dopředu samo vyhrané. Krizi jsme nakonec pře-
stáli zlepšením po příchodu druhé nahrávačky Verči Tinklové, která potvrdila, 
jaký kus práce tady od začátku sezóny udělala.“

Stanislav MITÁÈ - PVK Olymp Praha
„Musím konstatovat, že i přes porážku jsem s naším dnešním výkonem spo-
kojený. Dokázali jsme v Prostějově uhrát set a navíc třetí sada byla dlouho na 
vážkách, v podstatě až do střídání Veroniky Tinklové. O šanci vést 2:1 jsme se 
následně sami připravili trestuhodnými chybami, kdy nám tam dvakrát spadl 
míč zadarmo, k tomu se přidaly některé chytatelné ulívky domácích. Klíčovou 
koncovku jsme tak nezvládli a ve čtvrtém setu potom vyhořeli. I tak můžeme 
hodnotit vysoko, jak kvalitní volejbal dokážeme předvádět v  delších úsecích 
střetnutí. Díky tomu jsme tady odehráli své letošní maximum a potvrdili celo-
ročně stoupající formu týmu.“

edmi víkendových setů semifinálové sé-
rie extraligy mezi volejbalistkami Prostějova 
a Olympu sice odehrála pouze jeden a půl sady, 
přesto zanechala ze všech hráček VK asi nej-
lepší dojem. Hanačky totiž ani v jednom ze 
dvou střetnutí neodvedly zdaleka optimální 
týmový výkon, z jednotlivkyň například Nina 
Herelová zářila jen v prvním a Melissa Vargas pro 
změnu v druhém duelu, jejich parťačky zůstaly maxi-
málně v průměru. Druhá nahrávačka v dresu AGEL 
naskočila z lavičky až uprostřed třetího dějství neděl-
ní odvety, aby skvělým výkonem klíčově pozvedla do 
té doby utrápené družstvo favoritek. Nejenže Tinklová 
přesně i nápaditě nahrávala, navíc stihla přidat ještě čtyři 
body za tři úspěšné útoky a jeden vítězný blok. Díky, Verčo!
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PROSTĚJOV
sy semifinálové série UNIQA extraligy žen ČR 2015/16 proti 
Olympu Praha ovládnout jasným způsobem a nedát mladým 
soupeřkám šanci na překvapení. Záměr prostějovských fa-
voritek se však stoprocentně naplnit nepodařilo. Sice doma 
dosáhly povinných vítězství 3:0 a 3:1, ale hlavně nedělní mač 
zanechal v táboře nejlepšího mančaftu republiky za uplynulá 
léta jisté rozpaky.

SEMIFINÁLE ČÍSLO DVA: NEČEKANÉ DRAMA,KTERÉ MUSEL PROSTĚJOV PRACNĚ OBRACET

OLYMP AŽ NEČEKANĚ TRÁPÍ

Kubánská opora prostějovských vole-
jbalistek Mellisa Vargas opět domino-
vala v útočné fázi.  Foto: Josef Popelka

Agelky sice dělí od postupu do extraligového � nále 
jediné vítězství, ale domácí výhry se rodily v bolestech

Z Číny dorazily jen mladice a dostaly nářez

PROSTĚJOV Na své starší oddí-
lové kamarádky výsledkově navá-
zaly mladší žákyně VK AGEL Pro-
stějov, když v krajském přeboru 
2015/16 věkové kategorie do 13 
let vybojovaly bronzové medaile.
Naše mladší volejbalistky však na 
rozdíl od těch starších zůstaly daleko 
za dvěma nejvyššími příčkami, jež 
obsadily vítězný Šumperk a druhá 
Česká Třebová. Třetí místo braly 
Agelky vedené trenérskou dvojicí 
Jindřich Němeček – Denisa Jurko-
vičová s bezpečným náskokem před 
kvartetem pronásledovatelů Přerov, 
Olomouc, Uničov a Lanškroun, pro-
stějovský B-tým pak obsadil posled-
ní třináctou pozici.
 Výsledkový servis najdete
  na straně 22

PROSTĚJOV Že mohou mít prostě-
jovské volejbalistky s těmi pražskými 
v semifinále play-off UNIQA extraligy 
starosti, to ukázalo hned úvodní semi-
finálové utkání vzájemné série. V hale 
Sportcentra DDM vzdoroval Olymp 
dost vyrovnaně, leč Agelky v klíčových 
momentech srazily méně zkušeného ri-
vala dlouhými sériemi bodů v jednom 
postavení, což především rozhodlo 
o jejich třísetovém triumfu.
V letošní sezóně měly svěřenkyně kouče 
Čady se vstupy do zápasů často problémy, 
ovšem start důležitého zahajovacího duelu 
semifinále zvládly v sobotním podvečeru 
dobře a ujaly se vedení 6:2. Trable však 
přišly hned vzápětí, neboť pražský výběr 
skvěle bránil v poli a nastalé dlouhé výmě-
ny mu svědčily - 7:6. Favoritovi se nedařilo 
více zatlačit servisem ani útokem, naopak 
chyboval. A průběh se nečekaně rychle 
překlopil na stranu PVK, jenž vedle výbor-
né defenzivy také účinně podával (9:11). 
Jeho nápor však domácí hráčky včas za-

stavily díky zlepšení všech činností, načež 
se hostující družstvo ocitlo pod zvýšeným 
tlakem, kterému hůř čelilo. Klíčový byl ob-
rat na 15:13, rozhodující pak odskočení ze 
stále vyrovnaných 17:16 na 20:16. Kon-
covka už vyzněla jasně - 25:18 a 1:0.
Úvod druhé sady rostoucí převahu „vékáč-
ka“ přibrzdil (3:3), leč brzy se její stavidla 
otevřela naplno. Děvčata Olympu totiž 
vyrobila během krátké doby sérii nevy-
nucených chyb a rázem se tak zrodil větší 
trhák na 10:4. Následovala oboustranně 
neurovnaná pasáž, kdy i Agelky polevily. 
A snížení manka dalo mančaftu z české 
metropole novou šanci - 14:11. Jenže tr-
vale eliminovat prostějovskou herní sílu 
představovalo pro Mitáčovy hráčky tvrdý 
oříšek k rozlousknutí, na němž si v závěru 
opět vylámaly zuby. Čadova parta vystup-
ňovala svůj výkon a suverénně domino-
vala drtivou šňůrou devíti bodů v řadě na 
sklonku tohoto setu - 25:13 a 2:0!

Taková facka musela s mladými Pražan-
kami otřást, avšak zkraje třetího dějství na 
sobě nedaly nic znát. S obhájkyněmi titu-
lů držely krok, dokonce šly po delší době 
do vedení (z 5:3 na 6:8). Jejich vzepětí 
spočívalo v návratu k dobrému bránění 
po nepříjemných servisech. Agelkám se 
podařilo bleskově otočit na 9:8, odhod-
lané protivnice okamžitě kontrovaly ještě 
důraznějším způsobem (9:11, 10:13). 
Zde dokazovaly, nakolik kvalitní volejbal 
umí předvádět. Špatně přijímající VK 
AGEL se najednou ocitl v nemalých 
potížích, ze kterých ale svedl elegantně 
vybruslit. Vydatně pomohlo skvělé po-
dání Markevich, při němž domácí ženy 
zaznamenaly již druhou devítibodo-
vou sérii během mače z 11:15 na 20:15 
a tím se znovu pevně chopily vypadnuté 
taktovky. Úplný konec jen stvrdil předpo-
kládaný hladký rezultát nerodící se ovšem 
nijak snadno - 25:20 a 3:0. 

PROSTĚJOV Týden po kadetkách 
čeká úvodní turnaj Final Four extrali-
gy ČR 2015/2016 také juniorky VK 
Prostějov. A rovněž volejbalové Agelky 
do 19 let budou mít v prvním ze dvou 
rozhodujících klání elitní republikové 
čtyřky výhodu domácího prostředí, 
neboť po dlouhodobé části obsadily 
druhé místo a zahajovací dostaveníčko 
bojů o medaile tak organizuje hanácký 
oddíl v prostějovské hale Sportcentra 
DDM.
Výběr vékáčka má následující zápasový 
program: v pátek 15. dubna proti Brnu 
(12.00 hodin), o den později s Olympem 
Praha (17.00) a v neděli 17. dubna proti 
Českým Budějovicím (12.00). „Chceme 
si vybudovat co nejvýhodnější pozici pro 
semifinále, což by logicky bylo prvenství. 
V takovém případě bychom pravděpo-
dobně narazili na Budějovice, které jsou 

obecně brány za papírově nejslabší tým 
z celé čtveřice, a věříme si na ně. Naopak 
největším favoritem je určitě silné Královo 
Pole coby vítěz po nadstavbě a Olymp zase 
zvýší svou kvalitu doplněním o členky žen-
ského áčka, navíc nám to na něj letos moc 
nejde,“ rozebral situaci Lukáš Miček, hlavní 
trenér juniorského kolektivu VK Agel.
Před začátkem soutěžního ročníku věřil, 
že se svými svěřenkami může směle po-
mýšlet i na mistrovský titul. „Celou sezónu 
nám však komplikuje početná marodka a 
též do Final Four bohužel půjdeme bez tří 
zraněných opor. Ze zdravotních důvodů 
chybí dlouhodobě vyřazená blokařka Eva 
Lakomá, další blokařka Aneta Chludová 
nadále laborující s bolavým kolenem a ješ-
tě univerzálka Sarah Cruz, u níž lékaři přišli 
na poškozené kloubní pouzdro v rameni. 
Kromě toho nemocná Kača Kociánová 
brala antibiotika, ale ta by se měla stihnout 

dát dohromady. Nastoupíme tedy v po-
dobném složení jako během dlouhodobé 
fáze s tím, že musíme vyřešit obsazení po-
stu univerzálky. V úvahu přicházejí Týna 
Adamčíková, Vendy Valášková nebo Ter-
ka Baláková,“ prozradil Miček.
Personální absence zlaté ambice poně-
kud relativizují. „Základním cílem určitě 
je získat cenný kov, v což pevně věřím. Já 
osobně bych si přitom strašně přál po-
stoupit do finále, neboť bychom tím měli 
jisté přinejhorším stříbro a v závěrečném 
utkání se pak teoreticky může stát coko-
liv. K tomu však nejdřív musíme vyhrát 
semifinále, pro což zase potřebujeme 
výborně zvládnout nadcházející první 
turnaj. V domácím prostředí pro to udě-
láme maximum, vedle herní kvality bude 
rozhodně nutné naplno bojovat a držet 
se týmového pojetí. Zveme fanoušky 
do hlediště, s jejich pomocí se toužíme 

poprat o co nejlepší výsledek prostějov-
ského mládežnického volejbalu,“ pravil 
Miček odhodlaně.    (son)

M. Čada: „O holky z Kuby máme zájem“

Semifinále číslo jedna: Olymp držel krok,
ale zlomily jej dvě devítibodové šňůry

VK Pv
Olp Prh
3:0 

VK PV
OL PRA 3:0

stav série: 1:0
jak se utkání vyvíjelo...

Bodový vývoj - první set: 2:0, 3:2, 
6:2, 7:6, 8:8, 9:11, 11:11, 12:13, 
15:13, 17:14, 17:16, 20:16, 20:18, 
25:18. Druhý set: 0:1, 2:1, 3:3, 
5:3, 10:4, 10:6, 14:9, 14:11, 16:13, 
25:13. Třetí set: 0:1, 3:1, 3:3, 5:3, 
5:5, 6:8, 9:8, 9:11, 10:14, 11:15, 
20:15, 22:16, 22:18, 23:20, 25:20.

ZAZNĚLONA 
TISKOVCE...

Miroslav ÈADA - VK AGEL Prostìjov
„Olymp nám byl hodně vyrovnaným protivníkem. Dobře podával a zejména bránil v poli, 
čímž jsme měli místy problémy s příjmem či bodovým dohráváním výměn. Podstatně lep-
ším útokem jsme však zápas nakonec zvládli bez výraznějších komplikací, když v posledním 
setu za nepříznivého vývoje pomohla vynikajícím servisem Táňa Markevich. Celkově nej-
lepší hráčkou byla jednoznačně Nina Herelová, která dominovala právě v útoku. Pozitivní je 
určitě výsledek 3:0, zatímco výkon budeme chtít zítra minimálně zopakovat či ještě zlepšit.“

Stanislav MITÁÈ - PVK Olymp Praha
„Prohráli jsme celkem snadno poměrem nula tři, nicméně holky musím pochválit, neboť 
v této sezóně odehrály proti Prostějovu nejlepší utkání. Vstoupili jsme do něj velice dob-
ře a ještě po druhém technickém timeoutu dotáhli na rozdíl jednoho bodu, ale dobrý vo-
lejbal jsme nevydrželi hrát pořád. Například druhý set nám vůbec nevyšel, naopak třetí 
byl dlouho výborný. Bohužel jsme se při vedení 15:11 zasekli v jednom postavení, přišla 
série chyb na přihrávce i v útoku a silný soupeř to nekompromisně otočil. “

Své Final Four hrají teď doma i prostějovské juniorky
program 1. Final Four extraligy

 juniorek ÈR 2015/2016
pátek 15. dubna: 12.00 hodin VK 
AGEL Prostějov – Královo Pole Brno, 
14.30 hodin PVK Olymp Praha – VK 
ČEZ České Budějovice.
sobota 16. dubna: 15.00 hodin 
Královo Pole Brno – VK ČEZ České 
Budějovice, 17.00 hodin VK AGEL 
Prostějov - PVK Olymp Praha.
neděle 17. dubna: 10.00 hodin Krá-
lovo Pole Brno – PVK Olymp Praha, 
12.00 hodin VK AGEL Prostějov - 
VK ČEZ České Budějovice.
Všechny zápasy se hrají v hale Sport-
centra DDM Prostějov a vstup pro 
diváky je zdarma. 

Mladší žákyně 
VK skončily

v KP 
TŘETÍ

Nina Herelová: „Důvěra mě těší a snažím se
ji splácet odváděním co nejlepších výkonů“

stav série: 2:0

FAVORITA
vs.
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Smutná zpráva se rozletěla do 
fotbalového regionu. V pon-
dělí 28. března 2016 navždy 
opustil fotbalový svět Eduard 
Knoll. Dlouholetý fotbalový 
rozhodčí, delegát a funkci-
onář podlehl ve věku 70 let 
dlouhé a těžké nemoci. 
Eduard Knoll spojil svoji ak-
tivní kariéru se Sokolem Kos-
telec na Hané a již od dvaceti 
let začal rovněž pískat. Jako 
hlavní rozhodčí to dotáhl až 
do divize a v pozici asistenta 
s praporkem v ruce do třetí 
nejvyšší soutěže. Po skončení 
aktivní činnosti působil jako 
delegát v soutěžích Řídící ko-
mise pro Moravu a později 
Olomouckého krajského fotbalového svazu, a to až do letošního roku. Až do svých posledních dnů 
se podílel na činnosti Okresního fotbalového svazu (OFS) Prostějov jako člen Sportovně-technické 
komise a při výchově mladých rozhodčích.
Upřímnou soustrast celé rodině projevuje OFS Prostějov společně s komisí rozhodčích a také 

sportovní redakce PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku.  (zv)

Opustil nás Eduard Knoll

Eduard Knoll se aktivně zapojil i do organizace nedávné Valné hromady OFS. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

„Musím s radostí říci a zároveň to 
zaklepat na dřevo, že na žádné aler-
gie netrpím a jsem za to moc ráda. 
V dnešní době, kdy snad skoro 
každý má na něco alergii, já nemám 
ani jednu. Máme to asi dáno 
v rodině, protože ačkoliv to zní až 
nemožně, tak nikdo z rodiny, a to 
ani z toho širšího okruhu, na alergie 
netrpí. Doufám, že to tak bude i na-
dále.“

Anketa ptali jsme se v ulicích

NE

PAVLÍNA MARXOVÁ
PROSTĚJOV

EDITA VIČAROVÁ
PROSTĚJOV

ANO I NE

„Jak se to vezme. Pravidelně mě 
trochu svědí v nose, někdy i v krku 
a kýchám, ale já to jako alergii 
nevnímám. Ačkoliv mi kdysi na 
imunologii přišli na několik alergií, 
já se je snažím silou vůle překonat 
a myslím, že to jde. Dříve jsem na to 
brala nějaké léky a nyní již několik 
let neberu žádné a je to kupodivu 
lepší než dříve.“ (úsměv)

TRPÍTE JARNÍMI ALERGIEMI?

aneb

ptala se: Aneta Křížová

„Laďa“ Županič
získal      Cenu Thálie
PRAHA, PROSTĚJOV Poslední PRAHA, PROSTĚJOV Poslední PRAHA, PROSTĚJOV
březnovou sobotu večer aplaudo-
valo vyprodané hlediště Národ-
ního divadla v Praze oceněným 
umělcům. Všechny Pros-
tějovany může těšit, že 
Cenu Thálie za rok 2015 
obdržel rovněž místní 
rodák a slavný herec 
Ladislav Županič. 
Populární „Laďa“ 
dostal prestižní oce-
nění za celoživotní 
herecko-pěvec-
ké mistrovství. 
A Večerníku po-
skytl exkluzivní 

„Byl to pro mě neuvěřitelný záži-
tek, trošku jsem se na jevišti třepal. 
Vehnalo mi to do očí i slzy, když mi 

tleskalo zcela zaplněné hlediště 
Národního divadla,“ přiznal 

exkluzivně Večerníku 
Ladislav Žu-

panič. „Já 
už jednu 

z roku 
1998 za 
herecký 
v ý k o n 

v divadelní hře 
Klec bláznů, 

„Laďa“ Županič
získal      
„Laďa“ Županič
získal      
„Laďa“ Županič

Cenu Thálie
„Laďa“ Županič

Cenu Thálie
„Laďa“ Županič

Cenu Thálie

PROSTĚJOV Móda k našemu 
městu vždy patřila a prestiž-
ní „Doteky“ se staly nedílnou 
součástí společenského života 
Prostějova. Příznivci tohoto od-
větví se mohou už těšit na příští 
pátek, kdy proběhne slavnostní 
galavečer již šestnáctého roční-
ku prestižního klání, který opět 
doprovodí slavné hvězdy české-
ho showbyznysu. A svůj um na 
něm opět představí mladí návr-
háři z České i Slovenské repub-
liky. Chybět u toho nebude ani 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník, 
který je i tentokrát hlavním me-
diálním partnerem této tradiční 
soutěže. 
Vše odstartovalo uplynulý pátek 
8. dubna, kdy proběhlo předkolo 
nadějí módního průmyslu, které 
předvedly svůj talent. Do soutěže 
se letos přihlásila třicítka mladých 
návrhářů převážně ze středních 
škol. Soutěžící jsou z Prahy, Liber-
ce, Jihlavy, Uherského Hradiště 
a dalších míst České republiky, ale 
také ze Slovenska, neboť jak se již 

stalo zvykem, přihlásili se studenti 
například až z Banské Štiavnice. 
Stejně jako loni, tak i letos se zá-
polí v kategorii Oděv. Finálové 
modely pak v rámci předkola 
vybírala odborná porota ve slo-
žení: známá módní návrhářka 
Yvona Leitnerová, manažer-
ka firmy Oděvy Koutný Petra 
Koutná, módní poradce, stylista 
a jednatel firmy RV Fashion René 
Volek, vedoucí ateliéru Designu 
oděvu ze Střední školy designu 
a módy v Prostějově Marie Kova-
lovská a učitelka módního navrho-
vání Iveta Planičková. Porota měla 
nelehké rozhodování, protože rok 
od roku se úroveň soutěžících 
značně zvyšuje. Zúčastněné mo-
dely byly plné fantazie, kreativity, 
extravagance, ale i energie. 
Do finálového večera bylo na-
konec vybráno patnáct modelů, 
přičemž z řady tvůrců-finalistů 
jsou dva z Prostějova. Diváci se 
tak mají opět na co těšit. K vidění 
budou oděvy vhodné jak k běžné-
mu nošení, tak i extravagantní a vý-

tvarné modely. Letošní galavečer 
se však ponese v novém duchu... 
„Šestnáctý ročník Doteků módy 
bude mít nový kabát. Vítěze totiž 
bude kromě hlavní poroty složené 
z módních návrhářů vybírat i poro-
ta složená z prodejců módy a nově 
také publikum. V čele poroty pak 
stane matadorka české módy Libě-
na Rochová, která získala prestižní 
ocenění Czech Grand Design,“ pro-
zradila Večerníku Ivana Vaňková, 
ředitelka pořádající školy SŠDAM.
Slavnostním galavečerem bude 
provázet Eva Decastelo a Lukáš 
Langmajer. V první části progra-
mu bude k vidění přehlídka v po-
dání studentů SŠDAM, ve druhé 
části se pak představí návrhářka 
Sandra Švédová. Finálový gala-
večer Doteků módy se uskuteční 
v pátek 22. dubna od 19 hodin 
v Městském divadle v Prostějově. 
Více podrobností o galavečeru 
DOTEKY MÓDY se dozvíte již 
v příštím vydání Večerníku. Těšit 
se také můžete na soutěž o lístky 
na tento slavnostní večer. (akr)

DOTEKY MÓDY startují. Již pošestnácté

za CELOŽIVOTNÍ MISTROVSTVÍ

Ladislav Županič při přebírání Ceny Thálie za rok 2015 na jevišti Národního 
divadla v Praze neskrýval silné dojetí.  Foto: internet 

ŽÁCI ZUŠ SEHRÁLI V ZÁMKU DIVADLO
PROSTĚJOV Ve zrekonstruovaném sále zámku na 
Pernštýnském náměstí bylo ve středu v podvečer doslova 
narváno! Žáci Základní umělecké školy Vladimíra Ambrose 
představili pod vedením režisérky Hany Šprynarové dvě 
velmi zdařilé divadelní hry, které si vysloužily salvy smíchu 
a bouřlivý potlesk početného publika. Večerník byl všemu 
přítomen pěkně nablízku...

původní
zpravodajství
pro Večerník

Michal
KADLEC

Pod taktovkou režisérky Hany Šprynarové předvedli žáci literárně-dramatického 
oboru ZUŠ v Prostějově, kterak ve Skrblíně zmizely diamantové šperky... 
 2x foto: Michal Kadlec

ŽÁCI ZUŠ SEHRÁLI V ZÁMKU DIVADLOŽÁCI ZUŠ SEHRÁLI V ZÁMKU DIVADLOStrážník Pytlík řešil loupež ve Skrblíně!BYLI  JSME

U TOHO

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a revizních 
prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec:Prostějov
Dne: 23. 4. 2016 od 8:30 do 12:30 
hodin. Vypnutá oblast: celé ulice:  
Knihařská, U spořitelny, náměstí Žiž-
kovo č. 10 - 21, T. G. Masaryka č. 12-
16, Palackého č. 2, 13a - 33, 18 (škola,) 
včetně České  spořitelny, Městského 
úřadu + HZS v objektu.
Obec: Prostějov
Dne: 25. 4. 2016 od 7:30 do 16:00 
hodin. Vypnutá oblast: V. Špály č. 11-
15, 20, K. Svolinského 11 vč. garáží 
+ garáže J. Lady.
Obec: Konice
Dne: 25. 4. 2016 od 7:30 do 9:30 ho-
din. Vypnutá oblast: celá ulice 9. května, 
na ul. Švehlova č. 69, 8 a 3. Na ul. Karafi-
átova č. 12.
Obec: Hvozd - Otročkov
Dne: 25.  4.2016 od 11:00 do 13:00 
hodin. Vypnutá oblast: obec Otročkov.
Obec: Hačky
Dne: 25. 4. 2016 od 13:00 do 15:00 ho-
din. Vypnutá oblast: celá obec Hačky. 
(vč. vodárny, č. 53, 54, 55).
Obec: Výšovice
Dne: 26. 4. 2016 od 7:30 do 13:30 ho-
din. Vypnutá oblast: celá část obce Vý-
šovice ve směru od Žešova po č. 80, 109 
(kostel) a č. 22. (mimo areál ZD a FVE).
Obec: Myslejovice - Kobylničky
Dne: 26. 4. 2016 od 7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec Ko-
bylničky.

Obec: Labutice
Dne: 27. 4. 2016 od 10:00 do 12:00 
hodin. Vypnutá oblast: obec Labutice.
Obec: Ptení
Dne: 27. 4. 2016 od 12:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: chatová oblast 
ve směru od Ptenský Dvorek- pila (po-
dél trati) k Běleckému Mlýnu po č. 275, 
251, 154, 312, 269.
Obec: Kladky - Ošíkov
Dne: 27. 4. 2016 od 12:30 do 14:30 ho-
din. Vypnutá oblast: celá obec Ošíkov.
Obec: Otaslavice 
Dne:  27. 4. 2016 od 7:30 do 16:30 ho-
din. Vypnutá oblast: část obce Horní 
Otaslavice oboustranně podél silnice od 
Brodku vč. postranních ulic ve směru na 
Dobrochov až po č. 362 a 366. Ulice od 
č. 547 (pálenice) po č. 433. Oboustran-
ně od č. 2 a 152 ve sm. na Vincencov po 
č. 191 a 196. Celá ulice podél Brodeč-
ky až po 330, 331 a 554 (mimo č. 313 
a 308-304).
Obec: Skřípov, Šubířov, Chobyně
Dne: 27. 4.2016 od 7:30 do 11:30 ho-
din. Vypnutá oblast: celé obce včetně 
podnikatelských subjektů: SKŘÍPOV, 
ŠUBÍŘOV, CHOBYNĚ.Odběratelské 
TS: Skřípov vojsko (Areál LINAPAST) 
(č. 300818), Skřípov ZD (č. 300819).
Obec: Rozstání - Baldovec
Dne: 27. 4. 2016 od 7:30 do 9:30 ho-
din. Vypnutá oblast: celá obec Baldo-
vec mimo kamenolom a tábor.

Obec: Brodek u Prostějova
Dne: 28. 4. 2016 od 7:30 do 9:30 
hodin. Vypnutá oblast: areál Zámku 
(č. 108-109), průmyslový areál V Pivo-
vaře č. 111, a č.p. 112.
Obec: Brodek u Konice
Dne: 28. 4. 2016 od 7:30 do 14:30 ho-
din. Vypnutá oblast: část obce ve směru 
od Labutic po č. 68 a 91. (včetně ul. Za 
Humnama, K Macoše, Nad Macochou)
Obec: Konice
Dne: 28. 4. 2016 od  9:30 do 12:30 
hodin. Vypnutá oblast: ulice Karafiáto-
va od č. 9 po č. 18, Švehlova č. 43 - 290 
a dále č. 299, 511a 46 na ul. Kostelní. Ma-
sarykovo nám. 41, 42, 47 až 51, 62, 63.
Obec: Držovice 
Dne: 28. 4. 2016 od 13:00 do 15:00 
hodin. Vypnutá oblast: část obce Dr-
žovice s odběrateli: ČS, hotel Romže, 
stolařství Přikryl a fa Kouřil, Lomená 
č. 450, ul. Olomoucká oboustranně od 
ul. Svadůvky  po konec sm. Olšany vč. č. 
246, dále celé ulice Svadůvky, Anenská, 
Smržická od ul. Olomoucká po č. 25.
Obec: Vrahovice - Čechůvky
Dne: 28. 4. 2016 od  9:30 do 11:30 
hodin. Vypnutá oblast: Vrahovice - Če-
chůvky od č. 56 a 25 po konec obce sm. 
Kralice n. H.
Obec: Prostějov
Dne: 29. 4. 2016 od 7:30 do 16:00 ho-
din. Vypnutá oblast: ulice V. Špály č. 3 - 9.
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

BERANI - 21.3. až 20.4. Nemusíte 
se tentokrát bát, že na řešení složi-
tých otázek zůstanete sami. Ve vaší 
blízkosti se objeví hned několik lidí, 
se kterými si takzvaně sednete a spo-
lečně budete doslova lámat rekordy. 
Určitě nejednejte na vlastní pěst.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Slova vašeho 
kamaráda se vás hodně dotknou. 
Než ale budete prskat hněvem všude 
okolo, zamyslete se, zda onen dotyč-
ný přítel neměl vlastně pravdu. Vám 
chybí sebekritika, proto potřebujete 
člověka, který vám nastaví zrcadlo.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Pozor 
na silnicích, za volantem motorové-
ho vozidla vám reálně hrozí nehoda. 
Zvolte v nejbližších dnech hromad-
nou dopravu, nebo raději oprašte jízd-
ní kolo. Ostatně je nejvyšší čas udělat 
také něco pro zvýšení kondice.
RACI - 22.6. až 22.7. Doma vás 
nic neudrží, myšlenkami se budete 
neustále pohybovat v práci. Proto 
očekávejte rodinné problémy a čas-
té výčitky partnera. Jste ale notoričtí 
workoholici, tudíž nikoho nepřekvapí 
vaše rozhodnutí upřednostnit práci.

LVI - 22.7. až 22.8. Hned v úvodu 
tohoto týdne dostanete zajímavou 
nabídku na změnu zaměstnání. Roz-
hodování nebude zas až tak obtížné, 
nabízené peníze převáží nad jinými 
aspekty. Něco ale obětovat musíte, 
bude nutné se přestěhovat.
PANNY - 23.8. až 22.9. Nemáte se 
čeho bát, naprosto nic vás nevykolejí 
z vašeho navyklého způsobu života. 
Možná budete muset ve středu řešit 
drobnou obtíž se školním prospě-
chem svých dětí, ale celkově se mů-
žete těšit na světlé zítřky.
VÁHY - 23.9. až 23.10. Očekávejte 
menší spor na pracovišti, protože vy 
ani nikdo jiný z kolegů jste nesplnili 
důležitý úkol od nadřízených. Vy-
slechnete si spoustu peprných slov, 
daleko horší ale bude pohled na vý-
platní pásku. To vám spadne brada...    
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11.  Dostanete 
se do úzkých, ale v žádném případě 
se nestyďte požádat někoho vhod-
ného o pomoc. Máte kolem sebe 
spoustu přátel, kteří delší dobu těží 
z vašich úspěchů. Nyní je tedy řada 
na nich, aby pomohli.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Jako ři-
diči se tento týden častokrát potkáte 
na silnicích s policejními hlídkami, 
v jednom případě se to neobejde bez 
tučné pokuty. Nedivte se, jezdíte jako 
piráti a prohřešky se množí. Už jen 
kapka chybí do ztráty řidičáku.
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Konečně si najdete chvilku na od-
počinek a hlavně návštěvu rodičů. 
Ti vás hodně dlouho neviděli, takže 
očekávejte velmi dlouhé setkání. Má 
to ale jednu velkou výhodu, domů se 
vrátíte s plnou náručí dárků.
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Jste 
čerstvě zamilováni a hledáte odva-
hu pozvat svého nového partnera 
k sobě domů. Ať jste muž, či žena, nic 
nezkazíte, když sami uvaříte perfekt-
ní večeři. Láska prochází žaludkem, 
o čemž se přesvědčíte velmi brzy.
RYBY - 21.2. až 20.3. Po letech se 
sejdete s kamarády, se kterými jste 
prožili mládí. Očekávejte tedy, že se-
tkání se protáhne v pořádný flám se 
všemi následky. Volno totiž od šéfa 
nedostanete, takže jeden den proži-
jete v zaměstnání s kocovinou.

Konstelace hvězd Prostějova
Uspěchaná doba si žádá rychlé činy, takže mnoho Prostějovanů se v těchto dnech
dostane do různých časových problémů. Stres se zažene nejlépe odpočinkem a hlavně 
dočasným opuštěním stávajícího pracovního prostředí. 

???????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????

Ovoce je zdravé, ovoce je výživné. Nejenom lékaři zdůrazňují nutnost pravidelného 
příjmu přírodních složek v jakékoliv podobě. A tak jsme zjistili, že nejlevnější pome-
ranče koupíte v Bille, pro mandarinky se vyplatí navštívit Penny market, kiwi nabízí 
na nejnižší hodnotě Lidl a Kaufland, mango a bílé hrozny se shodně vyplatí pořídit 
v Tesku a oblíbené banány pak mají v akci hned ve čtyřech marketech.
 Ať vám chutná! 
 Průzkum proveden ve středu 6. dubna 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  OVOCEOVOCE

Banány 1 kg 36,90 32,90 36,90 32,90 32,90 32,90
Pomeranče 1kg 29,90 29,90 22,90 29,90 26,90 24,90
Mandarinky1 kg 47,90 47,90 59,90 47,90 29,90 24,90

Kiwi 1 ks 5,90 2,50 4,90 2,50 5,90 2,90
Mango 1 ks - 44,90 54,90 34,90 26,90 34,90

Bílé hrozny 1 kg 89,90 79,90 79,90 79,90 69,90 89,90

BlokovéBlokové
čištěníčištění

v Prostějověv Prostějově
úterý 12. dubna
Melantrichova (Březinova-Polská), 
E. Králíka+parkoviště, Polská, Rus-
ká, nám. Práce, Dělnická, Březinova, 
Dykova, Bezručovo nám., průchod 
Florián.nám.- Dykova (Starorežná), 
cyklostezka Floriánské nám.- Dyko-
va (Starorežná), Plumlovská komu-
nikace SSOK (Polská - kruh.objezd) 
pravá strana směr Krasice
středa 13. dubna
Fanderlíkova (Nerudova - sídl. Hlou-
čela), Obránců Míru, J. Švermy, Kpt. 
O. Jaroše (Nerudova - sídl. Hlouče-
la), Nerudova, K. H. Kepky, Melan-
trichova - parkoviště, Fanderlíkova 
- parkoviště (u kotelny u hřiště ZŠ)
čtvrtek 14. dubna
Fanderlíkova (Kostelecká - Fanderlí-
kova 37), J. B. Pecky, Krapkova, Flori-
ánské nám., Hliníky, Resslova, Fander-
líkova - parkoviště  (Fanderlíkova 17 
- 21), Krapkova vnitroblok a u garáží, 
J. B. Pecky - vnitroblok, Krapkova - zá-
livka (vlevo k U Stadionu), Krapkova 
- parkoviště (vpravo k U Stadionu)

Jarní úklid probíhá v Prostějově stejně jako loni v měsíci dubnu a zahájen byl již 
v pondělí 4. 4. 2016. Počínaje tímto dnem jsou po městě rozmisťovány velkoobje-
mové vany v termínech níže uvedeného seznamu. Stejně jako každý rok se odpad 
třídí na velkoobjemový - jedná se o odpad z domácností, který je rozměrný a není 
možno ho umístit do popelnic (například koberce, linolea, starý nábytek) a biolo-
gický (odpad ze zahrad), který se bude odkládat do speciálních pytlů. Kontejnery-
-vany budou na místě vždy v určený den od 15:00 hodin do naplnění, nejdéle však 
do 18:00 hodin. Naplňování každé vany odpadem bude sledováno a třídění odpa-
du kontrolováno pověřeným pracovníkem svozové společnosti .A.S.A.TS Prostě-
jov, jelikož jsou určeny pouze pro velkoobjemový a zahradní odpad. Do těchto van 
není možné odkládat odpad nebezpečný (barvy, ředidla, akumulátorové baterie, 
pneumatiky) a žádný průmyslový nebo živnostenský odpad. Dále není povoleno 
dávat do van větší množství inertního odpadu (rumisko, hlína).

Jarní úklid   2016

Harmonogram:  
pondělí 11. dubna: Šárka - Spitzne-
rova; Dolní - parkoviště u věžáků č. 
26; Jezdecká - Puškinova; Husovo 
nám. - u školy
úterý 12. dubna: Arbesovo nám.; 
sídl. E. Beneše - za obchodem; sídl. 
E. Beneše - Květná - Sportovní; 
V. Nezvala
středa 13. dubna: Trávnická - střed; 

Švabinského; Svatoplukova - střed; 
Joštovo nám.
čtvrtek 14. dubna: Dobrovského 
- Tylova; Libušínka; Dobrovského 
- parkoviště za obchodem; Vodní - 
Mlýnská
pátek 15. dubna: Nerudova - do-
mov důchodců; Kostelecká 11-15; 
nám. Spojenců; Bezručovo nám.

Zákoník práce je v ČR dlouhodobě 
jednou z  největších brzd pružnosti 
trhu práce. Novela, kterou předsta-
vilo Ministerstvo práce a  sociálních 
věcí ČR, a  ke které Hospodářská 
komora ČR odeslala své připomín-
ky, výrazným způsobem zvýší ad-
ministrativní, ale také finanční zátěž 
zaměstnavatelů. „Očekávali jsme 
zvýšení pružnosti pracovního trhu, 
místo toho nám byla předložena na-
prosto bezzubá a technicistní novela. 
Vláda by měla řešit to, co podnikatele 
opravdu tíží, ne jim prostředí ještě 
více komplikovat. Novela zákoníku 
práce se navíc zcela nelogicky děje 
bez transpozice evropského práva,“ 
komentuje prezident HK ČR Vladi-
mír Dlouhý.
Hospodářská komora ČR /HK ČR/ 
odeslala v  rámci meziresortního při-
pomínkového řízení své připomínky, 
které vychází z podnětů členů HK ČR. 

„Z celé řady připomínek, které k novele 
máme, bych chtěl v tuto chvíli vypích-
nout naprosto nesmyslné přenastavení 
homeworkingu, neboli práce z domo-
va. Práci z  domova umožňuje svým 
zaměstnancům nemalá část zaměstna-
vatelů již dnes, je proto zbytečné zavede-
nou a fungující praxi jakkoliv uzákoňo-
vat. MPSV navíc nově chce home office 
spojit s řadou povinností pro zaměstna-
vatele, jako třeba zajištění bezpečnosti 
práce na domácím pracovišti. To by 
například obnášelo i  kontrolu toho, 
zda zaměstnanec doma v kuchyni, kde 
třeba pracuje, nemá kluzkou podlahu,“ 
vysvětluje Dlouhý.
Situace se komplikuje i  při zaměst-
návání v  režimu dohod o  provedení 
práce či o pracovní činnosti. „Zaměst-
navatelé by měli mít povinnost vést 
přesné výkazy pracovní doby, pracov-
ních přestávek a u dohody o pracovní 
činnosti získají ještě povinnost hradit 

zaměstnanci dovolenou,“ upozorňuje 
Dlouhý.
Novela zákoníku práce byla i  téma-
tem setkání nejužšího vedení HK ČR 
s  ministrem průmyslu a  obchodu 
Janem Mládkem. „Panu ministrovi, 
jako vládnímu zástupci českých pod-
nikatelů, jsme přetlumočili nejzásad-
nější připomínky k novele zákoníku 
práce, které tíží české firmy. Pevně 
doufám, že bude pan ministr zájmy 
podnikatelů reprezentovat při vlád-
ních jednáních,“ dodal Dlouhý.
Navrženou novelu je dle HK ČR nut-
né zasadit do celkového kontextu ak-
tuálních změn. Na spadnutí je zrušení 
karenční doby, a  to i  přes silný odpor 
podnikatelské veřejnosti. Vláda přichází 
s návrhy na zavedení dlouhodobého pe-
čovatelského volna, otcovské dovolené 
či nároku na indispoziční volno. Tyto 
koncepty by v úhrnu ještě více zatížily 
systém pracovněprávních vztahů. To 
vše za situace, kdy odvodové zatížení 
práce v ČR (34 % z hrubé mzdy) je jed-
no z vůbec nejvyšších v cele Evropské 
unii. Konkurenceschopnost českých 
podnikatelů i české ekonomiky jako cel-
ku je tak neustále snižována nadměrný-
mi regulatorními zásahy ze strany státu.

Podrobné informace jsou na:
www.czechinvest.org

 Helena Chalánková,
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE

POZVÁNKY NA NAŠE AKCE
DAŇOVÉ DOKLADY A FAKTURACE

18. dubna – přednáší Tomáš Líbal
VEŘEJNÉ ZAKÁZKY SE ZAMĚŘENÍM NA ZMĚNY OD ROKU 2016

19. dubna – přednáší Mgr. Ing. Miloš Kačírek, Ph.D
ZÁKONÍK PRÁCE – skončení pracovního poměru 

27. dubna – přednáší Mgr. Radek Havran

Novela zákoníku práce jde za rámec rozumného
kompromisu a podstatně zhoršuje podmínky pro podnikání

PROSTĚJOV Zákon ukládá obcím 
povinnost zjistit na svém území po-
třeby poskytování sociální služby oso-
bám nebo skupinám osob, zajišťovat 
dostupnost informací o možnostech 
a způsobech poskytování sociální 
služby, spolupracovat s dalšími obce-
mi, krajem, poskytovateli. Co se týká 
Prostějova, v současné době je zpra-
covaný již druhý střednědobý plán 
rozvoje sociálních služeb ve městě 
pro období let 2014 až 2016.  
Podle radních je tento plán uceleným 
strategickým dokumentem. Definuje 
zachování nezbytných sociálních služeb 
ve vazbě na hlavní strategické cíle sociální 
politiky a v návaznosti na skutečné potře-
by daného území. „V současné době se 

platnost dokumentu blíží ke svému kon-
ci a je potřeba pracovat na novém plánu, 
a to na období let 2017 až 2019,“ uvedl 
Pavel Smetana, náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova. 
Podle jeho dalších slov bude letos na-
startována analytická fáze procesu, 
z níž by měly vzejít dokumenty, jako je 
sociodemografická analýza města, ana-
lýza finančních zdrojů poskytovatelů 
sociálních služeb, analýza poskytovatelů 
sociálních služeb a výzkum potřeb uži-
vatelů sociálních služeb. „V současnosti je 
vypracován dotazník pro obce, z něhož 
lze identifikovat základní problematiky 
sociální oblasti, způsob a míru spolufi-
nancování sociálních služeb, tedy mít in-
formace nutné pro koordinaci sociálních 

služeb, která je navázána na střednědobé 
plánování rozvoje, potažmo financování 
od Olomouckého kraje,“ vysvětlil Pavel 
Smetana s tím, že následně v roce 2017 
bude moci být vytvořen v pořadí již tře-
tí střednědobý plán rozvoje sociálních 
služeb na celém území obce s rozšířenou 
působností Prostějov.  
„Proces je realizován prostřednictvím 
řídící skupiny a pěti pracovních skupin. 
Rada proto odsouhlasila zakoupení de-
seti metodických podpor po dvou hodi-
nách na tento rok. Cena dvouhodinové 
podpory včetně nákladů na přípravu 
a dopravu činí zhruba tři tisíce osm set 
korun. Při počtu deseti setkání se jedná o 
částku přes osmatřicet tisíc korun včetně 
DPH,“ uzavřel náměstek Smetana.  (red)

Prostějov bude mít metodickou podporu procesu
střednědobého plánování rozvoje sociálních služeb

MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNAASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

● VYPOUŠTĚNÍ VODNÍCH RAKET: úterý 
v 15:00 hodin. Akce pro malé i velké k 55. výročí letů 
do vesmíru. Účast je zdarma. 
● PŘEDNÁŠKA MARCELA GRÜNA: čtvrtek 
14.4. v  18:00 hodin legenda Jurij Gagarin
● EXKURZE: pátek 15.4. v 10:00 hodin. Aircraft In-
dustries, a.s. (LET Kunovice) - český výrobce letecké 
techniky. 

● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve 
čtvrtek, v pátek a rovněž v sobotu a v neděli od 15:00 
hodin. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin 
dětem příběh: STALO SE NESTALO. Vstupné 20 Kč.
● NEDĚLNÍ SOUTĚŽ PRO DĚTI: „SLUNEČNÍ 
SOUSTAVA – PLANETKY“ proběhne v 14:00 ho-
din. Vstupné 20 Kč.

OD 11. DO 17. 4. 2016
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VečerníkuVečerníku

MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Basketbalisté Prostějova zvládli 
závěr úvodního střetnutí čtvrtfiná-
lové série play off proti Kolínu sku-
tečně mistrovsky a v  pátek se ujali 
vedení 1:0 na zápasy. 

DEBAKL:DEBAKL:

Ne všechno co je čínské, je dobré... 
Zatímco příjezd úřadujících mis-
tryň této země ve volejbalu žen sli-
boval kvalitní mač, realita byla jiná. 
Asiatky přicestovaly jen s mladými 
teenagerkami, které na Hané zauja-
ly asi tak jen pobíháním kolem hřiš-
tě po vyhraném míči...

ČÍSLO:ČÍSLO:

9
MUběhly sice jen čtyři kola jar-
ní části MSFL, do níž fotbalisté 
Prostějova vstupovali ze druhého 
místa, ale už v  tuto chvíli se na 
vedoucí příčce honosí s neuvěřitel-
ným náskokem devíti bodů!

VÝROK:VÝROK:

„ON JE TAKOVÝ 
ŽIVOČIŠNÝ TYP...“

lodivod prostějovských nohejbalis-
tů Richard BENEŠ k Tomáši Ro-
bovi na téma zvýšené konkurence

KOMETA: KOMETA: 

LUCIE 
ŠAFÁŘOVÁ

A zase ta Lucie! Hráčce prostě-
jovského TK Agrofert se ocenění 
dostává podruhé v  řadě, což či-
níme pouze výjimečně, ale nejde 
jinak! S Matteko-
vou-Sandsovou 
totiž po Miami 
takřka ovlád-
la ve čtyřhře 
i antukový turnaj 
v  Charlesto-
nu, když 
padla ve 
f i n á l e . 
Bravo!

Oddíl 1.SK Prostějov byl dlouhá léta spokojený 
s působením svého mužského A-týmu v popředí 
Moravskoslezské fotbalové ligy a zatvrzele odmítal 
ambice na postup do druhé nejvyšší soutěže ČR, 
ačkoliv by posun výš velmi pravděpodobně zvlá-
dl jak ekonomicky, tak sportovně. Až uprostřed 
tohoto ročníku MSFL po nadmíru vydařeném 
podzimu premiérově zazněla ze strany klubového 
vedení hlasitá slova o tom, že by se eskáčko dru-
holigové příslušnosti už nebránilo a postupovou 
výzvu bere za svou.
Osobně jsem se trochu obával, že za takové si-
tuace se rozjetá mašina může zaseknout, jak to 
v podobných případech popuštěné smělosti někdy 
bývá. Místo toho však hanácký mančaft vlétl do 
jara podoben raketě země-vzduch a třemi výhrami 
s impozantním skóre 13:1 bodově odskočil v čele 
bezesporu ještě víc ambiciózním Vítkovicím.
Svěřenci kouče Františka Jury potvrdili i na hřišti 
poslední Břeclavi, že svým mohutným odpichem 
do odvetné části dávají jasný vzkaz: kvality na vyšší 
soutěž máme, soupeři se nás musejí obávat!

Stále živo je poslední dobou okolo či přímo uvnitř pro-
stějovského tenisu. Mnoho důvodů k diskusím přitom 
zavdává ze známých důvodů Petra Kvitová, a jakmile se 
teď její situace aspoň částečně stabilizovala, už je zase na 
světě nové zajímavé téma související s ní nepřímo. Na-
rážím na fakt, že její dlouholetý trenér David Kotyza, se 
kterým se před nedávnem rozešla, má nový džob. Stal 
se totiž osobním koučem dánské krásky s polskými 
kořeny Caroline Wozniacké, jež se několikátou sezónu 
marně snaží vrátit do absolutní světové špičky.
Z mého pohledu tím započal pomyslný závod, na jehož 
startovní čáře stojí vedle sebe právě Kvitová a Kotyza. 
Kdo z nich v nové situaci víc uspěje, dotáhne to dál, do-
sáhne lepších výsledků? Hráčka, která se rozhodla pro-
plouvat rozbouřenými vodami WTA Tour na vlastní 
pěst a o její zvolené cestě existují značné pochybnosti? 
Nebo lodivod vyhlášený svou erudicí i citlivým přístu-
pem, jenž Petře nezpochybnitelně pomohl na vrchol? 
Do jisté míry půjde o srovnávání neporovnatelného, 
zvlášť ve světě tolik nevyzpytatelného sportu. Ale hra to 
může být určitě zajímavá a já osobně v ní mám jedno-
značného favorita.

Také sportovní prostředí a zdaleka nejen v České re-
publice, nýbrž v celé Evropě, potažmo i jiných koutech 
světa zasáhl v posledních měsících s dosud nebývalou 
silou mezinárodní rozmach ambicí mocné Číny. Čes-
ké republiky se přes osobu prezidenta Miloše Zema-
na nejviditelněji dotýká fotbalu, viz rozjeté mise šéfa 
FAČR Miroslava Pelty a bývalé hráčské hvězdy Pavla 
Nedvěda či překotné dění ve Slavii Praha.
Ušetřen náporu rozpínavého draka již nezůstal ani pro-
stějovský region, byť zatím (?) jen okrajově. Do Prostě-
jova dorazily k přátelskému utkání čínské volejbalové 
mistryně z Tian Jinu a jejich střet s Agelkami coby sil-
nými šampiónkami ČR sliboval krásný zážitek. Jenže 
se to celé nějak nepovedlo.
Asijský klub vyslal na soustředění do srdce starého 
kontinentu místo svého hvězdami našlapaného „áčka“ 
pouze mládežnice do dvaceti let a z fanoušky toužebně 
očekávaného spektáklu se stala zápasová selanka pod 
jasnou taktovkou VK. Jestli chce čínská strana v cizině 
zpeněžit své kvalitní plejerky, jak zmínil při krátkém za-
myšlení prostějovský kormidelník Miroslav Čada, tak 
tímto způsobem uspěje jen těžko.

FOTBALOVÝ MAZEC DAVIDE, UKAŽ SE! ČÍNSKÁ „INVAZE“

TREFA D      ČERNÉHO
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Foto: internet

PROSTĚJOV Po letech medai-
lové hojnosti, kdy prostějovský 
dorostenecký výběr sbíral jeden 
mistrovský titul za druhým, se 
letos klubové vedení Sokola I 
rozhodlo, že tento veleúspěšný 
mládežnický tým do dlouho-
dobé ligové soutěže nepřihlásí. 
„Dáváme přednost mužskému 
týmu v první lize. Už loni byli 
všichni dorostenci v prvoligo-
vé sestavě a měli toho opravdu 

moc,“ vysvětluje trochu nečeka-
ný krok Richard Beneš.
Kompletní dorostenecký tým fi-
guruje na soupisce „A“-mužstva 
TJ Sokol I a tak se zdá tento krok 
jako logický. „Kluci budou starto-
vat v dlouhodobé soutěži Pohár 
Českého nohejbalového svazu. 
Ten se skládá z jednotlivých tur-
najů dvojic a trojic. Dalším vr-
cholem pro ně bude mistrovství 
republiky,“ nastínil soutěžní se-
zónu dorostenců Beneš. „Medaili 
z týmové soutěže tak nezískáme, 
ale myslím si, že máme ty nejvyšší 
ambice ve všech kategoriích mis-

trovství republiky a také Poháru 
ČNS,“ pousmál se.
Zkušený trenér Sokola I je pře-
svědčen, že tento tah výkon-
nosti mladých nadějí prospěje. 
„Úroveň mužské prvoligové sou-
těže je mnohem vyšší než doros-
tenecké extraligy. Dám jako pří-
klad nejlepšího dorostence ČR 
Kalouse. Ten už dva roky žádnou 
dorosteneckou soutěž nehraje, 
nastupuje za extraligové Čako-
vice a může se směle měřit s kte-
rýmkoliv seniorským reprezen-
tantem,“ dodal Richard Beneš.  
 (zv)

Dorost hrát ligu nebude!
zjistili jsme

sport

PLUMLOV Psalo se ještě minulé století, když Pavel Voráč naposledy na-
skočil do českých fotbalových soutěží. Mladší ročníky si tak tohoto obá-
vaného kanonýra vybavují spíše z malé kopané či futsalu, kde hájí barvy 
Relaxu Prostějov, neboť do Rakouska se vydal 1. ledna 1999 a strávil tam 
plných sedmnáct let. Během tohoto období stihl nasázet neuvěřitelných 
478 branek a nyní zažívá velký comeback, neboť se pro jarní část I.A třídy 
stal novou posilou Sokola Plumlov. Tedy týmu, v němž vyrůstal...

Jiří MOŽNÝ

PLUMLOV ZÍSKAL VELKOU POSILU, PLUMLOV ZÍSKAL VELKOU POSILU, 
VRACÍ SE OBÁVANÝVRACÍ SE OBÁVANÝ
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MARRÁKEŠ, PROSTĚJOV Na 
turnaji v marockém Marrákeši si 
připomenul lepší týdny své kari-
éry tenista Jiří Veselý. V prvním 
kole přerušil sérii čtyř nepříjem-
ných porážek v řadě a nakonec 
postoupil až do semifinále. Dosá-
hl tak na nejlepší výsledek v pro-
bíhající sezóně a na žebříčku ATP 
udržel 55. místo.
Na předchozí neúspěchy razantně 
zapomenul v duelu se Španělem 
Cervantesem, kterému povolil pou-
ze čtyři hry. Následně ve třech setech 
přetlačil chorvatského kvalifikanta 
Mektiče a ve čtvrtfinále porazil tur-

najovou jedničku Garcíu-Lópeze 
ze Španělska. „Konečně jsem podal 
kvalitní výkony. Je to odměna za 
předchozí práci. Nebylo snadné zů-
stat pozitivní, ale vyplatilo se to,“ řekl 
Veselý.
Jeho cesta na Grand Prix Hassana 
II. skončila v semifinále, v němž vy-
padl s Chorvatem Čoričem. Vítěze 
určily dvě zkrácené hry, v nichž byl o 
kousek lepší Veselého soupeř. „Bylo 
to doslova o několika míčích. Dvě 
tři výměny rozhodly celý zápas,“ 
posteskl si Veselý, který však zopa-
koval na turnaji loňskou účast mezi 
posledními čtyřmi.  (lv)

KONEČNĚ! „VESELKA“ 
ZAZÁŘIL v Maroku

PROSTĚJOV Hodně zvláštní sezónu 
před pár dny dokončil prostějovský 
odchovanec Antonín Honejsek. Pět-
advacetiletý Honejsek začal v Ko-
metě Brno, ale pod novým koučem 
Aloisem Hadamczikem se do kádru 
neprosadil, ožil až při hostování v hra-
deckém Mountfieldu, kde se dočkal 
i hattricku. Neplánovaně dřívější do-
volenou mu však zajistila čtvrtfinálo-
vým vyřazením Mladá Boleslav, takže 
může někdejší reprezentant přemýš-
let, kam povedou jeho další kroky.
„Zatím nevím, co se mnou bude a kde 
zahájím letní přípravu. Skončilo mi 
hostování a stále patřím Kometě, teď ale 
budu mít měsíční pauzu, chci si nejprve 
od hokeje odpočinout a pak teprve začít 

pracovat. Poslední dva roky nebyly moc 
dobré, takže bych chtěl opět začít stou-
pat,“ přeje si bruslařsky nadané křídlo. 
Největší domácí úspěchy zažil v dresu 
Zlína. První finále sice ještě vinou těžké-
ho zranění vynechal, při tom druhém už 
ale hrál výraznou roli a velkou měrou se 
podílel na historicky druhém titulu „Šev-
ců“, právě proti Kometě. Pak ale i vinou 
marodění přišlo neúspěšné finské an-
gažmá, více než sezóna v moravské me-
tropoli a stěhování do východních Čech.
„Obě mužstva jsou kvalitní, kdybych si 
ale mohl vybrat, tak bych raději zůstal 
v Hradci. V Brně mi to nevyšlo a pan Ha-
damczik mě tam nechtěl. První polovina 
tak byla mizerná a do Vánoc jsem neměl 
ani bod, ve druhé polovině jsem se hod-

ně zvedl a zachránil to, takže to byl ve vý-
sledku průměr,“ přemítal Honejsek. 
Právě krátce před přesunem do svého 
třetího extraligového působiště se ob-
jevily i zvěsti, že by mohl zamířit zpět 
do Prostějova. Nic takového se ovšem 
nepotvrdilo. „Kamarádi mi to také ří-
kali, nikdo mě ale přímo nekontakto-
val a žádnou konkrétní nabídku jsem 
nedostal, takže jsem to přešel s úsmě-
vem. Do první ligy bych stejně v tuto 
chvíli asi ještě nechtěl,“ zaspekuloval.
V budoucnosti by se ovšem rád právě do 
svého prvního oddílu vrátil a třeba v něm 
i celou kariéru uzavřel. „Jestřáby sleduji 
a doufám, že si za ně ještě jednou zahraji. 
Bylo by perfektní, kdyby se jim podařilo 
postoupit do extraligy, líbí se mi jejich 

progres. Letos už byli přímo ve čtvrtfiná-
le, a když jsme se Zlínem získali titul, také 
jsme do něj šli z pátého místa, takže určitě 

mohou v dalších letech dojít daleko,“ 
předvídá Antonín Honejsek světlé zítřky. 
 (jim)

HONEJSEK CHCE ZŮSTAT V HRADCI,
O JESTŘÁBECH ZATÍM NEUVAŽUJE

Foto: www.mountfieldhk.cz
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ODMÌNA ZA VÌRNOST
Účast v naší tipovačce se vyplatí. Odměny pro nejúspěšnější ex-
perty jsou samozřejmostí, ale redakce Večerníku se rozhodla ocenit 
i pravidelné soutěžící. Po vyhodnocení jarní části se drobné upo-
mínkové předměty dostanou na všechny, kteří se zúčastní všech 
vypsaných kol!

JEDNODUCHÉ ZAPOJENÍ
Systém FOTBALOVÉ DEVÍTKY VEČERNÍKU je velice jed-
noduchý. Každé pondělí najdete ve sportovní části PROSTĚJOV-
SKÉHO Večerníku předtištěný tiket s nabídkou devíti vybraných 
zápasů. Jediným Vaším úkolem ho bude vyplnit a doručit na adresu 
redakce Olomoucká 10, Prostějov. Další možností je zaslat vyplně-
ný originální tiket elektronicky e-mailem. Nutné je ale ofotit vypl-
něný originální tiket z tištěného Večerníku! Jiná možnost tipování 
než formou vyplnění originálního předtištěného tiketu neexistuje! 
Tikety musí být doručeny nejpozději každý pátek do 24:00 hodin, 
na pozdější dodání nebude brán zřetel!
 KONTAKTNÍ E-MAIL: zd.vyslouzil @seznam.cz

JAK SE BODUJE?
Vybraných devět utkání se tipuje jednoduchým způsobem - 1 (výhra 
domácích), 0 (remíza), 2 (výhra hostů). Bodové ohodnocení přes-
ných tipů pak bude následující: správně odhadnutá výhra domácích - 
1 = 1 bod, správně odhadnutá remíza - 0 = 3 body, správně odhadnutá 
výhra hostů - 2 = 2 body. 
V případě bodové rovnosti více tipujících bude o vítězi týdenního 
kola rozhodovat vyšší počet trefených remíz, případně dvojek - výher 
hostů. 

O CO SE HRAJE?
Vítěz týdenního kola se může těšit například na multipack výbě-
rových piv od partnera naší soutěže PIVOVARU ČERNÁ HORA 
nebo na permanentní vstupenku na domácí mistrovská utkání 1.SK 
PROSTĚJOV. V průběhu soutěže se pak dle zájmu dalších oslo-
vených partnerů mohou ceny zvláště za celkové pořadí navyšovat. 
Jistotou je 50litrový sud černohorské dvanáctky! 

PŮJDE NĚKDO DO TRHÁKU?PŮJDE NĚKDO DO TRHÁKU?

Èechovice Èechovice 
soupeøí v divizisoupeøí v divizi

Sedm bodů posbírali v šestnácti pod-
zimních duelech starší dorostenci So-
kola Čechovice, což pro ně na startu 
zimní přestávky znamenalo uzavírání 
celého pořadí. Avšak s jen drobnou 
ztrátou na Jeseník, Zábřeh i Krnov, 
tudíž naděje na záchranu severomo-
ravské skupiny má stále velice reálné 
obrysy. „Cílem je nesestoupit a ideál-
ně se pohybovat minimálně třetí od 
konce, abychom neměli tak hektický 
závěr. Pokud se nám budou vyhýbat 
zranění, tak věřím, že je to reálné. 
Kluci na to mají, je nás ovšem jen dva-
náct třináct, jinak musíme sáhnout 
do mladšího dorostu,“ podotkl nový 
kouč Karel Vlach, jenž se družstva 
ujal v zimě po Jaroslavu Liškovi. I pro-
to zahájil přípravu na zbytek ročníku 
hned v polovině ledna. „Trénovali 
jsme třikrát týdně venku, v březnu 
jsme navíc byli na soustředění v Jaro-
měřicích. Zaměřili jsme se na obra-
nu, abychom nedostávali tolik gólů, 
odehráli jsme přáteláky s Vyškovem, 
Boskovicemi, sedmnáctkou Prostě-
jova a máme už za sebou i první jarní 
zápasy. Kluci sice trénují a snaží se, ale 
je znát vyšší kvalita soupeřů,“ ohlédl 
se Vlach.
To mladšímu dorostu se vede o pozná-
ní lépe a hned šestadvacet bodů za osm 
výher a dvě remízy katapultovalo ten-
to celek do středu tabulky na sedmou 
pozici. A může být dokonce ještě lépe, 
na šestý Vsetín schází jediný bodík 
a na pátý Uničov pouze trojnásobek. 
A naopak hůře postavené týmy mají 
minimálně pětibodovou ztrátu.

Urèice pokukují výšUrèice pokukují výš

Do krajského přeboru dorostenců vy-
sílá Prostějovsko hned trio zástupců. 
Po podzimní části na tom byli nejlépe 
mládežníci Určic, kteří se jako jediní 
vměstnali do lepší poloviny. Přesto 
nebyl kouč Jaroslav Řehák s vystou-

pením zcela spokojen a ve zbytku 
ročníku by se tak rád posunul ze šesté 
pozice směrem vzhůru. „Od vedení 
nemáme stanovený žádný konkrétní 
cíl, ale chci vyhrávat v každém zápase. 
Vím, že kluci umí i lepší fotbal, než jaký 
předváděli, ne ke všemu přistoupili, 
jak měli. Hlavní ale je, aby je to bavilo, 
chtěli hrát, měli špičkovou partu a vy-
chovávali jsme je pro muže, aby se tu 
stále mohl hrát krajský přebor,“ přeje si 
dorostenecký lodivod v Sokolu Určice.
Osobně si velice pochvaluje spolu-
práci s novým trenérem „A“-mužstva 
a příjemné pocity v něm zanechala 
i zimní příprava, kterou opět zpestřilo 
čtyřdenní soustředění ve Spytihněvi. 
„Měli jsme tam i dva přáteláky v Otro-
kovicích a prohlídku stadionu Slovác-
ka, mimo jiné jsme jako první viděli 
jejich „Síň slávy“, stalo se tak ještě před 
oficiálním otevřením. Celkově jsme 
sice během zimy měli v plánu více tré-
ninkových jednotek, ale můžeme být 
pozitivně naladěni,“ sdělil.
Určický dorost mimo jiné ovládl halový 
turnaj v Morkovicích a střetl se s šest-
náctkou Kroměříže doplněnou i o starší 
borce, v součtu se jednalo o přibližně 
desítku soubojů. „Ani jeden jsme neo-
dehráli v plné síle, ale cíl to splnilo. Teď 
jde hlavně o to, být zdravotně v pořád-
ku, každý hráč je pro nás klíčový,“ dodal 
Řehák s tím, že šestnáctku fotbalistů 
průběžně doplňuje o starší žáky.

Kostelec chceKostelec chce
 hlavnì dožít hlavnì dožít

O pět příček níže, tedy na jedenácté 
pozici, se v dorosteneckém přebo-
ru nachází po podzimu Kostelec na 
Hané. Tento oddíl je především rád, že 
i s osekaným kádrem je schopen sou-
těž odehrát a jeho hlavním přáním je 
přebor zdárně dokončit. „Věděli jsme 
už v létě, že kluků je málo. Snažili jsme 
se to dát dohromady, ale nemáme star-
ší žáky a postihla nás zranění. Včetně 
dvou hráčů ročníku 2002 je nás čtrnáct 
patnáct, takže chceme sezónu hlavně 
ve zdraví dohrát, konečné umístění 

je druhořadé,“ pravil na rovinu trenér 
Vladimír Staněk.
Příprava probíhala společně s „áčkem“ 
a „béčkem“ pod taktovkou nového 
kouče prvního mužského týmu Jaro-
slava Klimeše, vedle tréninků se do-
rostenci radovali z vítězství na jednom 
halovém turnaji. „Moc jich nechodilo, 
ale čtyři pět jich už stabilně naskakuje 
za ‚béčko‘ a Radim Muzikant i za ‚áčko‘, 
navíc Dominik Hruban má střídavé 
starty v Čechovicích, Lukáš Grulich 
v Prostějově,“ zmínil Staněk společně 
s poděkováním duu Jiří Navrátil, Ma-
rek Holoubek, které mu pomáhá.

Konice touží Konice touží 
po záchranìpo záchranì

Nejhůře na tom v  polovině soutěže 
byla Konice, jedenáct kol před kon-
cem krajského přeboru jí náležela až 
dvanáctá pozice jen o dva body nad 
předposledními Chválkovicemi. Cíl 
je tak jasný – udržet stávající soutěž. 
„Když nesestoupíme, tak budu spoko-
jen. Bude to hodně náročné, ale věřím 
tomu, připravovali jsme se poctivě. 
Zimní období se nám vydařilo, scháze-
li jsme se třikrát týdně, sehráli jsme šest 
přáteláků a na rozdíl od jiných oddílů 
nás byl dostatečný počet,“ mnul si ruce 
Karel Procházka. Této věkové katego-
rie se ujal před dvěma lety a od té doby 
si z původní sedmičky hráčů vybudo-
val stávající tým devatenácti fotbalistů. 
„Začínali jsme od píky, ale postupně 
jdeme nahoru. I teď jsme odehráli 
vyrovnaná utkání s Mohelnicí, šest-
náctkou Přerova, Určicemi. Hráči mi 
zůstali všichni a hodně se zlepšili ti, 
kteří tolik nehráli,“ chválil kormidelník 
se zkušenostmi z mužské divize.

Protivanov v trojce, Protivanov v trojce, 
Smržice nad hladinou

Na opačných pólech tabulky se v tuto 
chvíli nacházejí jediní dva regionální 
reprezentanti v krajské dorostenecké 
soutěži. Protivanovu sluší v I. třídě třetí 
pozice a rád by se mezi nejlepšími i udr-
žel, Smržice jsou po odhlášení Slatinic 
druhé od konce. „Zima tentokrát byla 
horší než v minulosti, ti klíčoví hráči se 
už ale zapojili mezi muži a jezdí s nimi, 
navíc nás postihla zranění. Přesto jsem 
střízlivým optimistou, bude ale zále-
žet na zdravotním stavu i docházce,“ 
přemítal kormidelník protivanovské-
ho SK Daniel Mudroch. Standardně 
má k dispozici třináct fotbalistů, které 
průběžně doplňuje o starší žáky, díky 

uspořádání termínové listiny by ty 
největší opory měly stíhat nastupovat 
jako mezi dospělými, tak i v mládeži. 
„Chtěli bychom i přes problémy uhájit 
naši současnou pozici, ostatní týmy na 
tom nejsou o moc lépe. Třeba podzim 
nám vyšel tak dobře proto, že hráči 
jsou od přípravky spolu, dokáží si na 
hřišti vyhovět a až do posledních dvou 
zápasů se nám vyhýbala zásadní zraně-
ní,“ vrátil se Mudroch na skok k úvodní 
jedenáctce duelů.
To Smržice si tolik výskat nemohou. 
Po anulování výsledků Slatinic jim na 
kontě zbylo pouze vítězství nad Loš-
ticemi a remízy s Ústím a Dubem. To 
znamená pět bodů, zatímco poslední 
Litovel má na kontě tři za drtivou vý-
hru 8:1 právě nad Smržicemi.

Okresnímu dorostu Okresnímu dorostu 
vládne Brodekvládne Brodek

S bilancí deseti výher, jediné porážky, 
šedesáti nastřílených branek a jen šest-
nácti inkasovaných se králem podzim-
ní části okresního přeboru dorostenců 
stal Brodek u Prostějova. Na druhé 
Nezamyslice má pět bodů k dobru, 
na třetí Hanou sedm. „Kluci makali, 
dávali hodně branek, podržel nás gól-
man, posílili nás dva hráči a celkově si 
tým sedl, takže se to dobře sešlo. Přes 
zimu tu ale moc turnajů nebylo, takže 
jsme jen trénovali dvakrát týdně v hale 
a tak nějak přežívali. Pauza byla dlou-
há, venku jsme teprve měsíc,“ postaral 
se o resumé předešlých týdnů a měsí-
ců trenér lídra Radek Kolařík. Radost 
mu udělala tréninková účast, kdy se 
v čistě domácích podmínkách scháze-
lo deset ze sedmnácti kluků pravidelně. 
S úctou hovořil i o kvalitě soupeřů, kte-
rá se soustředí hlavně s elitní trojicí, ale 
i vyrovnaném středu. „Rádi bychom 
udrželi současné vedení, nebude to ale 
nic jednoduchého, protože se na nás 
každý nachystá. Hodně napoví hned 
prvních pět kol, během nichž hrajeme 
čtyřikrát venku, rozhodne se ale asi až 
v závěru, protože teprve nakonec po-
tkáme obě Hané,“ poukázal a poděko-
val kolegům mládežnickým trenérům 
Jaroslavu Novákovi, Michalu Jelínkovi 
a Jiřímu Hochmanovi.
Napínavější se v tuto chvíli zdají sou-
boje o další pozice, kdy jsou za sebou 
všichni kromě posledního Brodku 
u Konice seřazeni v maximálně tří-
bodových rozestupech a páté Kralice 
i šesté Otaslavice mají shodně patnáct 
bodů.

FOTBALOVÍ DOROSTENCI SVÁDĚJÍ BITVY NA VŠECH FRONTÁCH
PROSTĚJOVSKO Nejen kategorie dospělých, ale i mládežníci 
již naplno zahájili fotbalové jaro. Dalšími koly tak víkend co ví-
kend budou za přispění prostějovského regionu pokračovat 
nejen okresní, ale i krajské soutěže dorostenců, žáků i přípra-
vek, budoucí naděje prostějovského „eskáčka“ a dorostenci 
Čechovic dokonce naskakují ještě výš. V následujících řádcích 
přinášíme stručný přehled, jak na tom jsou na startu jarních 
bojů místní výběry dorostu.  (jim)

PROSTĚJOV Druhý domácí sou-
boj prostějovských fotbalistů v jar-
ní části třetiligové soutěže bude 
nadmíru atraktivní. Svěřenci kouče 
Jury v něm totiž tuto sobotu odpo-
ledne vyzvou aktuálně třetí tým 
tabulky MSFL a krajského rivala 
z  Uničova! Ten se drží v závěsu za 
druhými Vítkovicemi a bude chtít 
do umístění na nejvyšších příčkách 
jistě také promluvit... 
Zatímco po skvělém vítězství na pod-
zim v Uničově viděl tamní trenér Jiří 
Balcárek spravedlivější spíše remízu, 
prostějovský lodivod František Jura 
měl svůj tým za jednoznačně lepší 
a zejména jej potěšila branka ze stan-
dardní situace, když se stoper Sus trefil 
po rohovém kopu. Na druhé straně se 
neprosadili Komenda, Binar ani Krč.
V zimní přípravě nestačil Uničov na 
některé soupeře, jejichž porážka by 
se neočekávala, čtyři góly od Hodo-
nína či Holice jsou ale docela dost. 
Stejný příděl od Znojma nikterak 
překvapivý nebyl, naopak se cenilo 
vítězství nad lídrem ČFL Chrudimí. 
Ani Uničovským se v závěru přípravy 
nevyhnuly zdravotní komplikace. I to 
se možná podepsalo na úvodní poráž-
ce 0:2 v Hulíně, z níž byl exprostějov-
ský Aleš Krč viditelně zklamaný. Už 
v domácím utkání ale mohl být spolu 
se spoluhráči spokojený, když Uni-
čovští jasně přehráli silný Hlučín 3:1 
především díky dvěma trefám Ko-
mendy. Stejně příznivé skóre si Uni-

čov přivezl i z hřiště rezervy Slovácka.
Kouč Balcárek sází zpočátku druhé 
poloviny sezony na tuto sestavu: Uví-
zl - Juřátek, Vejvoda, Heinz, Můčka - 
Vasiljev, Binar, Kuba), Nuc - Komen-

da, Krč. Právě útočné duo a oba krajní 
záložníci jsou tahouny výběru ně-
kdejší velké opory olomoucké Sigmy.
Jak je dokáže prostějovská obrana 
eliminovat a jak se naopak dokáží 

prosadit Kroupa, Nekuda či dvojice 
Machálků, uvidí publikum stadi-
onu SCM Za Místním nádražím 
v sobotu 16. dubna od 15:30 hodin.   
 (tok)

Eskáčko čeká jeden z vrcholů jarní sezóny

Vyplněný kupón zašlete poštou nebo přineste osobně na adresu redakce:
Olomoucká 10, 796 01 Prostějov, tel.: 582 333 433, 608 
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TIPOVACÍ KUPÓNTIPOVACÍ KUPÓN

Jméno a příjmení

Město PSČ

Ulice č.p.

Telefon

1. 1.SK Prostějov - Uničov1. 1.SK Prostějov - Uničov

2. Lipová - Mostkovice

3. Vrchoslavice - Nezamyslice3. Vrchoslavice - Nezamyslice

4. Jesenec - Otinoves

5. Protivanov - Hvozd5. Protivanov - Hvozd

6. Skalka – H. Štěpánov

7. Čechovice B - Otaslavice7. Čechovice B - Otaslavice

8. Držovice - Olšany

9. Zdětín - Smržice9. Zdětín - Smržice

 TIP 1 0 2 
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Tomáš Kaláb
Utkání se soupeři, kteří aplikují 
spíše destruktivní charakter hry, je 
o to obtížnější, přidá-li se ještě těžký 
terén. Oba předpoklady v sobotním 
odpoledni platily, vždyť v té době 
už několik hodin vytrvale pršelo. 
Rozhodčí si pažit prohlédli a vcelku 
podle očekávání uznali, že se hrává 
i na horších terénech.
Hanáci s sebou do Břeclavi 
nepřivezli záložníka či „nedobro-
volného“ stopera Zelenku, který 
před zápasem odcestoval zpět do 
Prahy z rodinných důvodů. Do 
sestavy už naskočil zcela uzdravený 
Rus, jedinou změnou bylo zařazení 

Sečkáře na levý okraj zálohy místo 
Milana Machálka.
To domácí kouč Ivan Dvořák se mu-
sel vyrovnat s absencí dvou klíčových 
hráčů. Zatímco obránce Jan Hloch 
se potýká s virózou, záložník Lu-
cas Carvalho má svalové zranění. 
K dispozici byl naopak první utkání 
Diviš, od něhož trenéři očekávali 
větší ofenzivní práci. Vcelku raritou 
bylo nastoupení samotného trenéra 
do záložní řady s číslem 13, které mu 
ale štěstí zrovna nepřineslo. „Druhá 
liga měkčí nebude,“ pokřikoval po 
nevybíravých faulech svých svěřenců-
spoluhráčů směrem k hostující 
lavičce. Rozhodčí tyto zákroky zhusta 
přehlížel, což atmosféře nepřidalo. 
Nakonec na ni doplatil právě Dvořák, 
kterého z lavičky sudí pár minut 
před koncem červenou kartou 
nemilosrdně vykázal.
Ospalé deštivé počasí jakoby poz-
namenalo první poločas v pro-
stějovském podání. Oba trenéři 
nestačili udělovat pokyny a výtky 
hráčům na hřišti, kteří potřebnou ak-
tivitou příliš neoplývali a pouštěli tím 
Břeclav do hry. Opticky sice měli míč 
více na kopačkách hosté, kterým se 
ovšem nedostatek invence mohl zle 
nevyplatit v závěru prvního dějství. 

Zvýšený hlas v kabině dával tušit, že 
tým potřebuje zřetelný budíček. Tím 
nejlepším pak byla šťastná branka, na 
které se významnou měrou podep-
sal domácí brankář, který rozhodně 
neměl 9. dubna svůj šťastný den. 
Svoji stopu zanechal i při druhé a třetí 
brance ve své síti.
Vzhledem k dalšímu vážnému 
zakolísání Vítkovic, které hladce 
prohrály ve Vyškově (0:3), se 

náskok Prostějova v čele MSFL 
zvýšil už na solidních devět bodů! 
A sobotní zápas s Uničovem 
dostane zcela jinou dimenzi, 
protože na očekávaný souboj 
mezi prvním a druhým týmem 
nemusíme čekat až do počátku 
máje. Naopak, šlágr jara může 
začít už 16. dubna v 15:30 hodin, 
kdy na stadion SCM Za Místním 
nádražím přijede Uničov!

●● Začnu rovnou gólovou situací, 
že to bude vítězná střela, jste asi 
nečekal?
„Výsledný efekt té střely mě oprav-
du, samozřejmě že mile, překvapil. 

(smích) Už jsem se otáčel od břec-
lavské branky s tím, že míč má gól-
man v rukou, pak jsem ale zjistil, že 
mu balón vypadl a šťastně skončil za 
jeho zády.“
●● Dá se vaše branka považovat 
za zlomový okamžik zápasu?
„Tato situace nás určitě nakop-
la, protože první poločas v na-

šem podání nebyl povedený, 
měli jsme příliš ztracených 
balónů. Myslím, že druhým 
poločasem jsme svůj dojem zde 
vylepšili.“
●● Přitom v závěru úvodní pět-
ačtyřicetiminutovky to vypa-
dalo, že budete muset ze zápasu 
odstoupit...
„Dostal jsem v souboji o míč do 
nártu, v tom okamžiku to nebylo 
vůbec příjemné. Ještě to trochu cí-
tím, ale bude to v pořádku.“
●● Vítězství se ale rozhodně leh-
ce nerodilo. Proč?
„Hodně těžký byl terén, čímž se 
utkání redukovalo na bojovnost, 

příliš hrát se na této trávě nedalo. 
Ale zvládli jsme to, což je super, 
Vítkovice prohrály a devítibodový 
náskok v čele je velmi příjemný. Po 
zimní přípravě nad touto vítěznou 
šňůrou i my sami spíše kroutíme 
hlavou...“ (úsměv)
●● Jak moc vás toto vítězství 
namotivuje do těžkého zá-
pasu s Uničovem?
„Trenéři si přáli, abychom 
toto utkání zvládli a na 
Uničov šli s čistým štítem. 
Díky slušnému násko-
ku bychom měli hrát 
v klidu a doma šlágr kola 
zvládnout.“

HRÁČ
                    VEČERNÍKU

PODLE

MARTIN SUS
Chválit stoperské kvality tohoto hráče je o trochu 

bláznivější nápad než nosit dříví do lesa. Nikdo 
nepochybuje o tom, že je Martin pro defenzivu 

eskáčka zásadní pilíř. Pokud ovšem nesledujete hru 
celkově, ale zaměříte se pouze na tohoto hráče, 
vynikne jeho přínos pro tým markantně.
Martin jde téměř do všech vzdušných soubojů, 
které končívají vítězně, umí zastavit protihráče, 
a co se z taktického hlediska rovněž cení, dotěrnému 
soupeři hru patřičně znechutit. Kromě potřebné 
tvrdosti je ale jeho největší devizou herní přehled. 
Myslet o několik tahů dopředu je znakem vyzrálého 
fotbalisty převyšujícím soutěž, kterou hraje. A tím 
Martin Sus nesporně je.

pro Večerník
Tomáš KALÁB

exkluzivní rozhovorovor

BŘECLAV Skvělá série pros-
tějovského eskáčka nadále 
pokračuje. Psychicky náročné 
zápasy proti papírovým outsi-
derům zvládli svěřenci trené-
ra Františka Jury bezchybně, 
i když herně by se nějaké ty 
nedostatky najít daly. Břeclav si 
z měření sil v rámci jednadva-
cátého kola MSFL odnesla „jen“ 
třígólový příděl, vítězství se při-
tom na jihu Moravy v žádném 
případě nerodilo lehce...

●● více informací       ●● více fotografi í, videí

www.vecernikpv.cz

„První poločas jsme na tvrdě a s chutí hrající domácí nenašli účinnou pro-
tizbraň, takže jsme viděli vyrovnané utkání. Po přestávce jsme se přizpůsobili 
agresivitě domácích a naštěstí se zvedli. Měli jsme samozřejmě tolik potřebné 
štěstí také v osobě soupeřova gólmana, kterému se zápas nepovedl. Po prv-
ní brance jsme se uklidnili a začali hrát svoji hru. Postupem času je znát čím 
dál tím více, jak jsou soupeři proti nám přemotivovaní, neudržení nervů na 
uzdě se pak ale vymstí jim. My se musíme důsledně soustředit na svoji hru 
a nenechat se vyhecovat. Je důležité, že jsme zvládli zápasy se snadnějšími sou-
peři, protože minulou sezónu jsme i s nimi dokázali klopýtnout. Teď k nám ale 
přijede jiný kalibr, jehož podcenění určitě nehrozí. Máme před sebou první 
vrchol jara, což je nejlepší pozvánkou pro naše fanoušky. Góly nám do sou-
peřových sítí padají, my je nedostáváme, takže očekáváme skvělou fotbalovou 
kulisu na domácím zápase. O motivaci máme postaráno a chceme to na jaře 
úspěšně dotáhnout až do konce.“ Karel Kroupa
 útočník 1.SK Prostějov

OKÉNKO 
KAPITÁNA

aneb
pohledem Karla Kroupy

Pro druhou ligu 
úpravy nutné

Prostějov (tok) – S  narůstajícím 
náskokem v čele MSFL se množí dota-
zy na nutné úpravy stadionu v případě 
postupu do druhé ligy. Pro tuto soutěž 
je třeba mít kapacitu ideálně 1500 míst 
k sezení a stavebně oddělené prostory 
pro fanoušky hostí. V případě areálu Za 
Místním nádražím to znamená přístav-
bu tribuny za brankou naproti hlavní 
budově s odpovídající infrastrukturou. 
Předpokládané náklady činí okolo tří 
a půl milionu korun.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

fotbalPondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.cz 29

BŘECLAV Pokud je zdráv, je pro tým ve středu pole obrovským 
přínosem. Při absenci jmenovce Zelenky bylo jeho místo v zá-
kladní sestavě jasné, byť terén jeho technicky laděné hře vylo-
ženě nepřál. Když to nejde kličkami, může to jít střelou, řekl si 
Lukáš Petržela a vystřelil. Dobře udělal! Právě jeho branka byla 
nakonec vítěznou, takže o to lepší měl mladý středopolař po 
utkání náladu...

obchodní a mediální partneři fotbalového oddílu 1. SK Prostějov

BŘECLAV I v tomto případě se dá 
hovořit o zápasu dvou rozdílných po-
ločasů. Zatímco v tom prvním držel 
David s Goliášem výsledkově i herně 
krok a mohl se dokonce ujat vedení, 
v tom druhém už se fotbalový svět 
srovnal tak, jak má. Otvírací trefa Pe-
tržely a dvojnásobná pojistka Nekudy 
stanovily konečný výsledek. Prostě-
jov veze z Břeclavi vítězství o třídu!

Jak se utkání vyvíjelo? Zpočátku nik-
terak valně. Teprve Fládrova střela na 
konci úvodní desetiminutovky ukázala 
cosi fotbalovosti na hostujících kopač-
kách. O chvíli později se těsně před gól-
manem neprosadil po Sečkářově centru 

T. Machálek, Kunický včas zneškod-
nil i Kroupovu uličku Nekudovi. 
První půlhodinku uzavřela Pančo-
chářova střela přesně do brankáře. 
V závěru poločasu stál balónu ze 
Sečkářovy kopačky, který na zad-
ní tyči zpracoval Hirschův centr, 
v cestě do branky Kunický. Po stan-
dardní situaci hostí se do rychlého 
kontru vydala Břeclav a Diviš přehodil 
vybíhajícího Kofroně, míč ovšem mířil 
těsně vedle pravé tyče.
Po změně stran uzmul centr 
T. Machálka ve vzduchu Kunický, 

Nekudova hlavička se mezi tři tyče 
ale ještě nevešla. Když se na hranici 
vápna ocitl na chvilku sám v dob-
ré pozici Petržela, vypálil na branku 
a Kunickému míč přepadl za záda do 
sítě - 0:1. A gólman zpytoval svědomí, 
snad bylo na vině podcenění situace, 
snad mokrý míč... O pár minut později 
našel ukázkovou kolmou přihrávkou 
Sečkář Nekudu, kterému situaci 
ulehčilo ještě podklouznutí bran-
káře, takže zkušený útočník „do-
vezl“ míč až do sítě - 0:2. Dvacet 
minut před koncem našel vpravo 

T. Machálek Kroupu, který přihrál 
pod sebe Fládrovi, jeho střelu ale na-
šel Kunický v rukavicích. Přímý kop 
téhož hráče však Kunickému propadl 
za sebe a Nekuda kontroloval cestu 

míče do branky - 0:3. V závěrečné 
desetiminutovce nedoklouzali včas 
na centr Pančocháře Kroupa ani 
M. Machálek, Kroupu vychytal gól-
man a po individuální akci Hirsche 

vytáhl Kunický střelu Langera na roh. 
Závěr utkání už přinesl vzrušení jen 
díky extempore domácího kouče
 s hlavním sudím, které skončilo červe-
nou kartou.

MSK Bv
1.SK Pv 0:3

Michal ŠKRABKO
- asistent trenéra MSK Bøeclav:

„Myslím, že jsme na toto utkání 
byli poměrně dobře připravení, 
věděli jsme, že Prostějov má jako 
lídr tabulky v posledních zápasech 
skvělou formu, hlavně střeleckou. 

První poločas jsme odehráli velmi slušně, pohlídali si 
Kroupu a před přestávkou jsme mohli jít i do vedení. 
I do druhé půle jsme nenastoupili špatně, ale srazila 
nás chyba brankáře Kunického, která podle mého ná-
zoru utkání zlomila. Brankáře máme rovnocenné, prv-
ní dva zápasy chytal Lešňovský, minulý se postavil do 
branky Kunický. Věřili jsme mu, první poločas zvládal 
dobře, boční centry sbíral s přehledem. Nemáme asi 
takové mužstvo, abychom byli schopni v dané situaci 
Prostějov převálcovat a zápas otočit. Náš problém je 
především v laciných brankách, pro nás klíčové zápasy 
teprve přijdou. Naštěstí soupeři okolo nás také ztrácejí, 
v záchranu věříme a věřit musíme.“

Roman POPELKA
- asistent trenéra 1.SK Prostìjov:

„Byli jsme si vědomi faktu, že nás 
čeká těžký zápas, navíc ve spojitos-
ti s promáčeným terénem. To vše 
vyžadovalo zodpovědný přístup 
a vyrovnání se soupeři nasazením 
s následným přidáním fotbalové kvality. V prvním po-
ločase se nám nepodařilo ani jedno. Z naší strany ospalý 
poločas mohla završit obdržená branka v jeho závěru. 
Do druhého poločasu jsme si vyříkali věci v kabině, hra 
se zvedla a za přispění domácího brankáře jsme vstřeli-
li první branku. Od tohoto okamžiku jsme měli zápas 
pod kontrolou. S výsledkem jsme spokojeni, ne tak 
s výkonem v prvním poločase, v tomto směru máme do 
nastávajících zápasů s těžkými soupeři co zlepšovat. Po 
fotbalové stránce to bude jednodušší, nebude to o do-
bývání vozové hradby, ale zase budeme prověřeni ve hře 
dozadu. Nezaleží ani tak na tom, kdo tam bude hrát, spí-
še na tom, jakým způsobem budeme dozadu pracovat.“

Pozápasové hodnocení trenérù

exkluzivní
reportáž 
 pro Večerník

Tomáš
KALÁB

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

ESKÁČKO SE NA JAŘE PYŠNÍ SKÓREM 16:1!

Poděkování mířilo na břeclavského gólmana...

„Tohle po přípravě nikdo nečekal,“ je mile překvapený hbitý záložník Lukáš Petržela
ávě nedalo. 
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Foto: archív Večerníku

              

C
blá

nep
eská
celk
vyn
Ma
kte
a c
sou
tvr
My
fot
M

Útočnému snažení domácího týmu se postavil také Martin Hirsch, aby společně 
se svými spoluhráči udržel čisté konto.  Foto: Tomáš Kaláb

Smutek a radost. Uprostřed klubka je šťastný střelec Petržela, v popředí s číslem 
13 zklamaný hrající kouč domácích Dvořák. Foto: Tomáš Kaláb



MOSTKOVICE S velkými rozpaky 
hodnotil druhé jarní vystoupení 
svých fotbalistek kouč Mostkovic 
Jaroslav Karafiát. V neděli dopole-
dne se sice hrálo za hustého a vytr-
valého deště na stále těžším terénu, 
ovšem děvčata mu příliš radosti ne-
udělala. Očekával větší bojovnost 
a nadšení, stejně jako na podzim 
tak slavila Líšeň po výsledku 3:0.
„Líšeň vyhrála zcela zaslouženě, byla ve 
všech aspektech lepší a výsledek odpoví-
dá naší předvedené hře. V terénu to ne-
bylo. Ten byl pro oba týmy stejný,“ smut-
ně konstatovala mostkovická ikona.

Rozhodlo se vlastně hned v úvodních 
dvaceti minutách, během nichž se 
soupeři podařilo dvakrát dostat míč 
až do sítě. Třetí branku pak přidaly na 
počátku závěrečné půlhodiny.
„Bylo to hodně o bojovnosti a Líšeň 
se s tím vyrovnala líp. My bohužel ne, 
proto jsme prohráli. Líšeň byla prostě 
ve všem lepší. Chybělo mi zejména 
nasazení, hráli jsme daleko od hráček. 
Druhou půlku se to zlepšilo, ale přesto 
si Líšeň výsledek pohlídala a v podsta-
tě nás do šance nepustila,“ vracel se 
k utkání.
Mostkovická děvčata se sice dosta-
la do několika náznaků, rýsovala se 
drobná přečíslení a průniky do otevře-
né obrany stejně jako nadějné střelec-
ké pozice, ve všech případech ovšem 
hrála prim defenziva soupeře.

„Ve finální fázi jsme náznaky řešili 
špatně. A výsledek 3:0 odpovídá. Roz-
hodl pohyb a aktivita Líšně, nabízení. 
Byly v pohybu v deseti lidech, to nám 
dělalo velké problémy a nedovedli 
jsme si s tím poradit,“ nehodnotilo se 
lehce Karafiátovi.
Nyní se Mostkovice vydávají do Šar-
dic, tento duel začíná o sobotní čtvrté 
hodině odpolední. „Musíme si tento 
zápas rozebrat, možná vyvodit nějaké 
důsledky a připravit se na další utkání. 
Je jich před námi ještě hodně a pořád 
je o co hrát. Nechci snižovat, že jsme 
nezkušení, je to pravda, ale musíme se 
zlepšit. Takto neuspějeme,“ burcuje.
Fotogalerii z utkání naleznete na 
webu www.vecernikpv.cz  (jim)
 Statistiky z utkání
 najdete na straně 23

TJ Sokol
v Pivíně3:0

(0:0) TJ Sokol Horní TJ Sokol Horní 
MoštěniceMoštěnice

Branky: 64. a 72. J. Svozil ml., 85. Val-
tr. Rozhodčí: Kylar – Chládek, Knop. 
Sestava Pivína: V. Svozil – M. Sedlák, 
V. Švéda, R. Švéda – M. Bartoník (70. 
J. Bartoník), Valtr, Vrba, Šišma (80. 
Hyžďal) – Svozil – Špaček, Filka (75. 
Baláš). Trenér: Jaroslav Svozil st.

Hodnocení trenéra Pivína
Jaroslava Svozila:

„Hrálo se sice na mokrém, ale překva-
pivě dobrém terénu, za což si zaslouží 
pochvalu naši trávníkáři. Začali jsme 
tak, jak jsme končili proti Kostelci, ani 
jednu ze šesti tutovek jsme ale nevyu-
žili. Soupeře jsme přehrávali, takže to 
chtělo jen trpělivost. Rozhodl Svozil, 
kterého teď rozhodčí nenechal oko-
pávat, a fauly na něj trestal kartami. 
Třetí gól přidal z pětatřiceti metrů Val-
tr. Výhru jsme si absolutně zasloužili, 
musím pochválit obranu dirigovanou 
zkušeným Viktorem Švédou, pus-
tili jsme je pouze ke dvěma střelám 
z dálky. Po zápase jsme si vychutnali 
vynikající věnečky a koláčky od paní 
Sedlákové a těšíme se na Přerov.“

TJ Sokol Dub 
nad Moravou2:1

(1:1) TJ Sokol TJ Sokol 
Vrchoslavice 1946Vrchoslavice 1946

Branky: 30. Šálek, 79. Hegr – 45. 
Horák st. Rozhodčí: Frais – Odstrčil, 
Rosskohl. Sestava Vrchoslavic: Louč-
ka – Trávníček, Holub, P. Horák ml., 
Jiříček (63. Zatloukal) – Bleša, P. Ho-

rák st., R. Jurčík, M. Hradil – T. Hradil, 
Konupka. Trenér: Jaroslav Škrkánek.

Hodnocení trenéra Vrchoslavic 
Jaroslava Škrkánka:

„Byl to vyloženě remízový zápas, každé 
mužstvo ovládlo jeden poločas, my ten 
první. Jenže celkově jsme inkasovali 
o branku víc a prohráli jsme. Za první 
půli mohu jen chválit, přehrávali jsme 
je hlavně uprostřed zálohy a dostali 
jsme se do pěti šesti šancí, jenže po 
jednom brejku jsme prohrávali. Srov-
nali jsme v poslední minutě po výstavní 
trefě Pavla Horáka staršího. Po přestáv-
ce na nás domácí vletěli, měli velmi 
nebezpečné standardky a z jejich tlaku 
vyplynula i vítězná branka. Zatlačili 
jsme je poté a v poslední minutě jsme 
se dostali do velké příležitosti, ale ani ze 
stoprocentní šance jsme nebyli schopni 
dát gól. Domácí byli vyloženě šťastnější 
a pochvalu si zaslouží rozhodčí, pískali 
nadstandardně. I na tak těžkém terénu 
to zvládli velice dobře.“

TJ Haná 
Nezamyslice0:2

(0:0) 1.FC Viktorie 1.FC Viktorie 
Přerov „B“Přerov „B“

Branky: 83. Klimek, 90. Hrabal. Roz-
hodčí: Jelínek – Vedral, Dömisch. Sestava 
Nezamyslic: Fürst – Hájek, Mir. Lakomý, 
Mich. Lakomý, Machálek – V. Fialka, J. Při-
kryl (79. Frgál), Horák, M. Přikryl – Musil, 
Dostálík (69. Král). Trenér: Vlastimil 
Michlíček.

Hodnocení trenéra Nezamyslic 
Vlastimila Michlíčka:

„Naše hra byla výrazně lepší než před 

týdnem, takže můžu být spokojen, 
jenže jsme dojeli na neproměňování 
šancí. Trefili jsme tyčku a měli jsme 
i spoustu dalších šancí, oni nám ale 
v závěru dali z ojedinělých brejků dvě 
branky. V poli byla hra vyrovnaná 
a hosté neměli skoro žádnou šanci, 
ale trestali nás. Musíme konečně 
prolomit střeleckou smůlu. Trápí nás 
to už několik sezón, nemáme konco-
vého útočníka, který by byl schopen 
dávat branky. Budeme tedy muset 
hledat a zkusit někoho přivést v létě. 
S takovou produktivitou nemůžeme 
hrát I.B třídu.“

TJ Sokol 
Tovačov3:2

(2:2) TJ FC Kostelec TJ FC Kostelec 
na Hanéna Hané

Branky: 6. a 33. Smrčka, 47. P. Zatloukal 
– 19. Muzikant, 23. Preisler. Rozhodčí: 
Sládek – Šmíd, Oulehla. Sestava Kostelce 
na Hané: L. Menšík – Synek, Baláš (28. 
Chocholáč), Móri, Zatloukal – Vyhlídal, 
Vařeka (79. Hruban), Muzikant, Grepl – 
Preisler, Lužný. Trenér: Jaroslav Klimeš.

Hodnocení trenéra Kostelce na 
Hané Jaroslava Klimeše:

„Utkání by slušela remíza. Domácí hro-

zili auty až do šestnáctky a brzy jsme 
prohrávali. Po kombinaci Preislera 
s Muzikantem se nám podařilo srovnat 
a brzy jsme skóre otočili, když Synek 
nacentroval a Preisler skóroval. Náskok 
jsme ale dlouho neudrželi a brzy po 
pauze naši stopeři nesmyslně vystoupi-
li. To určilo ráz utkání. Snažili jsme se 
dobývat a domácí chodili do brejků, na 
což mají šikovné rychlostní hráče. Tla-
čili jsme se a opticky jsme měli navrch, 
jenže jsme jen nakopávali a rozhodčí 
neodpískal ani jednu ze dvou penalt. 
Kluci ale jezdili po zadku, takže mohu 
být spokojen.“  (jim)

TJ Sokol 
Mostkovice3:2

(2:2) TJ Sokol TJ Sokol 
ČechoviceČechovice

Branky: 31. Šlézar, 40. a 84. Šlambor – 
18. Vodák, 27. Novák. Rozhodčí: M. 
Pospíšil – Grečmal, Frais. Sestava Most-
kovic: Lukáš – Dadák, Milar, Chmelař 
(31. Kamenov ml.), V. Vojtíšek – Musil 
(90. Bureš), Walter, Hatle, M. Vojtíšek 
(83. Kapounek) – Šlambor, Šlézar. Tre-
nér: Jiří Kamenov st. Sestava Čechovic: 
D. Klimeš – M. Pospíšil (64. Hanák), Ha-
luza, Šmíd, Kupka – Němeček (76. Gre-
pl), Frys, Novák, Kolečkář – Jahl, Vodák. 
Trenér: Evžen Kučera.

Hodnocení trenéra Mostkovic 
Jiřího Kamenova:

„Jsem naměkko z toho, co kluci před-
vedli, nic většího než derby vyhrát ne-
můžete. Podařil se nám luxusní obrat 
ze stavu 0:2, měli jsme navíc další čtyři 
tutovky. Syn šel sám na gólmana, dva-
krát jsme v jasné pozici hlavičkovali 
vedle, Šlézarovi brankář vytáhl střelu 
mířící do šibenice. Celý týden jsem si 
s tím lámal hlavu, Čechovice totiž mají 

nesrovnatelné podmínky a vynikající-
ho trenéra, u nás kouč tak kvalitní není. 
Kluci se po dvou chybách zvedli a na 
těžkém terénu jsme předvedli skvělý 
výkon. Vsadili jsme na méně doteků 
a tlačit se dopředu, výtečně zahrál Hat-
le a rozhodlo naše srdíčko.“

Hodnocení trenéra Čechovic 
Evžena Kučery:

„Rychle jsme vedli o dva góly, pak 
jsme ale přestali hrát a pustili jsme 
domácí do zápasu. Podařilo se jim 
vyrovnat a krátce před koncem ze 
standardky rozhodnout, hodnotí 
se to těžko. Byl to remízový zápas 
a prvních dvacet minut jsme ode-
hráli velice slušně, drželi jsme míč, 
rozehrávali do křídel a centrovali, pak 
jsme přenechali iniciativu domácím. 
Ve druhé půli jsme byli na balonu, 
ale nedostali jsme se do žádné gó-
lovky, domácí hrozili ze standardek a 
po jedné z nich dali i třetí gól. Derby 
a tento terén mažou veškerou kvalitu 
a rozhoduje větší bojovnost. Ta byla 
bohužel na straně Mostkovic. Byly 
nabuzenější a chtěly víc.“

TJ Sigma
Lutín- : -

(-:-) TJ SigmaTJ Sigma
LutínLutín

 odloženo pro nezpůsobilý terén
„Ušetřilo nám to cestu a nyní se musíme 
dohodnout na náhradním termínu, kte-
rý by nám vyhovoval. Máme kluky na 
odpolední směně a ve školách, ideální by 
tak pro nás byl pátek. Pravděpodobně 
by se mělo hrát do dvou týdnů,“ nastínil 
situaci lipovský kouč Pavel Růžička.

TJ Sokol 
Klenovice
na Hané2:1

(1:0)
SK SlatiniceSK Slatinice

Branky: 37. Frýbort, 90. Frys – 60. Da-
dák. Rozhodčí: Adamec – Motal, Svozil. 
Sestava Klenovic: Miler – Frys, Liška, T. 
Cetkovský, Losman – Dvořák (81. Popel-
ka), Frýbort, Rozehnal, Pytela – Všianský, 
Borovský. Trenér: Vladimír Horák.

Hodnocení trenéra Klenovic 
Vladimíra Horáka:

„S výsledkem jsem spokojen, ale ke 
třem bodům vedla velice těžká cesta. 

Utkání hodně ovlivnilo počasí, byla 
zima, pršelo a po celou dobu foukal 
nepříjemný vítr. Bylo to velice bo-
jovné, ani jeden tým si nevytvořil vy-
loženou šanci a hrálo se převážně ve 
středu pole. Vedli jsme po střele z dál-
ky, kterou tečoval obránce, jenže po 
špatném odkopu a střele, která skočila 
před brankářem a odrazila se do sítě, 
to bylo 1:1. Připadalo mi, že se soupeř 
smířil s remízou, my jsme to ale chtěli 
strhnout na naši stranu. Posílali jsme 
centry do vápna a po jednom tako-
vém z nohy Rozehnala rozhodl hlavou 
Frys. Polepšili jsme si do středu tabul-
ky, nemůže ale nastat přehnaný klid, 
stále je to jen o pár bodů.“

TJ Sokol Plumlov

2:1
(2:1)

FKM FKM 
Opatovice-Opatovice-
VšechoviceVšechovice

Branky: 15. Hladký, 35. Matula – 
25. Hostaša. Rozhodčí: Malčánek 
– Slota, Balún. Sestava Plumlova: 
Simandl – Frýbort st. (76. Vysloužil), 
Gryglák, Kocourek, J. Kiška – Varga 
(81. Křupka), Ševcůj (90. Urbánek), 

Zabloudil, Fabiánek (87. Ostratický) 
– Matula (72. Dvořák), Hladký. Tre-
nér: Petr Kiška.

Hodnocení trenéra Plumlova 
Petra Kišky:

„Jsme rádi, že jsme to takhle zvlád-
li, oba domácí zápasy pro nás byly 
strašně důležité. Herně jsme byli 
o něco lepší, ale bylo to ubojova-
né vítězství. Hřiště bylo po deštích 
v relativně dobrém stavu a dalo se 
na něm kombinovat, kluci podali tý-
mový bojovný výkon a zvládli to. Ve 
hře to bylo tak padesát na padesát, 
vypracovali jsme si ale o něco více 
šancí. Oni jen dvě a jednu z nich pro-
měnili, my kromě dvou branek ještě 
další čtyři pět, takže jsme zaslouže-
ně vyhráli. Hodně nám to pomohlo 
a už máme jednadvacet bodů, když 
ale třikrát prohrajeme, tak jsme zase 
tam, kde jsme byli, i proto jsme to 
chtěli odehrát, protože jsme si věřili, 
že vyhrajeme. Těší mě také, že mám 
momentálně tak široký kádr, že se mi 
každý týden hned tři hráči nevejdou 
ani na lavičku.“  (jim)

7:0ÚST
KRA

ÚSTÍ, PROSTĚJOV Pro první 
porážku od soboty 24. října si do 
Ústí u Hranic zajeli fotbalisté Kralic. 
A nebyl to úplně ledajaký výsledek. 
Stejně jako na počátku sezóny od 
Velkých Losin, schytal i tentokrát 
hanácký soubor příděl hned sedmi 

branek. Domácím se tak po zápase 
začínajícím o nedělní desáté hodině 
dopolední příjemně obědvalo, 
ovšem ani hosté neměli na první 
pohled zkažený zbytek víkendu.
„Nerad si stěžuji, ale připravoval jsem 
hráče na to, že v Ústí bývají špatné ‚kli-
matické podmínky‘. To se také ukázalo. 
V první půli proti nám foukal silný 
protivítr, odehráli jsme to ale solidně, 
prohrávali jen 0:1, po vyrovnaném 
průběhu se to ve druhé půli změnilo 

na silný mistral. Mí hráči v tomto hrát 
neumějí,“ hodnotil básnickou řečí 
kralický kouč Ivo Gottwald.
Samotné utkání nechtěl víc komentovat 
a odkázal na příspěvky v internetové dis-
kusi popisující už dřívější duely na půdě 
jednoho z adeptů na celkové prvenství 
v krajském přeboru.
„S výkonem svých kluků ale mohu být 
maximálně spokojen. Po vyloučení jsme 
podlehli soupeři, který hraje dobře, a pro-
to je tam, kde je. Podobné povětrnostní 

podmínky nepotřebují. Mají velké am-
bice a boj na špici bude ještě hodně zají-
mavý,“ dodal zkušený lodivod.
Kralice se po předešlé remíze s ve-
doucím Jeseníkem, výhře v Dolanech 
a remíze se Šternberkem, zaměřily 
především na obranu a velké výpady 
směrem dopředu nepodnikaly. Ani 
ve druhém vzájemném utkání tohoto 
ročníku tak ani jednou neskórovaly.
„Moc nebezpeční jsme nebyli, hlavně 
jsme si ale hlídali záda a dobře organi-

zovali hru. Pak se to ovšem změnilo 
v tragédii, v deseti jsme proti dobře 
připravenému soupeři neměli šanci. 
Kluky to ale nijak nepostihlo a není 
potřeba se z toho oklepávat, jen jsme 
se tomu zasmáli v autobuse a podivili,“ 
podotkl Gottwald.
Příštím soupeřem Kralic bude 
aktuálně poslední Litovel. V areálu na 
Prostějovsku odstartuje duel dvaad-
vacátého kola nejvyšší krajské soutěže 
v sobotu 16. dubna v 16 hodin.  (jim)

3:1ŠTB
URČ

ŠTERNBERK První porážka. 
Dosavadní jarní neporazitelnost 
Určic skončila ve Šternberku. Na 
hřišti favorita se přitom hostující 
tým ujal vedení a ještě deset minut 
před koncem držel nerozhodný 
výsledek. Porážku hostů zařídil 
až trefou osm minut před kon-
cem domácí kanonýr Hlaváček. 
Svěřenci trenéra Tomšice tak po 
třech zápasech bez porážky vyšli 
premiérově naprázdno. 
Do Šternberka odjížděl výběr Sokola 
ve značně oslabené sestavě. „Chyběli 
Bokůvka, Zapletal, Vaněk a také 
dlouhodobě zraněný Trajer,“ vypočítal 
chybějící opory trenér Tomšic. Šanci 
tak dostali hráči, kteří na svou šanci 
trpělivě čekali a vůbec si v první půli 
nevedli zle. Defenzivní taktika s ry-
chlým přechodem přinášela nadějné 
šance, ale bez gólového efektu. „Čekali 

jsme na rychlé brejky, do kterých 
jsme se dostávali. Bohužel jsme 
ani jeden nevyužili,“ popisoval děj 
první pětačtyřicetiminutovky Radek 
Tomšic. 
Druhé dějství odstartovalo z pohledu 
Určic nejlépe, jak mohlo. Vedoucím 
gólem mladičkého Šnajdra - 0:1. 
Fotbalovější Šternberk však převzal 
iniciativu a vynutil si převahu. Vy-
rovnávací branka přišla pár minut 
po Šnajdrovi a trefil se Lukášek - 
1:1. V poslední půlhodině se pak 
čekalo, jestli domácí ze svého náporu 
dosáhnou vítězné trefy. Stalo se tak 
v poslední desetiminutovce a hned 
dvakrát… „Domácí se dostali do 
tlaku a po našich taktických chybách 
nás potrestali,“ okomentoval stručně 
závěrečný obrat Radek Tomšic.
V dalším kole se Určice představí 
na domácím hřišti. V neděli 17. 
dubna hostí od 16:00 hodin Dol-
any. „Doufám, že se dnes chybějící 
kluci uzdraví, abychom před vlast-
ními fanoušky uspěli,“ uzavírá Radek 
Tomšic.  (zv)

Pondělí 11. dubna 2016
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MORAVSKOSLEZSKÁ 
FOTBALOVÁ LIGA:

22. kolo: 1.SK Prostějov – Uničov 
(sobota 16.4., 15.30, rozhodčí: No-
váček – Hájek, Pfeifer).

SMOOS KRAJSKÝ PØEBOR:
22. kolo: Kralice na Hané – Litovel 
(sobota 16.4., 16.00), Určice – Do-
lany (neděle 17.4., 16.00).

ALEA SPORTSWEAR
1.A TØÍDA, SKUPINA „A“:

18. kolo, sobota 16. dubna, 16.00: 
Maletín – Konice.

KRÁL SPORTOVNÍ TRÁVNÍKY 
1.A TØÍDA, SKUPINA „B“:

18. kolo, neděle 17. dubna, 16.00: 
Čechovice – Všechovice, Náměšť na 
Hané – Klenovice na Hané, Beňov – 
Plumlov, Lipová – Mostkovice.

CLEAN4YOU 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „A“:

18. kolo, neděle 17. dubna, 16.00: 
Vrchoslavice – Nezamyslice, Přerov 
„B“ – Pivín (14.00), Kostelec na 
Hané – Čekyně (13.30).

FGP STUDIO 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „B“:

18. kolo, neděle 17. dubna, 16.00: 
Jesenec – Otinoves, Protivanov – 
Hvozd.

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA - U19:
20. kolo: 1.SK Prostějov – Vítkovi-
ce (sobota 16.4., 10.15, Buček – Ol 
KFS, Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U17 
7. kolo: 1.HFK Olomouc – 1.SK 
Prostějov (sobota 16.4., 13.30, Páral 
– Ol KFS, Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U16 
7. kolo: 1.HFK Olomouc – 1.SK 
Prostějov (sobota 16.4., 15.30, Ol 
KFS – Páral, Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 

SKUPINA „E“ - starší:
20. kolo: Jeseník – Čechovice (so-
bota 2.4., 10.15, Richtár – Ol KFS, 
Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 
SKUPINA „E“ - mladší:

20. kolo: Jeseník – Čechovice (so-
bota 2.4., 12.30, Ol KFS – Richtár, 
Ol KFS).

RELAX CENTRUM GÓL 
KRAJSKÝ PØEBOR DOROSTU:
18. kolo: Nemilany – Konice (sobota 
16.4., 13.45), Velký Týnec – Určice 
(sobota 16.4., 10.00), Černovír – Kos-
telec na Hané (neděle 17.4., 10.00).

LION SPORT KRAJSKÁ 
SOUTÌŽ - dorost:

14. kolo: Náměšť na Hané – Smr-
žice (neděle 17.4., 13.45), Loštice 
– Protivanov (sobota 16.4., 15.30).

PØEBOR OFS PROSTÌJOV - 
SPORTIKA II. TØÍDA:

18. kolo, neděle 17. dubna, 16.00 
hodin: Skalka – Horní Štěpánov 
(sobota 16.4., 16.00, hřiště Klenovice 
na Hané), Čechovice „B“ – Otaslavice 
(sobota 16.4., 16.00), Držovice – Ol-
šany (sobota 16.4., 16.00), Zdětín – 
Smržice, Haná Prostějov – Určice „B“, 
Brodek u Prostějova – Němčice nad 
Hanou, Přemyslovice – Vrahovice.

III. TØÍDA:
14. kolo, neděle 17. dubna, 16.00 
hodin: Bedihošť – Brodek u Konice 
(sobota 16.4., 10.00), Protivanov 
„B“ – Dobromilice (sobota 16.4., 
16.00), Tištín – Výšovice, Koste-
lec na Hané „B“ – Nezamyslice „B“, 
Čechy pod Kosířem – Vícov, Ptení 
– Kladky.
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IV. TØÍDA:
10. kolo, sobota 16. dubna, 16.00 
hodin: Přemyslovice „B“ – Tvorovi-
ce, Pivín „B“ – Mostkovice „B“, Bro-
dek u Prostějova „B“ – Plumlov „B“, 
Pavlovice u Kojetína – Želeč (neděle 
17.4., 16.00).

PØEBOR OFS PROSTÌJOV 
DOROSTU:

14. kolo, neděle 17. dubna, 10.00: 
Brodek u Konice – Brodek u Prostě-
jova (sobota 16.4., 10.00), Kralice 
na Hané – Nezamyslice, Otaslavice 
– Plumlov, Pivín – Haná Prostějov 
(13.30).

MORAVSKOSLEZSKÁ DIVIZE 
ŽEN, SKUPINA „B“:

12. kolo: Šardice – Mostkovice (so-
bota 16.4., 16.00, Kordula – Zámeč-
ník, Hlavinka), Kostelec na Hané – 
Vlkoš (neděle 17.4., 10.00).
!zvýrazněné zápasy jsou tipem re-
dakce na vaši návštěvu!  (jim)

I.A třída skupina B
PROSTĚJOVSKO Na hlavní šlágr kola mezi vedoucím Lutínem a druhou Lipovou vinou špatného hřiště 
nedošlo, všechny zbylé zápasy ale přinesly regionálním celkům nejvyšší možnou radost. Plumlov si poradil 
s Opatovicemi a je už osmý, místečko nad ním jsou díky zdolání Slatinic Klenovice. I přes vítězství zůstaly 
Mostkovice poslední, po velkém obratu z 0:2 na 3:2 už to však mají jen tři body na jedenácté Čechovice.

I.A třída skupina A
OLOMOUC, PROSTĚJOV Týden po deklasování Moravského Berouna nezaváhali fotbalisté Konice 
ani na půdě Černovíru. Domácí jim pomohli vlastní brankou, poté se ještě trefil Kamený s Blahou. 
A protože byl duel čtvrtých Haňovic se třetími Bohuňovicemi odložen, Konice díky tomu odskočila 
na druhém místě a přiblížila se i vedoucímu Rapotínu, který neporazil Českou Ves.

SMOOS KRAJSKÝ 
PŘEBOR:

SMOOS KRAJSKÝ 
PŘEBOR:

I.B třída skupina A
PROSTĚJOVSKO Zkaženou chuť po derby v Kostelci si hráči Pivína spravili doma proti Horní 
Moštěnici. Do přestávky sice žádnou šanci nevyužili, pak ale „Turky“ vysvobodili rozdíloví hráči 
Svozil s Valtrem. Naopak Kostelec padl o gól u druhého Tovačova, Vrchoslavicím chyběla branka 
na čtvrtý Dub. Nebodovaly ani Nezamyslice, po prohře od Přerova „B“ mají z deváté pozice už jen 
šest bodů na poslední duo.

Kralice probrala v Ústí 
sedmigólová šiška

Ve Šternberku vedení
Určice NEUDRŽELY

TJ Slovan 
Černovír0:3

(0:1) SokolSokol
KoniceKonice

Branky: 35. Láner vlastní, 55. Kamený, 77. 
Blaha. Rozhodčí: Hodaň – Axamit, Bo-
háč. Sestava Konice: Vévoda – F. Bílý, L. 
Bílý, Řehák, F. Drešr – Kořenovský, Kaprál 
– Kamený, Antl (88. Jurník), Vogl – Blaha 
(79. Mrňka). Trenér: Radek Řehák.

Hodnocení hrajícího trenéra 
Konice Radka Řeháka:

„Díky šancím a efektivitě jsme si výhru 
zasloužili, ale do utkání jsme nevstoupili 
dobře. Soupeř byl víc na míči a my jsme 
měli jen nějaké rohy, ale brankáře jsme po-
řádně neohrozili. Klíčový moment nastal, 
když Kaprál poslal balon na Kameného, 
ten utekl obránci a centroval, na první tyči 
si to soupeřův obránce srazil do brány. 

Měli jsme pak několik slibných šancí, ale 
nedohráli jsme je dobře. Také vstup do 
druhé půle se nám nevydařil, ale podržel 
nás Vévoda, dlouhým výkopem navíc vy-
slal do šance Kameného, který dovezl míč 
až do sítě. Pak jsme jednou vykopávali míč 
z odkryté brány, ale Vogl, Kamený i Antl 
měli plno dalších šancí a uklidnění přinesl 
až Blaha, jenž vymetl z přímáku šibenici. 
Pochvalu si ale zaslouží všichni.“ (jim)

3:4
(1:4)
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VELKÉ PAVLOVICE, PROSTĚJOV 
Teprve potřetí v ročníku se fotba-
listkám Kostelce na Hané podařilo 
bodovat na soupeřově hřišti. Po Most-
kovicích a Vlkoši to odnesly také Velké 
Pavlovice. A protože duel Medlánek 
se Šardicemi byl kvůli počasí odložen, 
dostal se výběr Marka Jelínka v neúpl-
né tabulce „B“ skupiny Moravskoslez-
ské divize žen na vedoucí pozici.
„Jsou to pro nás velice důležité tři body 
a nyní se můžeme připravovat na Vlkoš. 
Kdybychom ale takto nastoupili i proti 
němu, tak nám dá desítku. Herně je to 

totiž nejlepší družstvo celé soutěže a na 
podzim jsme ho porazili jen díky štěstí 
a bojovnosti,“ nehodnotil Jelínek s příliš-
ným optimismem v hlase.
První půle ho přitom víceméně nadchla. 
Herně to sice nebylo ideální a navíc musel 
učinit jedno vynucené střídání, když se ze 
hřiště poroučela Marková, ovšem na skó-
re se to nijak negativně neprojevilo a byly 
to právě hostující hráčky, kdo se prosadil 
hned čtyřikrát.
„Po půlhodině jsme vedli o tři branky. Pro-
sazovali jsme se zejména po rychlých brej-
cích a přečíslení, šance jsme proměňovali 
téměř stoprocentně,“ těšilo kouče vítězek.
Osobně si tak představoval, že po změ-
ně stran nastane rovněž herní zlepšení 
a skóre bude případně ještě narůstat. Jen-
že pravdou byl přesný opak a v závěru sa-

haly domácí fotbalistky alespoň po bodu. 
„Byla to plácaná. Dostali jsme dvě branky 
a třepali jsme se o výsledek. Myslím si, že 
to hodně ovlivnilo zranění Věry Smič-
kové, holky se pak sesypaly. Přestaly hrát 
a už jen bránily. Naopak Pavlovice bušily 
a padly z toho góly. Zbytečně jsme jen be-
tonovali a byla to katastrofa. Soupeř nás 
přehrával rychlostně a my jsme chybova-
li,“ nerozuměl tak radikální proměně.
V dalším střetnutí se Kostelečanky před-
staví doma, coby součást dvanáctého di-
vizního kola přivítají v neděli od 10 hodin 
aktuálně čtvrtý Vlkoš. Ten si po vysoké 
výhře 6:1 nad Velkými Pavlovicemi uží-
val o víkendu, vzhledem k lichému počtu 
účastníků, volno. (jim)
 Statistiky z utkání
 najdete na straně 23

Matoušek zùstává
v Rakousku

Plumlov (jim) - Petr Matoušek odehra-
je i zbytek stávajícího ročníku u našich 
jižních sousedů. Někdejší hráč Plumlova, 
1.SK Prostějov a Určic odešel do Rakous-
ka před dvěma lety, a ačkoliv se připravuje 
v Plumlově a jednu chvíli rovněž koučo-
val tamější „béčko“ i dorost, k hráčskému 
návratu do Česka se zatím nechystá. 
„Pokračuji s Karlem Frantíkem ve Wald-
hausenu, díky konci podzimu můžu být 
spokojen. Zpočátku to nebylo ideální, 
poslední čtyři zápasy jsme ale vyhráli 
a máme to jen čtyři body na třetí místo. 
Z trénování mě více bavil dorost, mladí 
mají lepší morálku a větší zápal, ale kvů-
li nedostatku času jsem se toho musel 
vzdát,“ podotkl hráč, jenž se před pár lety 
podílel na určické cestě do divize a ná-
sledně si ji i jeden půlrok zahrál.

Dostál v Otinovsi
Otinoves (jim) – Doslova za minu-
tu dvanáct ulovili fotbalisté Otinovsi 
posilu do útoku. Stejně jako podzim-
ní část, tak i tu jarní totiž stráví v „B“ 
skupině I.B třídy Ondřej Dostál. Kme-
nový hráč 1.SK Prostějov přichází na 
půlroční hostování a hned při svém 
comebacku se uvedl gólem do sítě 
Protivanova.
„Abych vám pravdu řekl, tak jsem ho 
dneska viděl poprvé. Jeho zimní pří-
prava neproběhla žádná, měl pracovní 
povinnosti a tak dále, takže mu to ne-
vycházelo, ale co jsem ho měl dneska 
možnost sledovat, tak první poločas 
odehrál kvalitně, navíc dal branku,“ 
chválil individuální dovednosti svého 
svěřence nový kouč týmu Pavel Ha-
busta.
Třicetiletý ofenzivní hráč měl nejpr-
ve zamířit do Mostkovic, kam mu již 
funkcionáři vyřídili zapůjčení, nako-
nec je ale vše jinak. I v této krajské sou-
těži to ovšem bez přípravy nepůjde. „Je 
to jeden z hráčů, co je schopen zpraco-
vat si míč, podržet balon a dát přihráv-
ku. Ale je to o fyzických silách, a pokud 
hráč nemá ani jeden trénink, tak na 
hřišti je to poté vidět, ve druhém po-
ločase už se také trápil. Došly mu síly 
a byl frustrovaný, za stavu 1:3 a víc už 
to pro něj bylo těžké,“ dodal někdejší 
hráč Uničova, jenž převzal otinoves-
kou taktovku po Tomáši Hrdlovičovi.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

JESENEC Hned tři hráčské změny bě-
hem jednoho týdne stihli krátce před 
koncem jarního přestupového období 
funkcionáři Jesence. Na poslední chvíli 
se jim podařilo s Konicí domluvit na 
setrvání pilíře zadních řad Petra Ull-
manna, s Hvozdem se pak domluvili na 
výměně Radka Novotného za Zdeňka 
Tichého.

„U Peťu jsme se nejprve na hostování ne-
dohodli a připravovali jsme se i na variantu, 
že by tu nebyl. Byla by to pro nás obrovská 
ztráta. Naštěstí se dal Broňa Burian do 
pořádku a máme tu ještě Zdenu Horáka, 
ale zlomilo se to v týdnu a jsme za to rádi,“ 
oddychl si po úspěšných jednáních trenér 
Jesence Petr Tichý. V jednu chvíli to ovšem 
optimisticky ani trochu nevypadalo a váž-

ně hrozilo, že jeho tým přijde o vůdčí tvář 
na hřišti i v kabině. Čtyřiatřicetiletý zadák 
s bohatými zkušenostmi z vyšších fotbalo-
vých soutěží totiž stmelil defenzivu týmu 
a jeho přínos byl znát i mimo hřiště. 
„Máme o něj zájem, ale nemůžeme akcep-
tovat takové podmínky, to není ani v první 
lize. Jsem z toho smutný, protože jsem si 
myslel, že si budeme do budoucna po-

máhat. My to děláme jen za pivo a párek,“ 
postěžoval si Tichý o pár dní dříve.
Zcela novou tváří v mužstvu je na-
opak Radek Novotný. Také on patří 
Konici, přichází ale po předčasném 
ukončení hostování ve Hvozdu, 
kam se naopak z Jesence výměnou 
vydal Zdeněk Tichý. „Zdena je pra-
covně vytížený a neměl tolik času, takže 

u nás jen střídal. Nyní má ale znovu chuť 
a jiskru, tak jsme ho pustili. A aby to bylo 
kus za kus, tak jsme se s Hvozdem domlu-
vili. Je zkušený, prošel si vyššími soutěžemi 
a jsme rádi, že ho tu máme,“ pochvaloval si 
Petr Tichý, jenž vyzdvihl i mezioddílovou 
spolupráci a přál by si, aby to podobné bylo 
i s Konicí. „Nyní je to špatné pro celý regi-
on,“ dodal.  (jim)

Funkcionáři Jesence   udrželi „Uliho“

„Skončit jen tak nejde,“
usmívá se Voráč
PLUMLOV Své rakouské působení 
musel ukončit ze zdravotních důvo-
dů. Poslední rok hrál pod práškama 
a bez trénování, byl na dvou opera-
cích kolene. Vše došlo tak daleko, 
že chtěl dokonce s fotbalem skončit 
úplně. Nakonec si to ale ještě roz-
myslel... „Nejde to,“ usmál se Pavel 
Voráč, když Večerníku popisoval, 
proč se vrací na rodnou hroudu. 
„Teprve nedávno jsem ale začal s tré-
nováním a postupně se do toho dostá-
vám,“ svěřil se dále již třiačtyřicetiletý 
ofenzivní hráč. První domácí soutěžní 
duel po tak dlouhé době odehrál na 
počátku dubna při výhře 2:1 nad Lip-
níkem, na trávník se tehdy dostal pět 
minut před koncem. „Jsem domluven 
s Peťou Kiškou, že zatím půjdu na hři-
ště, když bude potřeba něco vymyslet, 
nyní bych celý zápas a asi ani poločas 
ještě nezvládl,“ uvědomuje si současné 
limity. 
A právě na pozici žolíka s ním tedy 
v současnosti plumlovský kouč počítá. 
„Je to pro nás vítaná posila, která umí 
dát gól, takových není nikdy dost. Pro-
kazuje to roky, a i když je teď po zraně-
ní a ještě není stoprocentně připraven, 
tak ho můžu použít, když bude muž-
stvo potřebovat,“ těší Kišku. 
Voráč se i po tak dlouhé době vrací 
do dobře známého prostředí a na-
víc není nejstarší, Sláva Frýbort má 
totiž již osmačtyřicet, Jara Křupka 

pětačtyřicet a Jiří Kiška bude mít 
brzy také třiačtyřicet. Nejen proto 
by měl do týmu dobře zapadnout. 
„Snažil jsem se s klukama posledních 
pár let trénovat a kluci mě znají. Ně-
kdy mě udivovala vysoká kvalita hry 
na trénincích, tak jsem si říkal, že to 
nebude jednoduché vrátit se, ale když 
se podívám na úroveň některých ji-
ných mužstev, tak bych s tímto neměl 
mít problém,“ podotkl s  úsměvem 
obávaný snajper.
Plumlov tak při své nováčkovské sezó-
ně získal kvalitu i tolik potřebné zku-
šenosti do zbývajících kol. „Nemáme 
sice až tak mladé mužstvo, což ale není 
na škodu. Věk sice nejde zastavit, je to 
ale velký kanonýr, kdy to prokazoval 
posledních téměř dvacet let v Rakous-
ku. Jakmile se dá úplně do kupy, tak 
s ním počítám na hrot a čekáme od něj 
góly,“ věří jednačtyřicetiletý kouč, jenž 
naopak stále ještě pokračuje v cizině 
jako hráč. „Zatím pokračuji v Rakous-
ku a doufám, že tam ještě nějaký rok 
odehraji,“ prozradil Kiška. Hlavní tak 
v tuto chvíli je, aby zdraví pevně drže-
lo, nezlobilo a umožnilo naplno hrát. 
„Měl jsem nejprve tři měsíce pauzu, 
pak jsem začal s lehčím tréninkem 
a nyní už hraji fotbal. Zatím to ještě 
není úplně ono a těžko soudit. Ne-
mám ambice tlačit se někam, chci jen 
hrát, aby mě to bavilo a uspokojovalo 
v životě, takže klidně jen za ‚béčko‘ 
nebo jinde v okrese. A samozřejmě 
pro zábavu za Relax. Už mám rozum,“ 
usmíval se zkušený fotbalista.  (jim)

➢ ze strany 27

Kostelečanky vydřely body v Pavlovicích

0:3
(0:2)
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I.B třída skupina B
PROSTĚJOVSKO Velice úspěšně dopadlo víkendové kolo pro regionální kvarteto. Z duelů sedmnác-
tého kola vytěžilo maximální počet bodů, když nebodovala jen Otinoves, která se však utkala v derby 
s Protivanovem. Již v sobotu se po úvodní trápené výrazně rozstřílel Jesenec a zdolal předposlední 
Babice. Na ně se tak díky nedělnímu zdolání Nových Sadů dotáhl Hvozd, už ztrácí jen dva body.

TJ Sokol Babice 
u Šternberka1:5

(0:1) SK JeseneSK Jesene
- Dzbel- Dzbel

Branky: 55. Dušek z penalty – 12. Na-
vrátil, 66. Mařinec vlastní, 77. a 87. Ull-
mann, 88. Konečný. Rozhodčí: Janáček 
– Piták, Dolanský. ČK: 52. Dokoupil 
(B). Sestava Jesence: Kýr – Horák, Ull-
mann, Burian, Žouželka – Kořenovský, 
D. Čížek, P. Tichý ml., Konečný – Na-
vrátil, J. Tichý. Trenér: Petr Tichý st.

Hodnocení trenéra Jesence
Petra Tichého:

„Byl jsem spokojen jen s dvěma věcmi 
– výsledkem a perfektně připraveným 
hřištěm. První poločas byl naprosto 
katastrofální, vázla nám kombinace 
a nešlo to. Sice jsme vedli 1:0 a měli 
jsme ještě jednu šanci, ale s takovým 

houževnatým soupeřem to bylo málo 
a smrdělo to vyrovnáním. To se také 
potvrdilo a z ojedinělé akce se domácí 
dotáhli. Vysvobozením se pro nás stala 
červená karta pro jejich stopera, jenž 
zastavil Mildu Navrátila. Teprve pak se 
to otočilo a kluci přidali další góly. Ko-
nečně se nám dařil rychlý přechod do 
útoku na jeden dva doteky, v první půli 
to bylo hodně upracované. Byli jsme na 
tom i fyzicky lépe a potvrdilo se to góly 
v posledních dvaceti minutách.“

FC
Hvozd2:1

(1:0) FK NovéFK Nové
Sady „B“Sady „B“

Branky: 18. Z. Poles, 88. V. Bílý – 70. 
Halady. Rozhodčí: Valouch – Va-
chutka, Majer. Sestava Hvozdu: 
Koutný – J. Bílý, Vánský, O. Procház-
ka, K. Procházka – V. Bílý, Fiala, Mlýn-

ský, Krása – Tichý, Z. Poles. Trenér: 
Rudolf Švehla.

Hodnocení trenéra Hvozdu 
Rudolfa Švehly:

„Nové Sady byly fotbalovější, zásluhou 
bojovnosti jsme ale vyhráli my. Do vede-
ní jsme se dostali po rohu, soupeři se po 
změně stran podařilo vyrovnat. Hosté 
pak měli ještě několik šancí, s vypětím 
všech sil jsme to ale vyřešili a pár minut 
před koncem jsme po faulu na polovi-
ně a nákopu do vápna rozhodli. Hřiště 
sice bylo hodně promočené, ale plocha 
držela a zápas to neovlivnilo. Proti Velké 
Bystřici jsme ale hráli daleko líp.“

TJ
Otinoves1:5

(1:1) SKSK
ProtivanovProtivanov

Více na straně 32.  (jim)

Jesenec úřadoval,
Hvozd se také dočkal

„Mostky“ otočily derby, slaví i Plumlov a „Klenky“

Uspěl pouze Pivín, zbylé trio těsně padlo

Konice pokračuje v jarní krasojízdě

Na Líšeň „Mostky“ nestačily



Stav před výkopemStav před výkopem

Účastníci večerníkovské sportovní tipo-
vačky měli jasno a v drtivé většině věřili 
Protivanovu, při pohledu na tabulky 
a statistiky to ale až tak jasné být nemu-
selo. Otinoves totiž na vlastním trávníku 
body nerozdává a za podzim ztratila jen 
jednou, když podlehla Slavonínu 0:2. 
Zbývajících sedm duelů naopak skonči-
lo jejím tříbodovým ziskem. A naopak 
Protivanov venku nijak nezáří, když až 
do víkendu zvítězil pouze v Babicích. 
Úvodní jarní kolo ale vyznělo zcela opač-
ně a vysoká výhra Protivanova a drtivá 
porážka Otinovsi naznačily aktuální roz-
ložení sil.

Vývoj zápasuVývoj zápasu

Vytrvalý déšť trávníku až tak výrazně ne-
uškodil, otinoveské hřiště je totiž umístě-
no na vyvýšeném a relativně nekrytém 
místě. Hráči ovšem měli podmínky tro-
chu ztížené a jako první zahrozili hosté, 
když Kropáč jen po pár minutách napálil 
břevno. Gólově ovšem poprvé udeřilo 
na opačné straně, Pavlinský si ještě vylá-
mal zuby na Pitákovi, ovšem když o chví-

li později po odvrácené standardce přišel 
druhý centr, míč propadl až k Dostálovi 
a zkušený třicátník střelou podél gólma-
na k pravé tyči nezaváhal – 1:0.
Poté iniciativu převzal Protivanov, byl 
fotbalovější i nebezpečnější, dlouho 
ovšem nedokázal náznaky dopracovat. 
Nejprve Kropáče zablokovala obrana 
a Ženatovu bombu z dálky Piňos vyrazil, 
poté dostali hosté míč do sítě až po přeru-
šení hry, Grmela po centru od rohového 
praporku v jasné pozici hlavou minul.
Gól přišel až pět minut před koncem, kdy 
si na centr od koncové čáry naběhl Milar 
a načal svoje velké představení – 1:1. Vzá-
pětí skóroval rovněž Grmela, ovšem po-
hlednou akci zakončoval z těsného ofsa-
jdu. Hned po změně stran skončila další 
protivanovská gólovka jen na boční síti, 
poté šel Grmela úplně sám vstříc gólma-
novi, ovšem místo kličky ho jen napálil. 
Obrat tak zařídil Milar, když si naběhl na 
další z centrů a hlavou mířil k první tyči. 
Grmela pokračoval i nadále v roli hlavní-
ho spalovače a naopak po rohu z pravé 
strany dokonal hattrick Milar. Čtvrtý 
gól mohl přidat Kropáč, ale rozhodčí 
mu odpískal ruku při zpracování, když 
by postupoval od poloviny zcela sám.
Na 1:4 tak zvýšil až Tomáš Pospíšil, když 
i on šel od půlící čáry sám, narazil si o pra-
vou tyč a doklepl míč do prázdné brány. 
Definitivní podobu výsledku pak ne-
celou čtvrthodinu před koncem zařídil 
Milar, když po dalším rohu skóroval opět 
hlavou – 1:5.

Zásadní okamžikyZásadní okamžiky

Bránění vzdušného prostoru ve vápně. 
To byl hlavní problém Otinovsi, s nímž 
si po celý duel nevěděla rady. Do blízkos-
ti malého pokutového území létala řada 
nebezpečných míčů a hráči Protivanova 
se dostávali k zakončení. Zpočátku se 
ovšem trápili v koncovce a domácí tak 
drželi vedení, jakmile se ale do toho vlo-
žil i Milar, tak už to neplatilo. Dvakrát se 
radoval po rohovém kopu, dvakrát pří-
mo ze hry a pouze jedinkrát jeho tým 
uspěl z klasického brejku.

„Nepohlídali jsme si náběhy a výsledek 
se dostavil. Pak už nebylo o co hrát 
a soupeř tady zaslouženě vyhrál. Říkali 
jsme si, že jim nesmíme nechat prostor 
ve vápně, ale opak byl pravdou. Hráče 
jsem na to upozorňoval, protože nemá-
me tolik odtrénováno, nemáme zažité 
věci, ale nesplnili to a dostali jsme čtyři 
góly hlavou, což je trestuhodné,“ uznal 
trenér poražených Pavel Habusta.
Jeho protějšek se naopak mohl radovat 
z vydařeného obratu. „Ve sportu nikdy 
na takové obavy není čas. Stále jsem 
věřil tomu, že jsme dobře připraveni, 
a dobře to dopadlo. Tento tým je spolu 
již delší dobu, navíc je kádr široký,“ od-
dychl si Josef Pospíšil.

Osobnost utkáníOsobnost utkání
 

Z protivanovské sestavy by se dalo vy-
brat více jmen, volba je ale jasná. On-
drej Milar byl sice nejmladším hráčem 
na pažitu a ještě ani nedosáhl plnole-
tosti, v koncovce si ovšem počínal su-
verénně a chladnokrevně jako zkušený 
harcovník. Domácí hráči ho nechávali 
neobsazeného a podcenili jeho doved-
nosti, tvrdě za to pykali. „Odehrál veli-
ce povedený zápas. Vždy se po stan-
dardkách vyšplhal nejvýš a je to 
ohromná naděje. Má fazónu, už v pří-

pravě bylo vidět, že má formičku. Jen ať 
mu to vydrží,“ přeje si Pospíšil.

Atmosféra střetnutíAtmosféra střetnutí

Venkovní počasí připomínalo spíše 
polovinu listopadu a příchod zimy, rtuť 
v teploměru jen o kousek přelezla přes 
bod mrazu. Ačkoliv se tedy jednalo o der-
by dvou téměř sousedních obcí, po fot-
balu lačnících diváků až tolik nedorazilo. 
A také na hřišti panoval spíše klid, pouze 
jednou se to vyhrotilo, když hlavní sudí 
nechal po tvrdém zákroku na Kropáče 
pouze výhodu, míče se chopil soupeř 
a skončilo to dvěma ošetřovanými hráči 
Otinovsi, kteří si nedobrovolně ustlali na 
zemi. 

F    TBALOVÁ R    ZHLEDNA
 přímé reporty
 zpravodajství
 pozápasové ohlasy
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OTINOVES

Žluté karty: 58. T. Pospíšil

Střídání: 77. R. Sedlák za Grmelu, 79. T. Sekanina za Milara, 83. J. Piták za T. Pospíšila, 85. Bílek za M. Sedláka

Rozhodčí: Kaňok – Valouch, Pitner Diváků: 35

Branky: 13. Dostál

Střely na branku:                  3

Piňos

T. Pospíšil

Kropáč

F. Pospíšil

Milar Dvořák

Ženata

M. Piták

D. Sedlák

Grmela

M. Sedlák

M. Pospíšil

Beneš

Kohout

Doseděl

Mohelník

Majer

L. Zapletal

Dostál

Matocha

P. Zapletal

Pavlinský

Rohové kopy:  1
Žluté karty: 16. Beneš, 64. Mohelník, 81. L. Zapletal

Střídání: 33. Kolář za Majera

Střely mimo branku: 2 Střely na branku:                12
Rohové kopy:  6

Střely mimo branku: 9

Branky: 40., 61., 62. a 78. Milar, 75. T. PospíšilPROTIVANOV

Pavel

HABUSTA

Josef

POSPÍŠIL

TJ Otinoves

17. kolo FGP studio I.B třídy, sk. „B“

SK Protivanov

●● Vstřelil jste hned čtyři branky, 
budou to drahé zásahy?
„To zatím nevím, ale chlapi mi určitě 
něco vypíší a nějaká částka tam bude. 
(smích) Ale zadařilo se, padlo to tam 
a mám z toho velkou radost.“
●● Všechny góly jste dal hlavou, 
takže je to vaše velká zbraň?
„Minulý zápas jsem také dával gól 
a jsem rád, že to tam padá. Soupeřovi 
kluci mě nebránili tak dobře, jak by 
měli. Být nimi, tak na sobě visím, ale 
oni mě bránili jen před rohama, ale 
když to letělo, tak u mě nikdo nestál.“
●● Utkání jste ale nezačali úplně ide-
álně a museli jste brzy dotahovat...
„Máte pravdu. Dostali jsme gól, ale 
to tak bývá. Jejich hráč si to dobře 
zpracoval a vystřelil. Myslím si ale, 

že i první poločas jsme byli lepší, 
a naštěstí jsme vyrovnali. Potom už 
jsme to udrželi a domácí to podle 
mého názoru vzdali. Klonili hlavu 
a už se jim nechtělo, naopak my jsme 
to zvládli.“
●● Na vás naopak byla vidět ob-
rovská euforie. Asi velké pocity 
štěstí, co?
„Přesně tak. Za muže jsem ještě ne-
hrál tolik zápasů a jsem za to jen rád. 
Už i minulý rok jsem občas naskako-
val, ale jen ze střídačky. A teď se mi 
v přípravě dařilo, vyšla mi ideálně.“ 
(úsměv)
●● Brali jste tento zápas jako derby?
„No, je to kousek od sebe a bývá to 
vyhrocené. Oni to hrotili prvních pa-
desát minut, pak už se na to vykašlali. 
A pevně věřím tomu, že nás čeká po-
dařené jaro. Zimní příprava byla dob-
rá a první zápasy také.“

OTINOVES „Rakety země-vzduch 
se osvědčily, neměli byste ani i něja-
ké země-letadlo?“ Přibližně takový 
dotaz převedený do fotbalové mlu-
vy může po sobotním odpoledni 
vznést otinoveská obrana. Ta schyta-
la hned čtyři tvrdé údery shora, když 
nepokryla hlavičkujícího Ondreje 
Milara, a i ve druhém jarním utkání 
tak Otinoves prohrála vysoko 1:5. 
Stejně tak i Protivanov potvrdil stře-
leckou potenci ze vstupního utkání 
do tohoto kalendářního roku a po 
šesti gólech do sítě Babic si znovu 
výrazně vylepšil skóre.

OTINOVES Tou nejnebezpeč-
nější protivanovskou zbraní, na 
níž marně hledala otinoveská de-
fenziva odpověď, se stal Ondrej 
Milar (na snímku). Teprve sedm-
náctiletý záložník, a tedy abso-
lutně nejmladší hráč na trávníku, 
se za trenérovu důvěru odvděčil 
maximálně a po zařazení do 
základní sestavy si pro soupeře 
připravil hned čtyři hlavičkové 
navštívenky. Nejprve hattrickem 
zařídil obrat z 0:1 na 3:1, poté se 
trefil ještě jednou a při gólové 
pečeti na 5:1 si sám okamžitě řekl 
o střídání.

Pavel HABUSTA – TJ Otinoves:
„Začali jsme dobře, dostali jsme se i do vedení. Prvních pět-
advacet minut jsem byl spokojen, na těžkém terénu jsme 
hráli solidně. Měli jsme i další šance, bohužel pak nás soupeř 
trochu zatlačil a byl nebezpečný. Řekli jsme si, že musíme 
nastoupit důrazně, že zápas bude o bojovnosti, o kvalitním 
odmakání, že soupeři nenecháme nic zadarmo, ale bohužel 
opak byl pravdou a druhou půli jsme takticky nezvládli.“

Josef POSPÍŠIL – SK Protivanov:
„První poločas měla hra větší kvalitu, a to z obou stran. Ne-
chci, aby to znělo nabubřele, se vší pokorou si ale myslím, že 
jsme byli lepší a chtěli jsme vítězství víc. Náš počáteční tlak 
vyústil v břevno a škoda, že se k nám více neodrážely balony. 
Ale nedáš, dostaneš a jako první se trefil soupeř. Nezlomilo 
nás to ale a i za první poločas jsem kluky pochválil. Rozhodlo, 
že jsme nepolevili, a za svou práci jsme byli odměněni.“

Pozápasové hodnocení trenérů

Foto: Jiří Možný

V tomto případě se Marek Grmela (v červeném) radovat nemohl, hlavní spalovač 
protivanovských šancí zakončoval z lehkého ofsajdu. Foto: Jiří Možný

Jiří Možný
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Čtyřgólový Ondrej Milar:
„Mám z toho velkou radost“Domácí dostali během sedmi dnů deset branek, hosté podruhé zvítězili

DRAHANSKÉ DERBY OPANOVAL PROTIVANOV
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SK Sokol Vrahovice
TJ Sokol Čechovice „B“

Branky: 15. P. Nakládal, 20. Vinklá-
rek, 68. J. Nakládal. Rozhodčí: Peřina 
- Němec, Winkler. Žluté karty: 12. 
Vinklárek, 21. Prášil (oba Č). ČK: 45. 
Farný (V). Diváků: 20. 
Vrahovice: D. Kratochvíl – Michalec, 
Doležel, Procházka, Marek - Kučera, 
Bukovec (72. Šmíd), M. Kratochvíl, 
Závodský – Farný, Hájek (46. Prucek). 
Trenér: Jan Řezníček. 
Čechovice: Zelinka – Prášil, Šťastný, 
Vinklárek, Hanák (79. Meixner) – 
Hejduk (46. J. Nakládal), Hodulák, 
T. Bilík, Grepl – P. Nakládal, Klváček. 
Hrající trenér: Petr Hodulák.       

Pohledem trenérů:
Jan Řezníček: „Byli jsme lepší, fot-
balovější, asi jsme předvedli nejlepší 
výkon jara. Bohužel jsme neproměnili 
vyložené šance. V podstatě jsme si dali 
dva góly sami, pak dostal Farný červe-
nou a v deseti už jsme to neotočili. Ba-
vili jsme se o tom, že by asi bylo nejlep-
ší, kdyby nám všechny zápasy přeložili 
na venkovní hřiště…“
Petr Hodulák: „Vrahovice měly čty-
ři loženky, ale my dali dva góly… Po 
nesmyslném faulu byl vyloučen je-
jich hráč a druhou půli hráli v deseti. 
Ve druhém poločase jsme měli čtyři 
šance a proměnili jednu. Tím zápas 
skončil! Na danou sestavu jsme obrov-
sky spokojení. Vrahovice potvrdily, že 
hrají doma hůře než venku. Vybojovali 
jsme to.“

5:0
(2:0)

TJ Sokol Otaslavice
TJ Sokol Držovice

Branky: 34. J. Šatný, 35. Kaláb, 50. 
Zatloukal, 63. Z pen. Vogl, 70. Gerneš. 
Rozhodčí: Horák – Procházka, Bašný. 
Žluté karty: 10. J. Šatný, 54. Smékal – 
90. D. Šatný. Diváků: 40.
Otaslavice: Král – Skalický, Vogl, 
Hrazdíra (81. Bureš), Ruszó – J. Šat-
ný (75. Začal), Koudela (52. Hladík), 
Smékal, Gerneš – Kaláb, Zatloukal 

(66. Kaplánek). Trenér: Rudolf Valný.
Držovice: Budaj – Krčmář, Valenta, 
Pavlát, Šťastný (58. Žáček) – Koutný, 
D. Šatný, Hradečný, Vymazal – Za-
hradníček, Trajer. Hrající trenér: Ma-
rek Valenta. 

Pohledem trenérů:
Rudolf Valný: „V první půli jsme 
nehráli dobře. Držovice měly první 
gólovku, nastřelily tyč. Trvalo nám 
dlouho, než jsme se trochu zvedli. Dali 
jsme dva rychlé góly. Po přestávce jsme 
už předváděli mnohem lepší fotbal, 
vytvořili si tlak a byli lepším týmem. 
S  druhou půlí jsem po herní stránce 
spokojený.“
David Šatný: „Dostali jsme tři branky 
do prázdné a porazili se prakticky sami. 
Navíc jsme měli sestavu, jaká byla… 
Hráli hráči, kteří už ani nenastupují. 
Výsledek ale vůbec neodpovídá tomu, 
co se na hřišti dělo. Klidně jsme moh-
li vést, ale zahodili jsme jasné šance. 
Tragédii z toho neděláme, my vždycky 
prohráváme první tři zápasy, až pak se 
začne vyhrávat!“

2:0
(2:0)

TJ Sokol Určice „B“ 
FK Skalka 2011

Branky: 28. a 38. P. Halouzka. 
Rozhodčí: Dömisch – Petrásek, Pro-
tivánek. Žluté karty: 24. Bureš – 90. 
Mráček. Diváků: 30. 
Určice: Pokorný – Ježek, Frehar, Na-
kládal, Grulich – Bureš (84. M. Hýbl), 
Dreksler, Hanzelka, Slezák (75. T. 
Hýbl) – P. Halouzka (65. Krajíček), 
Pospíšil (55. O. Halouzka). Trenér: 
David Múdrý.
Skalka: T. Glouzar - Šmíd, Mráček, 
Mlčoch, Slamenec – Maňák, Petržela, 
M. Glouzar, Václavík – Chytil, Prokop 
(67. Spisar). Trenér: Stanislav Prečan. 

Pohledem trenérů:
David Múdrý: „Získali jsme tři body, 
takže pocity jsou kladné. Utkání bylo 
bojovné, vyrovnané. Nepomohl tomu 
ani terén, ale odbojovali jsme to. Sou-
peře jsme moc do šancí nepouštěli, 
dali jsme dva krásné góly. Měli jsme 

i další šance, ale celkově musím kluky 
pochválit. Získali jsme důležitou výhru 
potřebnou k záchraně.“ 
Stanislav Prečan: „Domácí celek 
vyhrál zaslouženě. V  první půli nás 
přehrávali absolutně ve všem. Nám 
chyběla rychlost, nasazení i bojovnost. 
Petr Halouzka potvrdil, že hraje vyšší 
soutěž a byl rozdílovým hráčem. To 
však neomlouvá přístup některých 
našich hráčů. Asi se domnívají, že mají 
na okresní přebor, ale mylně! Pokud se 
nezlepší, mohou si v létě hledat angaž-
má jinde…“ 

0:2
(0:0)

TJ Smržice
TJ Haná Prostějov

Branky: 67. Gábor, 73. Ondráček.
Rozhodčí: Dokoupil – Zatloukal, 
Winkler. Žluté karty: 81. Sedláček – 
57. Ohlídal. Diváků: 70.
Smržice: F. Martinek – Procházka 
(73. Doseděl), Zbožínek, Tomiga, L. 
Martinek – Gottvald, Klus (65. Sed-
láček), Pírek, Kalandřík – Vaca (81. A. 
Studený), Kotlár. Trenér: Petr Got-
twald. 
Haná: Lošťák – Vyskočil, Ohlídal, 
Čermák, M. Kolář – M. Trnavský, D. 
Kolář (30. Ondráček, 83. Jančiar), 
Krupička, Strouhal (75. Holomek) – 
Světlík (63. Levinský), Zatloukal (63. 
Gábor). Hrající trenér: Martin Kolář.  

Pohledem trenérů:
Petr Gottwald: „Dnes jsme určitě na 
zisk nějakého bodu měli. V koncovce 
nám trochu chybělo štěstí, navíc jsme 
inkasovali dva smolné góly. Bylo to 
o jednom gólu a ten dal soupeř z nepo-
hlídané standardky. Haná hrála trpěli-
vě, ale to je dáno jejich věkem a zkuše-
ností. Paradoxně terén vyhovoval více 
soupeři. Až na ten první gól jsem s na-
ším výkonem spokojený. O to více mě 
mrzí, že jsme alespoň bod neuhráli.“ 
Martin Kolář: „Vcelku vyrovnaný 
zápas, ve kterém jsme trochu více dr-
želi míč. V první půli jsme nedokázali 
dotáhnout některé akce. Ve druhém 
poločase jsme začali mít více ze hry 

a zaslouženě vstřelili dva góly. Soupeř 
zahrozil jen jednou po rohu. Dařilo se 
nám eliminovat jejich protiútoky. Ko-
nečně jsme dali branky ze hry a jsme 
spokojení.“

3:0
(1:0)

FK Němčice nad  Hanou
TJ Sokol Přemyslovice

Branky: 25. L. Novotný, 83. Horák, 
88. Kolečkář. Rozhodčí: Krátký - Ha-
lenka, Bašný. Žluté karty: 81. Navrátil 
(N). Diváků: 110. 
Němčice: M. Tomek – Coufalík (65. 
O. Tomek), L. Novotný, Navrátil, Hru-
da – Vévoda, Horák, Hamala, Svozil – 
Porupka, Kolečkář. Trenér: Radovan 
Novotný. 
Přemyslovice: Konečný – T. Jurník, 
Sláma, J. Liška (68. Spurný), Špaček – 
M. Tyl, L. Tyl, Kučera, Havelka - Cita, 
L. Jurník. Hrající trenér: Jaroslav Liš-
ka. 

Pohledem trenérů:
Radovan Novotný: „Vyhrát s posled-
ním týmem byla povinnost. První po-
ločas byl z naší velmi dobrý, zase jsme 
zahodili spoustu tutovek. Druhou půli 
jsme začali trochu vlažněji, ale postu-
pem doby jsme to ovládli. Celkově 
jsem s výkonem spokojený. Velmi nám 
pomohl návrat Honzy Horáka, jenž 
dal hře myšlenku. Hráli jsme jedno-
duše, kombinačně a šlo nám to. Čekají 
nás ale další a obtížnější utkání.“  
Jaroslav Liška: „Němčice byly lepší, 
fotbalovější a vyhrály zaslouženě. Za-
měřili jsme se na jejich výborné stan-
dardky, ale jednu jsme neuhlídali. Do-
mácí měli spoustu šancí, měli převahu. 
Ke konci nám přidali další dvě branky, 
když už jsme to trochu otevřeli. Hráli 
jsme u soupeře, který bojuje o postup 
a má kvalitu. Odbojovali jsme to, ale na 
víc jsme neměli. My se musíme sou-
středit na domácí utkání.“

- : -
(- : -)

TJ Horní Štěpánov
TJ Sokol Brodek u Pv

 NEHRÁNO, ODLOŽENO
 PRO NEZPŮSOBILÝ TERÉN.

POØADÍ
KANONÝRÙ

OKRESNÍ PŘEBOR pod lupou Večerníku

PETR HALOUZKA
Útočník Určic potvrdil, že je právem v základní sestavě áčka. V neděli šel vy-
pomoci rezervě v boji o záchranu a pomoc to byla náramná. Obrana Skalky si 
s ním prakticky nevěděla rady a svůj skvělý výkon ‚Hali‘ ještě vyšperkoval. Byl 
autorem obou branek svého týmu, kterému jeho zásahy přinesly tři body.

ŠAMPI   N
KOLA

LUKÁŠ VOLF
Brankář Zdětína asi nebude na sobotní vystoupení v  Olšanech vzpomínat 
v dobrém. Inkasoval čtyřikrát a hned ve třech případech neměl právě Volf čisté 
svědomí. U prvního gólu mu proklouzl slabý nákop pod nohama, u druhého 
pozdě vyběhl a třetí trefa Řezníčka mu prošla rukama uprostřed brány…  

SM   LÍK
KOLA

PROGNÓZA NA 18. KOLO
aneb Večerník předpovídá

FK Skalka 2011           TJ Horní Štìpánov
Velká neznámá. Skaláci nezvládli druhý venkovní zá-
pas v  řadě a podle kouče jim to na jaře ve hře moc nek-
lape. Štěpánov zase teď nehrál, navíc je venku mnohem 
zranitelnější než v domácím prostředí.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Èechovice „B“              TJ Sokol Otaslavice 
Oba dva celky v uplynulém kole vyhrály a tak mohou 
být spokojeny. Otaslavičtí se však netají vysokými am-
bicemi a bodovat by chtěli i v Čechovicích. U domácích 
je navíc otázkou, jakou budou mít sestavu.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Držovice            TJ Sokol Olšany
Olšany jsou zatím v  jarní euforii, která však skončí 
v Držovicích. Domácí soubor na jaře sice ještě nebodoval, 
ale v záchranářských pracích umí chodit. Držovičtí zmobili-
zují všechny síly a urvou potřebnou výhru.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Zdìtín             TJ Smržice
Vyloženě nečitelné utkání. Zkušený domácí soubor by měl 
bodovat, ale Smržice mají ve svém středu rychlostní typy, 
kterým by měla hra venku vyhovovat. Duel nabídne vy-
rovnaný fotbal se stejným koncem.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Haná Prostìjov              TJ Sokol Urèice „B“
Jasná jednička. Haná se nakopla první výhrou a bude ve svém 
tažení pokračovat i s Určicemi. Ty totiž mohou být po dvou 
výhrách v řadě spokojeny. Navíc se hraje na umělce, která sedí 
mnohem více zelenobílým.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------
TJ Sokol Brodek u Prostìjova              FK Nìmèice nad Hanou

Němčice se netají postupovými ambicemi a svou třídu 
potvrdí i v Brodku. Domácí budou sice bojovat ze všech 
sil, ale na kvalitní defenzívu soupeře si nepřijdou. Běhaví 
Němčáci se navíc prosadí ze standardek.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Pøemyslovice             SK Sokol Vrahovice
Babo raď… Herně trápící se Vrahovice sbírají překvapivě 
více body na hřištích soupeřů. Přemky ovšem musejí nutně 
bodovat. Utkání bude boj o každý metr hřiště a domácí tým 
si připíše těsnou výhru naděje.
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OLŠANY U PROSTĚJOVA 
Souboj záchrany zůstal doma. 
Na jaře zatím výborně hrající 
Olšany potvrdily svou fazónu i ve 
veledůležitém duelu se Zdětínem. 
Utkání, v němž bylo v sázce po-
myslných šest bodů, rozhodly 
minely hostujícího gólmana. 
V opticky vyrovnaném zápase se 
totiž Volf musel červenat hned 
u tří branek domácího celku. 
Olšany se tak druhou domácí 
výhrou odpoutaly od svého sobot-
ního soupeře na rozdíl čtyř bodů 
a mohou v dalších zápasech nastu-
povat ve větším klidu. Vše sledoval 
pěkně zblízka i Večerník... 

Střetnutí bylo poznamenáno vy-
trvalým deštěm, jenž přidával na 
rychlosti především míči. První 
vážnější akcí zahrozil Zdětín, ale 
pěkné přečíslení nebylo zakončeno. 
Domácí Olšany odpověděly ve-
doucím gólem, ke kterému ale 

přišly více než lacino. Hostujícímu 
brankáři Volfovi totiž proklouzl mezi 
nohama přízemní nákop a Svoboda 
neměl problém míč uklidit do prázd-
né - 1:0. O chvíli později mohl tentýž 
hráč vedení navýšit, ale na malém 
čtverci netrefil hlavou míč ideálně. 
Další minuty patřily Zdětínu, ale 
první rychlý kontr zakončil střelou 
do boční sítě a Kelucovu pumelici 
vyrazil gólman Brhel. Štěstěna se 
držela Olšan nadále. Pár metrů před 
šestnáctkou přišel zadarmo k míči 
Abrahám a jeho zakončení proletělo 
Volfovi přes konečky prstů - 2:0. 
Radost domácích ještě nevyprcha-
la a přišel kontaktní zásah. Keluc 
nádherně vysunul Řehulku a ten po-
dél Brhela snížil - 2:1. Do šatny pak 
mohl ještě srovnat Langer, ale Brhel 
byl na místě. 
Druhá půle začala rohem domácího 
celku, po kterém hlavičkoval Svo-
boda nad. Na druhé straně pak pálil 

také příliš vysoko Nováček. Zlomový 
moment přišel po hodině hry, kdy 
střídající Řezníček nachytal z dvaceti 
metrů Volfa - 3:1. Minutu nato pak 
Olšanští nejprve spálili dvě obrovské 
šance, aby napotřetí poslal míč na zad-
ní tyč Svoboda - 4:1. Osud Zdětína 
byl zpečetěn, přesto měl poslední 
slovo. Krátce před koncem dostal míč 

na rohu šestnáctky Apalovič a střelou 
na bližší tyč propálil Brhela - 4:2.  
Zajímavostí duelu byla neúčast 
obou trenérů. Domácí Petr Navrátil 
byl předem omluven a utkání tak 
hodnotil hráč Petr Hansl. Hostující 
Jaroslav Navrátil pak onemocněl 
a jeho pravou rukou tak byl zkušený 
plejer Lubomír Keluc...

Petr HANSL - Olšany u Pv:
„Hrajeme o záchranu, takže jsou to moc cenné tři body. 
Jsem moc rád, že jsme dnes zápas zvládli. Hrálo se na 
těžkém terénu, odbojovali jsme to. Byli jsme hodně 
trpěliví, čekali na jejich chyby, které jsme dokázali využít. 
Upřímně řeknu, že jsme nečekali tolik získaných bodů po 
třech kolech. Zdaleka ale nemáme nic vyhráno, všichni 
okolo nás bodují, takže to bude ještě boj. Dnes to ale 
byly ohromně důležité body. Bodovat ale budeme chtít 
i v dalších zápasech.“

Lubomír KELUC - Zdìtín:
„Udělali jsme obrovské hrubé chyby, které soupeř 
využil a dal krásné góly. Dali tři branky po našich 
chybách, jednu si vypracovali. My skórovali dvakrát 
z brejků. Hrálo se na těžkém terénu a domácí byli 
o kousek lepší. Myslím, že vyhráli zaslouženě. Reálně 
ale říkám, že kdybychom nedostali tak laciné góly, 
mohli jsme bodovat. Do konce je ještě strašně moc kol, 
záchranu zatím neřešíme. Nikdo ale samozřejmě padat 
nechce a my nejsme výjimkou, zbraně neskládáme.“

Pozápasové hodnocení trenérù

S Olš
S Zdt

4:2
(2:1)

exkluzivní
reportáž
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

17. KOLO - SPORTIKA II. TŘÍDY OFS V KOSTCE

PK: 3:4

  1. Michal KALÁB (Otaslavice) 18 branek
   2. Petr ZAHRADNÍČEK (Držovice) 12 branek
  3. Jan STUDENÝ (Vrahovice) 11 branek
  4. David NOVÁK (Skalka) 10 branek
  4. Libor KLIMEŠ (Horní Štěpánov) 10 branek
  6. Pavel FARNÝ (Vrahovice) 9 branek
  6. Jan HORÁK (Němčice n./H.) 9 branek
  8. Josef KLVÁČEK (Čechovice B) 8 branek
  9. Jiří KARÁSEK (Skalka) 7 branek
  9. David TRAJER (Držovice) 7 branek
  9. Petr HODULÁK (Čechovice B) 7 branek
  9. David STROUHAL (Haná Prostějov) 7 branek
  9. Robin KOTLÁR (Smržice) 7 branek
  9. Roman ŠIMEČEK (Brodek u Pv) 7 branek

servis připravil Zdeněk Vysloužil

Permanentním nebezpečím pro hostující svatyni byl autor dvou branek Tomáš 
Svoboda (s míčem).  Foto: Zdeněk Vysloužil

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

ZÁCHRANÁŘSKÝ BOJ ZVLÁDLY LÉPE OLŠANY



PROSTĚJOV Sezóna pravdy. 
Nohejbalový Prostějov prožil 
v uplynulém roce veleúspěšnou 
premiéru ve druhé nejvyšší re-
publikové soutěži, když se Sokol I 
z pozice nováčka propracoval až do 
semifinále první ligy! Přes zaslou-
žený zimní odpočinek se vše maže 
a začíná se znovu od nuly. Potvrdí 
se známé a mnohokrát potvrze-
né rčení, že druhý rok bývá mno-
hem složitější? Dlouholetý trenér 
a duše celého oddílu Richard Beneš 
(na snímku) je však přesvědčen, že 
má natolik kvalitní sestavu, která 
by jakékoliv záchranářské starosti 
neměla dopustit. Pár dnů před star-
tem soutěžního ročníku 2016 byl 
první muž prostějovských nohej-
balistů hostem tradičního velkého 
rozhovoru Večerníku. 

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

ZdeněkZdeněk
VYSLOUŽILVYSLOUŽIL
●● O víkendu startuje první no-
hejbalová liga i s Prostějovem. Jak 
jste připraveni na novou sezónu?
„Chystat jsme se začali již začátkem 
ledna. Od konce února jsme začali 
sehrávat jednotlivé formace, aby si 
kluci sedli jak povahově, tak i herně. 
Myslím, že jsme se připravovali pocti-

vě a udělali jsme pro zdárnou sezonu 
maximum.“
●● Sehráli jste nějaké přípravné 
zápasy?
„Žádný zápas jsme nehráli. Odehráli 
jsme ale dva turnaje trojic. První se 
konal v Přerově, kde se sešla opravdu 
mimořádná konkurence. Mezi čtyři-
advacítkou trojic byla prakticky celá 
extraliga, nejlepší slovenské trojky, 
bývají tam i Rumuni. Jedno naše trio 
se dostalo mezi nejlepší osmičku, což 
se nám podařilo vůbec poprvé v his-
torii. Druhé sestavě pak utekl postup 
o pár míčů. Byli jsme také na Austin 
Cupu ve Vsetíně, kde startovali pouze 
naši hostující hráči, kteří ještě nemají 
takovou výkonnost a moc neuspěli.“
●● Zápasových prověrek tedy moc 
nebylo...
„Polovinu kádru tvoří dorostenci 
a ti se také zúčastnili dvou turnajů. 
Na poháru ČNS v Karlových Va-
rech skončili třetí. V březnu pak byli 
v Hronově, kde zvítězili. Jednalo se 
o klání dvojic a hráli za nás Ftačník 
s Matkulčíkem.“ 
●● Na prostějovské poměry do-
znal kádr výrazných změn. Zkuste 
průvan na soupisce shrnout.
„Musím přiznat, že po celou dobu, co 
trénuji, jsem výhradně orientovaný 
na domácí hráče. Nikdy jsem neměl 
snahy domlouvat hostování nebo 
přestupy. Letos mě ale zaskočili 
starší hráči, kteří se rozhodli 
hrát už jen pro zábavu. Kamil 
Husařík, Tomáš Procházka, 

Jakub Klaudy a Botló už chtějí půso-
bit jen v turnajích neregistrovaných 
hráčů, nezbývá, než jejich rozhod-
nutí respektovat. Zvláště zkušenosti 
těchto borců nám ale budou rozhod-
ně chybět. Výkonnostně 
na první ligu určitě stále 
mají.“ 
●● Mužstvo jste tedy 
doplnili přespolními 
hráči...
„O Petra Zemánka jsem 
usiloval už dva roky. Pro-
šel extraligovým Přerovem, 
hrál ve Vyškově, naposledy 
působil v Ivanovicích. Na 
podzim jsme se koneč-
ně dohodli, že bude 
hostovat u nás. Dal-
ším je dvaadvaceti-
letý David Maršá-
lek, jenž hrál také 
v Přerově. Je vy-
soký a myslím, 
že bude posilou. 
Má velmi dobrý 
úder, umí zkrá-
tit hru. Z Frýd-
ku-Místku pak 
přišli Gubčo 
a Mittera. 

Jsou mladí, šikovní a mají zájem na 
sobě pracovat. Věřím, že se v průběhu 
sezóny budou zlepšovat, šanci určitě 
dostanou.“   
●● Lídr týmu je asi jasně daný. 

Bude jím Petr Zemánek?
„Každopádně. Velmi zku-

šený hráč, jenž je navíc 
výborný i povahově. Je to 
hecíř, který klukům ur-
čitě pomůže. Volba ka-
pitána ještě neproběhla, 

myslím ale, že 
to je dané. 

I kdy-

by ho nezvolili, tím neformálním 
vůdcem týmu bude zcela určitě.“
●● Loni jako nováček semifinále. 
Kam míříte letos?
„Velmi těžká otázka! Jak jsem zmínil, 
odešli nám zkušení hráči. Na druhé 
straně se neuvěřitelně zlepšují mladí. 
Například Ftačník má v posledních 
týdnech bez nadsázky extraligovou 
formu. Myslím si, že oproti loňskému 
roku bychom slabší být neměli.“
●● Honí se vám už v hlavě sestavy?
„Mohu jen naznačit... (úsměv) Vsa-
dím na osu z minulé sezóny. Jednu 
trojku by měli tvořit Valenta, Wiesner, 
Ftačník a Roba. Druhou pak Matkul-
čík, Omelka, Příhoda a Zemánek.“
●● Problém jste měli v singlu, kdy 
nebyla za Robu alternativa. Vyřešil 
to příchod Zemánka?
„Je pravdou, že singl hraje dobře. Bo-
hužel se ještě na tréninku nesešli, nebo 
nás zase bylo tolik, že jsem nechtěl, 
aby si to Roba se Zemánkem rozdali 
a ostatní se na ně půlhodinu dívali. Do 
soutěže máme týden a určitě si proti 
sobě zahrají. Tihle dva budou připra-
vení na singl a spoléhám na ně.“

●● Myslíte, že by to mohlo pomoci 
i v kariéře Tomáše Roby?
„Myslím, že jo, i když... On je takový 
živočišný typ. (smích) Vůbec neřeší, 
jestli nastoupí, nebo ne. Je to však 
singlíř a měl by chtít hrát. Tlak by mu 
skutečně mohl prospět.“
●● Na rozjezd hrajete dva zápasy 
doma. Je to výhoda?
„Výhoda by to být měla. Žďár je tý-
mem, jenž loni hrál spodek tabulky. 
Jedná se však o velmi nepříjemného 
soupeře, nepatří však mezi ty nejlep-
ší. Čakovice jsou úplně jiný formát. 
U nich se nikdy neví, v jaké přijedou 
sestavě.“
●● Bude se hrát za sokolovnou 
nebo v hale?
„Naší snahou je hrát už venku, na an-
tuce. Žďár totiž podle mě na antuce 
ještě netrénoval, možná minimálně. 
Jsou na Vysočině a v dubnu tam bývá 
ještě sníh nebo podmáčený terén. 
Hrát v hale nebo na antuce je ohrom-
ný rozdíl. Stačí, když si vzpomenu, 
jak jsme před měsícem vyběhli na 
antuku my. Byla to úplná komedie. 
(smích) Hřiště je připravené, záleží 
jen na počasí.“
●● Změnili jste oproti zvyklostem 
i hrací časy. Proč?
„Zvolili jsme tentokrát sobotu čtrnáct 
hodin. Naší snahou je přilákat více 
diváků. V minulé sezóně jsme totiž 
doufali ve vyšší návštěvnost. Postup-
ně se to sice zvedalo, ale až v play-off 
byly návštěvy slušné. Rozhodli jsme 
se tedy přejít ze sobotního dopoledne 
na brzké odpoledne. Je to po obědě 
a ještě před fotbaly. Lidi se mohli před 
cestou například na zápas svého oblí-
beného klubu zastavit na nohejbale. 
(úsměv) Celý náš tým je zve!“

rozhovor Večerníku34 Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
RICHARD BENEŠ

✓ narodil se 15. října 1951 v Prostějově
✓ je ženatý, má jednoho dospělého syna
✓ po základní škole vystudoval SPŠ oděvní 
a Vysokou školu s ekonomickým zaměřením
✓ prakticky celý život pracoval s lidmi, v současné 
době je v důchodu a pracuje v sociálních službách

✓ v mládí se aktivně věnoval různým sportům- fotbalu, volejbalu 
a nohejbalu, rekreačně dělal další sporty jako například lední hokej, te-
nis, turistiku či běžecké lyžování. Nakonec zakotvil v závodním nohej-
balu, kde hrál za TJ OP Prostějov Moravsko-slovenskou ligu. Na vojně 
oblékal extraligový dres Dukly Písek a potom několik roků působil ve 
Slavii Plastika Kroměříž, rovněž účastníka extraligy
✓ z působení v Písku má dvě stříbrné medaile z extraligy a rovněž se 
zúčastnil přípravného kempu mládežnické reprezentace v nohejbale
✓ mezi jeho záliby patří sport, houbaření a turistika
✓ od roku 1999 pracuje jako trenér s nohejbalovou mládeží TJ Sokola I 
Prostějov, šest let je trenérem družstva mužů TJ Sokola I Prostějov
zajímavost: vychoval celou řadu mistrů České republiky ve všech mlá-
dežnických kategoriích a také juniorského mistra světa (Klaudy) i mistra 
a vicemistra Evropy (Pacejka). Za svoji trenérskou kariéru získal se svý-
mi mladými svěřenci celkem dvaatřicet titulů a z republikových šampi-
onátů mládeže má přes sedmdesát medailí různé hodnoty. V současné 
době jsou v přípravě na juniorský světový šampionát další dva jeho svě-
řenci (Ftačnik a Roba)

„SKONČILI ZKUŠENÍ HRÁČI, KTEŘÍ CHTĚJÍ HRÁT JEN PRO ZÁBAVU“
Šéf prostějovského nohejbalu Richard Beneš musel přijmout nezvyklé kádrové změny

obchodní partneři nohejbalového oddílu TJ Sokol I Prostějov

Jan VALENTA
Jakub FTAČNÍK
Tomáš ROBA
Radek OMELKA
Jan MATKULČÍK
Petr ZEMÁNEK
 hostování z Rozvíz 
 Ivanovice na Hané
Lukáš WIESNER
 prodloužené hostování 
 z NK Šumperk
Michal GUBČO
 hostování z Frýdku-Místku
Patrik MITTERA
 hostování z Frýdku-Místku
David MARŠÁLEK
 hostování ze Spartak Přerov
Marián PŘÍHODA
 prodloužené hostování 
 z Pekla nad Zdobnicí
Trenér: Richard BENEŠ
Asistent trenéra: Petr Matkulčík

TJ SOKOL I
 PROSTÌJOV

 – SOUPISKA 2016

1. kolo, sobota - neděle
 9.-10. dubna 2016:

TJ AVIA Čakovice „B“ - TJ Sokol 
I Prostějov - (odloženo na 28.5., 
15:00)
TJ Sokol Horažďovice-VYNK Ha-
pon - TJ Slavoj Český Brod, SK Start 
Praha „A“ - AC Zruč-Senec 2004, 
PKS okna Žďár n./Sáz. - TJ Spartak 
MSEM Přerov.

2. kolo, sobota 16. dubna 2016:
SO 16.4.: TJ Sokol I Prostějov - 
PKS okna Žďár n./Sáz. (14:00)
AC Zruč-Senec 2004 - TJ Sokol 
Horažďovice VYNK Hapon, TJ 
Slavoj Český Brod - SK Start Praha 
„A“, TJ Spartak MSEM Přerov - TJ 
AVIA Čakovice „B“.

3. kolo, sobota, 
neděle 23.-24. dubna 2016:

NE 24.4.: SK Start Praha „A“ - TJ 
Sokol I Prostějov (13:00)
TJ Sokol Horažďovice-VYNK Ha-
pon - TJ Spartak MSEM Přerov, 
PKS okna Žďár n./Sáz. - TJ Slavoj 

Český Brod, TJ AVIA Čakovice „B“ 
- AC Zruč-Senec 2004. 

4. kolo, sobota 30. dubna 2016:
SO 30.4.: TJ Sokol I Prostějov - 
TJ Sokol Horažďovice-VYNK Ha-
pon (14:00)
TJ Spartak MSEM Přerov - SK 
Start Praha „A“ (19.6. 2016), AC 
Zruč-Senec 2004 - PKS okna Žďár 
n./Sáz., TJ Slavoj Český Brod - TJ 
AVIA Čakovice „B“.

5. kolo, sobota, 
neděle 7.-8. května 2016:

SO 7.5.: TJ Sokol I Prostějov - TJ 
Slavoj Český Brod (14:00)
TJ Sokol Horažďovice-VYNK Ha-
pon - TJ AVIA Čakovice „B“, SK 
Start Praha „A“ - PKS okna Žďár nad 
Sázavou, TJ Spartak MSEM Přerov 
- AC Zruč-Senec 2004.
6. kolo, sobota 14. května 2016:

SO 14.5.: AC Zruč-Senec 2004 - 
TJ Sokol I Prostějov (14:00)
PKS okna Žďár n./Sáz. - TJ Sokol 
Horažďovice-VYNK Hapon, TJ 

AVIA Čakovice „B“ - SK Start Praha 
„A“, TJ Slavoj Český Brod - TJ Spar-
tak MSEM Přerov.
7. kolo, sobota 21. května 2016: 

SO 21.5.: TJ Sokol I Prostějov - 
TJ Spartak MSEM Přerov 
(14:00)
TJ Sokol Horažďovice-VYNK Ha-
pon - SK Start Praha „A“, PKS okna 
Žďár n./Sáz. - TJ AVIA Čakovice 
„B“, AC Zruč-Senec 2004 - TJ Slavoj 
Český Brod. 
8. kolo, sobota 28. května 2016:

NE 17.4.: TJ Sokol I Prostějov - 
TJ AVIA Čakovice „B“ (10:00)
TJ Slavoj Český Brod - TJ Sokol Ho-
ražďovice-VYNK Hapon, AC Zruč-
-Senec 2004 - SK Start Praha „A“, TJ 
Spartak MSEM Přerov - PKS okna 
Žďár n./Sáz.

9. kolo, sobota, 
neděle 4.-5. června 2016: 

SO 4.6.: PKS okna Žďár n./Sáz. - 
TJ Sokol I Prostějov (14:00)
TJ Sokol Horažďovice-VYNK Ha-

pon - AC Zruč-Senec 2004, SK 
Start Praha „A“ - TJ Slavoj Český 
Brod, TJ AVIA Čakovice „B“ - TJ 
Spartak MSEM Přerov.
10. kolo, sobota 18. června 2016:
SO 18.6.: TJ Sokol I Prostějov - 
SK Start Praha „A“ (14:00)
TJ Spartak MSEM Přerov - TJ So-
kol Horažďovice-VYNK Hapon 
(22.5.), TJ Slavoj Český Brod - PKS 
okna Žďár n./Sáz., AC Zruč-Senec 
2004 - TJ AVIA Čakovice „B“.

11. kolo, sobota, 
neděle 25.-26. června 2016:

SO 25.6.: TJ Sokol Horažďovice-
-VYNK Hapon - TJ Sokol I Pros-
tějov (15:00)
SK Start Praha „A“ - TJ Spartak 
MSEM Přerov, PKS okna Žďár n./
Sáz. - AC Zruč-Senec 2004, TJ AVIA 
Čakovice „B“ - TJ Slavoj Český Brod.

12. kolo, sobota 
2. července 2016: 

SO 2.7.: TJ Slavoj Český Brod - TJ 
Sokol I Prostějov (15:00)

TJ AVIA Čakovice „B“ - TJ Sokol 
Horažďovice-VYNK Hapon, PKS 
okna Žďár n./Sáz. - SK Start Praha 
„A“ (11.6.), AC Zruč-Senec 2004 - 
TJ Spartak MSEM Přerov (24.4.).

13. kolo, sobota, 
neděle 27.-28. srpna 2016:

SO 27.8.: TJ Sokol I Prostějov - 
AC Zruč-Senec 2004 (14:00)
TJ Sokol Horažďovice-VYNK Ha-
pon - PKS okna Žďár n./Sáz., SK 
Start Praha „A“ - TJ AVIA Čakovice 
„B“, TJ Spartak MSEM Přerov - TJ 
Slavoj Český Brod (8.5.).

14. kolo, sobota 3. září 2016:
SO 3.9.: TJ Spartak MSEM Pře-
rov - TJ Sokol I Prostějov (14:00)
SK Start Praha „A“ - TJ Sokol Ho-
ražďovice-VYNK Hapon, TJ AVIA 
Čakovice „B“ - PKS okna Žďár n./
Sáz., TJ Slavoj Český Brod - AC 
Zruč-Senec 2004. 
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le dva turnaje trojic. První se 
v Přerově, kde se sešla opravdu 
řádná konkurence. Mezi čtyři-
tkou trojic byla prakticky celá 
ga, nejlepší slovenské trojky, 
tam i Rumuni. Jedno naše trio 
talo mezi nejlepší osmičku, což 

m podařilo vůbec poprvé v his-
Druhé sestavě pak utekl postup 
míčů. Byli jsme také na Austin 
ve Vsetíně, kde startovali pouze 
ostující hráči, kteří ještě nemají 
u výkonnost a moc neuspěli.“
pasových prověrek tedy moc 

o...
vinu kádru tvoří dorostenci 

také zúčastnili dvou turnajů. 
oháru ČNS v Karlových Va-
končili třetí. V březnu pak byli 
nově, kde zvítězili. Jednalo se 
í dvojic a hráli za nás Ftačník 

kulčíkem.“ 
a prostějovské poměry do-
ádr výrazných změn. Zkuste 
n na soupisce shrnout.
m přiznat, že po celou dobu, co 
, jsem výhradně orientovaný 

mácí hráče. Nikdy jsem neměl 
domlouvat hostování nebo 
py. Letos mě ale zaskočili 
hráči, kteří se rozhodli 
ž jen pro zábavu. Kamil 
ík, Tomáš Procházka, 

ně chybět. Výkonnostně 
na první ligu určitě stále 
mají.“ 
●● Mužstvo jste tedy 
doplnili přespolními 
hráči...
„O Petra Zemánka jsem 
usiloval už dva roky. Pro-
šel extraligovým Přerovem, 
hrál ve Vyškově, naposledy 
působil v Ivanovicích. Na 
podzim jsme se koneč-
ně dohodli, že bude 
hostovat u nás. Dal-
ším je dvaadvaceti-
letý David Maršá-
lek, jenž hrál také 
v Přerově. Je vy-
soký a myslím, 
že bude posilou. 
Má velmi dobrý 
úder, umí zkrá-
tit hru. Z Frýd-
ku-Místku pak 
přišli Gubčo 
a Mittera. 

Bude jím Petr Zemánek?
„Každopádně. Velmi zku-

šený hráč, jenž je navíc 
výborný i povahově. Je to 
hecíř, který klukům ur-
čitě pomůže. Volba ka-
pitána ještě neproběhla, 

myslím ale, že 
tottttt  je dané. 

I I kdy-

odešli nám zkušení hráči. Na druhé 
straně se neuvěřitelně zlepšují mladí. 
Například Ftačník má v posledních 
týdnech bez nadsázky extraligovou 
formu. Myslím si, že oproti loňskému 
roku bychom slabší být neměli.“
●● Honí se vám už v hlavě sestavy?
„Mohu jen naznačit... (úsměv) Vsa-
dím na osu z minulé sezóny. Jednu 
trojku by měli tvořit Valenta, Wiesner, 
Ftačník a Roba. Druhou pak Matkul-
čík, Omelka, Příhoda a Zemánek.“
●● Problém jste měli v singlu, kdy 
nebyla za Robu alternativa. Vyřešil 
to příchod Zemánka?
„Je pravdou, že singl hraje dobře. Bo-
hužel se ještě na tréninku nesešli, nebo 
nás zase bylo tolik, že jsem nechtěl, 
aby si to Roba se Zemánkem rozdali 
a ostatní se na ně půlhodinu dívali. Do 
soutěže máme týden a určitě si proti 
sobě zahrají. Tihle dva budou připra-
vení na singl a spoléhám na ně.“

„Po celou dobu, co trénuji, jsem výhradně 
orientovaný na domácí hráče. Nikdy jsem 
neměl snahy domlouvat hostování nebo 
přestupy. Tentokrát jsem k tomu přistoupil“

Foto: Zdeněk Vysloužil



VYŠKOV, PROSTĚJOV Dva roky trvalo, než kývnul. 
Hybná síla prostějovského nohejbalu Richard Beneš, 
lanařil Petra Zemánka (na snímku) dlouhou dobu. 
Populární „Zemík“ kývnul až loni na podzim. „Ivano-
vický Rozvíz skončil, tak jsem v Prostějově,“ usmívá se 
nová posila. „Nabídek jsem měl několik, ale v Prostějo-
vě je to dobře řízené,“ dodal na vysvětlenou. 
Dvaatřicetiletý borec, jenž má za sebou několik extraligových 
sezón ve Vyškově i Přerově, a který poslední roky hájil barvy 
Ivanovic na Hané, se na nové angažmá těší. „Kluky v Prostějo-
vě všechny znám, i když jsem suverénně nejstarší. Osobně se 
znám s Kamilem (Husařík - pozn.red.), Prochym (Procház-
ka - pozn.red.) nebo Klaudym, ale ty mladé už taky,“ svěřil se 
Večerníku Zemánek. „Trenér Beneš mi říkal, že bych měl být 
takovým lídrem. Já doufám, že to půjde. (úsměv) Hodně na-
poví hned první víkend. Hrajeme dva zápasy, uvidíme podle 
výsledků, jak na tom budeme.“
Zkušený nohejbalista si pochvaluje kvalitu stávajícího ká-
dru. „Každý říká, že je sestava mladá, ale já to tak nevidím. 
Když já začínal v extralize, bylo mi devatenáct. Například 
Kuba Ftačník, i když je nejmladší, patří k nejlepším v re-
publice ve své kategorii. Co ho sleduji na trénincích, tak je 
opravdu velmi dobrý hráč, a takových je tady víc,“ uznává 
kvality svých mladičkých parťáků Zemánek. Sám sebe pak 
charakterizuje jako univerzála. „Jsem schopen hrát praktic-
ky cokoliv. Od singlu až po trojky. Dříve jsem byl hlavně na-
hrávač, teď už se považuji i za hlavního smečaře.“
Také umístění Sokola I vidí nová posila optimisticky. 
„Vzhledem ke změně systému, kdy první dva týmy mají 
jisté semifinále a třetí až šestý jde do předkola, bych chtěl, 
abychom hráli do druhého místa. Myslím, že kvalita na to 

je. Hlavním favoritem bude Český Brod, o druhou příčku 
bychom se měli rvát s Čakovicemi,“ předesílá před víken-
dovým startem letošního ročníku první ligy Petr Zemánek.
 (zv)

Pondělí 11. dubna 2016
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PROSTĚJOV Téměř půl roku 
trvala dlouhá zimní přestávka 
v okresních soutěžích malé kopa-
né ČUS Prostějovska. Teď se ko-
nečně stává minulostí a nejbližší 
víkend bude ve znamení startu 
jarní části. Večerník vám tradičně 
přináší kompletní rozlosování do-
plněné o průběžné tabulky obou 
mužských lig hraných momentál-
ně na území prostějovského regi-
onu.

1. okresní liga mužù 1. okresní liga mužù 
2015/20162015/2016

5. kolo, sobota 23. dubna
Hřiště Vrbátky: 8.00 FK Vrbát-
ky – SK Tomek Dobrochov, 9.00 
Spojené kluby Hluchov/Čehovice 
– Vrbátky, 10.00 Dobrochov – Orli 
Otinoves, 11.00 Hluchov/Čehovi-
ce – Otinoves.
Hřiště Brodek u Prostějova: 8.00 
MK Brodek u Prostějova – SK Me-
xico Víceměřice, 9.00 SK Chaloupka 
Prostějov – Víceměřice, 10.00 Bro-
dek u PV – 1.FC Laškov, 11.00 Cha-
loupka PV – Laškov.
6. kolo, sobota 7. května
Hřiště Čehovice: 8.00 Chaloupka 
PV – Dobrochov, 9.00 Hluchov/Če-
hovice – Dobrochov, 10.00 Chaloup-
ka PV – Brodek u PV, 11.00 Brodek u 
PV – Hluchov/Čehovice.
Hřiště Drahany: 8.00 Laškov – Oti-
noves, 9.00 Laškov – Víceměřice, 
10.00 Otinoves – Vrbátky, 11.00 Vr-
bátky – Víceměřice.
7. kolo, sobota 21. května
Hřiště Laškov: 8.00 Laškov – Dob-
rochov, 9.00 Laškov – Hluchov/

Čehovice, 10.00 Víceměřice – Dob-
rochov, 11.00 Hluchov/Čehovice – 
Víceměřice.
Hřiště Brodek u Prostějova: 8.00 
Vrbátky – Brodek u PV, 9.00 Vrbátky 
– Chaloupka PV, 10.00 Brodek u PV 
– Otinoves, 11.00 Otinoves – Cha-
loupka PV.
8. kolo, sobota 4. června
Hřiště Vrbátky: 8.00 Vrbátky – 
Laškov, 9.00 Hluchov/Čehovice 
– Chaloupka PV, 10.00 Víceměři-
ce – Otinoves, 11.00 Dobrochov – 
Brodek u PV.

Prùbìžná tabulka
1. Dobrochov 6 1 0 37:19 19
2. Chaloupka PV 5 0 2 36:16 15
3. Otinoves 4 1 2 39:33 13
4. Víceměřice 3 2 2 25:17 11
5. Vrbátky 3 1 3 32:42 10
6. Laškov 3 0 4 21:24 9
7. Brodek u PV 1 1 5 16:32 4
8. Hluchov/Čehovice 0 0 7 13:36 0

2. okresní liga mužù 2. okresní liga mužù 
2015/20162015/2016

5. kolo, sobota 16. dubna
Hřiště Dřevnovice: 8.00 FC Juni-
ors Semos Hluchov – FC Zavadilka 
Prostějov, 9.00 Zavadilka PV – TTC 
Graphic Prostějov, 10.00 J. Hluchov 
– SK Dřevnovice, 11.00 Dřevnovice 
– Graphic PV.
Hřiště Kobeřice: 8.00 SK Kobra 
Kobeřice – FC Medvědi Prostějov, 
9.00 FC Béci Sokol 2 Prostějov 
– Medvědi PV, 10.00 Kobeřice – 
KMK Katastrofa Prostějov, 11.00 
Katastrofa PV – Béci PV.

6. kolo, sobota 30. dubna
Hřiště U Kalicha Prostějov: 8.00 
Béci PV – Graphic PV, 9.00 Zava-
dilka PV – Béci PV, 10.00 Graphic 
PV – Kobeřice, 11.00 Zavadilka PV 
– Kobeřice.
Hřiště Vrbátky: 8.00 J. Hluchov 
– Katastrofa PV, 9.00 J. Hluchov - 
Medvědi PV, 10.00 Katastrofa PV 
– Dřevnovice, 11.00 Medvědi PV - 
Dřevnovice.
7. kolo, sobota 14. května
Hřiště Kobeřice: 8.00 J. Hluchov – 
Kobeřice, 9.00 Dřevnovice - Béci PV, 
10.00 Béci PV – J. Hluchov, 11.00 
Kobeřice - Dřevnovice.
Hřiště Husovo náměstí Prostě-
jov: 8.00 Graphic PV – Katastrofa 
PV, 9.00 Graphic PV – Medvědi PV, 
10.00 Zavadilka PV - Katastrofa PV, 
11.00 Medvědi PV – Zavadilka PV.
8. kolo, sobota 28. května
Hřiště Dřevnovice: 8.00 Béci PV 
– Kobeřice, 9.00 Medvědi PV – Ka-
tastrofa PV, 10.00 Graphic PV – J. 
Hluchov, 11.00 Zavadilka PV – Dřev-
novice.

Prùbìžná tabulka
1. Dřevnovice 5 1 1 24:14 16
2. Kobeřice 4 3 0 27:11 15
3. Medvědi PV 4 1 2 20:11 13
4. Graphic PV 3 2 2 15:13 11
5. J. Hluchov 3 0 4 15:24 9
6. Katastrofa PV 2 2 3 13:15 8
7. Béci PV 2 1 4 14:23 7
8. Zavadilka PV 0 0 7 11:28 0

Česká unie sportu v rámci projektu 
Sportuj s námi a město Prostějov fi-
nančně podporují malou kopanou. 
 (kopa,son)

Startuje jarní část okresních
soutěží v malé kopané

„Měli bychom hrát o druhé místo,“
míní nová posila Petr Zemánek

JAK SE HRAJE 1. LIGA?
Letošní ročník druhé nejvyšší nohejbalové soutěže doznal určitých změn. Osm týmů sehraje základní část sys-
témem každý s každým. První dva celky postupují přímo do semifinále play-off. Mužstva umístěná na 3. až 
6. místě sehrají jakési předkolo o dvě zbývající místa v semifinále. „Je to spravedlivější systém, než tomu bylo v 
minulých sezónách. Prvoligovým týmům se tak naskýtá mnohem větší šance postoupit do extraligy,“ pozname-
nal Richard Beneš, jenž dodává: „Vítězný tým prvoligového play-off postupuje přímo do extraligy. Poražený 
finalista sehraje baráž s předposledním týmem z nejvyšší soutěže.“ Týmy umístěné na 7. a 8. místě hrají mezi 
sebou na dva vítězné zápasy o přímý sestup. Poražený sestupuje přímo, vítěz této baráže hraje s druhým z druhé 
ligy další dodatečnou baráž. (zv)

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Foto: Zdeněk Vysloužil



●● Čekal jste tak těžký zápas?
„My jsme věděli, že to nebude nic jed-
noduchého. Kolín rozhodně nemá 
špatný tým a potvrdil to. Odveta na 
půdě soupeře bude hodně těžká.“

●● V čem vás soupeř trápil nej-
více?
„Dával jednoduché koše z rychlého 
protiútoku. Do poločasu jsme do-
stali téměř padesát bodů. Je jasné, že 
musíme zlepšit obranu.“
●● Jak je cítit, že při absenci 
Radovana Kouřila musí táh-
nout rozehrávku pouze Roman 
Marko?

„Je to komplikace. Může mu sice 
pomoci Pavel Slezák, ale přece jen 
to není až tak jeho post. Je dobře, že 
Roman zvládl pětatřicet minut a roz-
dával nám míče.“
●● Bodově k úspěchu pomohla 
hodně střídačka...
„Dlouho jsme hráli v menší rotaci 
a hráči ze střídačky neměli tolik pro-
storu. Je dobře, že jsme ho dokázali 
využít.“
●● V prvním čtvrtfinále se vám 
ale střelba příliš nedařila. Jak to 
zlepšit?
„To přijde. Hlavní je, že jsme vyhráli, 
i když nám to tam až tak nepadalo. 
Až se bude dařit i střelba, bude to 
jedině lepší.“ (úsměv)

PROSTĚJOV Povedené utkání absolvoval proti Kolínu Petr 
Dokoupil, i když ze sedmi trojkových pokusů proměnil jediný. 
Nemýlil se totiž z trestných hodů, kterých si díky získaným fau-
lům vybojoval hned šest. A poslední dva zajistily Prostějovu 
první bod ve čtvrtfinálové sérii. „Byl to větší tlak než obvyk-
le. Ale padlo to tam,“ radoval se v pozápasovém interview 
Večerníku Petr Dokoupil.

„Vzhledem k tomu, že jsme první 
duel prohráli, vidím to na pět zápa-
sů. Přece jen si nemyslím, že Pros-
tějov porazíme třikrát za sebou. Ale 
s jednou přestávkou by se to mohlo 
podařit,“ nechal se slyšet s úsměvem 
Predrag Benáček, kouč kolínského 
Geosanu. S vážnější tváří pak vypo-

čítal všechny drobnosti, které se pod 
konečný výsledem můžou podepsat. 
A neopomenul zmínit i kousek štěstí. 
„To má ve vyrovnaných zápasem svoji 
váhu. Rozhodující bude kondice hrá-
čů, jak vydrží se silami. A pak je tady 
jedna věc, která může všechno změ-
nit a to je zdraví. Jedno zranění a vše 
je jinak. To ovšem nepřeji ani nám ani 
soupeři,“ dodává Benáček.
O možnosti, že po čtyřech zápasech 
bude stav série vyrovnaný, uvažuje 
také trenér Prostějova Zbyněk Cho-

leva. Už před startem vyřazovacích 
bojů předpovídal, že čtvrtfinále bude 
napínavé hned v několika případech 
a za otevřené označil také měření 
Orlů s kolínskými Medvědy.
„Pochopitelně bych si pátý zápas 
nepřál, je to taková moje malá noční 
můra... Toto utkání se rozhodně nedá 
vyloučit. My se pochopitelně bude-
me snažit, aby k němu nedošlo. Mu-
síme ale více zabrat v obraně,“ míní 

Choleva, současně ale přiznává, že 
konečný výsledek série není nejpod-
statnější. „Chceme postoupit a je jed-
no, po kolika zápasech to bude,“ tvrdí.
Pokud k pátému zápasu dojde, 
bude se hrát v Prostějově a to bude 
výhoda Orlů. „Takový zápas je už na-
prosto otevřený. Ale doma má každý 
více sebevědomí a to může být ta ma-
ličkost, která rozhodne,“ uvědomuje 
si trenér Ariete.    (lv)
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Základní pìtku 
podpoøila lavièka

Prostějov (lv) - Rovných dvaadva-
cet bodů zaznamenali v úvodním 
čtvrtfinále střídající prostějovští 
hráči. Své minuty zúročil jedenácti 
body Petr Dokoupil, devět jich přidal 
David Šteffel. Basketbalisté z lavičky 
se výrazně podepsali pod úvodní 
úspěch Hanáků na začátku prvního 
kola play-off. „Ondra Peterka s Mi-
chalem Norwou zase přidali devět 
doskoků. Ukázalo se, že na střídačce 
jsou hráči, kteří můžou bez problé-
mů naskočit do zápasu a hrát v něm 
důležitou roli,“ pochvaloval si trenér 
Ariete Zbyněk Choleva. Kouč uzná-
vá, že je těžké sahat do sestavy ve 
chvíli, kdy se obvyklé základní rotaci 
daří. Současně jej těší, že v případě 
potřeby může do sestavy sáhnout, 
aniž by tím kvalita hry utrpěla. „Do-
kázali jsme držet tempo. Každý hráč, 
který se dostal na palubovku, udělal 
pro týmový úspěch, co mohl,“ po-
znamenal Choleva.

Páteèní plán: 
udržet domácí høištì

Prostějov (lv) - Vyhrávat doma je 
důležité. To platí v základní části a ve 
vyřazovacích bojích dvojnásobně. 
S cílem uspět půjdou do třetího 
čtvrtfinálového duelu v pátek hráči 
Ariete. Přitom není vyloučeno, že 
budou mít na své straně postupový 
mečbol. V hale Sportcentra DDM 
se bude začínat v 18:00 hodin. „Už 
v prvním zápase se ukázalo, jak je 
domácí prostředí důležité. V závě-
rečných a dramatických minutách 
nás výrazně podpořili diváci. Jejich 
povzbuzování tým dohnalo k vítěz-
ství. Věřím, že si opět najdou cestu 
do haly a budou nám fandit,“ přeje si 
generální manažer Ariete Prostějov 
Petr Fridrich. Slušně zaplněná hala si 
vyrovnanou bitvu užívala a dokázala 
svůj tým vyburcovat i ve chvílích, kdy 
Kolín využil chvilkový střelecký vý-
padech Orlů a šel do vedení. „Ozvali 
se v pravý čas a dodali hráčům ener-
gii. S jejich pomocí se nám podařilo 
Kolín zlomit,“ dodal Fridrich.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

   JAN TOMANEC
Nejvyšší úspěšnost trestných hodů 
a největší počet doskočených míčů 
si Jan Tomanec schoval na dů-
ležitý okamžik sezóny - první 
čtvrtfinálový zápas s Kolínem. 
V situacích, kdy se soupeř dostá-
val do pohody a vedení, zvedl 
uvadající prapor Prostějova. Cel-
kem třináct doskoků z něj udě-
lalo vládce pod košem. A navrch 
přidal možná klíčovou střelu 
utkání. Půldruhou minutu před 
koncem trojkou zajistil Orlům 
vedení 79:76 a posunul je k prv-
nímu bodu v sérii.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU

basketbal38

OKÉNKO ŠÉFA
aneb "Ocima" šéfa klubu

„Získali jsme první bod a uhájili domácí hřiště. To se počítá. Tým byl sice 
hlavně na začátku zápasu docela nervózní a udělal několik chyb v obraně, 
nakonec se s tím vším ale vyrovnal. V play-off není vůbec důležité, o kolik 
se vyhraje. Stačí o bod. Nám se to povedlo. Udělali jsme krok k postupu 
a do Kolína už pojedeme klidnější. Domácí musí sérii vyrovnat a to by 
mohla být naše výhoda.“ Ivan POSPÍŠIL, 
 předseda Ariete Prostějov
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PĚT ZÁPASŮ? VELKÝ STRAŠÁK
I REÁLNÁ VARIANTA
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„Byl jsem trošku pod tlakem,“ smál se střelec rozhodujících šestek

PROSTĚJOV Vyrovnaný průběh prvního čtvrtfinále play off 
nejvyšší basketbalové soutěže ukázal, že mezi Prostějovem 
a Kolínem budou v každém utkání série rozhodovat absolutní 
maličkosti. Pokud si oba týmy udrží aktuální formu a budou sou-
časně využívat výhody domácího prostředí, může postupujícího 
určit až poslední možný pátý duel, který s definitivní platností po-
šle jednoho ze soupeřů do bojů o medaile!

PROSTĚJOV Nebyla to žádná spa-
nilá jízda, přesto první bod v ligovém 
čtvrtfinále Kooperativa NBL zůstal 
v Prostějově. Orli porazili Geosan 
Kolín 81:79, ale až do posledního 
okamžiku se museli obávat o výsle-
dek. Klíčovou osobností byl domácí 
pivot Jan Tomanec s osmnácti body 
a třinácti doskoky, jehož trojka mi-
nutu a půl před koncem střetnutí 
nasměrovala tým k úspěchu.

Už úvodní desetiminutovka předzna-
menala naprosto vyrovnanou partii. 
Oba soupeři se přetahovali o každý koš, 
přičemž obrany nebyly ani na jedné 
straně zdaleka neprostupné. Přestřelku 
odstartoval hostující Machač. Na jeho 
koš odpověděl Palyza a tak to pokra-
čovalo celou čtvrtinu. O kousíček lépe 
na tom byl Kolín, který po siréně vedl 
27:25.
Ve druhém dějství se chvíli zdálo, že 
Orli svého protivníka zatlačí do defen-
zivy. Tomanec společně se Šteffelem 
a Slezákem zajistili pro Ariete náskok 
šesti bodů, Geosan vzápětí kontroval 
a srovnal krok. Podobná situace se zo-
pakovala také v závěru poločasu. Také 
v tomto případě se Orli z vedení dlouho 

neradovali a po dvaceti minutách bylo 
skóre vyrovnané 47:47.
Vyrovnanou podívanou přinesla rovněž 
druhá půle. V hostujícím dresu řádil pře-
devším Bakič a do svého vyfaulování také 
Skinner. Na druhé straně se o body staral 
větší počet hráčů. Tahouna Tomance do-
plňovali také střídající basketbalisté. Účet 
třetí desetiminutovky ovšem podtrhl 
a sečetl trojkou kapitán Marko - 65:63.
Minimální náskok předznamenal závě-
rečné drama. Orlům na několik minut 
naprosto odešla střelba z dálky a roz-
hodnutí tak přinesla až závěrečná minu-
ta. V ní se z čáry trestného hodu dvakrát 
prosadil Dokoupil a jedenáct sekund 
před koncem určil vítěze úvodního du-
elu čtvrtfinálové série první ligy.  (lv)

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Jsme šťastní, vedeme jedna nula. Bylo to hodně těžké, v první půli jsme 
dostali spoustu bodů. Naštěstí se nám tak zle nevedlo v útoku, ale v dalším 
zápase musíme být lepší v obraně. Také jsme to doháněli doskoky, tam 
jsme měli velkou převahu. To bylo dáno i nižší sestavou Kolína. Rozhodly 
doskoky, dostávali jsme míče pod koš, kde jsme získali trestné hody. Bě-
hem utkání jsme vedli o pár minut víc, výsledek tomu odpovídá.“

 Predrag BENÁČEK - BC Geosan Kolín:
„Prostějov vyhrál zaslouženě. My jsme měli tři úkoly, pokud jsme chtěli 
vyhrát. Dva jsme splnili, jeden ne, tedy pokrytí útočných doskoků Pros-
tějova. Domácí měli osmnáct útočných doskoků a to spolu s naší špatnou 
střelbou trestných hodů rozhodlo zápas. Prostějovští měli větší obranný 
tlak než my. V úterý se ale bude hrát nový zápas a já věřím ve šťastnější 
konec pro nás.“
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První čtvrtfinálový bod trefil Dokoupil

Vocetka: „Rozhodne momentální forma“
PROSTĚJOV Mezi důležité 
muže kolínské sestavy patří Mi-
chal Vocetka, podle něhož je ve 
čtvrtfinálové sérii mírným favo-
ritem tým Prostějova. I v tom ale 
spatřuje výhodu a možnou cestu, 
jak se po čtyřech letech prokou-
sat k ligové medaili. Po ní Medvě-
di touží, což naznačili i v prvním 
zápase série.
„Prostějov musí, my můžeme. 
Z toho se dá vycházet, nejsme pod 
takovým tlakem. Šanci na postup 
rozhodně máme, i když to není pa-

desát na padesát. Favoritem je ha-
nácký tým. I kvůli tomu, že medaile 
sbírá přes deset let,“ tvrdí Vocetka. 
Křídlo Geosanu si současně nemys-
lí, že čtvrtfinálovou sérii nějak může 
ovlivnit předchozí průběh sezóny, 
v níž Kolín Orly vyřadil ve čtvrtfiná-
le Českého poháru a jednou uspěl 
i v ligovém utkání. „V těchto zápa-
sech se nám extrémně dařilo. V po-
hárovém duelu jsme měli strašně dr-
tivou poslední čtvrtinu a ta rozhodla. 
V lize zase Prostějovu nešlo vůbec 
nic. Hráči se nechytli. Teď bude 

rozhodovat momentální forma. Co 
bylo před měsícem, už dávno nepla-
tí,“ míní zkušený basketbalista.
V posledních třinácti zápasech zá-
kladní části Kooperativa NBL hráči 
Ariete vyhráli pouze sedm utkání, 
ani to podle Vocetky neznamená, že 
by hanácký tým měl být v play-off 
snadným protivníkem. „Nemyslím 
si, že by Prostějov v závěru základní 
části přestal být suverénní. Žádný 
tým si podle mě nedokáže udržet 
konzistentně vysokou výkonnost 
po celou sezónu. Zápasů je opravdu 

moc a většinu týmů potkal nějaký 
herní výpadek,“ zamyslel se kolín-
ský basketbalista. „Myslím si, že to 
byla spíš chvilková absence formy. 
Udržet si ji po osm měsíců je to-
tiž opravdu nereálné, Orli se navíc 
z toho dílčího výpadku sebrali, což 
jsme si v posledním vzájemném 
zápase u nich odnesli i my, když 
jsme dostali o čtyřicet. To ovšem 
neznamená, že se nepokusíme jít 
do semifinále. Uděláme pro to 
maximum,“ varuje prostějovského 
soka Vocetka.  (lv)

Zodpovědnost v těžké chvíli na sebe vzal Petr Dokoupil. Foto: archiv Večerníku

Foto: internet

Aktuální zpravý 
z průběhu Play-off 

najdete na
 www.vecernikpv.cz

Hlavní hvězdou pátečního utkání byl pivot Orlů Jan Tomanec. 
 Foto:Zdeněk Vysloužil

stav série: 1:0



PROSTĚJOV Osmička týmů 
z celkem čtyř zemí změří své síly od 
pátku až do neděle na prostějovském 
zimním stadionu. Místní Jestřábi 
totiž pod patronací Olomouckého 
kraje uspořádají poslední z řady 
mládežnických turnajů, jímž bude 
klání věkové kategorie U17.
Diváci se mohou těšit na velké mez-
inárodní bitvy, vedle domácího výběru, 
sousedního Přerova, Valašského 
Meziříčí, Nového Jičína a Vítkovic se 
totiž na Hané představí i slovenští HC 
Bulldock, běloruský HC Junior Minsk 
a finské Kemijärvi.
Právě poslední jmenovaní musejí urazit 
největší vzdálenost. Z dalekého Lapon-

ska a města sevřeného mezi jezery 
Kemijärvi a Pöyliöjärvi je to na Hanou 
téměř dva a půl tisíce kilometrů. Jedná 
se totiž mimo jiné o nejsevernější finské 
město, které bylo založeno až na konci 
šestnáctého století. Přes rozlohu téměř 
čtyři tisíce kilometrů čtverečných, tedy 
pro zjednodušení dvě stě krát dvě stě 
kilometrů, žije na tomto místě nacháze-
jícím se kousek za polárním kruhem 
pouze deset tisíc obyvatel.
Nejlepší dva z obou skupin postoupí do 
semifinále, zbylé kvarteto utvoří novou 
grupu usilující o páté až osmé místo. Vše 
vyvrcholí nedělním odpoledním finále, 
které podle harmonogramu začne dvě 
a čtvrt hodiny po poledni.

Hokejoví fajnšmekři se mohou těšit 
i na dva velice atraktivní přáteláky. Na 
prostějovském zimním stadionu se totiž 
představí sedmnáctka Kanady. Členové 
mladšího dorostu se nejprve ve středu od 
16 hodin utkají s domácím Prostějovem, 
o den později a hodinu dříve změří síly 
s finským Kemijärvi.
„Kanadská mládež tu tráví několik týd-
nů na soustředění. Jedná se o ročníky 
1999 a 2000 a souhlasili jsme s tím, 
že s nimi sehrajeme jedno utkání, pak se 
ještě střetnou s Finy. Myslím si, že to pro 
diváky může být velice pěkný zážitek 
a chtěl bych je pozvat i na tato utkání,“ 
sdělil Večerníku předseda Jestřábů Mi-
chal Tomiga.  (jim)
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HEIDENAU, PROSTĚJOV Spor-
tovci Combat Sambo Prostějov se 
sídlem v Domamyslicích se naplno 
vrhli do sezóny 2016. Prvním velkým 
křtem ohněm byl turnaj v německém 
Heidenau nedaleko Drážďan, kde se 
každoročně již osmým rokem koná 
velký mezinárodní turnaj. I letos se se-
šla velmi silná účast pěti zemí - Ruska, 
Slovenska, Německa, Polska a České 
republiky. Výsledky byly fantastické! 
Prostějovské mužstvo získalo celkem 
jedenáct cenných kovů.
Třináct týmů z pěti zemí se u západ-
ních sousedů sjelo na turnaji úpolo-
vého sportu, bojového samba. Také 
prostějovský oddíl měl na tomto 
mezinárodním klání své zastoupení. 
Celkem bylo vysláno třináct spor-
tovců, z  nich si hned čtyři odnesli 
nejcennější vavřín, stejný počet získal 
stříbrné medaile a trojice Prostějova-
nů se umístila také na krásném třetím 
místě. Nutno podotknout, že toto 
skvělé umístění vyneslo tým Com-
bat Sambo Prostějov na druhé místo 
v hodnocení týmů.

Výsledky z Heidenau daly velkou šanci 
prostějovským sportovcům na vrchol 
sezóny, kterým je Mistrovství Evropy 
juniorů, jež dnes vrcholí ve francouz-
ském Toulous, kam vycestovali i tři zá-
stupci Combat Sambo Prostějov. Vý-
kony Marka Šilhavého, Martina Freie 
a Romana Kvasnici vám přineseme 
v  některém z  příštích vydání PROS-

TĚJOVSKÉHO Večerníku. A ať to ve 
Francii dopadne, jak chce, prostějovští 
„sambisté“ už plánují další akce. Tou 
nejbližší je 16. dubna mezinárodní tur-
naj přípravek v německém Hamburku 
spojený s mezinárodním soustředě-
ním u Baltického moře.
Velké poděkování patří reprezentač-
nímu trenérovi panu Mgr. Valentinu 
Panfilimu a všem sponzorům, kteří 
se podílejí na tak náročných akcích. 
Všichni příznivci bojových sportů mají 
i nadále možnost účasti na trénincích 
prostějovského klubu, které je možno 
navštívit v administrativní budově ZD 
Domamyslice.  (jp,me)

Prostějovští „sambisté“ znovu na plný plyn

Zlato: Tesař Pavel, Grmela Martin, Frei Martin, Kubančík Filip.
Stříbro: Bláha Jiří, Kvasnica Roman, Kubeš Radim, Kouřil Filip.
Bronz: Novák Jiří, Dědek Dušan, Prokop Vojtěch. 

Medailisté Combat Sambo Prostìjov
na turnaji v Heidenau:

Všech třináct zástupců prostějovského klubu Combat Sambo i s cennými kovy 
vyšplhalo až na celkové druhé místo v hodnocení týmů.  Foto: Valentin Panfili
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PRAHA, PROSTĚJOV Při absenci 
Petry Kvitové a Lucie Šafářové pove-
de český národní tým v semifinále Fed 
Cupu proti Švýcarsku jako týmová 
jednička Karolína Plíšková. Hrdinka 
posledních dvou reprezentačních 
zápasů společně s Barborou Strý-
covou, Denisou Allertovou a Lucií 
Hradeckou, vyzve o tomto víkendu 
16. a 17. dubna na tvrdém povrchu 
v Lucernu domácí sestavu, která bude 
menším favoritem duelu. 
Vždyť ve výběru kapitána Heinze Gün-
thardta se to hemží hvězdami. V pů-
vodní nominaci měla být jedničkou 
světová desítka Belinda Bencicová, další 
hráčkou do dvouhry  Timea Bacsin-
szká, sedmnáctá hráčka žebříčku WTA.
Právě Bencicová ovšem nenastoupí 
z důvodu zranění. Má malou prasklinu 
v kostrči. Náhradnici zatím švýcarský 
kapitán nepovolal. Oba týmy tak budou 

oslabené o nejlepší hráčky. V nominaci 
ale nechybí ani bývalá světová jednička 
a hráčka prostějovského klubu Martina 
Hingisová, která momentálně vládne 
deblovému žebříčku.
„Vždycky když jsem nastoupila ve Fed 
Cupu, tak jsme zatím vyhrály. Že jsem 
jednička, nějak zvlášť vnímat nebudu. 
Bylo by lepší, kdyby s námi jely Petra 
s Luckou. Ale můžeme to v klidu zv-
ládnout i bez nich,“ říká před důležitým 
zápasem Plíšková, která má za sebou 
úspěšné zápasy v loňském finále proti 

Rusku i letošním úvodním duelu 
s Rumunskem.
Umírněný optimismus neskrývá ani ne-
hrající kapitán Petr Pála. Zkušený kouč 
připomíná, že má k dispozici aktuálně 
nejlepší hráčky probíhající sezóny. „Tým 
v čele s Kájou je silný. Máme různé alter-
nativy pro dvouhry i čtyřhru. Můžeme 
reagovat na vývoj střetnutí,“ tvrdí Pála.
České družstvo vyhrálo poslední 
dva ročníky týmové soutěže a bojuje 
o zisk hattricku. Švýcarky jsou v semi-
finále po osmnácti letech, vzhledem 
k postavení tenistek na žebříčku ale 
půjde o naprosto vyrovnaný souboj. 
„Bude to naprosto otevřené. Věřím, že 
naše hráčky potvrdí, že ve Fed Cupu 
hrají pokaždé výborně,“ uvedl Pála.
V  sobotu i v neděli vysílá zápasy 
přímým přenosem ČT SPORT a do 
Luzernu se opět chystají i prostějovští 
fanoušci.    (lv)

FED CUP: Jedničkou
bude Karolína Plíšková

PROTI ŠVÝCARSKU
PROTI ŠVÝCARSKUDOPLNÍ DALŠÍ HRÁČKU 

DOPLNÍ DALŠÍ HRÁČKU TK AGROFERT 
TK AGROFERT BARBORU STRÝCOVOU 

BARBORU STRÝCOVOU TAKÉ D. ALLERTOVÁ
TAKÉ D. ALLERTOVÁA L. HRADECKÁ

A L. HRADECKÁ

PROSTĚJOV Jen několik 
měsíců si od práce teniso-
vého trenéra odpočinul kouč 
TK Agrofert David Kotyza. 
Nově nyní povede bývalou 
světovou jedničku Caroline 
Wozniackou. Dánská kráska je 
v současné době ve třetí 
světové desítce a bývalý osob-
ní lodivod Petry Kvitové jí má 
pomoci k návratu mezi abso-
lutní elitu.
Po ukončení spolupráce 
s českou jedničkou si trenér užil 
dovolenou. Měl čas si zalyžovat 
a věnovat se mnohem více rodině. 
Pauza mu však končí. Dvojnásobnou 
finalistku US Open připravuje na 
další velké zápasy. „Dokud mi síly 
a schopnosti dovolí, budu pracovat. 
Je to naprosto normální. Také proto 
jsem nabídku docela rychle přijal,“ 
uvedl úspěšný trenér, který Kvitové 
pomohl k dvojnásobnému triumfu 
ve Wimbledonu. „Podle mého názo-
ru výsledky Caroline v současnosti 
neodpovídají jejím možnostem,“ 

vnímá novou výzvu Kotyza, který se 
na angažmá domluvil s otcem tenist-
ky Piotrem a dceru polských rodičů 
připravuje v jejich trvalém bydlišti 
v Monte Carlu.
Wozniacká byla naposledy v čele 
žebříčku WTA v roce 2012. Během 
kariéry vyhrála třiadvacet titulů 
a vydělala před dvacet milionů 
dolarů. V probíhající sezóně se jí 
příliš nedaří, například na Australian 

Open vypadla hned v prvním kole. 
Od Kotyzy se čeká, že sympatickou 
Dánku, která před časem hrála za 
TK Agrofert Prostějov i tenisovou 
extraligu smíšených družstev, herně 
i výsledkově pozvedne.    (lv)

KOTYZA se vrací jako
trenér krásné CAROLINE

k 

koláž Večerníku

PROSTĚJOV Učinit další výraz-
ný krok vstříc domácímu extrali-
govému titulu. To je cíl, s nímž se 
v sobotu vydají boxeři BC DTJ do 
Třeboně, kde následující ráno od 
10:00 hodin svedou bitvy s no-
váčkem nejvyšší týmové soutěže. 
Prostějovský kouč Petr Novotný 
nebude mít k dispozici úplně to 
nejsilnější, přesto věří, že se to na 
výsledku neprojeví negativně.
„Doufám, že se bude opakovat do-
mácí souboj, který jsme vyhráli šest-
náct nula, a přivezeme si plný počet 
bodů. Budeme se moci spolehnout 
na stabilní opory, kvůli olympijské 
kvalifikaci budou chybět jen Vili-
am Tanko a Erik Tlkanec. Venku 
je to ale vždy ošemetné,“ pohovořil 
někdejší špičkový boxer. Zmíněný 
turnaj v tureckém Samsunu se koná 
od 9. do 17. dubna a účastní se ho 
i další bývalí prostějovští členové 

Hamo Aperjan, Vít Král a Daniel 
Táborský.
Pohled na aktuální tabulku značí, 
že jakýkoliv bodový zisk ve známé 
rybníkářské oblasti zajistí hanác-
kému zástupci minimálně stříbro 
v celkovém pořadí. Remíza by to-
tiž znamenala jubilejní desátý bod, 
čemuž by se vedle Děčína mohlo 
vyrovnat už pouze Ústí. To má 
ovšem s Prostějovem horší vzájem-
né bitvy. Teoretická naděje by tak 
zbyla už jen Děčínu. A to i v přípa-
dě, že zaváhá v severočeském derby, 
které přijde na řadu rovněž o tomto 
víkendu. Ke korunovaci tak zřejmě 
dojde až při duelu BC DTJ s Dě-
čínem, který se na střední Moravě 
uskuteční v polovině května.
Až do závěru minulého týdne se pro-
stějovští boxeři připravovali ve svých 
mateřských oddílech, poté se usku-
tečnilo sparingové cvičení. A Novot-

ný je optimistou, byť si uvědomuje, 
že proti jeho svěřencům stojí aktu-
álně třetí tým tabulky, který napo-
sledy dokázal vyhrát nad Znojmem. 
„Čekal jsem, že budou spíše na konci 
tabulky, v poslední době ale posílili 
a překvapili. Mají tam mimo Bártla 
v devětašedesátce předloňského 
mistra republiky Grézla v pětasedm-
desátce, Stehlík naposledy zaslou-
ženě porazil slovenského reprezen-
tanta Takacse, další šikovný kluk je 
v jednadevadesátce,“ vyjmenoval 
Novotný hlavní opory Třeboně.
Právě proti jihočeskému celku se 
loni na podzim vrátil zpátky do ringu 
a slavil vítězství. Nyní na něco po-
dobného zřejmě nedojde. „Pokud 
nebude zbytí, tak nastoupím, ale že 
bych se nějak připravoval, to ne. Chci 
se spoléhat na klasickou sestavu, mám 
z čeho vybírat,“ pousmál se několika-
násobný český mistr.  (jim)

Prostějovští boxeři DTJ jedou 
do Třeboně v oslabené sestavě

Do Prostějova přijedou Fini i Kanaďané



Jsou tomu dva roky, kdy se ve Zlíně vel-
kolepě slavilo. Vítězného doutníku i šam-
paňského si tehdy užíval také Antonín 
Honejsek, který je tak zatím posledním 
Prostějovanem, jemuž se podařilo v nej-
vyšší české mužské hokejové soutěži do-
kráčet až na úplný vrchol piedestalu. Loni 
jej v  rámci nejvyšší tuzemské soutěže 
nikdo nenapodobil, zato letos se nynější 
forvard královéhradeckého Mountfieldu 
dočká nástupce. A zatímco o necelých 
deset let starší Petr Kumstát si zahra-
je své již třetí extraligové finále a jeho 
dosavadní bilance zní padesát na pa-
desát, pětadvacetiletý Ondřej Vitásek 
zažívá vůbec první opravdové play 
off, když pomineme jednu epizodku 
v předkole.  A je jasné, že neodejde 
s prázdnou, minimálně stříbr-
ná medaile už jej nemine...
V případě Jestřábů i nadá-
le platí, že náleží do druhé 
nejvyšší české soutěže, 
regionálně zabarvené ex-
traligové sny se tak v případě 
zdejších diváků mohou smě-
řovat pouze ke zdejším rodákům 
a odchovancům. A právě z tohoto po-
hledu je letošní soupeření o zlato tak 
zajímavé, neboť na každé straně stane 
jeden reprezentant prostějovské hoke-

jové školy. „Osobně se příliš neznáme, 
ale je to hezké a znamená to dobrou 
vizitku pro prostějovský hokej, že se 
dva jeho bývalí hráči dostali tak daleko. 
Snad na nás v budoucnu naváží i další,“ 
okomentoval tuto skutečnost Vitásek. 
„Prostějov má plno dobrých hokejistů, 
což je super. Je to hokejové město, což 
potvrzují návštěvy ve druhé i první lize, 
mám z toho radost,“ připojil Kumstát. 
Oba se cítí po zdravotní stránce v po-
řádku a vypuknutí celé bitvy se už ne-
mohou dočkat. „Těším se moc. Bude 
to moje první finále, takže si všechno 
užívám a doufám, že to dotáhneme 
k titulu. Důkladně jsme potrénovali 
pod kondičním trenérem, abychom 
byli v dobré formě. Snad 
budeme mít více sil 
a projeví se, že jsme 
hráli celkově o tři zá-
pasy méně,“ přeje si 
mladší z celé dvojice. 

„Zrovna jsem o tom přemýšlel, že je to 
taková náhoda, opět o titul budu bojo-
vat v O2 Areně. A musím to zaklepat. 
Mám sice obouchané nohy, to k tomu 
ale patří, takže je vše v pohodě,“ dodal 
Kumstát.

Bílí Tygøi mají apetit

Hokejový Liberec zažívá nejlepší sezó-
nu ve své historii a už jen poslední krok 
schází severočeskému celku k tomu, 
aby napodobil tamější fotbalisty, kteří 
v nedávné době také dokráčeli až k mis-
trovské koruně. Tým Filipa Pešána je 
zatím velice suverénní, když v základní 
části ustanovil nové rekordy v počtu 
bodů i výher, bez zaváhání zvládl i úvod-
ní dvě překážky vyřazovacích bodů. Jak 
Chomutov, tak i Mladou Boleslav vy-
provodil po výsledku 4:0 na zápasy.
„Série vypadají jednoznačně, ale bylo to 
těžké. Jsme rádi, že nám to vyšlo, a vítěz-
ství i postup jsme si zasloužili, byť občas 
jsme měli i štěstí. Zatím se nám daří, snad 
to tak bude i pokračovat,“ věří Ondřej 
Vitásek, člen širšího reprezentačního 
kádru. V semifinálové sérii proti Mladé 
Boleslavi se stejně jako po celou sezónu 
soustředil hlavně na plnění obranných 
povinností, přesto se coby vzácný střelec 
zapsal mezi autory branek. To když si 
v rozhodujícím utkání sjel až před bránu 

a natřikrát propasíroval puk za čáru. 
„Užíval jsem si to, přeci jen branek 
moc nedávám. Byl jsem za gól 
moc rád, ale hlavně jsem se snažil 
plnit své povinnosti. Máme tu 

útočně laděné obránce, kteří chodí 
na přesilovky a rozhodují zápasy, 

já naopak hraji hlavně oslabe-
ní,“ poznamenal prostějovský 
rodák. Proti Středočechům 
došlo na jeho slova, že půjde 
o místní derby, což se proje-
vilo jak ve vysokém zájmu 
mezi fanoušky, tak i při někte-
rých střetech na ledě. „Bylo 
vyprodáno v obou halách 
a chodily pěkné návštěvy. 

Brali jsme to prestižně, 
pár hráčů od nás hrálo 

za soupeře, ale vše 
v duchu fair play. 

A byl to dobrý 
hokej,“ pochvalo-
val si držitel bram-

borové medaile ze 
světového šampio-
nátu 2014.

Cesta bez za-
váhání dala 

společně s vydařeným závěrem základ-
ní části sérii celkem dvanácti výher. 
Už jen dva zápisy tak Liberci scházejí 
k tomu, aby vyrovnal letitý rekord teh-
dejšího ZKL Brno ze šedesátých let mi-
nulého století. „Něco jsme zaslechli, ale 
nijak to neřešíme. Jdeme prostě zápas 
od zápasu a chceme vyhrávat. V  kaž-
dém případě jde o dobrou vizitka pro 
nás i celý klub,“ usmíval se Vitásek.
Jedním z důsledků rychlého průjezdu 
vyřazovacími boji je tak dlouhá pauza, 
která může vedle možnosti odpočinku 
také vést k zápasovému „vychladnutí“ 
a výhodě pro rozehraného soupeře. 
„Má to pozitiva i negativa. Už po Cho-
mutovu jsme měli deset dní a teď je to 
podobné, ta pauza je už trochu delší. 
Když hrajete hodně zápasů, tak hrozí 
šrámy, takto ale může chvíli trvat, než 
se do toho opět dostanete. Jsme rádi, 
že jsme to zvládli tak rychle odehrát 

a pošetřili jsme síly, ale raději bych hrál 
ob den než jen trénoval,“ přiznal zadák 
Tygrů bez mučení.

Sparta zvládla
 velké bitvy

Náročnější cestu do finále si musela 
proklestit pražská Sparta. Proti 
Zlínu to sice bylo ještě poměrně 
jasně a kromě nečekaného do-
mácího klopýtnutí už ani jed-
nou nezaváhala, s Plzní 
už šlo o mnohem 
tvrdší válku. Prá-
vě Západočeši 
zcela ovládli 
první bitvu, 
poté ještě 
s r o v n a l i 
stav série 
na 2:2 a na 
stejné skóre 
upravili mi-
nutu před 
k o n c e m 
poslední se-
mifinále, víc se jí 
už ale nepoda-
řilo a favorit šel 
dál. „Dojmy 

jsou super, jsme strašně šťastni, že to 
tým zvládl. Ke konci to už sice bylo kr-
kolomné, ale zasloužili jsme si vyhrát, 
celkově jsme byli o malinko lepší. Nyní 
si chceme trošku odpočinout a poté už 
se musíme začít připravovat na finále,“ 
dělil se Petr Kumstát s Večerníkem den 
po postupu o své pocity po šestém se-
mifinále.
Pro něj osobně půjde již o třetí finálovou 
účast. Při té první musel na jaře 2008 
v dresu Karlových Varů strpět porážku 
v sedmém duelu od Slavie, o rok později 

se naopak po stejně dramatickém prů-
běhu radoval spolu s Energií. Nyní tak 
útočí na svůj druhý titul. „Je to po dlou-

hé době, ale už v minulých letech jsme 
měli se Spartou k postupu hodně blízko. 
Teď se nám konečně povedlo postoupit 
až do finále, ale když jsme od Plzně do-
stali gól minutu před koncem, tak nám 
hlodalo v hlavě, jestli to není prokleté..,“ 
přiznal ́ Kumí už v dobrém rozpoložení 
a bez zbytečných nervů.
Vítěz ze sezóny 2012/2013 tak jeho 
tým velice potrápil a řádně prověřil. „Pl-
zeň hrála výborně. Měla dobrý pohyb 
a fyzicky na tom také byla dobře. Do 
prodloužení jsme ale šli s cílem rozhod-
nout a ukončit to, což se nám nakonec 
podařilo. Ideální je ukončit sérii co 
nejdříve a skoro týden pauzy je pro nás 
super,“ oddychl si prostějovský rodák.

Potkají se ti nejlepší

Právo účastnit se vrcholu sezony si 
vybojovaly první a druhý tým po zá-

kladní části, tedy duo dlouhodobě 
nejkvalitnějších mužstev. Tehdy je při 
bilanci 118:110 dělilo osm bodů, když 
se jako jediní dva dostali přes bájnou 
stovku. Pro Liberec je to přitom vůbec 
premiérové finále v celé historii, Sparta 

si o zlato zahraje po dlouhých de-
víti letech, když tehdy zdolala 
4:2 na zápasy Pardubice. Na 
straně poražených tehdy stál 
celkově trojnásobný šam-
pion Jiří Cetkovský, mezi 

radujícími se byli naopak 
třeba Michal Dragoun 

či Marek Černo-
šek, oba se dočkali 

úspěšné obhajoby. „Letos  jsme se utkali 
už čtyřikrát a zápasy to byly hodně po-
dobné. Hrálo se s velkým nasazením 
a ve vysokém tempu, nyní vše bude ješ-
tě gradovat,“ odhaduje Kumstát. „Bude 
to velká řežba, bude se hrát na krev. 
Není už kam ustupovat a na co se šetřit, 
kdo bude chtít víc, ten vyhraje. Snad to 
budeme my,“ kontruje Vitásek.
Právě Liberec vstupuje vzhledem ke 
své dosavadní jízdě do celého duelu 
v pozici favorita, očekávání jsou veliká. 
„Po celé play off si ale neříkáme, že by-
chom byli nějak suverénní. Ke všemu 
přistupujeme zodpovědně a soustředí-
me se na vlastní výkony. Neřešíme věci 
kolem,“ snaží se obránce nevnímat tlak 
a pasování do role hlavního aspiranta 
na titul. Stejně tak ani Kumstát nechce 
pasovat Spartu do role outsidera, kte-
rý může jen překvapit. „Ke každému 
soupeři musíme mít respekt a myslím 
si, že to bude podobné jako s Plzní. 
Oni jsou ještě o level výš, ale musíme 
hlavně věřit sami sobě. Pravdou je, 
že nejsme favoritem, ale pohár vy-
hrát chceme a na začátku jsou šance 
vyrovnané,“ přemítal člen Klubu ho-
kejových střelců, jenž se také pokusil 
porovnat sílu obou mančaftů. „Nás 
táhne kapitán Jarda Hlinka, snažíme se 
ale podílet všichni. Pro Spartu platí, že 
má každým rokem výborné mužstvo 
a všude se na nás snaží vytáhnout, to 
Liberec má tři vyrovnané pětky a ve 
čtvrté mladou checking line, která hra-
je do těla. Moc slabin u nich nevidím,“ 
uvědomuje si kvalitu protivníka. S 

podobnou úctou se o soupeři vyjádřil 
i téměř dvoumetrový zadák. „Sparta 
dokazuje po celou sezonu, že je velice 
dobře připravena, dokonce jsme s ní 
prohráli. Má podobně jako my velmi 
pěkně sestavený tým. Je to vyvážený 
útočně laděný tým bez žádné extra 
slabiny. Asi to bude nahoru dolů, sám 
jsem zvědavý,“ přemítal Vitásek.

Rozhodne faktor Rozhodne faktor 
Dragoun?Dragoun?

Na každé straně finálového účastníka 
stojí jeden prostějovský rodák, Sparta 
navíc může ze svého středu nabídnout 
ještě jedno jméno, které dokonce 
v tomto ročníku zářilo v jestřábím dre-
su. Právě zítra třiatřicetiletý útočník 
totiž odstartoval sezónu na Hané a za 
pětatřicet zápasů nastřádal stejný po-
čet bodů, navíc vynikal při vhazování 
a vnesl do týmu řadu zkušeností a vůd-
covské role. Za své výkony se následně 

dočkal pozvánky 
zpět do extra-

ligy a dostá-
vá i hodně 
prostoru na 
ledě.

„Je to neu-
věřitelné, že se 

znovu po devíti 
letech dočkám 

finále, po letech v první lize a sestupu 
s Pískem už jsem tomu ani nevěřil. 
Je to pro mě velká motivace, nyní ale 
hlavně musíme nastřádat síly, semi-
finále nás stálo hodně sil. Bylo tam 
množství osobních soubojů a já teď 
jen spím,“ svěřil se Večerníku už dvoj-
násobný domácí šampion.
On sám má navíc ještě o jeden stu-
pínek větší chuť ukázat se ve finále. 
S 53 body vládne klubovému Rade-
gast Indexu, který oceňuje bojovnost 
a defenzivní činnost, z celkově druhé 
pozice mu na plzeňského Ryana Holl-
wega chybí jen dvaadvacet bodů.
„Titul je na prvním místě, ale nikdy 
jsem podobné ocenění nezískal a bylo 
by to super. Jsem s tím velice spokojen 
a snad Ryana ještě přeskočím,“ culil se 
Dragoun.
Osobně očekává atraktivní špíly 
a věří, že se celý ročník podaří za-
končit vítězně. „Sparta letos nad Li-
bercem hned třikrát vyhrála, jednou 
jsem byl u toho i já. Šance tu je a není 
nic ztraceno. Do karet nám navíc hra-
je, že oni zatím nenarazili na nikoho 
těžkého, Chomutov i Boleslav deci-
movala zranění,“ domnívá se držitel 
tří extraligových medailí.
Co by tedy na Severočechy mohlo 
platit, aby se mohli radovat hned dva 
hráči spjatí s Prostějovem? „Důležité 
bude hrát svou hru, nebudeme na tom 
nic měnit. Liberec je favoritem a musí, 
na Spartě ale bývá každým rokem kva-
lita a nejdeme do série v poraženecké 
náladě,“ přemítal Michal Dragoun.

y

musela 
pražská Sparta. Proti 

ce bylo ještě poměrně 
omě nečekaného do-
opýtnutí už ani jed-
áhala, s Plzní 
mnohem 
u. Prá-
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l i 
ie 
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i-
d 
m 
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íc se jí 
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rit šel 
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, y
se jako jediní dva dostali přes bájnou 
stovku. Pro Liberec je to přitom vůbec 
premiérové finále v celé historii, Sparta 

si o zlato zahraje po dlouhých de-
víti letech, když tehdy zdolala 
4:2 na zápasy Pardubice. Na 
straně poražených tehdy stál 
celkově trojnásobný šam-
pion Jiří Cetkovský, mezi 

radujícími se byli naopak 
třeba Michal Dragoun 

či Marek Černo-
šek, oba se dočkali 

su. Právě zítra třiatřicetiletý útočník 
totiž odstartoval sezónu na Hané a za 
pětatřicet zápasů nastřádal stejný po-
čet bodů, navíc vynikal při vhazování 
a vnesl do týmu řadu zkušeností a vůd-
covské role. Za své výkony se následně 

dočkal pozvánky 
zpět do extra-

ligy a dostá-
vá i hodně 
prostoru na 
ledě.

„Je to neu-
věřitelné, že se 

znovu po devíti 
letech dočkám 

Individuální statistiky v play off:
Petr Kumstát 11 2+7 +6 2 12 30 30 16:40
Michal Dragoun 11 1+2 +4 4 33 16 53 14:08
Ondřej Vitásek 8 1+0 +3 6 18 4 35 14:45

Individuální statistiky po základní èásti:
Petr Kumstát 52 14+10 +18 20 49 87 153 16:14
Michal Dragoun 25 3+4 +7 6 28 40 55 11:23
Ondřej Vitásek 38 1+2 +9 26 24 36 77 15:49

Bilance pøi vzájemných utkáních v roèníku 2015/2016:
Petr Kumstát 4 2+0 +1 4 1 6 12 16:45
Michal Dragoun 1 0+0 0 0 2 0 2 8:03
Ondřej Vitásek 3 0+0 +1 6 3 2 8 14:45

Poznámka: za jménem následuje počet zápasů, branek+nahrávek, +/- 
bodů, trestných minut, hitů, střel na bránu, bodů do Radegast Indexu, 
průměrného času stráveného na ledě.

 Zdroj: www.hokej.cz

Pondělí 11. dubna 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

PROSTĚJOV Masarykův pohár pro vítěze hokejové extraligy 
dorazí po roční pauze také do Prostějova! To je již nyní jisté, byť 
finálová série mezi Libercem a Spartou Praha začne až ve čtvr-
tek večer na severu Čech. Barvy obou týmů ovšem hájí jeden 
zdejší rodák a odchovanec. V dresu dosavadního suveréna to-
hoto ročníku si plní defenzivní úlohy Ondřej Vitásek, naopak 
dres s velkým „S“ obléká Petr Kumstát. Jeho parťákem je navíc 
člen letošního jestřábího kádru a velká opora účastníka první 
ligy Michal Dragoun. Souboj o domácího mistra tak přináší 
i velkou regionální bitvu, kterou sleduje asi každý prostějov-
ský fanoušek... Večerník se proto na sérii, která startuje již ten-
to čtvrtek, podíval trochu podrobněji...

exkluzivní 
zpravodajství
pro Večerník

Jiří 
MOŽNÝ

ví
k
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POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
EXTRALIGOVÉ
FINÁLE NABÍDNE POPRVÉ V HISTORII „PROSTĚJOVSKÝ“ SOUBOJ

Bude se radovat Vitáskův Liberec, nebo Kumstátova Sparta i s Dta i s Dragounem?m?

p , y j
forvard královéhradeckého Mountfieldu 
dočká nástupce. A zatímco o necelých 
deset let starší Petr Kumstát si zahra-
je své již třetí extraligové finále a jeho 
dosavadní bilance zní padesát na pa-
desát, pětadvacetiletý Ondřej Vitásek 
zažívá vůbec první opravdové play 
ooff, když pomineme jednu epizodku 
v v předkole. A je jasné, že neodejde 
s pprázdnou, minimálně stříbr-
náá medaile už jej nemine...
V ppřípadě Jestřábů i nadá-
le plalatí, že náleží do druhé 
nejvyyšší české soutěže, 
regionnálně zabarvené ex-
traligovové sny se tak v případě 
zdejšíchh diváků mohou smě-
řovat poouze ke zdejším rodákům 
a odchovovancům. A právě z tohoto po-
hledu je lletošní soupeření o zlato tak 
zajímavé, nneboť na každé straně stane 
jeden reprerezentant prostějovské hoke-

p , y
byli v dobré formě. Snad 
budeme mít více sil 
a projeví se, že jsme 
hráli celkově o tři zá-
pasy méně,“ přeje si 
mladší z celé dvojice. 

p , p y ý
zapsal mezi autory branek. To když si 
v rozhodujícím utkání sjel až před bránu 

a natřikrát propasíroval puk za čáru. 
„Užíval jsem si to, přeci jen branek 
moc nedávám. Byl jsem za gól 
moc rád, ale hlavně jsem se snažil 
plnit své povinnosti. Máme tu 

útočně laděné obránce, kteří chodí 
na přesilovky a rozhodují zápasy, 

já naopak hraji hlavně oslabe-
ní,“ poznamenal prostějovský 
rodák. Proti Středočechům 
došlo na jeho slova, že půjde 
o o místní derby, což se proje-
vivvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvv lo jak ve vysokém zájmu 
mmmmemmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm zi fanoušky, tak i při někte-

„Bylo rých střetech na ledě. „Bylo 
dáno v obou halách vyprodáno v ob

a chodily pěkné návštěvy. 
Brali jsme to prestižně, 

pár hráčů od nás hrálo 
za soupeře, ale vše 
v duchu fair play. 

A byl to dobrý 
hokej,“ pochvalo-
val sidržitelbram-

borové medaile ze 
světového šampio-
nátu 2014.

Cesta bez za-
váhání dala 

polečně s vydařeným závěrem základ-
ní části sérii celkem dvanácti výher. 
Už jen dva zápisy tak Liberci scházejí 
k tomu, aby vyrovnal letitý rekord teh-
dejšího ZKL Brno ze šedesátých let mi-

Jedn
vyř
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t

spol

EXTRALIGOVÉ SEMIFINÁLE V ÈÍSLECH PROSTÌJOVANÙ

Semifinále:
Sparta – Plzeò 3:7Sparta – Plzeò 3:7
Petr Kumstát 0+0 0 0 4 3 4 16:52
Michal Dragoun 0+0+ -1 0 6 0 7 13:51

Sparta – Plzeò 4:3Sparta – Plzeò 4:3
Petr Kumstát 0+1 0 2 1 0 5 20:12
Michal Dragoun 0+0+ +1 0 5 3 6 17:09

Plzeò – Sparta 2:4Plzeò – Sparta 2:4
Petr Kumstát 0+0 +1 0 1 1 2 17:06
Michal Dragoun 0+0+ 0 2 4 1 8 14:43

Plzeò – Sparta 2:1Plzeò – Sparta 2:1
Petr Kumstát 0+1 0 0 0 2 2 15:33
Michal Dragoun 0+0+ 0 0 1 3 1 12:25

Sparta – Plzeò 6:1Sparta – Plzeò 6:1
Petr Kumstát 0+1 +1 0 1 1 2 14:37
Michal Dragoun 0+0+ 0 0 2 1 2 12:46

Plzeò – Sparta 2:3 po prodlouženíPlzeò – Sparta 2:3 po prodloužení
Petr Kumstát 0+1 0 0 1 4 5 21:31
Michal Dragoun 0+0+ 0 0 3 0 7 12:47

Liberec – Mladá Boleslav 4:3Liberec – Mladá Boleslav 4:3
Ondřej Vitásek 0+0 +1 0 2 1 5 12:11

Liberec – Mladá Boleslav 4:1Liberec – Mladá Boleslav 4:1
Ondřej Vitásek 0+0 +1 0 4 0 5 14:43

Mladá Boleslav – Liberec 0:3Mladá Boleslav – Liberec 0:3
Ondřej Vitásek 0+0 0 2 0 0 0 12:48

Mladá Boleslav – Liberec 2:5Mladá Boleslav – Liberec 2:5
Ondřej Vitásek 1+0 0 4 1 2 1 12:02

Poznámka: za jménem následuje počet branek+nahrávek, +/- bodů, trestných 
minut, hitů, střel na bránu, bodů do Radegast Indexu, času stráveného na ledě.

3x foto: Internet
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